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annen måte) uten forhåndstillatelse fra forfatteren Jindřich Bayer.

Jeg vil gjerne dedikere det jeg har bidratt med til denne boken til minnet om min mor og min far, som
fortsatt sannsynligvis ville vært med oss  i dag hvis jeg visste det jeg vet nå.Jeg håper bare denne
informasjonen vil hindre andre familier i å gå gjennom det vår måtte tåle.

Hensikten med denne samlingen er å presentere gjeldende status quo av kunnskap om bruk av
cannabisoljer/ekstrakter i medisin.All informasjon presenteres forbare pedagogiske formål, og
det erikke presentert med den hensikt å fremme bruken av farlige vanedannende stoffer
overhodet, Tvert imot.Vi tar ikke ansvar for misbruk av informasjonen i denne boken.
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Motto
«Du kan ikke drive en økonomi rasjonelt  uten cannabis/hamp, det er et umulig oppdrag.Det
samme gjelder medisin – du kan ikke gjøre medisin godt og rasjonelt uten cannabis, du kan rett
og slett ikke gjøre jobben på best mulig måte.Ikke fordi jeg sier det, men fordi det er slik det er.»
JB

Hvorfor kalles det RSO?
"Jack Herer begynte å kalle det Rick Simpson Oil eller RSO.Rick ville ikke ha det oppkalt etter
ham på den måten,  og det  tok meg litt  tid  å overbevise  ham om at  det  faktisk  er  en god
idé.Trikset er at det er mange hamp/cannabisoljer der ute og det er mange måter å produsere
en olje eller ekstrakt på, og mange pasienter har blitt lurt til å kjøpe oljer eller ekstrakter av dårlig
kvalitet.

RSO produseres ved hjelp av en bestemt metode, fra spesifikke materialer, og på en bestemt
måte,  så  det  bør  kalles  hva  det  er  –  RSO.RSO er  ikke  BHO (butanhonningolje),  RSO er
dekarboksylert og veldig potent og beroligende.Den beste RSO er 95-98% THC, 1-2% CBD og
er ekstremt potent og beroligende.De fleste andre typer ekstraksjoner vil  ganske enkelt  ikke
produsere en olje som er like potent medisinsk, og ofte har de ikke engang blitt dekarboksylert
riktig.Vi  behandler  vanligvis  store  mengder  cannabis  og  Ricks  metode  er  svært  effektiv  og
strømlinjeformet  for  å  behandle  store  mengder.Du  kan  behandle  et  halvt  kilo  cannabis  og
produsere oljen på svært kort tid, ved å bruke utstyr som er lett å finne i de fleste deler av
verden.Poenget er å lage medisinen så raskt som mulig slik at pasienten slipper å vente.JB"

«Rick begynte ikke å kalle det RSO, andre gjorde det.Det er et godt begrep, siden det leder folk
til Ricks informasjon om metoder og materialer.Rick er med rette bekymret for folk som kaller
olje  som  ikke  er  laget  etter  hans  metoder  og  anbefalte  utgangsmateriale  for  å  produsere
Phoenix Tears eller RSO.Han vet hva som fungerte i hans omfattende erfaring med å behandle
pasienter, og han vil sørge for at svært syke mennesker får det han vet fungerer, og ikke noe
som 'kan være like bra' med samme navn...» Matthew

"Jeg er evig takknemlig for å finne Rick Simpson og JB ... Forandret livet mittLaurie"

"Uten Rick og videoen hans ville jeg ikke ha visst at den kurerer kreft ... selv om jeg har vært
bruker og dyrker i omtrent 27 år, visste jeg ikke at den hadde disse egenskapene i seg ... nå
gjør jeg det takket være Rick Simpson . .. og uten hans frimodighet og åpenhet ville vi alle levd i
mørket om det ... av den grunn tror jeg at RSO er et godt navn for oljen ... men RSO må følge
RS instruksjoner ...  ikke noen andrepersonens idé om hva som er best  ...  hvis det  ikke er
ødelagt - ikke fiks det." Peter

«Da  jeg  jobbet  i  apoteket  pleide  vi  å  behandle  store  mengder  cannabis...Vi  snakker  om
hundrevis  av pund...  per  ekstraksjon!Det er  utrolig  hvor mye co2 eller  type n butan du går
gjennom.Jeg ble klokere og gjorde alt om til  boblehasj først og tok det ut.Imidlertid er BHO
faktisk LAVERE i THC enn RSOHvis du røyker det, vil du ha det så rent som mulig for lungene
dine.Hvis  du  spiser  det,  kan  kroppen  din  håndtere  litt  plantemateriale  uten
problemer.Naftametoden  fungerer  best  hvis  du  lager  den  hjemme  for  konsum.Ikke  mange
mennesker har tilgang til et laboratorium eller butan av medisinsk kvalitet for å gjøre en BHO-
ekstraksjon og vakuumrensing for å fjerne eventuelle urenheter.Ricks metode fungerte for meg
og utallige andre mennesker jeg ser ingen behov for å fikse noe som fungerer feilfritt!» Lee

«Jeg bryr meg ikke om hva den heter!!!Vennligst kall det hva du vil, men ikke kast en mann som
Rick som har reddet tusenvis av liv og har gitt hele livet sitt til å spre ordet.Det er bare ikke
riktig!!" Donna
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«Jeg kaller det hampolie hele tiden, fordi det er det det er, det står i ordboken, bare et annet ord
for cannabis.Det er et gammeldags begrep, men et riktig begrep ikke desto mindre.Vi vet alle
hva han snakker om." Dion

"Butanekstraksjoner  dekarboksyleres ikke.Den kommer ut  ved for  lav temperatur.Jeg bruker
ISO 99  og har  vært  desperat  og brukt  91 prosent  ISO.Det  fungerte  bra,  og dette  er  bare
meg.Jeg begynte å lage dette tilbake i 93 med denaturalisert alkohol, men dette er bare meg
siden jeg er en av mange.Så lenge alt løsemidlet er kokt av, vil jeg si at det er tryggere enn hva
folk flest vil spise til lunsj.

Denne medisinen reddet livet mitt da jeg lå på dødsleiet.Olje ble donert og den ble laget av
både nafta eller ISO, og så lenge alt løsemiddel er kokt ut, kunne du aldri se forskjell.Takk alle
sammen for å dele kunnskap, det er uvurderlig og vitenskap er en serie studier som gjentas om
og om igjen.Etter  det  jeg forstår  er  THC i  hovedsak kveler  kreftceller  og stopper  de andre
kreftcellene  døde,  men  skader  ikke  friske  celler  så  lenge  du  inntar  sterk  olje  med  THCa
oppvarmet til et punkt for å gjøre det om til THC, og aktiverer derav THC ved varme.

Spørsmålet mitt er hvordan jeg vet når det er fullstendig dekarboksylert.Bob og Ann på Willow
Creek Springs Ca er min Youtube-video og viser meg etter at jeg ble fortalt at jeg hadde 3 uker
igjen å leve.To år senere sier jeg god påske, og det er min overbevisning at alle, syke eller ikke,
bør ta denne medisinen som forebyggende også.Du trenger ikke vente på å få kreft eller annen
sykdom.Kjærlighet." Bob

-- Godt forklart og godt formulert, Bob, takk.Den enkleste måten er å legge oljen i en kopp av
rustfritt stål og sette den i en ovn innstilt på 130°C i omtrent en time eller mer.Eller til det er
absolutt ingen aktivitet på overflaten av oljen.De beste ønsker og god påske til deg.JB

"BHO og RSO er to forskjellige verdener når det kommer til healing, god RSO er nesten umulig
å  finne  i  dispensarer,  jeg  har  prøvd  mange ganger  å  få  dem interessert  -  noen  er  veldig
interesserte andre ikke.Lag din egen er enkelt nok, jeg dampet alkoholen fra min første batch på
panseret på lastebilen min på en solrik dag i en Pyrex-paiform.Den første lille batchen forandret
livet mitt.

Jeg lager både RSO og BHO DE ER INGEN SAMMENLIGNING HVIS DU ER SYK OG VIL BLI
BEDRE --- DU MÅ TA OLJEN AV RICK SIMPSON TYPE - RSO er enkel den trenger ikke fikses
inn uansett.Bruk godt knoppmateriale og du får god medisin.Jeg tror vikarene som ble brukt til å
lage  de  to  er  hovedårsaken  til  forskjellen.Varme  aktiverer  RSO-helbredende  egenskaper."
Michael

"Magien  er  i  det  kuleformede  hodet  til  trikomet.Ingen  andre  steder  finnes  THC  på
planten.Planten produserer THC for å beskytte dens reproduktive deler.Jo nærmere du kommer
disse delene, knoppene, jo flere trikomer.Derfor har knopper mest medisin tilgjengelig.Det er
vitenskap, ikke spekulasjoner.Takk igjen Rick for at du inspirerte meg til å lage den beste oljen
jeg kan.Vakker klar rav olje." Toni

"Det er kjent som RSO på grunn av kampanjen min på sosiale medier." JB

Høy THC eller høy CBD olje?
«Jeg er litt forvirret.Min venn har stadium 4 nyrekreft og kreft i lungene.Er det best å gi den høye
CBD-oljen eller THC-oljen?CBD-oljen har bare et spor av THC?Jeg fikk ham en tube på ti gram,
og den har 18 % CBD og mindre enn 1 % THC.Går jeg om dette på feil måte?" Richard

-- "Ja det er det ikke, du må få den ekte RSO."Mikees

-- 95-98% THC er ikke 18% CBD, er det?Fortell den som har levert det til deg om å slutte å
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gjøre  det.Den  høye  CBD-markedsføringshypen  kommer  til  å  drepe  mange  intetanende
pasienter  som det  ser  ut  til,  det  er  trist.Hvorfor  kan de ikke bare følge instruksjonene som
virkelig fungerer?Bruken av høye CBD-oljer er svært begrenset, de fungerer ikke så bra selv på
hudsykdommer, jeg skjønner virkelig ikke hvorfor alle er så gung-ho om det CBD-tullet.Ja, det er
også en kraftig medisin, men dens bruk er egentlig bare begrenset sammenlignet med den
virkelige RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, ekstremt potent og beroligende og euforisk; det er den beste oljen
din,  og det er  det  som fungerer best.Prøv dette først.Når du gjør det,  vil  du ikke røre eller
komme i nærheten av de høye CBD-oljene, og du vil kjenne forskjellen og ingen vil rive deg
av.RSO først.JB

"Hvis vi lager oljen fra en spesifikk stamme som inneholder 20 % THC, hvordan er det mulig å
få 98 % fra den?Forstår ikke dette." Ascen

-- Hvis den er godt filtrert og kokt ned, får du ganske lett en olje med rundt 95 %.98 % krever litt
mer dyktighet eller en usedvanlig god belastning.Ikke fokuser på tallene for mye, sørg for at
oljen er så potent og beroligende som den kan være.Du kan også fordampe den for å gjøre den
mer potent.All den informasjonen er i Rick Simpson-protokollene-bok.JB

"Jeg hadde et veldig stort lipom på overarmen som legen min ønsket å fjerne.Etter omtrent en
måned med 2 eller 3 ganger påføring av olje lokalt, er den nå på størrelse med en krone!Jeg
har også skoliose og degenerativ disksykdom, og jeg får UMIDDELBART lindring med lokal
påføring hver gang jeg har smerter!Det slår meg bare vekk!!" Jill

"Min mann hadde en liten kreftlesjon i pannen som forsvant helt etter en måned eller så med
påføring av oljen." Gina

"Denne planten er virkelig en gave." Chelle

"Jeg liker denne siden og informasjonen jeg kan lære av den.Imidlertid er det så skuffende å
høre at  andre cannabinoider  i  tillegg til  THC blir  satt  ned som sekundære.Denne jenta,  og
foreldrene hennes, ser ikke på CBD som sekundært.Det har gitt henne liv.Var det ikke THC som
gjorde det, var CBD.Slutt å drite over det, takk.Du fraråder folk fra å prøve høye CBD-stammer
når de virkelig kan bli hjulpet av det.Den høye THC er ikke svaret på alt, og det er derfor det er
mer enn én cannabinoid i planten.» Tina Babcock

"JB svarte om lungekreft ikke Dravet syndrom, ingen driter i noe.For kreft viser pasientrapporter
og vitenskapelige studier at THC er det som dreper kreft.Det er noen studier som sier at CBD er
gunstig for noen typer kreft, men få sammenlignet med studiene gjort med THC.Nå er anfall og
noen andre tilstander høy CBD det du ser etter.» Kellin

-- Kellin og Tina, oljene vi bruker virker også på anfall.Og pasienter ville få uforlignelig bedre
resultater hvis de brukte den ekte varen og prøvde å kurere årsaken og ikke bare symptomene.

Jeg legger ikke ned CBD, det er en veldig kraftig medisin i seg selv, og jeg tror den er flott i
tyggegummi for barn etc., for eksempel.Men hvis du vil ha den virkelige kraften, trenger du den
mest  brutalt  potente  RSO og masse  THC.Bare  prøv  den  på  hudsykdommer  og  se om en
brannskade eller et sår vil leges raskere med den ekte RSO eller med en lavgradig høy CBD-
versjon av den.Jeg har sett det med mine egne øyne, jeg trenger ikke å eksperimentere med
høy CBD-oljer  for  meg selv.Jeg ønsker  det  beste  for  meg selv  så  vel  som for  pasientene
mine.De fleste høy CBD-oljer er av sekundær kvalitet sammenlignet med den beste og mest
potente og beroligende RSO med 95-98 % THC.

Hovedproblemet ditt er at du kjøpte deg inn i teorien om enkelt cannabinoid som Big Pharma
presser på slik at de kan tjene på cannabismedisiner.Du vil egentlig ikke ha medisinerbasert på
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enkelt cannabinoider, vil du ha den kraftigste og mest beroligende oljen for best resultat.

Og du kan dyrke plantene selv, og du kan lage oljen selv også, du trenger egentlig ikke kjøpe
den  fra  store  farmasøytiske  selskaper  som  vil  prøve  å  sette  en  enorm  prislapp  på
dekarboksylert cannabisharpiks uten andre grunner enn deres grådighet .

Du kan og vil mest sannsynlig trenge kilo av oljen en dag - for deg selv eller din familie - hvor
mye vil  du betale per gram?En bukk er for mye hvis plantene ble dyrket utendørs og i stor
skala.Så ingen spesielle skatter, ikke noe sånt.100 % legalisering er den eneste veien å gå, og
det må gjøres nå, det er ingen grunn til å la hundrevis av millioner av pasienter over hele verden
lide.Krangle gjerne om det; men det er omtrent alt du kan gjøre med det uansett.Beste ønsker,
JB

"Jeg kan ikke fatte å bruke så mye cannabis i løpet av et år, men jeg vil ikke nøle med å dø av å
prøve." Susie

"Vennligst fortsett å forklar akkurat slik du har gjort, jeg for min del tar notater og lærer så mye
jeg kan av deg om hva som er bra for hva og så videre, jeg vil være klar og forberedt med riktig
kunnskap for meg og min...Hvis du ikke fortalte om å trenge den høye THC, ville jeg trodd at alt
var ok, jeg er takknemlig for ALL INFO.» Vicky

"Rick har alltid hevdet at det er høy THC som er avgjørende for å gi deg den beste sjansen, det
er åpenbart det han hadde de beste resultatene med.Det er mange ting CBD kan være bedre
for,  det  brukes vanligvis  på  barn  for  Dravet  syndrom,  ADHD og  alvorlig  tvangslidelse  fordi
mange mennesker fortsatt er redde for å få barna høye.THC er det som får deg høy.Jeg har
funnet noen mennesker som bruker høy THC-olje for å behandle de fleste mennesker, men hvis
pasienten ikke reagerer som håpet, byttet de til høy CBD, og dette har fungert bedre.

Jeg antar at alle er forskjellige og hver kreftform er forskjellig.Men inntil all nødvendig forskning
får  lov  til  å  gjøres,  er  det  sannsynligvis  best  å  holde  seg  til  Ricks  metode.Høy  THC,
dominerende indikasjon etter protokollen.Det sies at hvis de starter i det små og dobler opp
doser hver 4. dag kan pasienten raskt bygge opp en toleranse og den alvorlige døsigheten vil
avta etter en liten stund på oljen.Ricks olje er 95-98% THC, men de psykoaktive effektene vil
ikke skade deg.

Og når jeg prøver å bestemme hvilken metode jeg skal følge, tror jeg ikke at noen har hatt mer
erfaring med denne medisinen enn Rick.Jeg har sett den nederlandske metoden og tenk bare
hvis noen dør, hvorfor vil du fortynne kuren?» Nick

"Siden jeg har hørt om de høye CBD-oljene som hjelper anfall, har jeg alltid vært av den tanken
at  hvis  disse foreldrene  ville  gi  barnet  sitt  en  hybrid,  men dominere  indicaolje,  ville  barnet
helbrede.Jeg vet at CBD-oljene kontrollerer anfall, og jeg er så glad for at NOE kan hjelpe barn
som Charlotte, men forestill deg helbredelsen som kunne skje hvis THC og det andre spekteret
av cannabinoider  i  planten ble gitt.Så barnet  ditt  sover  mye på grunn av THC, kroppen vil
tilpasse  seg  dosen.Jeg  tror  bare  at  hele  planten  er  den  mest  nyttige,  ikke  en  utpekt
cannabinoid.» Sara

"Mediene fortsetter å fokusere på å skille cannabinoidene, men det har blitt bevist at både THC
og  CBD  dreper  kreft  og  krymper  svulster.Rick  Simpson  Oil  laget  av  Cannabis  Indica  er
medisinen som kurerer Landon og Brave Mykayla og mange andre, og alle kan lage det.Ikke la
media få deg til å tro at du må vente på denne kuren, eller skille CBD!THC fungerer også med
vårt endocannabinoidsystem.» Hanan

"Jeg har funnet et par nettsteder på nettet som hevder å selge høy CBD-olje uten THC.Jeg er
heldig og frisk, men lurer på om disse ville være verdt pengene å ta som forebyggende.Den ene
er ekte vitenskapelig olje.De hevder å sende til alle 50.Enhver?" Mike
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"Ekte  vitenskapelig  olje  er  utvunnet  fra  industriell  hamp,  som ikke  har  noen  reell  THC.Mitt
skrittmamma tar CBD-olje og RSO for ALS.CBD-oljen har fordeler, men jeg tror at uten de andre
cannabinoidene er den ikke like effektiv, om i det hele tatt." Jennifer

"I min erfaring med å lage og bruke forskjellige stammer og blandinger av oljer, har jeg funnet at
CBD Only-typen er ineffektiv eller mindre effektiv.Noe som får meg til å tro at det må være minst
en liten prosentandel av THC igjen, for at CBD-ene skal være effektive på ethvert helseproblem
det medisinerer.» Rik

"Svært  ofte  vil  ikke disse produktene oppfylle  forventningene,  spesielt  med tanke på intern
bruk.Sammenlignet  med  ekte  RSO  (dvs.  dekarboksylert  ekstremt  potent  og  beroligende
cannabisharpiks med rundt 95 % THC), vil CBD-produktene blekne i sammenligning i de fleste
tilfeller.De vil fungere utmerket for hudsykdommer og lokal bruk i kosmetikk, for eksempel.Når
de brukes internt, vil de være mye mindre effektive enn den virkelige RSO, i de fleste tilfeller
igjen.

CBD-oljer  er  rett  og  slett  et  annet  produkt  og  de  oppfyller  ikke  kriteriene  for  den  virkelige
RSO.Sammenlignet  med ekte RSO, vil  CBD-oljer  svært  ofte  bare  være et  overpriset  falskt
håp.Dessverre.

Så igjen, som alltid, produsere din egen olje når det er mulig, arbeid alltid med det mest potente
og  beroligende  knoppmaterialet  du  kan  finne.Ekstremt  potente  og  beroligende  indica-
dominerende stammer med 20 % THC eller mer fungerer best og gir best utbytte.Bare det beste
fungerer best.Vær oppmerksom på det, og ikke la noen lure deg.Livet ditt kan stå på spill, vær
veldig forsiktig.Svært ofte har du bare én sjanse og du vil ikke få en ny, ikke glem det.

Press  lovgiverne  dine  til  å  legalisere  dyrking  og  prosessering  av  cannabis/hampplanten
uavhengig av hvor mye THC den har.Be dem om å regulere det  omtrent  like mye som de
regulerer mais eller  te.THC og harpiksen beskytter plantene.Og jeg tror at planter  som kan
produsere en så ekstremt sikker og effektiv medisin, fortjener den beste beskyttelsen.Er du
enig?" JB

Bivirkninger
«Jeg så på telefonens kalender for å se når 8. februar var.Det var fredag kveld og han sa at han
sov til  mandag morgen.Haha, velsigne hjertet  hans.Tar jeg et  gram rett  opp,  kan jeg forstå
det.Velsigne velsigne velsigne ham.» Maranda

"Da jeg begynte å ta oljen hadde jeg "Fryktelige" bivirkninger, jeg må ha spist en halv boks med
smultringer!!!Ha Ha Ha!!!Jeg skulle ønske jeg hadde litt mer jeg sov fantastisk!Hver dag så jeg
frem til natten slik at jeg kunne sove.Jeg ville tatt litt olje kl. 07.00 sovnet rundt kl. 9.30 og sovet
til kl. 08.30.Herlig!!!" Tom

"Ironisk at vi hører så mange historier om mennesker som tar cannabiskonsentrater,  daglig,
uten skrekkhistorier, ingen avhengighet, ingen bivirkninger eller relaterte dødsfall, men lokale
lovgivere  kjemper  mot  dyrking,  bruk  og  salg  av  marihuana  i  offentlighetens  interesse.
sikkerhetsbekymringer', som er en dekning for deres lojalitet til Big Pharma og 'Booze-Barons
økonomiske bestikkelser for å begrense veksten av cannabisindustrien i USA...» Raphael

«Begynte å gi oljen til faren min denne uken.Avansert prostatakreft som har spredt seg til noen
flekker på skjelettet.Så langt sover han mye og har fått tilbake appetitten.Han spiste ikke noe på
grunn av strålingssmerter  i  halsen.Også noe av angsten hans har  blitt  til  en  tilsynelatende
munter gang i hodet hans!

Han får fortsatt smertestillende medisiner på sykehus som er nyttige for akutte smerter til ting er
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under kontroll.Legene vet imidlertid ikke om oljen.Vi antydet til og med ideen om å kombinere
olje med medisiner, men leger kom tilbake med fabrikasjoner av monstrøse bivirkninger.Ville be
dem vise  oss studiene,  men vil  ikke sette fars  løslatelse  i  fare  gitt  vi  har  værtmerket  som
"vanskelig" for å stille spørsmål ved behovet for overdreven medisin som gjør ham verre og
verre.

Jeg  ville  ikke  ønsket  kreftbehandling  på  sykehus  til  min  verste  fiende.Jeg  hadde  hørt
skrekkhistoriene,  men  jeg  trodde  vel  på  et  eller  annet  nivå  at  ting  ville  bli  annerledes  for
pappa.Håper inderlig at det ikke er sent." Edmund

-- Edmund, de hadde rett om mulige bivirkninger, men de ville være forårsaket av kjemikaliene
de  gir  ham,  ikke  av  oljen.Jo  før  du  får  ham hjem og  fyller  ham full  av  oljen,  jo  større  er
sjansen.Det er aldri for sent å begynne med oljen, spørsmålet er bare om det ikke er for sent for
den å komme i forkant av sykdommen.Men det er direkte knyttet til hvor mye olje du klarer å få i
ham og hvor raskt.

Med dette  sier  jeg  ikke at  du  ikke  skal  følge protokollen  eller  at  du skal  starte  med store
doser.Få ham hjem, følg protokollen og la oss håpe på det beste.JB

"Hei Jindrich, jeg vil dele noen av 'bivirkningene' av oljen.Først har jeg laget min egen en stund
nå og også kjøpt noen på et apotek (som min egen bedre!), jeg har ingen spesiell tilstand eller
sykdom, har sannsynligvis inntatt nærmere 30 ml siden 2012, så...

– Kan ikke drikke alkohol lenger...ett glass vin og jeg er ute!Jeg prøvde ikke å slutte å drikke,
men kroppen min avviser det fullstendig og det er veldig deilig å være klar i hodet!!

-- Irisen i øynene mine er helt grønne ... ikke flere små brune prikker her og der (hvis du kjenner
iridologi, er de små prikkene en indikasjon på organfeil eller til og med dødsfall), så klare øyne
betyr god helse!

-- Samme effekt for min 10 år gamle gjeterhund klare øyne og mye energi!(Han har fått ca 6
doser).Oljen og alle de uventede bivirkningene!!Takk og Rick for all  deres innsats for å dele
denne medisinen med verden.Mye kjærlighet, Estelle"

Q.Finnes det et vandrerhjem i California eller Colorado hvor jeg kan bli lovlig bosatt og få olje for
å kurere kreften min?Takk.

EN.Det  er  et  godt  spørsmål,  David  Carpenter.Etter  det  jeg  ble  fortalt,  trenger  du  bare  en
motelladresse, og så kan legen skrive ut cannabis til deg.Så jeg tror ikke det er nødvendig å
betale en ekstra kostnad et sted.Men hvis noen med et forretningsinnhold leser dette, la meg
bare si at mange mennesker fra hele verden ikke har noe imot å fly til Colorado eller California
for å få behandlingen.Det er ikke en løsning for alle og de uten penger vil ikke ha den sjansen,
men det ville sikkert hjelpe mange andre som ville eller kunne hjelpe andre senere.JB

Når pasienter som har tatt cellegift begynner å bruke oljen, er det første oljen må gjøre å avgifte
kroppen.Så  det  tar  noen  ganger  si  120-150g  av  oljen  før  den  begynner  å  angripe  selve
kreften.Det er virkelig ikke en god idé å ta cellegift, spesielt når det er helt unødvendig med
tanke på at det medisinske systemet har visst om cannabis som en kur mot kreft i flere titalls
år.JB

«Jeg skrev i forrige uke om oppkast på oljen.Jeg sluttet til slutt og jeg bruker fortsatt den samme
batchen med olje.Jeg føler meg bra nå.Jeg tror jeg avgiftet alle de farmasøytiske medisinene fra
systemet mitt.Det var en elendig opplevelse, men detox er aldri gøy.» Robin

«Jeg vet ikke sikkert, men jeg antar at du tok for mye for tidlig.Det er noe slikt som å bli for høy,
og det kan få noen til å kaste opp.Jeg vet dette av personlig erfaring.(Jeg skjønte nettopp at det
hørtes litt nedlatende ut.Jeg mente det ikke sånn.)” Tina
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«Tina, jeg tenkte på det også og hadde mange spørsmål om hvorfor jeg var så syk.Jeg tror det
virkeligvar detox på grunn av det som skjedde med meg i desember i  fjor.Jeg ble fortalt av
onkologen min at jeg var i  "sluttstadiet",  jeg hadde gått tom for olje og hadde fått  en IV av
Zometa for å styrke beinene mine.Det viste seg at oljen fungerte som en allergipille og reddet
meg fra effekten av Zometa.Av oljen ble jeg anorektisk, hadde mye smerter da Zometa gikk inn i
beinene mine og kastet opp, hadde frysninger og ble innlagt på sykehus.

Siden den hendelsen kunne jeg ikke engang sitte på indisk stil fordi leddene og hoftene mine
gjorde så vondt.Da jeg begynte på oljen igjen, var jeg bra først, men ble så gradvis syk.Jeg ble
så veldig syk og da jeg kastet opp i flere dager og elendig skjedde det noe rart, alle leddene
mine ble ryddet ut og jeg har ikke lenger leddsmerter etter 6 måneder.Jeg er fleksibel igjen.Jeg
kan bare tro at oljen har fått den dritten ut av leddene mine som kan bli hos deg i et år.» Robin

«Det er veldig viktig å få så mye som mulig inn i en terminal pasient så fort som mulig.De fleste
terminale pasienter har gjennomgått cellegift/stråling, smertestillende osv.Pass på at det er laget
ordentlig og begynn å ta så mye som mulig så snart som mulig, og jeg ville ikke sluttet å ta det i
det minste før kreften er helt borte!» Bonny

"Når legene dine sier til deg, "du er terminal", ville du ikke prøve det som finnes der ute?Tenk på
det...Etter en slik diagnose, hva har du å tape?Jeg har en niese som er i live i dag...på grunn av
denne oljen...Trenger jeg å si mer?" Carol

«Det er meg niesen hennes.Det fungerte virkelig." Joanne

"Jeg gjorde et halvmaraton, jeg samlet inn 5000 dollar til kreftforskning.Lite visste jeg at det
allerede fantes en kur og de ville ikke gi  meg den....De ga meg veldig sterk kjemoterapi to
ganger.De ødela leveren min; de ødela nyrene mine.De sendte meg hjem for å dø i  april  i
fjor.De sa at jeg ikke ville leve på seks uker.Og her er jeg i dag, fortsatt i live, fordi jeg fant
PhoenixTears.ca og Rick Simpson viste meg hvordan jeg lager min egen medisin slik at jeg
kunne være her i dag.

Vi  må  fortelle  alle  om  denne  kuren.Alle  trenger  å  vite:  det  er  faktiske  medisinske
marihuanaprodukter som vil hjelpe deg å leve, og hjelpe vennene dine å leve som har kreft.Alle
trenger å vite: ingen må dø av kreft.Det finnes en kur, det har alltid vært en kur.De bare...Big
Pharma vil ikke la oss få det.Hvordan tør de?!Kreftforskning er en industri på flere milliarder
dollar.Og hva gjør de?De dreper folk som meg med narkotika.Det er pisspreik!Det finnes en kur!
Phoenix Tears olje fungerer!Fortell det til alle.Vær så snill!" Joanne

"Hei Rick Simpson, jeg har tro på oljen og bruker den for øyeblikket til min mor som har kreft,
men jeg har et spørsmål, du sier at det bør konsumeres 2 gram på tre måneder, men moren min
er veldig svak pga. sykdom og bare tatt som en unse og er i ferd med å møte tre måneder, men
tar den fortsatt, og jeg vil vite om det er samme effekt, for du sa at det skulle være om tre
måneder.Vennligst svar meg på meldingen fordi jeg er bekymret." Esmeralda

«Ikke bry deg for mye om hvor mye hun har tatt så langt.Bare fortsett å prøve å få henne til å
spise litt mer.Be henne spise et større stykke enn hun noen gang har gjort før, når hun legger
seg om natten, vil hun litt etter litt kunne spise mer.Sørg for at hun spiser en større dose om
natten, og hun vil bygge opp en toleranse raskere.Faren min gjorde det samme de første tre
månedene.Det tok ham lang tid før han var i stand til å spise over et halvt gram om dagen og
kreften forsvant selv når han knapt spiste en 1/4 gram om dagen-(svulsten ble mindre).Nå er
han  oppe  i  rundt  et  gram  om  dagen,  og  han  har  spist  mer  enn  hundre  gram  på  10
måneder.Lykke til!" Jose

"Hei alle sammen, jeg har en venn som prøver å kurere et kronisk tilfelle av borreliose med ren
CO (omtrent 70-80 % THC og laget med organisk kornalkohol)  som ble kjøpt fra en meget
anerkjent,  privat  oljeprodusent.Da hun nådde ca 3/4 gram om dagen for  ca 3,5 uker siden,
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begynte  hun  å  få  mangel  på matlyst,  periodisk  kvalme og veldig  myk bæsj  (nesten diaré)
kl.minst 3 ganger om dagen--dette skjer fortsatt nå og har ikke blitt bedre i det hele tatt, men har
heller ikke blitt verre, noe som er bra.

Hver eneste morgen i en måned nå, dumper kroppen hennes bokstavelig talt alt i tykktarmen
ser det ut til, og lukten kan oppdages i den andre enden av huset (beklager TMI!) Rart ting er at
avføringen hennes begynte å lukte veldig giftig. ..nesten som et kjemikalie, omtrent en uke etter
å ha økt dosen fra 1/2 til 3/4 gram.Lukten er så rart - lukter ikke engang av bæsj!!

Hun går nå på et  gram om dagen (de siste 1,5 ukene),  og det  er  fortsatt  slik,  om ikke litt
verre.Det er ingen andre problemer eller problemer overhodet, og hun helbreder faktisk raskt og
gjør det så mye bedre enn hun har gjort  de siste 10 årene med antibiotika, urteprotokoller,
etc.Så langt har forbedringen i helsen hennes vært ekstremt dramatisk...til det bedre!!Er denne
giftig-luktende avføringen et resultat av døden av borreliosebakterier, detox eller noe annet?Jeg
hadde faktisk lurt på om hun muligens kunne ha hatt tykktarmskreft eller annen kreft som oljen
tar vare på, som kan være årsaken til den forferdelige lukten og hyppige myke bæsj.Noen råd
der ute??Er dette normalt?"

"Dette  er  hva  du  kan  forvente.Når  du  er  på  oljen...(hvis  laget  riktig)  gjør  kroppen  en  stor
detox.Den enkleste måten å beskrive  det  på er  ...  alt  som kommer inn i  kroppen din som
medisinene  ikke  liker,  vil  den  finne  en  måte  å  fjerne  avfallet  på.Det  høres  ut  som  om
leverandøren din vet hva han eller hun gjør fordi disse symptomene du stiller spørsmål ved,
skjer med oss  alle eller våre pasienter.Denne typen symptom varte kona og jeg i mer enn 3
måneder.

Det eneste som plager meg er THC og CBD som teller på produktet.Når vi produserer, er vi i
gjennomsnitt 93-97 % THC og mellom 1,34 og 1,59 % CBD.Dette kan bare oppnås ved å endre
løsningsmidlet eller ved å endre dekarboksyleringen av det nevnte produktet."

-- Legg hampfrø til kostholdet, de vil regulere avføringen veldig raskt.Når det er for rennende,
må du tilsette noe solid.Og det er frøene.Pass på at hun ikke tar noen kjemiske piller.Lukten er
detox, ingenting å bekymre seg for.» JB

"Bivirkninger inkluderer: å se tegneserier hele helgen." Matt

Hvilke stammer/varianter?

«Jeg er med Richard på denne.Har du en liste over stammer som har vist seg å virke?Hva er
noen gode frøfirmaer å bestille fra?Jeg har akkurat bestilt noen frø.Hva er de tingene jeg bør se
etter i en god stamme?THC, CBD, indica vs sativa?Stammen jeg bestilte har et THC-nivå på
18-23 % og en CBD på 0,7-1,0 %.» Cisco

-- Jeg skulle ønske jeg kunne levere en slik liste, Cisco, men jeg kan og vil ikke snart før vi vil
være i stand til å gjøre all nødvendig forskning for å kunne fortelle deg det.Her er hva jeg skrev
til Richard: Jeg kan egentlig ikke gi et navn på en stamme, du må alltid prøve den og se hvilke
smertestillende effekter den har.Jeg vet ikke hva denne pasienten brukte.White Widow som
Rick pleide å vokse var et utmerket smertestillende middel, European White Widows ser ikke ut
til  å ha den effekten så mye.Så som alltid, de mest potente og beroligende og sofalåsende
indica-stammene (dominerende) med 20 % THC eller mer, bland oljer fra flere stammer for best
resultat.Se etter  virkelig  brutalt  kraftige  stammer som vil  låse deg etter  noen få drag.Beste
ønsker, JB

"Har hannplanten noen nyttige komponenter?" Regning
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-- Unge hannplanter ble brukt til fiber for myke klær for de rike.Jeg ville ikke laget medisin fra
menn, noen mennesker vil  være allergiske mot pollen og det kan føre til  problemer.Du kan
juicedem eller bruk dem til te (hvis de er sunne og dyrket økologisk).Men du får ikke den beste
medisinen fra planter.JB

Q.Er Afghan Kush en skikkelig greie for å lage olje.Jeg har laget litt olje av gateting og brukt det
de siste to ukene siden jeg hadde søvnproblemer, nå sover jeg som en baby og våkner uthvilt
om morgenen.Problemet er at det er vanskelig å få tak i gode ting i London, det er derfor jeg
bestilte AK, trenger bare din mening nå.Mange takk

EN.Jeg kan egentlig ikke gå under navnet på stammen.Hvis den er potent og gjør deg søvnig,
bør den produsere god medisin.Som du vet anbefaler vi de mest potente og mest beroligende
stammene (gjerne med 20% THC og mer) og de beste oljene produseres fra en kombinasjon av
flere  veldig  potente  og beroligende  stammer,  så  jeg  ville  prøve å  bestille  flere  beroligende
stammer  hvis  kl.  alt  mulig,  det  ville  vært  ideelt.Men  selv  enkeltstammeoljer  kan  gjøre
underverker, alt jeg sier er at de beste oljene vanligvis produseres fra en kombinasjon av flere
stammer.Beste ønsker, JB

"Det er en god grunn til at Rick Simpson anbefaler å kun bruke høynivå THC fra Indica. Indica
er et beroligende middel som fremmer hvile og søvn, begge nødvendige for helbredelse. Sativa
gir  energi  og  øker  blodtrykket.  I  noen tilfeller  kan  dette  være farlig  for  personer  med høyt
blodtrykk eller kompromitterte systemer, så før du gir råd, VENNLIGST kjenn emnet. Du vil ikke
skade noen. For de fleste er Stans råd (sativa om morgenen, indica før leggetid) bra. Hvis du
bruker en hybrid, sørg for at den er minst 80=90 % Indica. Lykke til." Gary

"C:  Hei  Jindrich.....Jeg  er  ny  på  Rick  Simpson-kuren  (jeg  har  kreft)...Jeg  tilhører  en
cannabiskjøperklubb her... Så jeg har et lite utvalg av stammer å kjøpe.Jeg bare lurer på hva
som ville være mitt beste valg av indica for å lage kuren?Alle forslag settes stor pris på.Takk
skal du ha.

JB: Hei C, få den sterkeste mest beroligende indica, gjerne flere stammer.Hvis du har valget, vil
jeg kjøpe 3-4 unser av hver av de tyngste stammene/knoppene som er tilgjengelige og lage
oljen fra et pund av det.

C: OK, takk...hva mener du med tyngst?

JB: Mest beroligende, super søvnig, med knock-out-effekt

C: Beklager, men alt dette er nytt for meg.

JB: Ikke noe problem.Ekstremt, nesten narkotisk beroligende, veldig tungt.

C: OK

JB:  Bruk  disse  ordene  og  fortell  dyrkerne  at  de  vil  vite  hva  jeg  snakker  om,  håper  jeg.
C: Jeg vet at de har kush, hash-dalen.Jeg husker ikke de andre navnene.

JB: Igjen, ta noen erfarne med deg og få dem til å prøve det for deg.

C: OK

JB: Og kjøp de sterkeste mest beroligende stammene de har, 20 % THC eller mer.

C: OK... tusen takk for alt du gjør

JB: Du er velkommen, C.
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C: Og takk til Rick også...Dere har bokstavelig talt reddet livet mitt så langt.

JB: Jeg skal fortelle ham om deg.Vennligst følg alle instruksjonene på siden vår til ordet for best
resultat.Ta oljen som anbefalt, øk kroppens pH (sitronsaft, vannmelon etc.), spis frø fra to epler
hver dag, hold deg unna leger og CT og røntgen hvis du vil leve.De er mestere i å overtale deg
til deres dødelige "godkjente" behandlinger, og kanskje av våre pasienter tok deres råd, sluttet å
bruke oljen og døde.

C: Vil gjøre ... takk nok en gang.

(fire timer senere)

C: Hei Jindrich.Takk for hjelpen tidligere.Jeg endte opp med å få en blanding av Indica OG Kush
og Hash Truffle.Folk  i  klubben  så  ut  til  å  mene at  det  var  det  beste  de  hadde for  å  lage
medisinen.

JB: OK.Høres greit ut.

C: Bra :-)...Så du tror det vil være bra for å lage medisinen?

JB: Jeg tenker egentlig ingenting, med mindre jeg ser og prøver materialet selv.Navnene høres
ok og kjente ut,  men jeg vet  virkelig ikke hvor kraftige knoppene er og hva du faktisk har.
C: Ah, ok.Jeg har brukt medisinen i ca 6 uker...forandringene i meg er fantastiske...Alle som
kjenner meg er forbløffet.Vel, du igjen.Du vet Jindrich, jeg møtte en kvinne som ble diagnostisert
med nøyaktig samme kreft som meg, 3 dager etter at jeg fikk det.Vi er på samme alder, hadde
samme stadium av kreft, alt identisk.Jeg ble tilbudt stråling, det samme ble hun.Jeg sa nei, jeg
gjør Rick Simpson-kuren.Hun valgte stråling.Jindrich, hun døde for 4 dager siden av stråling, fra
de  grusomme  brannskadene  som  ble  infisert.Hun  var  bare  55,  sterk,  men  "kuren"  drepte
henne.Det gjør meg bare så mye mer sikker på at jeg gjør det rette med valget mitt.

JB: Jeg kjenner slike historier.Det er virkelig sykt det de gjør mot pasienter.Beste ønsker, C.Du
vet hva du skal gjøre."

"Jeg tror en god måte å forklare forskjellen mellom kvaliteten på oljer på er:

95-98% THC tilsvarer 95-98% sjanse for fullstendig helbredelse og overlevelse.

80 % THC tilsvarer 80 % sjanse for fullstendig helbredelse og overlevelse

70 % THC tilsvarer 70 % sjanse for fullstendig helbredelse og overlevelse

60 % THC tilsvarer 60 % sjanse for fullstendig helbredelse og overlevelse.Etc.

Imidlertid tilsvarer 100 % THC ikke 100 % sjanse for fullstendig helbredelse og overlevelse fordi
det er et annet stoff enn oljen.

Når  pasienten bruker  cellegift  og stråling sammen med oljen,  eller  har  vært  gjennom disse
behandlingene før, del prosentene på to eller tre, kanskje fire eller fem, i slike tilfeller vet du rett
og slett aldri om oljen vil ha nok kraft til å kutte den. .Slike pasienter bør spise 2 eller 3 ganger
mer olje (120-180g over en periode på seks måneder).

Dette er kun nevnt for forklaringsformål,så folk ville bedre forstå viktigheten av kvaliteten og
THC-innholdet i oljen. Hovedkriteriet er at oljene skal gi en svært potent og beroligende effekt
ved inntak.De beste oljene er ekstremt beroligende, men likevel euforiske (så du spiser dem,
sovner og våkner noen timer senere og fniser som et barn).

Når du filtrerer oljebrønnen og tilsetter de få dråpene vann på slutten av avkokingsprosessen
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(og derfor ikke har unødvendige plantematerialer i seg), er det også en god sjanse for at duvil
faktisk like smaken av oljen.Så igjen og igjen og igjen - sørg for at oljen din alltid er potent og
beroligende som mulig  for  det  beste  resultatet  av  behandlingen.Følg  instruksjonene når  du
produserer og bruker oljen, på den måten kan du være sikker på at du gjorde det maksimale du
kunne for pasienten.Beste ønsker, JB”

"Jeg tror ikke det trenger å være 95 prosent." Rik

-- Det trenger ikke å være 95 % THC, Rich, men oljer med rundt 95 % THC er de mest potente,
og jo mer potent og beroligende oljen er, jo bedre fungerer den som medisin.Du kan alltid ta
mindre av den mer potente oljen, og den vil fungere bedre enn mer av en lavkvalitetsolje.Det er
egentlig så enkelt som det.JB

«Standarder og kvalitetskontroll - ja.Men bare hvis Rick godkjenner nevnte standarder og qc.»
Saksøke
-- Vi var aldri imot kvalitetskontroll, Sue.Men realiteten er at kvalitetskontroll er umulig i de fleste
deler av verden på grunn av det faktum at cannabis er ulovlig og laboratorier ikke kan teste
det.Vi jobber virkelig med mennesker fra hele verden, ikke bare fra USA.Testing er tilgjengelig i
noen få land for øyeblikket, svært få mennesker har tilgang til det.De fleste av våre pasienter
sliter med å finne nok penger til å få tak i løsemidlet og en riskoker, så jo lavere terskelen for
dem, jo bedre.

Selvfølgelig kan vi gjøre det hele mer komplisert, men vi ønsker ikke å gjøre det.Vi liker å holde
det enkelt.Hvis du følger de enkle instruksjonene vil du produsere olje av meget god kvalitet.Det
du legger i det er det som blir i sluttproduktet.Så hvis du lager den fra sunne planter, vil du mest
sannsynlig produsere en olje som vil være ok og plantevernmiddel, ugressmiddel og hvem vet
hva annet gratis.JB

Utendørs versus innendørs

"Jeff, saken er at i motsetning til hva folk tror,  beroliger THC deg.CBD blokkerer opptaket av
anandamid og gjør deg nervøs.Vi vet av erfaring at oljer med 95-98% THC kan produseres og
de kan virke svært beroligende.Men jeg har ikke nok resultater til å kunne si hva som gjør dem
så beroligende; pluss at hver batch er forskjellig og vi kan ikke reprodusere den uansett, så vi
fokuserer ikke på å teste mye for øyeblikket, også på grunn av omstendighetene vi lever under.

Vi ønsker at oljene skal være så potente og beroligende/sofalåsende som mulig for best mulig
resultat i behandlingen.Jo mer narkotisk beroligende jo bedre.De fleste høye CBD-stammer vi
så kom ikke i nærheten av styrken til det vi liker å jobbe med, så vi anbefaler dem ikke mye, det
er alt." JB

«Etter  å  ha mistet  min  kone til  kreft  som 35-åring,  og  med broren  min  som ventet  på en
levertransplantasjon  de  siste  fem  årene  på  grunn  av  kreft,  har  jeg  lett  etter  RSO  i
dispensarer.Det varierer i pris mellom 100 $/g hele veien til 30 g i Washington State.Et av de
såkalte RSO-stedene hadde oljen på ugudelige 7% THC med høyere CBD-er, er dette i det hele
tatt verdt det?Det var 30 g olje.Hundre dollar gram olje var over 90, jeg tror 92%.Hva er den
perfekte balansen mellom alle tre psykoaktive kjemikaliene?Takk." Heath

-- Heath, beste RSO er rundt 95-98 % THC, vanligvis rundt 1 % CBD og ekstremt potent og
beroligende, med vekt på ordene potent og beroligende (sofalåsende, det må gjøre deg veldig
trøtt og avslappet når den svelges .Hvis den ikke gjør det, prøv en annen batch og behold den
energigivende oljen for lokal bruk).

Når det gjelder de "høye CBD"-oljene med 7 % THC, vet du i det minste nå hvorfor vi er imot
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slike oljer - de fleste høy-CBD-oljer som for tiden leveres er synonymer for det vi kaller søppel,
fordi vi vet forskjellen mellom høykvalitets olje og egentlig alt annet.Det er virkelig best ålag
ganske enkelt din egen olje når det er mulig.Få knoppen fra apotekene, kjøp det beste de har,
og lag så oljen, det er egentlig ingenting med det.Selv ville jeg ikke kjøpt oljen av noen, jeg ville
alltid  laget  min  egen.Du  vil  være  din  egen  kvalitetskontroll,  du  vil  ikke  være  avhengig  av
noen.Hvis du kan lage en kopp kaffe eller en mojito, kan du lage oljen også.JB

"Jeg kjenner 5 laboratorier som alle sammen ALDRI har sett "96% THC"-olje... Ingen.Tusenvis
av tester de siste 5 årene.Ingenting i nærheten – selv når laboratorieeksperter prøver med all
sin makt å måle en prøve... Reneste de kan få er 88 %+.Og dette er proffer med uttømmende
ressurser til rådighet.» Phil

--  Det beviser bare at de ikke testet de mest potente oljene som kan produseres, ingenting
annet.JB

"Omg, så mange motstridende kommentarer, jeg blir så forvirret?!?!" Diana

-- Jeg ville lyttet til de som vet hva de gjør og sier.Det er opp til deg å velge hvem det er.JB

"Det er et godt poeng du gjør JB.Jeg for min del vil stole på det du legger ut og råd.Jeg er
tydelig på at nafta er den mest foretrukne (i motsetning til alkohol).Jeg antar at den forvirrende
delen er at på Ricks nettside, og boken hans, har det blitt anbefalt å bruke indica, men indica er
kjent  for  å  ha  høyere  CBD-innhold,  og  du  sier  ovenfor  at  grensen  mellom  de  to  har
forsvunnet.For en lekmann som meg er det forvirrende.Indica mot Sativa.THC versus CBD, etc,
etc.Så hvis man må velge minst 20% THC, bør man da ikke velge Sativa?Eller er ideen å velge
Indica, men med høyt THC-nivå på minst 20 % THC (uavhengig av CBD-innholdet)?Kan du gi
råd slik at en nybegynner som meg kan hjelpe familiemedlemmer?» Jyoti

-- Ja, indica ja, men de mest potente og beroligende, hvis mulig.Den høye CD-propagandaen
begynte å bli brukt til å presse lavkvalitetsoljer.I tillegg vil våre ideelle oljer ha 95-98 % THC.Så
igjen, det er ikke så mye plass til CBD der.For oss er ordene "kraftig og beroligende" viktigere
enn "høy CBD". JB

"OK, kan vi være så snill å produsere en belastning uten fnisen?Hubby fniser klokken 03.00
begynner å bli gammel.Lol." Tistel

"Jeg har lest studier der ren THC injiseres in vitro til ondartede celler og de appoptiserer.Jeg har
ikke sett noen slik forskning for CBD.Det virker for meg som om CBD-tilnærmingen er lite mer
enn en måte for folk å utnytte cannabinoidmedisiner ved å spille på folks grunnløse frykt for
THC  og  fremme  fordelene  med  cannabis  uten  den  "forferdelige,  vanedannende,
høyinduserende THC." Å tjene penger eller piggybacking på hampoljens BEVISTE ytelse mens
du promoterer CBD som et mirakel som gudskjelov er det motsatte av forferdelig THC, er å
utnytte kjølegalskapen og lukten av svindel.Jeg sier ikke at CBD ikke har fordeler, for eksempel
lokalt,  men  det  er  tydelig  fra  forskningen  at  THC  er  det  mest  medisinske.Å  hengi  seg  til
forbudsfolk  og fokusere på CBD er  en stor  bjørnetjeneste.Hvordan vil  du  forklare fokus på
forskning på en forbindelse som er dårligere?Det er tull.» Cory

"Ja, CBD kan absolutt bekjempe metastatisk kreft.Spesielt når den er en del av Rick Simpson
Oil, som skal inneholde 95-98% THC.Det forteller deg at viktigheten av CBD sannsynligvis ikke
er så stor som den blir presentert.Men la oss håpe en dag vil medisinske forskere begynne å
teste RSO også.Hvis de følger instruksjonene våre om hvordan de skal produsere og bruke
oljen,  vil  de  ha samme flotte  resultater  som oss.Hvis  de ikke gjør  det,  vel,  så gjør  de det
ikke.Det er så enkelt." JB
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Rick Simpson-protokollen
"Start folk med minimale doser, på størrelse med et halvt korn tørr kortkornet ris.Selv om oljen
er ufarlig, er mindre bedre enn mer for de som starter behandling.I begynnelsen ta bare en liten
flekk av dette fantastiske stoffet hver åttende time, øk deretter dosen hver fjerde dag med jevne
mellomrom og snart vil toleransen din øke.Hvis personen sier at han eller hun ikke følte effekten
eller at de bare kjente dem litt, ville jeg vurdert dette som en god dosering for en nybegynner.Du
vil bare få litt av medisinen i systemet deres slik at de kan begynne å venne seg til det.

Du vet aldri nøyaktig hvordan personen vil reagere, så fortsett sakte, og øk dosen hver fjerde
dag, til pasienten kan få i seg totalt ett gram hver 24. time.Når pasienten er vant til oljens bruk,
er den beste måten å oppnå dette på å få dem til å ta doser som tilsvarer omtrent en tredjedel
av et gram hver åttende time, når de er vant til bruken.Likevel vil jeg minne de som opplever
vanskeligheter om at dosen kan økes saktere, men for best resultat bør den inntas så raskt som
mulig.

Dette er doseringsinstruksjonene som Rick anbefaler, hvis pasienten kan bygge opp toleransen
raskt nok.Hvis denne protokollen følges, kan mange pasienter jobbe seg opp til det punktet på
tre uker at de kan få i  seg en tredjedel av et gram hver 8. time.Men i  gjennomsnitt  tar det
vanligvis de fleste pasienter fire til fem uker før de kan få i seg denne mengden per dose, og
deretter kan de fortsette å ta ett gram om dagen til de er helbredet eller tilstanden er brakt under
kontroll.

Rick liker å levere denne medisinen i plastsprøyter, som ikke har nåler, i stedet er det bare en
liten åpning som oljen kan presses gjennom.Han sier at å gi oljen på denne måten gjør det
lettere  for  pasienten å måle  dosene sine,  og det  stopper  fremmede stoffer  fra  å  forurense
medisinen.

Den enkleste måten for de fleste å forstå mengden de bør få i seg, er å sammenligne det med
noe sånt som kortkornet tørr ris.En nybegynnerdose bør være omtrent halvparten av størrelsen
på et av disse riskornene eller omtrent en åttendedels tomme lang, denne mengden vil være lik
omtrent en fjerdedel av en dråpe.I noen tilfeller kan de med svært lav toleranse til og med finne
ut at dette kan være for mye for dem å håndtere komfortabelt i begynnelsen, så om nødvendig
kan de begynne med enda mindre.

Doser  av  denne  størrelsen  bør  inntas  tre  ganger  om dagen,  tidlig  om morgenen,  midt  på
ettermiddagen og omtrent en time før pasienten legger seg.Alt en nybegynner trenger å gjøre er
å presse ut tilsvarende et halvt korn tørr ris fra plastsprøyten, og det er dosen deres.Selv om vi
snakker om en veldig liten mengde og det ikke vil skade pasienten, må dette stoffet brukes med
respekt på grunn av dets styrke.

Etter fire dager ved denne dosen dobles den til doser som tilsvarer størrelsen på et riskorn, eller
doser  som er  omtrent  en kvart  tomme lange når  de presses ut  av sprøyten.Så,  fire  dager
senere,  dobles  dosen  igjen  og  dette  fortsetter  hver  fjerde  dag  til  pasienten  kan  få  i  seg
tilsvarende seksten riskorn per dose.Denne mengden tilsvarer omtrent åtte til ni dråper olje per
dose, som er omtrent en tredjedel av et gram.

En ml er bare litt mer enn ett gram i vekt, så hvis pasienter ønsker det, kan de bruke denne
målingen for å bestemme dosen.På det tidspunktet fortsetter pasientene vanligvis med denne
dosen til de har oppnådd ønsket effekt med sin medisinske tilstand.Det vil være pasienter som
ikke vil være i stand til å øke dosen så raskt, men Rick oppfordrer dem til å ta det så raskt de
kan, slik at oljen kan lindre lidelsene deres.I tillegg vil det være de som kan ta denne medisinen
raskere og Rick har ingen problemer med det, så lenge pasienten er komfortabel med å ta den
raskere, betyr det ganske enkelt at de vil bli helbredet mye raskere.
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I virkeligheten føler Rick at pasientene bør forbli i sin egen komfortsone når det gjelder bruken
av denne medisinen.Men han mener fortsatt at alle med en alvorlig tilstand ikke bør spille spill
med dette  stoffet,  siden  hvis  det  ikke  tas  riktig,  kan  det  ikke  være i  stand  til  å  overvinne
tilstanden det var ment å behandle.

Fordi denne medisinen er så trygg å bruke, måler vi vanligvis ikke dosene nøyaktig, men for de
som liker nøyaktige målinger og egne vekter med tilstrekkelig nøyaktighet, start med ca 0,01 g
tre ganger daglig de første fire dagene.Deretter, hvis du kan, doble den til 0,02 g i fire dager,
deretter til 0,04 g i fire dager, 0,08 g i fire dager, 0,16 g og deretter 0,32 gram.Dette ville være
den ideelle doseringsplanen for de som kan innta dette stoffet raskt.

Når du kan få høyverdige stammer av indicaknopp å jobbe med, vil oljen som produseres være
ekstremt beroligende.Dette er effekten oljen vil ha hvis du har produsert den ekte "Rick Simpson
Oil" og det er lite å bekymre seg for.Pasienter sovner rett og slett og til slutt vil de våkne.Noen
kan føle seg litt steinete i begynnelsen, men de vil være uskadde, og vanligvis innen en time
etter at de står opp, forsvinner den søvnige følelsen.Hvis oljen er produsert fra sativa-varianter
av hamp, forvent problemer og en langvarig energigivende sativa-høy.Du vil ikke at personer
med alvorlige lidelser som kreft skal prøve å ta olje med disse effektene, og pasienten vil ikke
motta de medisinske fordelene en god indikasjon kan gi.Ikke alle liker å være høye, og det er
ikke  poenget  medisinsk  å  bli  overdrevent  steinet  på  dette  stoffet.Men  i  noen  tilfeller  når
pasientenes liv er i fare, kan det å gi dem større doser være det eneste som kan redde livet
deres.

Poenget er å få medisinen inn i pasienten tre ganger daglig.Pasienten kan ganske enkelt sette
den på fingeren og deretter skrape den av på tennene.Ta deretter en drink kaldt vann eller te,
og de bør finne det ganske enkelt å svelge.Noen stammer produserer et ekstrakt som ikke har
en behagelig smak, men dette er lett å håndtere.Bare legg pasientens dose på et lite stykke
brød og brett det over, stikk det deretter inn i munnen og gi dem en drink med vann.Det samme
kan også gjøres med bruk av bananer eller andre typer frukt.Tanken er å få oljen inn i pasienten
så raskt som mulig, men Rick liker fortsatt å se at de forblir i komfortsonen.

Alle er forskjellige og vår toleranse for denne medisinen vil variere fra person til person, så pass
på at pasienten er komfortabel med mengden de får i seg.Med mange alvorlige tilstander er det
viktig for pasientene å få i seg denne medisinen raskt, slik at de kan ha en bedre sjanse til å
overleve.Som jeg allerede har nevnt, selv om oljen er ufarlig, hvis for mye tas, liker pasientene
ofte  ikke opplevelsen.Så opparbeid  dosen sakte;  på den måten vil  de bli  komfortable  med
bruken.

Likevel, som vi liker å si, bør aggressive sykdommer behandles aggressivt, så hvis jeg hadde
noe som var livstruende, ville jeg fått i meg så mye ekstrakt jeg kunne ta på kortest mulig tid.Jeg
tror det lønner seg å være forberedt, så de som kan bør begynne å venne seg til effekten av
oljen så fort som mulig, for da vet de hva de kan forvente, om de noen gang skulle få behov for
å ta større doser.

Standardbehandlingen  for  å  tilbakestille  kroppen  til  en  god  helsetilstand  er  60  gram
høykvalitetsolje inntatt i løpet av en tremånedersperiode.For de som har tatt cellegift og stråling
er det lurt å få i seg 120 til 180 gram av oljen så fort som mulig.Vanligvis kan 60 g kurere en
alvorlig kreftsykdom, men for de som har blitt skadet av det medisinske systemet, kreves det
ofte mer for å forhindre at kreften kommer tilbake og for å oppheve skaden disse behandlingene
har etterlatt seg.

Når pasienten er frisk igjen, kan du redusere dosen tilbake til ett eller to gram i måneden eller så
mye  pasienten  liker  å  innta;  fra  vårt  perspektiv,  jo  flere  jo  bedre.Ikke  hopp  over
vedlikeholdsdosene, da de er viktige for å opprettholde god helse.Et gram i måneden eller en
dråpe om dagen etter jobb på kvelden høres ikke så mye ut, men det burde det ifølge Rickvære
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nok til å holde kroppen din sunn.

I tillegg liker han at pasienter bruker andre naturlige ting som eplefrø og hvetegress i forbindelse
med oljebehandlingen.Fra  min  erfaring  ville  jeg  også  ha  pasienter  til  å  spise  hampfrø  (og
røkelse, myrra og humle), siden oljen de inneholder er så næringsrik og bra for kroppen.

Rick mener også at pasienter bør prøve å få opp kroppens pH så raskt som mulig ved å innta
slike ting som vannmelon eller sitronsaft osv.Han sier dette er av største betydning, og å gjøre
det kan gi pasienten en mye bedre sjanse til å overleve.

Pasienter bør også begynne å spise mer rå frukt og grønnsaker og spise mindre kjøtt, spesielt
de  bearbeidede  variantene,  som inneholder  mer  giftstoffer.Rick  er  en  sterk  tro  på  bruk  av
juicemaskiner og han føler at store doser vitamin C også kan være til stor nytte.

Dette  er  Rick  Simpson-protokollen  og  det  er  grunnen  til  at  navnet  hans  vil  være  kjent  for
evigheten.Det  er  sannsynligvis  den viktigste  oppdagelsen gjennom tidene,  og den gunstige
effekten av det denne mannen har gitt oss kan ikke overvurderes.Hva hjelper moderne medisin
og teknologi når det ikke virker?Hvis du vil se resultater, prøv Ricks metode for helbredelse.

Vi har blitt kritisert for å kalle denne oljen en kur, men hva annet kan du kalle et stoff som med
hell kan brukes til å behandle så mange medisinske problemer?Noen ser ut til å tro at ordene
cure-all betyr at denne oljen vil gi evig liv, men det var ikke Ricks hensikt.Selvfølgelig kan denne
medisinen  forlenge  livet  ditt,  og  du  kan  leve  mye lenger  med bruken,  det  er  det  liten  tvil
om.Likevel betyr ikke dette at det vil gi evig liv.

Denne oljen er fortsatt ikke lovlig tilgjengelig for de fleste, og det vil derfor ta veldig lang tid å
finne ut hvor mange år den kan gi.Foreløpig ser vi ikke på denne medisinen som en eliksir av
udødelighet, og vi er overbevist om at den ikke gjør deg skuddsikker.Likevel, som Rick sier, hvis
vi  noen  gang  finner  nøkkelen til  udødelighet,  er  han  sikker  på at  hamp vil  være en  viktig
ingrediens.

Ikke tenk at når du bruker det, kan du ikke få et virus.Du kan fortsatt få slike ting som influensa,
men effektene kan reduseres betraktelig og du vil komme deg mye raskere.I tilfelle en pandemi
eller noe slikt, hvis du inntar eller allerede inntar den fantastiske oljen denne planten kan gi, vil
sjansen din for  å overleve definitivt  øke betydelig."  Jindrich Bayer,Phoenix Tears:  The Rick
Simpson Story,epilog til de to første utgavene

"JB, jeg har et spørsmål, broren min har kreft, de (medisinsk institusjon) fjernet magen hans, så
ga de ham cellegift, som ga mer kreft til det punktet at han ikke kan spise noe, ikke engang
væske,  han kaster  opp dem.Så fikk jeg endelig  harpiksen til  ham; min nye laget  den,  men
konsistensen er litt tykk (se bilde).Men han har gitt det og tatt det.Hindringen er på den øvre
tarmen, kreftveksten.Munnen hans er supertørr siden han også tar morfin på grunn av intense
smerter.Han drakk til slutt litt væske, men han kastet opp væske to ganger og ikke den tredje
gangen hadde han blod.Han har fått 2 uker av legene og de sender ham hjem.Hva kan jeg
gjøre???Hjelp  vær  så  snill,  han  har  11  gram  av  harpiksen  fra  en  ¼  pund  av  en  hvit
enkestamme.Kan du hjelpe meg med å finne hvor jeg kan få noen ekte RSO som oppfyller alle
kvalifikasjoner for ham.Han er i California, LAog jeg er i El Salvador.Det er en veldig vanskelig
situasjon  og  jeg  har  ikke  klart  å  gjøre  så  mye  herfra.Vennligst  noen  råd."  Ricardo
--  Vel,  jo  før  han  begynner  å  innta  oljen,  jo  raskere  vil  livskvaliteten  hans  forhåpentligvis
forbedres.Be ham sette den harpiksen i en ovn innstilt på 130 °C (266 °F) i omtrent en time og
deretter begynne å spise den.Det er greit å starte med små doser, men når pasienter går på
morfin, kan du gi dem mer olje og mindre morfin.De første dagene kan være vanskelige på
grunn av interaksjonene.Beste ønsker, JB

"Jeg vil bare fortelle alle at min første batch med matolje til mamma var en stor suksess og fikk
tilbake 4/5 gram fra en unse toppkvalitetsknopp!Over månen med mitt første forsøk.Og tro meg
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folkens, det er virkelig like enkelt som å lage en kaffe!Vi elsker deg Rick.......” Mark

Frankincense og Myrra
"Røkelse er et flott tillegg til behandling av cannabisolje.Både internt og lokalt.Hvis du bor et
sted hvor cannabisolje ikke er tilgjengelig, vurder røkelse, det kan også gjøre underverker.Se
etter de mest potente og beroligende typene du kan finne."JB

"Jeg prøvde røkelse lokalt hjelper med å ta kanten av smerte.:)” Carole

«Jeg brukte  Frankincense-olje  fra Young Living Essential  Oils  med Rick  Simpsons Phoenix
Tears.Faren min kunne gå 10 timer uten smerte ... Han hadde kreft i stadium 4 og gikk rundt
som om ingenting var galt. Shelly

«Røkelse er  flott  for  så mange ting.Jeg bruker den på solflekker på huden min, hver dag i
ansiktet blandet med agurk for en toner etter å ha vasket den med eteriske oljer.Det er derfor
jeg ser så ung ut for 65.LOL!Tuller.Jeg er førtito.Men jeg har grei hud siden jeg ikke bruker
parabener eller kjemikalier på den.» Dania

"I  urtebutikkene  ser  du  etter  den  under  det  andre  navnet,  Boswellia.Det  fungerer  i
utgangspunktet på samme måte som Advil, men bedre.» Sharon

"Det er et gammelt middel som krever røkelse, myrra, olivenolje og cannabis.Lys på myrra!!Gjør
underverker for diabetikere lokalt og internt!» Brian

«Alt som vokser i  naturen kan ta vare på oss.Det er de syntetiske versjonene av alle disse
tingene som viser seg å være skadelige.Alle disse plantene (røkelse, myrra, lavendel, nellik,
peppermynte, etc. etc.), spesielt de eldgamle plantene i deres urbefolkningssoner har brukt år
på å perfeksjonere sine beskyttende midler mot rovdyr og miljøhensyn, og disse tingene kan
brukes til å ikke bare behandle, men kurere!» Wendy

"Han spådde at i løpet av et tiår vil godkjent bruk av medisinsk cannabis for alle slags tilstander
være sentral,  ettersom det vil  bli  tilberedt medisiner som fungerer som THC, men uten den
aktive  ingrediensen  som  forårsaker  en  "høy"  effekt  på  pasientene.Mechoulam  har  ikke
begrenset sin interesse til  bare cannabis.Han har forsket på levona, det hebraiske ordet for
røkelse  eller  Boswellia  sacra,  som  ble  brukt  som  røkelse  i  Det  hellige  tempel  i
Jerusalem.Kjemikeren  ved  det  hebraiske  universitetet,  sammen  med  sin  daværende
doktorgradsstudent  Arieh  Moussaieff,  viste  at  en  viktig  ingrediens  i  røkelse  fra  Midtøsten
reduserer angst og har en antidepressiv-lignende effekt på mus.

"Talmud nevner Boswellia-harpiks som en trylledrikk satt i vin for å 'bedøve sansene' slik at [de]
som er dømt til døden ikke skulle bekymre seg ...Det [funnene deres] gir et biologisk grunnlag
for  dypt  forankrede  kulturelle  og  religiøse  tradisjoner.»http://www.jpost.com/Health-and-
Science/The-world-is-going-to-pot-352563
-- Cannabisolje og røkelse er veldig like i sin helbredende effekt.Bare legg til røkelse av høy
kvalitet  (boswellia  sacra)  til  kostholdet  ditt  eller  spis  det  tre ganger  om dagen (150 mg tre
ganger  om  dagen  for  mindre  alvorlige  tilstander  og  300  mg  eller  mer  for  mer  alvorlige
sykdommer og smerter osv.) Eller du kan følge samme protokoll og bruk de samme dosene
som om du brukte RSO.Frankincense kan også fikse kroppen din fra DNA-nivå og opp, og den
kan også kurere kreft  og mange andre "uhelbredelige" sykdommer.Det er også greit  å vite,
synes jeg.JB

«Jeg er  virkelig  lei  meg over  at  jeg rotet  til  akillessenen min i  går.Ikke mer  sofa til  5k jeg
kanknapt gå.Noen som har noen råd for rask bedring?» Jenna
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- Mye olje lokalt så vel som internt.Tilsett røkelse og nellikolje til en sterk cannabissalve eller til
en  blanding  med  sheasmør/kokosnøtt/hampfrøolje.Som  alltid  fungerer  20-30  % THC-salver
best.Nyt behandlingen.JB

"Jeg har tatt ren boswellia freana eterisk olje for stadium IV galleveiskreft, som har metastisert til
lunger og bein, og leveren min etter 2 måneder har nå normal funksjon, uten blokkeringer og jeg
har reversert diagnosen min på 9 måneder igjen å leve , og svulstene på leveren min krymper
og en er døende!!Jeg er fortsatt veldig interessert i cannabisolje, men jeg har også gjort cellegift
for å stoppe spredningen, og jeg vet at når cellegiften er ferdig neste måned, vil jeg slå kroppen
hardt med alt jeg kan.Jeg har kjøpt boken, nå trenger den bare å vite hvordan man lager oljen,
og få noen til å hjelpe meg.» Sarah

«Stikk innom for å si hei. Fortsatt i gang, 17. juli er det 1 år siden jeg begynte med 1-2 ml om
dagen, livet mitt har endret seg fullstendig og jeg har gått ned nesten 200 pounds, 9 pounds
igjen, apotekapoteket mitt har meg på 179mg CBD til 179mg THC olje 0,5 ml om dagen og 87
% THC og 4 % CBD 1 ml om dagen. Og røkelse, myrra og juice. DET FUNGERER SOM DU
KJENNER JB, ville bare fortelle deg at jeg fortsatt skal!» Regning

«Jeg bruker Frankincense med myrra for Hashimotos og det fungerer! Synd jeg ikke får tak i
olje der jeg bor, da det er ulovlig.» Cynthia

"Jeg begynte på dette for 3 dager siden etter å ha hørt om en jente som krympet hjernesvulsten
med bare en dråpe av dette på tungen hver annen time." Lindsay

«Jeg har lagt røkelse i kapsler i noen år nå. Jeg pleide å ta Frankincense alene for å behandle
kreften  min  (ingen  cellegift  eller  stråling)  i  de  gangene  jeg  ikke  hadde  trygg  tilgang  til
cannabisolje. Da jeg ikke hadde RSO og la merke til at flekker begynte å dukke opp, la jeg bare
noen dråper Sacred Frankincense direkte på huden min og så flekkene forsvinne i løpet av
noen dager. Jeg ble helt overrasket! Har fortalt det til folk i mange år nå.Jeg må fortsatt ta en
koloskopi (når jeg får forsikring i CO) for å se om hovedsvulsten er borte. Kreft eller ikke, jeg
kommer  til  å  fortsette  med  det  jeg  gjør,  slik  onkologen  min  anbefalte  (for  livet).  Han  er
overrasket!" Lisa

"Jeg puttet røkelsesharpiks i hundens mat to ganger om dagen i et par måneder, og en svulst i
grapefruktstørrelse forsvant." Karen

"FRANKINCENSE -  det  er  blitt  sagt  at  det  krymper  svulster  og  bremser  om  ikke  stopper
utviklingen av kreft. Jeg vet at det krymper svulster. Jeg har sett at det tar svulster på størrelse
med golfballer ned til ingenting!» Tamara

"Jeg gjorde dette til  en  integrert  del  av  metodikken min  for  et  par  år  siden,  sammen med
copaiba- og sitrongressoljer, resultatene er helt fantastiske. Takk for at du deler JB." merke

"I  det  minste  en  grunn  er  fordi  de  blir  fortalt,  i  videoer  og  blogginnlegg,  at  røkelsesolje
inneholder boswellinsyre – den antitumorale aktive ingrediensen i røkelsegummiharpiks. Men
det gjør det ikke, og den enkle grunnen er at boswellinsyre er mye et for tungt molekyl til å være
flyktig.  Det  finnes  flere  boswellinsyrer  i  røkelsesgummiharpiks,  og  de  har  molekylvekter  i
området 450 – 500. Imidlertid har flyktige molekyler – de som er i stand til å fordampe – alle
molekylvekter under 300."
-- Derfor anbefaler jeg å tygge på røkelse og myrraharpiks, og ikke innta eteriske oljer som
(forhåpentligvis/angivelig) ble produsert av røkelse og myrra. JB

"Frankincense Oil hjalp meg med å bli kvitt Bell's Parese på en uke! Den beste behandlingen
jeg noen gang har mottatt som var "lovlig". Jason

"Jeg har brukt Frankincense, Ylang Ylang, og noen ganger Clary Sage på Justin for anfall i fire
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måneder og har sett en forbedring. Da jeg begynte, hadde han tre anfall om dagen, og det gikk
ned til ett om dagen og noen ganger et løp på to til tre dager uten anfall. Jeg har lest hvor
Angelica også hjelper med anfall. Nevrologen hans er alt for det, men ingen reell kunnskap eller
noen form for protokoll. Aromaterapeuter ser ikke ut til å være så kjent med å bruke essensielle
oljer for anfallskontroll heller. Innånding og fortynnet lokal påføring ser ut til å virke, men det ville
vært fint å ha litt veiledning. Jeg lærte på den harde måten at det definitivt er noen oljer å unngå
som alt annet med kamferforbindelser (rosmarin, eukalyptus, pigg) lavendel, spansk salvie) eller
thujone samt noen få andre." Judy

"Vår redningsmedisin er ærlig. Jeg holder den på hyllen og bruker den i fortynning med MCT-
olje. Den samme bæreroljen som Rae bruker oralt med CO.
En  snus  eller  to  under  nesen,  og  deretter  på  baksiden  av  ørene,  tinningene,  nakken,
håndleddene og bunnen av føttene. Det er den beste redningsmedisinen til dags dato. Rask og
effektiv, men med all åpenhet; ikke hver gang." Mark

"Røkelseolje  kommer  fra  harpiksen  til  Boswellia  serrata-trærne.  Noen  aromaterapioljer,
parfymer og visse typer røkelse inneholder denne oljen. Ayurvedisk medisin, det tradisjonelle
helsevesenet i India, bruker også røkelsesolje for å behandle flere tilstander. I vestlig medisin er
røkelsesolje av interesse på grunn av dens anti-inflammatoriske egenskaper, ifølge Memorial
Sloan-Kettering Cancer Center. Noen bivirkninger er mulige, men MSKCC bemerker at røkelse
ser ut til å ha færre negative effekter enn medisiner som behandler betennelsestilstander, for
eksempel steroider og ikke-steroide antiinflammatoriske legemidler.

Gastrointestinale  bivirkninger  er  mulige  når  du  tar  røkelsesolje,  ifølge  Physicians'  Desktop
Reference.  De  kan  omfatte  urolig  mage,  kvalme,  magesmerter,  brennende  følelse  eller  en
ubehagelig følelse av metthet. Frankincense olje kan også gjøre urolig mage eller magesmerter
verre.

Frankincense olje har blodfortynnende effekter og kan øke risikoen for unormal blødning, som
bemerket  av  University  of  Maryland  Medical  Center.  Dette  er  først  og  fremst  bekymret  for
personer  med  en  blødningsforstyrrelse,  eller  alle  som  tar  medisiner  eller  andre  urter  med
antikoagulerende effekter, som warfarin, heparin, ibuprofen, aspirin eller ginkgo biloba. Alle som
er planlagt for en kirurgisk eller tannlege prosedyre bør slutte å ta røkelsesolje på forhånd."
Shelley

Behandling av røkelse og myrraharpiks
Frys røkelse, knus den i en mikser som isbiter (i noen sekunder ved veldig høy hastighet), og
hell deretter veldig varm (100°C) olivenolje på pulveret. La det blande seg som en cocktail, i 3
minutter eller så. Hell oljeblandingen i en flaske og la den stå i noen dager, skill lagene, og du
fikk røkelsesekstraktet ditt. Tilsett myrra hvis du har det – bearbeid det på samme måte – frys
det ned, knus det, tilsett varm olje, la det stå, skille.

Tilsett deretter cannabisolje til røkelses-, myrra- og olivenoljeblandingen. Du kan også spise det
tre ganger om dagen.  Jeg ville også lagt  hampfrøolje til  den, separat,  og jeg ville massere
føttene mine med den. JB

Røyker cannabis
"Min 28 år gamle venn ble operert  i  dag for brystkreft,  de sier  at kreften er fjernet,  men vil
fortsatt  ta  cellegift  på  henne.Vi  har  snakket  før  og  jeg  ba  henne  nekte  cellegift  og  bareta
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RSO.Har jeg rett i dette?Ut fra det jeg har lest om Phoenix Tears, tror jeg at dette er riktig, men
jeg vil gjerne ha din hjelp til å svare på dette.Takk." Justin

-- Godt gjort, Justin.Ingen cellegift eller skanninger.Operasjonen var unødvendig.La henne spise
120-180 g av oljen i løpet av de neste seks månedene og følg instruksjonene på siden vår.JB

«Tenk deg å prøve å lære folk hvordan de skal bruke buksene sine...Det virker lett.Hva om folk
sendte deg tekstmeldinger  hver  dag og spurte deg hvordan du skulle  ta  på deg buksene?
(skjerpende) Det er som en bakkedag!Hvis jeg tar på meg buksene og det er gjort riktig så er
dette måten jeg skal vise noen andre.Jeg ler kanskje av folk som vil prøve å ta på seg buksene
baklengs og si:  «Hei,  de  passer  helt  sikkert,  men det  endrer  ikke  det  faktum at  de er  på
baklengs!(Det fungerte for Khris Kross.) JB forteller oss ganske enkelt hva som fungerer og vil
ikke fortelle oss på noen annen måte fordi det ikke er behov for andre måter.Følg instruksjonene
eller gå rundt med buksene bakover, men ikke bli sint på JB når du innser at han bare viste deg
den rette måten å gjøre det på!Vi prøver ikke å endre tekst i en bok, vi går bare på research på
andre bøker!» Tsjad

-- Takk, Chad, dette var en flott forklaring og ja, du har rett.Hele dette problemet med RSO-
medisin er så støtende enkelt at det faktisk gjør det mer komplisert.Det er for enkelt for folk å tro
det, nemlig når de ikke kan prøve medisinen selv og bare må lese om den.

Og det  hele  er  at  folks  liv  står  på spill.Jeg snakker  med dem personlig,  jeg ser  smerten i
ansiktene deres, ikke spør meg hva det gjør med meg etter alle disse årene.For meg er det ikke
mye rom for  improvisasjon  her,  ikke  tid  til  lange bebopsoloer  eller  frijazz.Dette  er  en solid
gammeldags tolvtakts blues og den er tolv takter lang.Rick ga oss instruksjoner å følge, men
alle ønsker å finne opp hjulet på nytt på grunn av noen ego-problemer eller andre menneskelige
skrøpeligheter.

Alt jeg sier om dette er å mestre en riskoker og en vifte først.RSO først, deretter alle andre
(mindre potente) former for cannabismedisin.Fordi potens er viktig.Jo mer potent og beroligende
oljen  er,  jo  bedre  for  pasienten.Du  trenger  ikke  å  teste  på  indre  forhold,  prøv  det  på
hudtilstander først og se om det heler raskere med den virkelige veldig potente og beroligende
RSO med 95-98% THC eller med noe annet, som burde svare for deg.Da vet du at det samme
som skjer på huden din, skjer inne i kroppen din når du inntar denne medisinen.

Når du først gjør det, vil  du i utgangspunktet miste interessen for mindre potente former for
cannabismedisin.Ikke fordi de ikke kan hjelpe i noen tilfeller, men fordi hvorfor fly andre eller
tredje klasse når du kan fly første klasse for de samme pengene og redde livet ditt raskere og
mer pålitelig på samme tid?

RSO er premium medisin, og slik jeg ser på det resten er ikke premium medisin.Og jeg vil ha
førsteklasses medisin, hvorfor skulle jeg ha fortynnet medisin i stedet for den ekte varen?Jo
sterkere beroligende og potent  oljen  er,  desto bedre fungerer  den som medisin  –  og dette
kommer aldri til å endre seg.» JB

"Beste RSO er 95-98% THC og ekstremt potent og beroligende.Alt annet enn det (rå cannabis,
juice,  matvarer,  høye  CBD-oljer,  ikke-dekarboksylert  BHO,  tinkturer,  salver,  blandinger,
maserater,  you  name  it)  er  en  mindre  potent  form  for  cannabismedisin.Alle  former  for
cannabismedisin er gunstige til  en viss grad, selvfølgelig,  men ikke sats livet ditt  på mindre
potente former for cannabismedisin.» JB

Hudlidelser, brannskader, eksem, etc.

«Jeg fikk 3. grads kokende oljeforbrenninger på fingrene søndag morgen.Store blemmer og
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veldig vondt.Jeg husket å lese RSO er fantastisk for å helbrede brannskader, derfor prøvde jeg
det.OMG folkens,  forbrenningen er helt  borte på bare 40 timer.Ingen tegn til  det  i  det  hele
tatt.Jeg  brukte  en  god  mengdeRSO  på  blemmene,  en  filet  av  fersk  Aloe  Vera  og  en
bandasje.Gjentas  12  timer  senere.Ikke  behov  for  den  tredje  søknaden.DU  ROCK  RICK
SIMPSON.» Bobbi

«Den første gangen jeg laget oljen (infundert i kokosnøttolje) var for lokal behandling av en
eldre nabos rygg.Hun hadde sår  over  det  hele som kløte veldig.Veggedyr  er  utelukket,  det
samme var skabb, lopper, skeeter og slikt fordi hun ikke ble påvirket andre steder enn ryggen
og det er ingen tegn til insektaktivitet på sengen hennes.Vet du hva sønnen hennes gjorde???
Han  sprayet  madrassen  hennes  kraftig  med  kjemikalier  for  å  bli  kvitt  insekter  som  ikke
fantes.Jeg ga henne en ny madrass med den eksplisitte instruksjonen om at den IKKE skal
sprayes, den er min utlånt til henne så lenge hun trenger den.Hun måtte inn på sykehuset for
blødende sår og mens hun var der, ga hun uttrykk for problemet med ryggen hennes og vet du
hva legene ba henne gjøre???Vask håret og kroppen for lus.Hun har ingen lus.Så hvem tror du
jeg skal høre på for å hjelpe henne?Legene?NEI.Jeg laget oljen, behandlet ryggen hennes med
den, og det er forbedring og helbredelse på gang.» Michelle

«Svigerdatteren min frityrstekte pinnekjøtt og dyppet fingrene i den kokende varme oljen opp til
den første knoken, og de ble hvite som kokt kylling.Vi la RSO på dem og smertene var borte i
løpet av et minutt eller så, hun bestrøk dem 2 ganger om dagen med RSO.De leget veldig raskt
på bare noen få dager, og det var ingen hudtap eller arrdannelse i det hele tatt.Det er utrolig at
vi nå har litt i kjøleskapet på kjøkkenet, så hvis noen blir brent (spesielt barna) vil vi bruke RSO
umiddelbart, det er ingen grunn til å føle den slags smerte når vi har en naturlig plante som tar
vare på den ." Debra

"Brukte den på alvorlig solbrenthet.Fungerte utmerket, jeg har sett det lege et knivsår på mindre
enn en uke.Det kurerer også halitosis.Jeg har brukt det i seks måneder eller så og sluttet helt
med anfallsmedisiner.Da jeg gikk tom fikk jeg et mindre anfall.Jeg er heldig som kan få medisin
som dette, jeg anbefaler også bruk av den mot nervesmerter.» Jack

"Jeg bruker en vedovn for varme, så brannskader på håndleddet har fulgt meg mange kaldere
måneder.Gjorde en dyp skålding i  fjor  høst,  ikke sluttet  å våken ennå.Jeg fikk RSO-olje  på
forhånd, så påførte en klatt, dekket brannskaden og på to dager var området en rosa, ren flekk,
ingen blemmer eller brannsår i det hele tatt!Jeg er solgt 100%!" Janine

«Jeg ble solbrent rett etter barbering av hodet for noen år siden.Jeg var ute i Colorado-solen i
omtrent  14 timer dagen etter.Jeg har blitt  solbrent  så ille  på hodet  før.Den første tiden tok
måneder å gro og det sivede og gjorde vondt hele tiden.Denne siste gangen la jeg litt cannabis-
infundert lotion på det episk solbrente hodet mitt.3 dager senere skrellet den en gang og var helt
grodd etterpå.Cannabis for solbrente mennesker!» Nate

"Jeg har et spørsmål.Har du kjent noen som bruker dette mot helvetesild?Jeg får dem ganske
ofte, spesielt når jeg er stresset og jeg bare er nysgjerrig.Takk skal du ha." Trina

- Bare legg oljen på de såre flekkene, enten rå eller i tinktur, og la pasienten spise oljen også,
for best resultat.JB

"Leddene mine flakser opp på fingrene og vips, gni litt olje på, smerten er borte.Brent meg på
brenntønnen  forrige  uke,  3  tommer  svart,  boblende  hud  på  innsiden  av  håndleddet.Liten
mengde olje,  bandasje,  to dager  senere,  fantastisk rosa hud.Påført  igjen,  samme,  to dager
senere og det ble helbredet...Takk skal du ha!!!" Janine

"Skott morgen, snakket med søsteren min i går kveld og hun sier at hun er helt frisk!!!!Medisinen
kurerte helvetesilden hennes.:) Hun sier at hun føler seg fantastisk.Ville bare være 100% sikker
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før jeg skrev til deg.Tusen takk for hjelpen."

«Sønnen min og jeg brukte den bare lokalt  fra det første øyeblikket helvetesild dukket opp.
Ingen nyeHelvetesild dukket opp og ingen andre symptomer oppdaget. Mirakel." Matija

«Jeg har  brukt  olje  i  RSO-stil  på  en heksevorte  i  ansiktet  mitt.To søknader  dekket  med et
plaster, og det er nesten borte!» Leslie

"Jeg fjernet også 2 vorter med den.Jeg hadde dem på benet hele livet.» Michelle

«Jeg har brukt cannabis-infundert olivenolje på brannskader og kutt, og de leges i løpet av et
par dager.Aldri sett noe lignende.Jeg vet at RSO ville vært enda bedre.Cannabis ble brukt til å
behandle alt før regjeringen vår ble grådig.» David

«Jeg varmet opp oljen og blandet  den med min krukke med ansiktskrem.Jeg bruker den 2
ganger om dagen og har vært det i ca 2 måneder.De dype dype kvisene jeg pleide å få (du vet
den typen, de tar en uke bare å komme til overflaten og er ENORME!) er ikke der lenger.Arrene
fra disse kvisene blekner også.Jeg ser til og med at huden begynner å stramme seg!Morsomt at
dette innlegget er her fordi jeg virkelig la merke til resultatene i dag!Denne oljen er fantastisk og
ansiktskrem er bare en av mange bruksområder.Takk Rick." Jennifer

"Jeg  brant  meg  på  et  eksosrør  ganske  bra  og  jeg  brukte  litt  cannabisolje  tilsatt
druekjerneekstrakt,  og  det  helbredet  på  mindre  enn  en  uke  og  nesten  ingen  smerte  eller
irritasjon og INGEN ARR!" Daniel

«Jeg har brukt det på brannskader, og jeg kan ikke si hvor jeg ble brent.Ingen skrekk og ingen
merker.Rått.Jeg hadde forbrenningen i en uke, og den ville ikke gro.Jeg brukte oljen og innen
fire dager  har  jeg fått  ny hud.En uke senere kan jeg ikke si  hvor jeg ble brent.Fantastiske
greier." Clifford

"Ja, ja, jeg har helbredet brannskader med RSO.Og ingen arr!" Erin

"Smerten  forsvinner  bokstavelig  talt  umiddelbart,  og  i  løpet  av  en  dag  forsvinner
betennelsen.Jeg har allerede behandlet en brannskade for et par måneder siden og har en
annen  jeg  behandler  akkurat  nå.Det  fremskynder  helbredelsestiden  med  uker  og  uker  på
vei.Hvor alvorlig forbrenningen er og INGEN SKREMME og INGEN følsomhet over hvor jeg
hadde blitt brent.Jeg bruker oljen på alt og jeg mener alt.Jeg har også nylig laget en batch som
ikke var den kvaliteten jeg noen gang ville spist, så den blir strengt tatt brukt lokalt.Jeg gjorde en
ansiktsbehandling, OMGosh, fantastiske resultater.Jeg bruker RSO for hver eneste tenkelige
lidelse."

"Jeg har mye skrekk fra en hudlidelse at jeg ble gitt forferdelige medisiner i nesten 6 måneder.Å
overraskelse!Noen uker etter behandlingen er huden min dårlig igjen.Dette er greit å vite.Jeg
var  grusom  på  disse  medisinene,  humørsyk,  tørr  flassende  hud,  svette,  herregud  det  var
forferdelig.Kommer ikke til å se legen igjen." Nikki

«Jeg  har  brukt  olje  mot  hudinfeksjoner,  hodepine,  myggstikk,  sopp,  søvn  og  rett  og  slett
avslapping.Veldig nyttig på en 1stførstehjelpsskrin." Sylvia

«Kjære herr, jeg er en gammel hippy fra 60-tallet og bor i Nord-California.Har hybertisert en
rekke Train Wreck og White Widow i 8-9 år med utmerkede resultater.Jeg så at Rick også har
brukt White Widow.Jeg hjelper for tiden en hospicepasient ved navn Jason i Redding, Ca. i
rekonvalesens, hvem var/er? døende av de siste stadiene av MRSA som instruert av min gamle
lege Dr. Ronald Sand...Jeg startet ham med tinkturer jeg har laget og ga kaker fra både vann til
knopperekstraksjon og bare smørekstraksjoner for fire måneder siden.

En annen dyrkerbror-venn jeg går i Unity Church med, viste meg til nettstedet ditt for bare tre
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uker siden nå.Har startet Jason på "JOY GREASE" og han har gått gjennom sin første tube og
er nå på sin andre.For litt over en måned siden var ballene hans på størrelse med en veldig stor
melon større enn en softball...Siden jeg spiste bakevarene mine og inntok rett "Magic Grease",
blir han bedre for hver dag og gonadene hans har nesten gått tilbake til normal størrelse ...De
sier at det ikke finnes noen kur mot MRSA???

Jason  har  hatt  veldig  store  liggesår  på  ryggen  siden  han  ikke  kan  ligge  på  siden  eller
magen.Han forteller meg nå at de holder på å avta, og da legen vår dukket opp med et annet
team i byen kunne de ikke alle forstå hvorfor han ikke var død eller hvorfor han ble bedre.Jeg
har ikke fortalt legen om min/vår hampoljebehandling ennå, men vil snart når som helst...Jeg vil
virkelig ha tillatelse fra legen til å behandle sårene hans nå med Oljen lokalt, er du ikke enig???
Hvis vi kan stoppe MRSA hos en pasient som bare hadde måneder igjen å leve, er det bare å
tenke på hva dette kan eller bør jeg si BØR si til det medisinske miljøet.Fred og respekt, Craig"

"Min mann hadde et arr i 30 år etter en brannskade som krevde en hudtransplantasjon ...Så jeg
tenkte, aha, et annet sted å eksperimentere med dette fantastiske produktet.Vel,  han hadde
mindre enn null tro på at det ville gjøre noe...Etter noen få påføringer har det endret seg, han
har nå pigment der det ikke hadde vært noe.Hårvekst der ingen har vokst på 30 år.» Rebecca

«Jeg hadde andregradsforbrenninger i hele ansiktet og armene etter en husbrann.Jeg la RSO
blandet med kakaosmør over det hele i en måned, og du kan knapt se at jeg noen gang ble
brent.Det er utrolig hvor raskt det virker, og det er den beste smertestillende jeg noen gang har
hatt." Amerikanisk

"Jeg hadde en føflekk i hodebunnen som begynte å klø nylig.Jeg brukte en klatt en gang om
dagen i noen dager og føflekken begynte faktisk å krympe!Snakk om fantastisk." Amanda

"Cannabalmen min ble også suspendert i kokosolje, og det hjalp veldig når jeg hadde alopecia."
Matty

«Kjæresten min hadde en 2+ år lang MRSA-infeksjon og hadde prøvd flere antibiotika, inkludert
en av de sterkeste tilgjengelig, uten resultat.Vi brukte litt olje kondensert fra en fordamperslange
på et plaster på det åpne svevet,  og det gikk bort  med smertene umiddelbart.Livskvaliteten
hennes er så mye bedre.

Jeg hadde en mistenkelig støt på ryggen i 2 år som endte opp med å endre farge og gjøre mye
vondt,  og  jeg  var  veldig  mistenksom på hva  det  var.Jeg  brukte  RSO på et  plaster  og  det
forsvant.Vi  prøvde  dette  fordi  vi  så  Ricks  video  Run  from  the  Cure.Jeg  tror  å  spre  dette
budskapet er av enorm betydning og er klar til å gå for fullt via aktivisme og våre sosiale medier
og kringkastingsrekkevidde for å hjelpe dere med å få ut budskapet.» Robert

"Jeg har fibromyalgi og medisiner tar ikke bort smertene mine.Men oljen gjør det.» Donna

"Jeg er en troende...fikser gikt...det må bringe yin og yang i balanse fordi jeg trodde jeg var
lykkelig  før,  men i  det  siste  har  jeg  oppdaget  en  følelse  av  lykke  som kommer  dypt  inne
fra...Takk, Rick Simpson." Irving

"Hei Corrie, jeg har gitt ***** medisin i ca 3 uker nå for gikten hans i foten, og han har gått fra
rullestol til å kunne løpe opp og ned trappene og gikk en 2 timers tur over helgen.Det er ikke
bare for kreft...det bare helbreder.Jeg burde tatt bilder...Stor forskjell.Vanlige medisiner rørte det
ikke.I rullestol i 3 uker før medisinene."

«Jeg har brukt det på brannskader, og jeg kan ikke si hvor jeg ble brent.Ingen skrekk og ingen
merker.Rått.Jeg hadde forbrenningen i en uke, og den ville ikke gro.Jeg brukte oljen og innen
fire dager  har  jeg fått  ny hud.En uke senere kan jeg ikke si  hvor jeg ble brent.Fantastiske
greier." Clifford
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"Ja, ja, jeg har helbredet brannskader med RSO og ingen arr!" Erin

"Smerten  forsvinner  bokstavelig  talt  umiddelbart,  og  i  løpet  av  en  dag  forsvinner
betennelsen.Jeg har allerede behandlet en brannskade for et par måneder siden og har en
annen jeg behandler akkurat nå.Det fremskynder helbredelsestiden med uker og uker i påvente
av hvor alvorlig forbrenningen er & INGEN ARR OG INGEN følsomhet over hvor jeg hadde blitt
brent.Jeg  bruker  oljen  på  alt  og  jeg  mener  alt.
**lagde nylig en batch som ikke var den kvaliteten jeg noen gang ville spist, så den blir strengt
tatt brukttopisk og gjorde en ansiktsbehandling.OMGosh, fantastiske resultater.Jeg bruker RSO
for hver eneste tenkelige lidelse**» Michelle

"Laget det, administrerte det til min 18 år gamle sønn.Ingen tegn til kreft nå.Jeg skylder deg en
stor takk Rick Simpson.» Amanda

«Jeg har brukt det til å lege åpne sår.Jeg brukte nylig på diabetiske sår jeg rev opp.Helbredt
bedre enn jeg kunne ha håpet.Også helbredet katteriper over natten.Andre riper over natten.Ha
olje på halve ripen, dekket med plaster, neste dag behandlet side lukket over i behandlet åpent
viser infeksjon.Denne medisinen bør være i hvert førstehjelpssett." Jared

"Siden jeg var 11 (nå er jeg nesten 30) har jeg utviklet en slags sopp på huden min, mest rundt
halsen på brystet og ryggen.Disse røde runde flekkene vises på huden min hvert år, og jeg har
tatt alt som trengs for å behandle hudtilstanden min.Medisinene hudlegene foreskriver tar 5-6
dager å fjerne disse flekkene og ytterligere 5 dager for å eliminere dem helt.

Her om dagen la jeg merke til  at disse flekkene begynte å vises igjen, MEN denne gangen
bestemte jeg meg for å legge litt cannabisolje på den ...og det var virkelig magi!!!Jeg brukte det
bare 2 ganger og flekkene er ALLE borte.Jeg trodde ikke mine egne øyne!Ingen flere piller og
kremer og spesielle sjampoer for meg!Nå har jeg laget kokosnøttolje tilsatt cannabisolje, og jeg
vil fortsette å bruke den i en uke til eller så for å sikre at flekkene ikke dukker opp igjen.Tusen
takk RS & JB for all hjelp og informasjon, jeg vil være evig takknemlig." Ioanna

"Ville oljen virke på papillomer eller hudmerker nær øyet?" Sean

-- Ja, Sean, men vær forsiktig så du ikke får oljen i øynene, ellers vil den brenne seg i en time
eller to.Det vil ikke skade øyet, men det er ubehagelig.JB

«I 2002 var jeg i en forferdelig ulykke.Jeg hadde rifter over det hele og mistet en del av et bein i
armen.Etter hud- og beintransplantasjoner var jeg nesten frisk og fikk en infeksjon i armen.Det
viste seg å være en beininfeksjon og måtte begynne på nytt.På grunn av at hver gang jeg får
kutt/forbrenninger  (jeg  er  sveiser)  vil  de  alltid  bli  smittet.Det  siste  året  fikk  jeg  en  fryktelig
forbrenning fra en dampledning på jobben på magen.Ved å holde den ren og bruke oljen ble
den helbredet i løpet av en UKE!Mine små sveiseforbrenninger kunne vare 4-6 uker.Ikke lenger
med oljen min.Skru Neosporin, jeg bruker OLJE!" Chris

«Jeg varmet opp oljen og blandet  den med min krukke med ansiktskrem.Jeg bruker den 2
ganger om dagen og har vært det i ca 2 måneder.De dype dype kvisene jeg pleide å få (du vet
den typen, de tar en uke bare å komme til overflaten og er ENORME!) er ikke der lenger.Arrene
fra disse kvisene blekner også.Jeg ser til og med at huden begynner å stramme seg!Denne
oljen er fantastisk, og ansiktskrem er bare en av mange bruksområder!» Jennifer

«Jeg ble ferdig med å jobbe for sjefen min i skogen der det var en haug med giftig eik i en haug
som skulle flyttes og brennes, og jeg ante ikke at det var der.Så selvfølgelig fanget jeg gift
eik.Sjefen min så at det var på randen av cellulitt, og sendte meg deretter tilbake for å begynne
behandlingen med Rick Simpson-olje.I løpet av noen dager begynte armen min å slutte å sive,
den begynte også å snu seg.DU KAN IKKE FORTELLE MEG AT DENNE PLANTEN IKKE KAN
BEHANDLE NOEN TING!» Harry
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"Gift eføy på armen min ... Utslett og brannskader forsvant innen 5 minutter ... Ingen støt, ingen
utslett,  ingen  smerter  ...  Jeg  bruker  ett  riskorn  av  RSO  med  litt  kokosolje  ...  BORT på  5
minutter!!!Jeg elsker oljen min!!!“ Estelle

"Jeg  brukte  denne  oljen  for  3  år  siden  for  å  drepe  stadium  4  prostatakreft.Jeg  brukte
hormonbehandling til å begynne med, og fant så ut om RSO.Det fungerer.Jeg kjenner personlig
dusinvis  av  mennesker  som bruker  det  hver  dag  for  mange plager.Det  er  enorm hjelp  for
kreftpasienter,  men jeg synes det  er  mest  forbløffendeåpenbaring har  vært  å  kurere noens
alvorlige psoriasis at de hadde over 90 % av kroppen.Ved å innta 1/4 til 1/2 gram av oljen om
dagen i 6 uker, har denne personen bokstavelig talt kurert seg selv fra en tilstand de hadde lidd
av  siden  barndommen.Jeg  kunne  fortsette  i  timevis  med  tingene  jeg  har  sett  denne  oljen
gjøre.Du vil se, holde tankene åpne og gjøre som Rick instruerer, du vil ikke angre.” Dan

"Artritt psoriasis på mindre enn en måned ..." Giulliana

"Psoriasisen min forsvant etter at jeg begynte å spise oljen... Bare det å bruke oljen lokalt hjalp
ikke meg så mye - forsvant ikke helt før jeg begynte å bruke den oralt.Den har ikke kommet
tilbake ennå.Jeg er på vedlikeholdsdose nå,  så jeg HÅPER det  er  nok til  å holde psoriasis
unna.Jeg har ikke hatt noen tegn til det på nesten 4 måneder.Legene sa til meg at det aldri ville
forsvinne helt, og at den eneste gangen det ville "klare opp" var når jeg var skikkelig syk og
immunsystemet mitt  hadde andre ting å kjempe.Vi vil...Jeg føler meg ikke syk, og dritten er
borte!» Lindsay

"Hurdet også senebetennelse på noen få dager.Til og med en 7 måneder gammel skade.Bare
gni  litt  pottesmør eller  RSO på det  smertefulle  området  en gang om dagen.Utrolig  dritt.Jeg
brukte RSO på en 3. grads forbrenning sist søndag-tirsdag, ingen tegn til forbrenningen etter 40
timers behandling.Skulle så klart ønske jeg hadde brukt det i det andre det skjedde.Det ville ha
spart meg for timer med store smerter og å holde is på den.» Bobbi

"En venn satte meg ned for å se Run from the Cure for to og et halvt år siden og tenkte at det
kunne hjelpe psoriasisen min.Vi laget oljen sammen - første gang for oss begge - innen tre uker
var plakkpsoriasisen min borte.Jeg har laget oljen og inntatt den siden.Hvis jeg inntar hver dag,
og påfører oljen lokalt om natten på de enkelte flekkene som dukker opp tilfeldig, er psoriasis
veldig kontrollert og nesten usynlig.På grunn av denne opplevelsen, hoppet jeg inn med to føtter
og eier  nå den første fullt  statlig  lisensierte Medical  Marihuana Business i  Colorado.Et  år  i
virksomheten min ble faren min diagnostisert med stadium IV melanom - det hadde spredt seg
til lungene og leveren hans.Onkologen hans ga ham 3 til 12 måneder og ba ham være forberedt
på hospice.Jeg startet ham umiddelbart på en RSO-kur, og fem måneder senere er kreften hans
borte.Borte.Den enkleste tingen i verden!Takk Rick, for at du gjenintroduserte denne fantastiske
medisinen til verden! Erica

«Hva kan det ikke hjelpe?Gjennom studiene mine er mulighetene uendelige.Jeg har en cyste på
høyre side av kinnet i ansiktet.Fem dager etter å ha tatt oljen (inntak) krympet cysten raskt.Oljen
var laget av frostige blader og liten knopp som ble dynket i  stadig klare.Blandingen satt i  2
uker.Første  natt  med  oljen  hadde  cysten  min  en  prikkende  følelse.Fem  dager  senere
borte.Oljen virker.Det er alt for mange bevis og vitenskapen bak det hele er fantastisk.Det er
kjemiske  forbindelser  der  ute  som  reagerer  på  alle  våre  reseptorer  i  nervesystemet  er  et
naturverk.Den fantastiske delen er at alt finnes i en plante.CANNABIS.Det er på tide å se hvor
langt mennesker kan gå.Det er på tide å utvikle seg." Jeremy

«Den første gangen jeg laget oljen (infundert i kokosnøttolje) var for lokal behandling av en
eldre nabos rygg.Hun hadde sår  over  det  hele som kløte veldig.Veggedyr  er  utelukket,  det
samme var skabb, fluer, skeeter og slikt fordi hun ikke ble påvirket andre steder enn ryggen og
det er ingen tegn til insektaktivitet på sengen hennes.Vet du hva sønnen hennes gjorde???Han
sprayet madrassen kraftig med kjemikalier for å bli kvitt insekter som ikke fantes.Jeg ga henne
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en ny madrass med de eksplisitte instruksjonene om at den IKKE skal sprayes.Hun måtte inn
på sykehuset for blødende sår og mens hun var der, ga hun uttrykk for problemet med ryggen
hennes og vet du hva legene ba henne gjøre???Vask håret og kroppen for lus, hun har ingen
lus.Så hvem tror du jeg skal høre på for å hjelpe henne?Legene?NEI.Jeg laget oljen, behandlet
ryggen hennes med den, og det er forbedring og helbredelse på gang.» Michele

«Jeg fikk herpesviruset for nesten 20 år siden.Jeg er en av dem som får utbrudd 5-6 ganger i
året frem til i dag.Som du kan forestille deg har dette ikke vært lett for meg.Jeg er nysgjerrig på
om duhar noen forslag eller vet om andre som har hatt suksess med behandling med cannabis?
Takk for tiden din."

-- Bare legg oljen (eller en tinktur eller salve med oljen) på stedene der herpes utbrudd.Gjenta
etter  behov.Det er  også lurt  å spise minst  60g-kuren,  noen ganger forsvinner herpesviruset
helt.Utbruddene vil ikke være like hyppige og du vil ikke ha smerter etc. hvis du bruker oljen til å
behandle det.Oljen fungerer for alle typer herpes og du finner ikke noe som fungerer bedre på
herpes enn oljen.Beste ønsker, JB

"Ekskona min er virusfri etter at jeg doseret henne!!!Legen hennes var og er forvirret.Hun var en
DARE grad og nå holder hun noen planter for seg selv...” Thomas

"Morgen Skott, snakket med søsteren min i går kveld og hun sier at hun er helt frisk!!!Medisinen
kurerte helvetesilden hennes. :) Hun sier at hun føler seg fantastisk.Ville bare være 100% sikker
før jeg skrev til deg.Tusen takk for hjelpen."

«Jenta med helvetesild hadde noe annet skjedd med henne, og hun fortalte aldri familien hva
som var galt.Her er den, hun sendte den til meg: «Hei igjen, fant nettopp ut i går at søsteren min
hadde  en  utvekst  på  skjoldbruskkjertelen  for  et  år  siden,  men fortalte  det  ikke  til  familien
vår.Tilsynelatende sa legen henne at de ville holde et øye med det, og hvis det vokste, så ville
de operere.Den var ikke stor nok til å få en biopsi av den.Uansett, hun hadde en time hos legen
den  siste  uken  og  fant  ut  at  svulsten  har  sluttet  å  vokse.Hun  mener  medisinen  stoppet
veksten.Er ikke det fantastiske nyheter?Hun fortsetter å ta det i håp om at hennes neste avtale
vil bevise at oljen dreper svulster.Vil gi deg mer informasjon når det skjer." skotte

«En gang i fjor vår la jeg merke til et rødt merke på venstre side av haken min.Jeg avfeide dette
som bare et sår som snart ville forsvinne.Vel, det gjorde det ikke, og før jeg visste ordet av det
dukket det opp en ny; ikke festet,  men i  litt  rett  linje ut  fra det første merket.Jeg brukte litt
polysporin  og  andre  kremer  jeg  fant  i  medisinskapet,  men  ingenting  endret  farge  eller
utseende.Da jeg tok kontakt  og kom inn på legen min var det  mer,  men det  begynte å se
annerledes ut på noen områder.Det så mer flekkete ut.Da legen min undersøkte meg, hadde
han et stumt ansiktsuttrykk.I løpet av de neste to månedene skrev han ut forskjellige antibiotiske
kremer og piller.

Hele tiden sa han, jeg tror ikke det er kreft.Jeg tror ikke det er kreft.Det virket rart at han sa til
meg at jeg ikke skulle bekymre meg for å gjøre flere avtaler, bare kom til kontoret hans hver uke
som han sa til  meg, og han ville se meg med en gang, og på sitt  personlige kontor,  ikke i
undersøkelsesrommet alle tid.Å si at jeg var litt redd var en underdrivelse siden dette ikke gikk
noen vei.Ved mer enn én anledning spurte jeg ham om å se en hudlege, som han svarte: "Vi tar
en biopsi og så får du deg til en hudlege, hvis du ikke har noe imot å kjøre til Halifax"... "Jeg drar
på et blunk,» ba jeg ham finne ut hva disse merkene på ansiktet mitt  var.Tiden gikk og jeg
hadde ikke hørt fra Halifax om noen time hos en hudlege.Jeg spurte legen min igjen... Han
nevnte da at det var en hudlege som døde i Halifax og den som var der var veldig opptatt, noe
som betyr at det ville ta noen måneder før jeg kunne komme inn for å se ham.Tiden så ut til å gå
i hælene... ingenting skjedde...

Jeg bestemte meg for  å  ta saken i  egne hender  etter  at  jeg  prøvde medisinene legen ga
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meg.Jeg gjorde noen forespørsler og klarte å få noen RSO(Rick Simpson Oil) eller enkelt sagt,
vellaget hampolje.Jeg fulgte instruksjonene for hvordan jeg skulle bruke oljen.Jeg la litt på et
plaster og dekket til merkene i ansiktet mitt om natten.Jeg fikk i meg noen hver kveld også.

Fra alt jeg har lest kan dette ikke skade deg, men det kan slå deg opp av deg hvis du først tar
for mye.Vel, ved et par anledninger tok jeg litt for mye og klarte ikke å komme meg på jobb et
par dager.Men det jeg gjorde var å bruke oljen like mye om natten som jegkunne uten å kaste
bort det.Jeg kunne se at det gjorde en forskjell.Jeg er sikker på at det ville ha fungert raskere
hadde jeg tatt  meg tid til  å justere mengden jeg tok internt,  slik at det  ikke ville vært  noen
negative reaksjoner på motorfunksjonen min.LOL

Alt i alt fungerer dette, og på et av mine siste besøk hos legen min sa han: "Det ser ikke så
aggressivt  ut som det var." Dette fikk meg til  å føle meg mye bedre, og det samme gjorde
biopsirapporten da den kom tilbake og sa at vevsprøven ikke var ondartet!Jeg kan ærlig si at
oljen ser ut til å ha ryddet opp uansett hva den var på haken min.

For det meste er det ingen voksende røde markeringer, bare "skygger" av det som pleide å
være.Jeg skal til hudlegen om en uke.Forhåpentligvis kan han kaste lys over hva det er eller var
jeg hadde.Jeg vil gjerne vite det for trygghets skyld.Jeg vil definitivt gi en oppdatering når jeg
har mer informasjon.For nå... vil jeg gjerne sende ut en stor takk til de som er involvert i å hjelpe
meg med å bli helbredet!» Regning

Q.Jeg lurte på om RSO ville hjelpe min mors brannskader fra stråling?Hun bestemte seg for å
gå videre med den "konvensjonelle" behandlingen, og nå har hun brystet, i mangel på andre
ord, knullet.Det gjør vondt bare å se på det.Jeg husker at enten du eller Rick en gang ble brent,
antar  jeg  mens  du  forberedte  RSO,  og  viste  bilder  av  hvordan  oljen  fungerer  også  på
brannskader.Så, ville det gjøre noe godt for henne?

EN.Gni oljen eller en hampsalve på brystet og ryggen hennes.Selvfølgelig skal hun spise oljen
og holde seg unna leger og alle andre slike former for unødvendig skade.JB

"Moren min (72) har hatt smertefull, sprukket hud på de fleste fingertuppene i ca. 2 år nå ...
veldig smertefullt.Legen sier: "Ja, det kommer med alderen." Dufuss!!!Vi blandet en veldig liten
mengde av oljen med aquaphor...En behandling, over natten... borte!De smertefulle sprekkene
hennes er grodd og fortsetter å være gode i over en uke nå!FANTASTISK!" Dolly

«Jeg  brukte  oljen  på  et  friskt  åpent  operasjonssår.I  september  2012  fikk  jeg  fjernet  2
basalcellekarsinomsvulster  fra  ansiktet  mitt.Den  ene  var  stor  og  var  feeder-svulsten  som
spredte den.I  tillegg ble  en indre  svulst  i  kinnet  skrapet  for  en biopsi.Da jeg kom hjem og
avduket såret mitt, hadde jeg et krater i ansiktet.

De første 4 dagene blandet jeg sheasmør og olje og påførte det.Jeg byttet da til rett olje og har
ikke stoppet.Da jeg gikk til post-op-avtalen, ble legen som trodde jeg skulle ha plastisk kirurgi
overrasket over helbredelsen min.Jeg bestemte meg for å fortelle henne sannheten, at jeg ikke
hadde brukt resepten, at jeg hadde helbredet den med Cannabis Oil.Hun hadde hørt om Rick
Simpson  &  Phoenix  Tears,  hun  dømte  meg  ikke,  og  sa  at  hun  skulle  fortsette  det  gode
arbeidet.Om  en  måned  skal  jeg  på  min  andre  operasjon,  handlingsplan  for  å  lege  dette
såret...Cannabisolje.Vil jeg fortelle denne kirurgen?På min Post op-avtale!I kjærlighet og lys."
Patti-Jo

-- Patti, det vil ikke være nødvendig med operasjon hvis du fortsetter med oljen.Eller utsett med
ytterligere 60g om nødvendig, men hold deg unna operasjon og leger, hvis det er mulig.Det er
en trist forutsetning for å lykkes med behandlingen i mange tilfeller.JB

«RSO har gjort at psoriasisen min nesten ikke eksisterer.Jeg har fått i meg en vedlikeholdsdose
i tre år nå, og huden min er klar, sinnet mitt er klart og jeg har aldri vært sunnere." Erica
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"Jeg har sett noen i nærheten av meg bruke Ricks olje på en alvorlig brannskade som ville ha
etterlatt et ekkelt arr, og innen en uke etter påføring av oljen var det borte og ingen tegn til et arr
eller at det var brent." Janice

«Vi har datteren min på oljen nå.Hun har psoriasis på begge albuer, underarmer og det ene
kneet.Tok bilder i starten.Så langt er de tørre skjellete områdene borte.Huden er rød, men glatti
stedet for hevet og betent.Mindre områder på utsiden er ryddet helt.Vi er overbevist om at dette
kommer til å fungere.Vi tar bilder annenhver dag eller når det er merkbar forbedring.Alt dette på
mindre enn en uke med lokal bruk av oljen.Tusen takk for at du bevisstgjør denne medisinen
som til slutt vil helbrede nasjonene Rick og JB.Jeg deler innlegg hver dag og forteller alle som
vil lytte.Det begynner å synke inn." Ron

Q.Fungerer disse blandingene mot akne??

EN.Jennifer,  oljen  fungerer  for  "alle  slags  hudsykdommer."  Det  betyr  inkludert  akne.Beste
ønsker, JB

"(Jeg  fant  ut  om oljen)  for  3  måneder  siden  søkte  på  internett  etter  en  kur  mot  akne  og
rosacea.Det ryddet opp umiddelbart!Jeg tilsetter iso-olje til kokosolje for å bruke den på ansikt
og hals en gang om dagen.Mannen min sier at jeg ser 15 år yngre ut!Tusen takk for at du deler
denne informasjonen.Gud velsigne dere alle.Fortsett det gode arbeidet." Toni

«Jeg sverger på at dette er grunnen til at jeg ser så mye yngre ut enn søsknene mine.Jeg er
den eldste av 4.De fleste sier at jeg ser minst 20 år yngre ut enn min yngre søster.» Mary

"Det fungerer for inngrodde hår i ansiktet også.Jeg brukte den på min 23 år gamle sønn med
suksess i 2 applikasjoner.EN KJÆRLIGHET." Patti-Jo

"JB,  har  du noen  vitenskapelige  bevis,  eller  bare  folk  som sier  at  de noen  gang  har  vært
allergiske mot marihuana?Er dette mulig?Jeg tror sterkt at det er trikomene som får en person til
å klø, siden når du trimmer, har du en tendens til å få kløe på hendene på en måte som å
berøre isolasjon.Men jeg har blitt fortalt av to personer at de tror de er allergiske mot marihuana
og bryter ut i elveblest når de er rundt det eller røyken blåses i nærheten av dem.Men jeg vil
gjerne at begge skal være en del av studien min, så jeg lurte på om noen har vært vitne til en
person som er allergisk mot marihuana eller har opplevd det selv?»

-- Se, cannabis er en plante, så ja, noen mennesker kan selvfølgelig være allergiske mot noen
av dens komponenter.Men vi har ikke sett allergi mot oljen ennå, og vi tror at hvis det skjer,
trenger folk bare å prøve en annen stamme med andre terpener i.Oljen brukes til å behandle
allergier av alle slag.Men det er syv milliarder av oss og hver av oss er unik, så jeg vil si at ja,
noen mennesker vil sannsynligvis oppleve allergi mot noen typer olje.JB

«Charlie går.Ingen smertestillende.Han står høyt.Hans skritt  er  rette og brede.Han kan løpe
hoppe og leke.Nakken hans er nesten 90 prosent grodd.Det har ikke sett slik ut på to år.Han
spiste en banan, pizza, en halv sandwich, stekt ris, yoghurt og mer i går.Han har ALDRI spist så
mye.(…)

Charlies høyre kne var det verste.Det er omtrent 50 prosent bedre.Den venstre er nesten helt
helbredet bortsett fra at han klødde den her om natten og blemmer den opp igjen.Men ikke noe
stort...Den største forandringen er såret på halsen og under armhulene.Halsen er omtrent helet
helt, så vel som armhulene hans.

Jeg  bruker  en  liten  dråpe  av  oljen  i  g-tuben  hans  før  bad.Det  har  også  hjulpet  på
knesmerter.Hvis  knærne  hans  gjør  vondt,  får  han  det  fallet.Jeg  tilsetter  ikke  tylenol  eller
ibuprofen.Det gjør susen.Jeg lager også min egen salve.Jeg har en vannmaskin som filtrerer
vann og skiller alkalisk vann fra surt.Siden surt oksygenert vann er så bra for huden og også er
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antibakterielt, tar jeg surt vann og blander det med metocellullose for å lage en salve.

Jeg tilsetter konsentratet for å lage en salve som er som konsistensen av vaselin.Jeg smører
dressingene hans med denne og bruker  den  på sårene hans.DETTE alene gjør  en utrolig
forskjell  med smerte, kløe og helbredelse.Jeg sender deg bilder snart.Jeg har tatt dem hver
endring.Jeg tror oljen holder i en måned til, men siden dette er første gang jeg har gjort dette, er
jeg detikke sikker.Jeg er begeistret.Aldri har appetitten hans vært så god.Han spiste mer mat i
går enn han har gjort hele året.» Trisha

"Hei Rick og venner, jeg har en venn som har hatt dette såret (ca.2 tommer ganger 4 tommer i
diameter) på venstre skulderblad i 4 år nå, søkte infeksjon, uten sårskorpe på stedet, bare en
ren  rå  åpning,  under  overflaten  kunne  du  føle  en  hard  baseballklump  som var  følsom  for
berøring .

Han har  påført  oljen lokalt  8  ganger  på 7 måneder  med ca.  2 helger  på intern bruk også.
Skurv og arrdannelse er borte, åpent sår har fått arr og vennen min føler seg velsignet som har
hatt en sjanse til å bruke oljen.» Rebecca

"Jeg har klumper på nakken på to steder, en i brystet og en mage...i løpet av de siste tre ukene
har min krympet...den på baksiden av nakken og magen nesten borte...den bak øret er halve
størrelsen...GO CANNABIS OIL!!!!!!” Sharon

"Bare for å fortelle min lille historie ...en venn av meg har lidd av dyp venetrombose i mange
år.Han har hatt  et  sår på beinet  i  2 år,  på størrelse med en fjerdedel...Etter å ha sett  Rick
Simpson-historien, foreslo jeg oljen, han sa at han ville prøve hva som helst...Så som røykere
uansett, kjøpte jeg litt av oljen.Han ba ham ta det to ganger om dagen.2 riskorn størrelse...2
uker gikk...han smilte, hadde ikke sett det på en stund...Såret hadde krympet?????...Ny hud
starter???Dette kunne ikke vært???...Eller kunne det???...Han fortsatte i to uker til ... så dukket
han opp med et større smil ...såret var borte???...Helt ny hud og ingen smerter...WOWWW...Vi
er nå troende, å se er å tro...hold håpet i live!" Jason

-- Ja, det kan være, Jason Hildebrandt, du så det og nå vet du hvordan du vil behandle praktisk
talt alt som skjer med deg eller noen av vennene dine.Bare gni litt olje på og spis det, så enkelt
er det egentlig.Takk og lykke til, JB

«I går skar jeg fingeren på en blender på jobben.Klokken 3 våknet jeg av en dunkende finger at
jeg prøvde is, peroksid, neosporin.Ingenting fungerte.Banket fortsatt.Jeg husket da å høre olje
ville  hjelpe  cellulær  regenerering  og  stoppet  smerte  og  helbredet  arr  og  hudproblemer,  så
hvorfor ikke prøve det.Så jeg tok en dråpe og spredte den rundt hele fingertuppen.I løpet av 1
minutt var smertene 80 % borte.Innen 30 min.Jeg var i stand til å knipse med fingeren med bare
litt sårhet, men ingen virkelig smerte.Jeg er solgt.12 timer senere søkte jeg på nytt og har ingen
smerter siden. Rebecca

"Strekkmerker?" Rav

-- Ja.JB

"Hei Rick, jeg vil gjerne holde navnet mitt konfidensielt hvis du tilfeldigvis legger ut dette (som
jeg ikke har noe imot).Kjæresten min hadde en veldig tøff oppvekst og ty til å kutte håndleddene
hennes da hun ble deprimert, dette problemet ligger mange år bak oss, men det er fortsatt noen
ganske ekle arr på håndleddet hennes.Det er ekstremt synlig og bobler ut ganske mye, det er
det første mange legger merke til når de først møter henne, hun vil ikke ha noe mer enn å bli
kvitt dem.

Så spørsmålet mitt er om oljen hjelper med å bli kvitt arrene?Eller i det minste bidra til å gjøre
dem  mindre  synlige?Jeg  elsker  det  du  gjør,  og  jeg  skulle  ønske  jeg  visste  om  oljen  da
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bestefaren min ble kreftsyk, du er en helt for alle livene du har vært med på å redde!»

-- Begynn å påføre oljen lokalt på arrene, de vil mest sannsynlig forsvinne i løpet av uker eller
måneder.Jeg ville også fått henne på oljen også, det vil hjelpe med hennes PTSD fra alle de
minnene om det hun gikk gjennom.Det vil også forbedre kvaliteten på søvnen hennes.Ta bilder
og film hvis du ikke har noe imot det, arret vil virkelig forsvinne – enten helt eller så blir de knapt
synlige.Beste ønsker, Jindrich

«Jeg har det samme problemet med bensårene.Først fordi jeg var pre-diabetiker.Men jeg fant ut
at jeg er svært følsom for insekt- og myggstikk.Jeg legger oljen på dem og legger på et plaster
over natten og bittene er leget." Michelle

-- Hva oljen kan gjøre for mygg- eller flåttstikk er rett og slett fantastisk.Prøv det, og du vil se
hvorfor vi sier at ingen skal forlate huset sitt med mindre de har olje på seg.Oljen har så mange
bruksområder at det er uansvarlig å prøve å leve uten den.JB

"Spis oljen ...Jeg har tatt oljen i to måneder, psoriasisen min er nesten 80% klar, og jeg trenger
ikke bruke noen medisin i det hele tatt...Og tok bort leddgikten min også...” Giuliana

"Jeg har brukt en blanding av cannabis og olivenolje, og i løpet av en uke begynte psoriasisen
min å bli klar.Dessverre hadde jeg bare litt og jeg hadde ikke nok til å ta det mer både internt og
eksternt.OBSERVERE,  jeg  hadde  ikke  engang  ekte  RSO,  men  en  cannabisolje  laget  på
olivenolje.» Teemu

-- La oss håpe du får litt mer olje snart, Teemu.Det er best å bruke det lokalt for å kontrollere
symptomene  og  også  for  å  spise  oljen,  du  vil  også  fjerne  den  underliggende  årsaken  til
problemet.Beste ønsker, JB

"Den fungerer bra på myggstikk og tannpine også.Datteren min ble bitt,  tuller ikke, minst 50
ganger av mygg på 15 minutter MED AV! Deep Woods insektspray på.Jeg prøvde bananskall,
deodorant, aloe vera, dermaplast og hydrokortison.Ingenting av det førte ned hevelsen (hun er
allergisk mot myggstikk og de hovner opp) eller ga henne lindring.I  desperasjon skrapte jeg
harpiksen ut av en fordamper, blandet den med bare litt kokosnøttolje så den spredte seg lettere
og "smurte" bena hennes ned med den.I løpet av omtrent en halv time var all hevelsen nede og
mens hun fortsatt hadde røde prikker der bittene var, plaget de henne ikke, og jeg unngikk å gi
henne Benedryl.

Jeg hadde en abscess i munnen og jeg pakket harpiksen fra dampen rundt den berørte tannen
og igjen innen omtrent en halv time gikk hevelsen ned og jeg klarte å helbrede den, ingen
problemer med den siden.Jeg pakket den i to dager for å være sikker.Nå kan jeg si at pakking
av harpiksen (hvis du har en Vapir No2 inne i kjeglen der du bytter skjerm samler nesten ren
hasj, konsentrert også.) rundt tannen min ble jeg utrolig høy, sannsynligvis høyere enn jeg noen
gang har vært i livet mitt. .

Jeg sendte til og med en tekstmelding til mannen min fra stua for å be ham om hjelp til å komme
seg til soverommet.Sublinguale medisiner fungerer imidlertid bedre, og derfor sprayer de nitro
under tungen din, hvis de mistenker et hjerteinfarkt.Men alt  er bra nå, jeg døde ikke av en
overdose, jeg våknet ikke fryktelig bakfull og best av alt...Jeg trengte ikke å ta store mengder
Tylenol eller Advil og gjøre enda mer skade på magen og leveren.

Jeg vet at harpiksen ikke er den mest effektive måten, og jeg var ikke engang sikker på om det
ville fungere, men det var det jeg måtte jobbe med siden jeg bor i en ulovlig tilstand.Jeg tenkte
at det ikke kunne skade.Jeg gleder meg til å leve i en tilstand hvor jeg fritt kan dyrke mitt eget
organiske utgangsmateriale av høyest mulig kvalitet, lage min egen olje og helbrede meg selv
og hele familien min...inkludert min snart 2 år gamle datter som har gått gjennom et helvete det
siste året fordi ingen kan finne ut hva som feiler henne.
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De tror at hun nå har en proteinforstyrrelse, men det er bare en annen ting de slenger med fordi
de ikke har peiling på hva som faktisk er  galt.Å få henne på oljen kan kanskje redde livet
hennes.Selv om jeg ville elske å ha en nøyaktig diagnose, så jeg vet hva jeg behandler, men
poenget er at jeg bare vil at babyen min skal føle seg bedre, og hvis det betyr å motarbeide det
konvensjonelle samfunnet, så er det det jeg vil gjøre.» Sara

«Oljen ser ut til å bli levende.Den lyser når den påføres.Brent hånden min (vil ikke fortelle deg
hvordan lol),  men helbredet  den med oljen.Hadde bare nok ren olje  igjen for  2 påføringer,
deretter  brukte  oljen  tilførtkokosolje.Hadde  ingen  smerter  i  det  hele  tatt.Og  ingen  arr  på
slutten.Ingen parafingasbind, ingen infeksjoner, ingen smertestillende piller.Takk Rick igjen for at
du deler dette med verden.» Carol

«Takk er ikke nok for det du har gjort.Jeg sitter her med olje på gifteiken min.Jeg hadde ALDRI
prøvd uten deg.Det varte i over 2 måneder og rørte nesten 100 % av kroppen min i fjor på grunn
av at noen startet en brushfire, så jeg vil nå få den overalt og verre sier de fordi vi ikke bygger
immunitet mot denne.

For en dag siden dukket det opp.Så oljen i går kveld stoppet ikke kløen i det hele tatt.Men jeg
ser at det heler arr daglig, så jeg har tro.I morges, 24 timer etter første påføring, ser jeg at det
fungerte og helbreder all skadet hud fra riper.Så med litt sinkoksidpasta over oljen tror jeg at jeg
kanskje  nettopp har  funnet  1#-hjelpemidlet  for  giftig  eik.Jeg kan faktisk  ikke vente til  neste
sesong for å se om kanskje oljen helbreder for å reparere dette problemet for livet.Jeg skal gi
deg beskjed.Ville ikke det vært flott?Igjen, takk for alt du gjør." Rebecca

-- Oljen kan fikse det også.Det er en kur eller kontroll for alle medisinske problemer.Jo før det
brukes, jo raskere vil det fikse det som må fikses, det er omtrent alt som skal til.JB

"Gift  eføy  på armen min  ...utslett  og brannskader  borte innen 5 minutter...ingen støt,  ingen
utslett, ingen smerter...Jeg bruker ett riskorn av RSO med litt kokosolje...BORTE på 5 minutter!!!
Oljen min!!!” Estelle

«Jeg fikk gift eik i ansiktet, etter den andre dagen var det fra pannen til nakken, store kløende
flekker, rå og noen blødninger fra riper.Jeg blandet litt  olje med litt  kokosolje for å gjøre det
enkelt  å smøre.Jeg tok den på og lettet  øyeblikkelig fra kløe og smerte,  innen en time var
råheten og betennelsen borte, neste morgen var den ikke synlig med mindre du virkelig så
etter.Det hevet absolutt noen øyenbryn og endelig fikk noen skeptikere se hva jeg alltid snakker
om.Cannabisens helbredende kraft!" Cindy-lee

«Jeg vil at folk skal vite at RSO ryddet opp i en stor blemme mannen min fikk på hælen mens
han lå i sengen så lenge fra å være så syk.Jeg satte oljen på den og i løpet av en uke var den
borte.Jeg var helt redd det kom til å utvikle seg til noe mye mer alvorlig.Det dekket hele hælen
hans.Takk Rick Simpson for alt du gjør.» Susan

"Jeg laget en salve av bivoks, olivenolje, kokosolje og neemolje som kurerte min harske fotlukt
som jeg har hatt i over 25 år...Jeg tilsatte lavendel og sitrusoljer for å redusere neemlukten.Og
den  fungerer  bedre  enn  noen  hudkrem  jeg  noen  gang  har  kjøpt.Og  kona  har  aldri  vært
lykkeligere.» Robert

-- Jeg ville tilsatt litt av oljen i blandingen, Robert.Det skader aldri å legge til noen, pluss at det
sikkert  vil  fungere  enda  bedre.Oljen  alene  kan  gjøre  det  samme,  når  den  blandes  med
hampfrøolje,  for  eksempel,  og  en  fotmassasje  med en  sterk  cannabissalve  er  noe  av  det
hyggeligste man kan oppleve i denne verden.Kan du forestille deg hvor flott det ville vært for
føttene dine hvis du bare kunne dyppe dem i lunken ufortynnet olje i ti minutter?Kan du forestille
deg hvor effektivt dette ville være for personer med brannskader, diabetiske sår, hudkreft osv.?
Jeg kan.JB
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"Hvis  kvinner  visste  at  det  reverserte aldrende hud og reparerte  skadet  hud (som i  denne
personens tilfelle), ville legaliseringsstøtte for cannabis gått gjennom taket!Hele økonomien har
blomstret på grunn av undertrykkelsen av denne fantastiske naturmedisinen, og vi vil alle se
den smuldre sammen etter hvert som flere og flere mennesker blir informert og rett og slett
begynner å medisinere seg selv." Gil

«Leste jeg rynker?Det hjelper på RYNKER?" Margie

Q.Påfører du det i ansiktet ditt for rynkebehandling eller tar det oralt eller begge deler?" Toni

EN.Både for best resultat, men lokal påføring kan også gjøre mye.JB

«Jeg trenger oppskriften på balding.Er det en del hampolie til ti deler hampfrøolje?Hjelp vær så
snill!Forloveden min mister håret og jeg vil virkelig ikke måtte forlate ham... Vi har tvillinger, så
jeg trenger at han holder seg, ha ha.» Jenna

--  Det  kan fungere.Vi  liker  å tilsette 20-30 % olje  til  hampfrøolje,  96 % alkohol  eller  andre
bærere, men mindre enn det kan også gjøre underverker når det brukes lokalt.Ideelt sett ville
han selvfølgelig ha en bøtte med oljen tilgjengelig, og han ville bruke den rett.Fordi ufortynnet
medisin virker bedre enn fortynnet medisin.Beste ønsker, JB

"Som mekaniker har jeg brukt oljen på noen ganske dårlige kutt, og du har 100% rett ...det
helbreder huden mye raskere enn noe annet." Cory

"Hurdet  kjønnsvortene  mine  med  bare  3  påføringer  på  2  uker.Jeg  hadde  hatt  flere  veldig
smertefulle behandlinger på GUM-klinikken på sykehuset som bare gjorde dem verre.Jeg brukte
omtrent 10 mg på hver vorte (jeg hadde 5) hver tredje dag.Jeg vasket, men unngikk å bruke
såpe i 3 dager hver gang til oljen var absorbert, deretter badet og påført på nytt.Vortene ble
bare til død hud som gnidd av uten smerte, og etterlot ny sunn hud.Jeg fortalte fastlegen min
om dette og han kalte meg en løgner?Jeg var heldig som hadde en venn som lagde olje til meg
av skygge og knoppblad som normalt ville vært avfallsmateriale.» Miles

«Jeg er i ferd med å behandle en ekkel føflekk som har blitt svart.Hver morgen påfører jeg en
sjenerøs mengde rett på føflekken og dekker deretter med et plaster.Om 3 uker kan jeg visuelt
se  at  føflekken  krymper.Det  fungerer.Jeg  spiser  også  litt  hver  dag...hvilken  forskjell  i
energinivå.MEDISINSK LYKKE GJENNOM CANNABIS!!!!!!!” Beau

"Jeg føler meg skyldig for å ville prøve det på hodet mitt for mannlig skallethet." Robert

-- Ikke vær, det fungerer og du vil sannsynligvis trenge små mengder olje uansett.Selvfølgelig
kan du ha mye av det på og det ville vært bedre, men hvis du løser opp et gram eller mer i 100
ml hampfrøolje, tror jeg du vil like å se hva det vil gjøre også, Robert.Tilsett også noen mil av
frøolje- og oljeblandingen til sjampoen og andre kosmetiske produkter du bruker, du vil også like
forskjellen det vil gjøre.Ta bilder, du kan hjelpe mange andre.Vi har bare noen få bilder av det, vi
la ikke for mye oppmerksomhet til det, forståelig nok.Men det fungerer virkelig, prøv det og ikke
skamm deg over det et sekund.JB

"Jeg  innrømmer  det...jeg  er  klønete...Jeg  har  en  dårlig  vane  med  å  stikke  tindene  på
høygaffelen  inn  i  foten  min.RSO direkte  på  stedet,  dekk  med plaster,  smerten  forsvant  på
sekunder, leget på 3 dager.» Lyng

"Jeg  har  sett  en  mye  mindre  potent  balsamversjon  av  oljen  ødelegge  psoriasis  på  dager,
redusere hevelse av eggstokkene på 1. dag av menstruasjonen på 20 minutter, og forhindre
arrdannelse og smerte når den påføres umiddelbart på mindre brannskader.Får meg virkelig til
å lure på hva oljen kan gjøre...» Beres

"Jeg hadde et av de verste tilfellene av fotsopp da jeg var 10,  jeg skulle ønske jeg hadde
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oljen.Men jeg har det nå.Alt er bra 47 år senere.Kurer det meste." Donald

«Svigerdatteren min frityrstekte pinnekjøtt og dyppet fingrene i den kokende varme oljen opp til
den første knoken, og de ble hvite som kokt kylling.Vi la RSO på dem og smertene var borte i
løpet av et minutt eller så, hun bestrøk dem 2 ganger om dagen med RSO.De leget veldig raskt
på bare noen få dager, og det var ingen hudtap eller arrdannelse i det hele tatt.

Det er utrolig at vi nå har litt i kjøleskapet på kjøkkenet, så hvis noen blir brent (spesielt barna)
vil vi bruke RSO umiddelbart, det er ingen grunn til å føle den slags smerte når vi har en naturlig
plante som tar vare på den ." Debra

"Jeg hadde en liten mengde klumper på albuen, behandlet dem med oljen ...En uke senere er
albuen min glatt og ingen støt...Jeg tror de var vorter, men fordi jeg ikke tror på leger, kunne jeg
ikke si det sikkert.» Carla

-- Uansett hva som er galt med huden din, bare påfør oljen, dekk den med et plaster og påfør
oljen  på  nytt  hver  dag  eller  to,  eller  når  plastret  faller  av.Brannskader,  vorter,  eksem,
psoriasis...Toljen bryr seg ikke om hva det er og vil fikse det, bare gi det tid og olje.JB

"Jeg lagde en "vask" av olje jeg hadde laget og spurte en venn som har ALVORLIG psoriasis fra
topp til tå og ikke hadde tatt et bilde av seg selv på over 4 år om å vaske seg med det.1 GANG -
mens hun vasket kroppen var jeg i SJOKK og så HELE den røde, flekkete huden bli PUFF og
så UTROLIG sunn hud etter hver GANG hun tørket en del av kroppen hennes.Jeg tok bilder av
henne den kvelden og la dem ut.Hun NYTER NÅ å få tatt bildet sitt...DAGLIG!

FLERE andre  spurte  hvordan  jeg  blandet  det,  og  jeg  ble  glad  og  overrasket  over  at  MS-
pasienter og andre som lider av sykdommer brukte det i badene sine, og en sa at han hadde
sovet som en BABY uten smerte for første gang i livet.» Traci

"Vennen min hadde en cyste i ansiktet og etter å ha tatt oljen i noen dager var den borte.Og han
inntok det uten å bruke det lokalt.» Jonathan

«Jeg tar litt mer enn en riskornstørrelse.Jeg har faktisk satt litt opp i nesen og allergiene mine er
stort  sett  borte.Jeg bor  i  en  bobil  med to  hunder,  og vi  blir  bombardert  med pollen  fra en
nabobakke  med  trær.I  fjor  tok  jeg  benedryl  hver  dag.Jeg  har  ikke  måttet  ta  noen  denne
sesongen, og jeg sover mye bedre. Judy

«Ikke en kreftpasient, men jeg hadde en infeksjon på hælen min som ikke ville respondere på
behandlingen.Jeg hadde til og med en sårpleieteknisk jobb med det...han fikk infeksjonen til å
slutte å spre seg, men den ville fortsatt ikke gro.Jeg smurte oljen på den og på EN dag var
rødheten mindre.Dag to og rødhet borte.Dag tre og infeksjonen ser ut som hud igjen!Fantastisk
helbredende olje!" Tammie

"Jeg var på et punkt hvor jeg ikke ville forlate huset mitt.Jeg fikk utslett legen sa var perioral
dermatitt og alt de ga meg enten ikke virket eller gjorde meg syk.De sa at de ikke hadde noen
anelse om hva som forårsaker det eller hvordan de kan bli kvitt det for godt.Etter å ha reist til
Vancouver bestemte jeg meg for å prøve å sette RSO på utslettet og se hva som skjer.Dagen
etter  var  det  stort  sett  borte.Jeg tar  oljen  internt  nå,  og jeg  har  ikke hatt  dette smertefulle
utslettet siden.Dette er fantastisk.Jeg ser nå en dame kurere bryst- og magekreft med disse
fantastiske tingene gitt til oss av ingen ringere enn Gud selv!!!» Te

«Jeg jobbet for et basseng- og spaselskap...jeg er lys i huden, ute hele dagen.Jeg hadde noen
sprø flekker i  ansiktet,  hodet  og armen som alltid  var ut  av førervinduet.Oljen ryddet  disse
flekkene rett opp i løpet av noen uker!Jeg inntar nå 0,5 gram ren THC hver dag for å bekjempe
enhver  sykdom  og  for  å  holde  immunforsvaret  mitt  sterkt.BTW  ingen  influensasprøyte
noensinne!Ingen influensa siden jeg var liten." Jay
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"Det fungerer fantastisk på brannskader og solforbrenninger.Fortynnet med olivenolje." Rachael

«For 18 måneder siden ble beinet mitt infisert på grunn av operasjonen.Etter at legen har prøvd
alle antibiotika og prosedyrer, vet de at de i utgangspunktet ga opp og sendte meg hjem for å
vente på at  det skulle lukke.Først etter å ha begynt  å behandle meg selv med høye doser
cannabis, kunne jeg finne at regenerering startet!" Ariel

"Brukt  den  på  forkjølelsessår  og  blemmer  på  leppene,  fungerte  bedre  enn  jeg  trodde  den
ville.Jeg visste at det ville fungere, men tiden for å helbrede var over natten til 24 timer.Jeg
tenkte 1-2 dager ikke 6 timer. Kevin

"Moren min ble kvitt en flekk som hadde vært i ansiktet hennes i nesten 2 år på 4 dager med
oljen!!Da sa vi, hvis det er det den kan gjøre med de ytre kreftflekkene, bare tenk på hva den
gjør på innsiden!» Rav

«Jeg hadde en liten brunaktig flekk på venstre side som ble større. Jeg viste kjæresten min,
som duttet litt olje på. Merk deg, jeg trodde ikke det ville gjøre noe. Fire dager senere sjekket
jeg,  (jeg hadde glemt det)  den var helt  borte bortsett  fra en liten rød prikk der flekken var.
Ingentingmajor, men det gjorde meg til en troende.» Carol

"Hei  JB.Datteren min brant  hånden i  ovnen i  går.Hun kom ut  og viste meg et  brannsår på
hånden som hadde fått blemmer.Hun sa det var vondt.Jeg ba henne gå inn i huset og hente
oljen og legge litt på et plaster og dekke brannsårene.Jeg fortalte henne at det ville gro uten
arr.Hun kom ut fem minutter senere.Hun sa at pappa smerten har gått bort.Jeg sa ja, det er det
oljen skal gjøre.

Søsteren min som var skeptiker til  hva oljen kunne gjøre og avviste at jeg brukte den som
medisinvalg.Hun unnlot aldri å ta et skudd mot meg når det kom til oljen.Men det er greit!Fordi vi
alle har blitt løyet så lenge trodde vi på løgnene deres.Min søster lider av en komplisert sykdom
legene.For å gjøre en lang historie kort.Hun har begynt å ta oljen og har gått ned 60 kilo i løpet
av  de siste  seks  månedene.Hun er  nå  en  sann  troende  på  oljen.Og deler  det  åpent  med
alle.Takk for alt du gjør for denne saken." Ron

"Jeg vet at gutta her alltid sier bruk den rene RSO, og jeg er en veldig stor fan av det.Men jeg vil
bare fortelle folk at en kokosnøttolje-infusjon laget med sukkerbladene har erstattet neosporin
fullstendig for oss, jeg har ikke måtte kjøpe det på 2 år.Det fungerer bedre og raskere, og jeg
kan strø det over folks hender og ansikt, og jeg trenger ikke å bekymre meg for at de blir syke
hvis de ved et uhell spiser det.» Tina

--  Tina,  ingenting  fungerer  bedre  og  raskere  enn  ren  RSO,  men jeg  vet  hva  du  prøver  å
si.Selvfølgelig  kan  mindre  potente  former  for  cannabismedisin  også  gjøre
underverker.Problemet er at suksessen ikke er like pålitelig som med ufortynnet mest potente
RSO.

Cannabiskosmetikk vil snart erstatte de fleste tilgjengelige kosmetikkprodukter, nemlig etter at
kvinner finner ut hva oljen kan gjøre for deres skjønnhet.Hampfrøolje, kokosolje og sheasmør er
mine favorittbærere, men man kan bruke det som er populært lokalt der de bor og tilsette oljen
til det.20-30% RSO i kremer fungerer underverk, men 0,01-1% kan også være til stor nytte for
mindre alvorlige tilstander og daglig vedlikehold.JB

Produksjonstips
“Aldri uten en fan!!!Det betyr aldri." JB

"Noen vifter kan være veldig farlige, derfor hvis noen ikke vet forskjellen (jeg er en elektrisk
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motoroppruller)  kan  og  vil  de  sannsynligvis  antenne  løsemidlet.Bare  visse  vifter  kan
brukes.Siden de fleste ikke ville vite forskjellen hvis de så på en vifte hele dagen, er dette et
godt råd.Hensynet er at hvis den elektriske motoren på viften lager en intern gnist ved start,
som du ikke kan se fra utsiden av motoren, vil den antenne løsemidlet.Innendørs er et veldig
farlig sted å lage medisinen, som jeg er sikker på at de fleste av dere vet!Årsaken til dette må
være kjent  av alle...Elektriske komfyrer,  lys,  brytere,  ovner,  varmtvannsberedere,  lamper  og
nesten alle elektriske apparater i hjemmet ditt lager, enten du kan se det eller ikke, en gnist som
vil antenne løsemidler.Mange av disse gnistene oppstår automatisk, og du ville aldri vite det!
Selv om du har gjort det med suksess før i huset ditt, er det som en tidsinnstilt  bombe som
kanskje ikke antennes mange ganger, men på et tidspunkt vil du ende opp med en eksplosjon
som ville være umulig å unnslippe, det skjer så fort!Alle i huset ditt vil være i fare!Vær så snill,
aldri, aldri ignorer denne advarselen.Jindrich Bayer har gitt deg et råd her, som sannsynligvis vil
redde livet ditt, hvis du følger det.Takk, Jindrich." Anthony

«Jeg  er  100  prosent  enig  med  deg,  siden  jeg  også  har  kommet  til  akkurat  den  samme
konklusjonen denne helgen.Jeg vil også legge til at å bruke et kaffefilter til å sile naftaen/oljen
med er også den aller beste veien å gå...Å bruke osteduk eller noe annet enn et kaffefilter vil
faktisk gi deg mer olje, men det vil være en svakere olje, muligens mer grønn i fargen som
beviser at duhar mye plantemateriale i seg.Poenget er Bruk nafta og et kaffefilter, og ikke knus
materialet lenger da Rick sier.Etter min mening har Rick perfeksjonert prosessen med å lage
ren kreftherdende olje og lage den på en annen måte enn den måten han sier til, er verdiløst
bortkastet tid og materiale.» Marie

"Hei  JB.Hva er  den  korteste  tiden  du kan  la  knopp tørke hvis  du trenger  det  akutt?Takk."
Priscilla
-- Til det er beintørt.Men jeg vil bare hurtigtørke si 5-7g knopp, det vil gi deg omtrent et gram
olje, nok til å begynne med, og så kan du fullføre den når den er tørket skikkelig, om en uke
eller så.Jo mindre du håndterer utgangsmaterialet før du behandler, jo mindre harpiks vil du
kaste bort.Så det er best å ikke dekarboksylere utgangsmaterialet (som GW gjør uten grunn, du
kan dekarboksylere oljen med mindre problemer ved å varme den opp, noe du uansett må gjøre
for  å  fjerne  løsemiddelrestene).Det  beste  du  kan  gjøre  er  å  legge  knoppen  i  en  bøtte  for
behandling rett i tørkerommet, uten ekstra håndtering, når det er mulig.Jo mindre du berører
knoppen, jo bedre.JB

"Bryan, jeg vet at forholdene ikke er ideelle, men jeg vil fortsette å synge den samme sangen
uansett.Hva annet kan jeg gjøre og hvorfor skal jeg endre melodien og senke standardene våre
når det ikke er nødvendig å senke dem?Selvfølgelig vil det være forskjellige kvaliteter av olje,
noen vil være gode for lokal bruk (til 60%), noen for rekreasjon (60-90) og noen for behandling
(90 og over), og beste oljer vil være 95-98% THC og ekstremt potent og beroligende, det er
omtrent alt som skal til.Men nå må vi lære folk at det er noe sånt som 95-98 % THC-olje og at
de  bør  sikte  på  den  beste  kvaliteten  og  ikke  etter  middelmådige  produkter  som  kanskje
fungerer, men som kanskje ikke fungerer.

Jeg personlig er lite interessert i å forske på medisiner som kan virke noen ganger og i noen
tilfeller bare når vi har en medisin til rådighet som vil virke i praktisk talt alle tilfeller.

All den juicen er god og fin, men du vil oppdage at 10-20-30 % av mennesker vil bli allergiske
mot  plantematerialene,  eller  de  vil  ikke  like  smaken,  så  de  vil  ikke  bruke  den  riktig  som
medisin.Cannabis  avgifter  jorda  den  dyrkes  i,  du  ønsker  egentlig  ikke  å  få  i  deg  disse
plantematerialene mye i det hele tatt.Noen ganger ja, nemlig når du vet hvor planten ble dyrket
og hvordan, men jeg ville vært veldig forsiktig med å drikke slike juicer selv, du vet aldri hva som
er i den, egentlig, og jeg vet hvilke kjemikalier som brukes til å dyrke cannabis.Så jeg ville selv
vært forsiktig med å anbefale juice.
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Oljen må dekarboksyleres for at den skal fungere ordentlig, du må koke den ellers fungerer den
ikke riktig og den vil ikke passere gjennom blod-hjernebarrieren, så en "ikke-psykoaktiv juice"
kan helt logisk nok aldri fungere like godt som dekarboksylerte oljer med 95-98 % THC.Igjen,
prøv det på hudsykdommer og se forskjellen.

I bunn og grunn gjelder det samme for CBD - igjen, ja, det vil fungere, nemlig noen ganger og i
noen tilfeller, og det er også en flott medisin, for eksempel når den tilsettes som en ingrediens i
tyggegummi  for  barn,  men  bortsett  fra  det  vil  alltid  bruke  den  mest  potente  formen  for
cannabismedisin i utgangspunktet.Ville du ikke?JB"

"Fra  min  personlige  erfaring  kan jeg  ikke  juice,  det  river  meg veldig  opp.Jeg  har  også en
blodproppforstyrrelse, og det tunge klorofyllet er et nei nei for noen som går på medisiner for å
tynne blodet på grunn av den høye vitamin K.» Dena

"Virginia, du må innse at vi har sett mange oljer, og de fleste oljer kommer ikke i nærheten av
det vi ønsker å se pasienter bruke for sine tilstander."Lag din egen"-strategien er den eneste
som virkelig gir mening, du vil ikke være avhengig av noen for å lage oljen for deg, du vil være
din egen kvalitetskontroll og du vil vite hva som finnes i det og hvordan det ble laget.Det er for
mange svindlere der ute, og de fleste av dem leverer ikke tilstrekkelig kvalitet, og det er et trist
faktum, og den eneste måten å forhindre det på er å lære folk hvordanlage sine egne slik at de
vet forskjellen.Og noen ganger kan en liten forskjell i kvaliteten på olje utgjøre en hel forskjell i
noens liv.Derfor prøver vi hele tiden å presse kvaliteten og styrken til oljen.

Slik vi ser på det, hvis man kan lage en kopp kaffe, kan de lage oljen, det er egentlig ingenting
med det.Og de som ikke kan lage oljen selv, trenger vanligvis hjelp uansett, så noen kan alltid
lage den for dem om nødvendig, pluss at slike mennesker bør kunne få 95-98 % THC RSO fra
et apotek også.Eller i det minste i den verden jeg vil leve i.JB

“1.) Jeg malte de beintørre knoppene kun med hendene, ingen kvern brukte.Utgangsmaterialet
så ut som veldig små knopper på ca.5 til 10 mm diameter, så stort sett ingen pulver.Siden jeg nå
har min egen erfaring med «matlaging», er jeg helt enig med deg på alle punkter, bortsett fra
punkt C.Jeg har sett oljer laget med alkohol som vanligvis er mye mørkere ettersom vannet i
alkoholen  løser  opp  klorofyllene.Jeg  laget  oljen  min  med  ren  petroleumseter  av
laboratoriekvalitet.Denne oljen er mye lysere i fargen (gyllen-brun) og har en utmerket, deilig
krydret smak sammenlignet med alkohololjene jeg hadde sjansen til å prøve.Poenget mitt her er
at jeg tror at nafta ikke fjerner like mange av terpenene og klorofyllene som alkohol gjør.Det
koker også mye mer kontrollert og håndterlig som alkohol gjør.Så spørsmålet mitt her er, tror du
det er mulig at kombinasjonen sliping/vasking med nafta ikke er så skadelig for en olje av god
kvalitet som sliping/vasking med alkohol?

-- Ikke slip materialet først.Enhver håndtering av det tørre knoppmaterialet vil føre til at du mister
THC og andre cannabinoider (det fine støvet på bordet er det som skulle ha blitt i bøtta).Ja,
maling og nafta ville være "bedre" enn maling og alkohol - den kombinasjonen er en nesten
garantert feil, du kan rett og slett ikke lage god olje på denne måten.

Legg knoppen i en bøtte, fukt den med nafta, knus den med en pinne i to til tre minutter, hell
olje-løsningsmiddelblandingen i en bøtte.Hvis du jobber med materiale av god kvalitet, lag en ny
vask  og  hell  den  andre  blandingen  i  bøtta  med  den  første  vask.Hvis  du  ikke  bruker
høykvalitetsmateriale, bruk den første vask kun til interne formål (og fortsett å se etter bedre
materiale å jobbe med).

Eter produserer gode oljer (vi liker ravfargede oljer bedre enn mørke oljer, men husk at noen
stammer produserer mørkere oljer enn andre).Vi liker også ravfargede oljer av praktiske årsaker
- hvem vil ha svarte klorofylltenner?Men vi anbefaler det ikke mye fordi det er ganske farlig å
jobbe med eter, det er vanskelig å få tak i de fleste deler av verden, og vi er veldig opptatt av
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sikkerheten  til  de  som  produserer  oljen.Det  kan  gå  bom  veldig  lett  ved  relativt  lave
temperaturer.Så for de fleste vil  nafta fungere helt  fint.Vi bruker vanligvis nafta, men eter er
løsningsmidlet vi velger.

Den gjeldende listen over løsemidler vi personlig vil bruke er: 1.eter, 2.ren lett nafta, 3.99 %
isopropylalkohol, 4.alkohol av matkvalitet - helst 99 %, men det er vanligvis vanskelig å få tak i
og veldig dyrt.Når du jobber med 96 % alkohol, er de resterende 4 % vanligvis vann.4% av 10
liter er 4dcl, nesten en halvliter vann som du må koke av - og det tar tid du kan bruke mer
produktivt.

2.)  Jeg  la  også  den  siste  60°C  varme  oljen  i  1,5  time  under  vakuum  for  å  fjerne  alle
løsemiddelrester.Som jeg skrev til deg, dekarboksylerte jeg oljen 35 gram senere... Smaken av
oljen før dekarboksyleringen var mye mer krydret, jeg vil ikke si verre, men du har rett angående
rapingen.

--  Som  jeg  sa  sist,  var  rapingen  fra  vannrester.Og  vannet  var  der  på  grunn  av  den
"vitenskapelige"  lave  temperaturen  du  brukte.Du  må  dekarboksylere  oljen  uansett,  så  en
riskoker som slår seg av ved 110°C fungerer helt fint.Eller, selvfølgelig, den beste tingen å bruke
ville være enfortsatt - men igjen, mange mennesker eier dem ikke og vet ikke hvordan de skal
betjene dem,  og risikoen for  en eksplosjon er  alltid  tilstede.  Hvis  noen skulle  bruke en feil
utformet destillasjon for å koke løsemiddelet av, kan det eksplodere og forårsake alvorlig skade
og ødelegge hele huset. Men hvis innholdet i en riskoker skulle ta fyr på en eller annen måte og
prosessen ble utført utendørs eller i et åpent godt ventilert område.Så hvis den som produserer
oljen ikke får panikk, bør de ikke ha for store problemer med å få brannen under kontroll, og ja å
ha et brannslukningsapparat tilgjengelig er alltid en god idé.

Når det gjelder vakuum - selvfølgelig, hvorfor ikke.Hvis du har utstyret og hvis du vet hvordan
du bruker det riktig, er det ingen dårlig idé å fullføre oljen på denne måten, hvis du vil være 100
% sikker på at det ikke er noen løsemiddelrester i den eller hvis du vil stenge munnen til de som
er imot petrokjemiske løsemidler.Noen bruker det med stor suksess, og jeg er ikke imot det.Men
som du vet, eier de fleste ikke dette utstyret, og mange av våre pasienter har ikke råd til en
riskoker og en vifte, så vi anbefaler ikke vakuum som en nødvendighet.

Se på hvor enkel og enkel Ricks metode er og hvor mange spørsmål vi fortsatt har å svare
på.Tenk deg nå hva som vil skje når vi legger til informasjon om andre metoder for å produsere
oljen.Det vil bare skape mer forvirring og jeg må bruke dager og uker på å prøve å svare på
spørsmål fra 'forvirrede' mennesker, noe jeg uansett ikke kommer til å gjøre så mye lenger.

3.) Vennligst forklar hvorfor du foreslår å innta oljen rett ut av røret, direkte inn i munnen, uten
kapsler?Noen absorpsjonsproblemer?Jeg spiser mesteparten av oljen på sigarettpapir, men jeg
bruker sjelden noen kapsler hvis jeg må reise hjemmefra i flere timer.Dessuten liker jeg ikke å
ha det over hele tennene, siden det er veldig vanskelig å komme seg av...

-- På grunn av flere grunner.Den viktigste er at denne metoden for inntak har vist seg å være
den mest effektive og fordelaktige for pasientene.Det forbedrer munnhygienen fordi det også
desinfiserer munnen og hjelper deretter med eventuelle tilstander i fordøyelseskanalen eller i
halsen osv.Faktisk, når jeg får vondt i halsen, prøver jeg å smøre oljen på baksiden av munnen
og så holde den i munnen så lenge jeg tåler det.I de fleste tilfeller blir en influensa eller sår hals
(eller dens symptomer) tatt hånd om over natten.

Som du sier, noe olje forblir på tennene og under tungen, så denne inntaksmetoden kombinerer
faktisk sublingual prosessering av oljen (ala Sativex og andre sprayer og tinkturer under tungen
som folk bruker) og prosessering i magen og tarmer.Det viktigste er å få oljen i magen.Så hvis
du har olje med en ikke så god smak, kan du legge i et stykke brød eller banan etc. (eller
sigarettpapir, hvis du liker å spise kjemikaliene i det), brette det sammen og svelge det som en
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pille og skyll den med vann eller te eller hva du måtte ønske.Børst tennene med olje etter si ti
minutter  eller  så,  det  vil  også  hjelpe  med  munnhygienen.Mange  oljer  har  en  deilig  smak
(spesielt  når  utgangsmaterialet  ikke er  malt  opp og når alkohol  ikke brukes til  å produsere
oljen.Klorofyll smaker vanligvis dårlig og kan forårsake mye ubehag, selv når det brukes lokalt -
mørke oljer vil flekke klærne dine, du vil ikke ha eller trenger det.)

Kapsler - a) du må kjøpe dem fra Big Pharma, som du støtter dem med pengene dine, b) noen
mennesker er allergiske mot dem, c) noen løses opp i tarmene og ikke i magen, d) forhandlere
legger ofte mindre olje i en kapsel enn det burde være, e) de fungerer ikke så bra for så mange
tilstander, f) det er vanskelig å få oljen ut av dem når du vil lage en joint eller fordampe oljen for
lungesykdommer eller når du vil bruke oljen lokalt.Jeg sier ikke at du ikke kan bruke kapsler, alt
jeg sier er at det er bedre å lære å bruke oljen rett fra tuben.Etter at du har fått mer trening, vil
du lære hvordan du bruker oljen uten ubehag i det hele tatt.Jeg personlig liker å spise oljen rett
fra riskokeren, jeg dypper bare fingeren i den og tar så mye jeg tror jeg orker.Merk deg, dette er
veldig "oljekrevende",  og du vil  vanligvis ta mer enn fra en sprøyte.Når oljen er god,  vil  en
"overdose" bare få deg til å sove, big deal.Men selvfølgelig, jeg kan gjøre det på grunn av min
erfaring og toleranse, jeg ville ikke oganbefaler ikke dette til nybegynnere eller de som ikke har
så mye erfaring.Alt godt til deg også, Stefan.Jindrich”

«Hvis du er bekymret  for  kostnadene,  er  det mye billigere enn egenbetalingen på de fleste
kreftmedisinene,  og  noen  av  medisinene  du  tar  hjemme  mot  kreft  er  ikke  dekket  av
forsikringen.Hvis noen i familien min trengte denne oljen for kreft, ville jeg funnet en måte.Lykke
til!!!!" Lisa

-- Jeg er enig, Lisa, oljen er en mye billigere behandling når man tar alle de andre kostnadene
og utgiftene i  betraktning.Pluss at det er usammenlignbart tryggere enn noe det medisinske
systemet ville levere, for ikke å nevne at det fungerer mye mer effektivt og pålitelig, og det er
definitivt morsommere å ta enn gift eller stråling.JB

Q.Hvorfor  fører  sliping  av  tørt  materiale  til  THC-tap?Finnes  det  noen  forklaring  på  dette?
EN.Har du noen gang malt en kraftig knopp?Hvis du gjorde det, burde du vite hvorfor.Det hvite
pulveret som er rundt bordet etter at du har malt det er THC (eller trikomer), og det er det som
burde ha blitt i oljen.I tillegg, når den er malt, er den for fin, og du vil strippe mye av det du
egentlig ikke ønsket å strippe i oljen.

Behandle beintørre hele knopper etter at du har fuktet dem med nafta eller løsningsmidlet du
ønsker, men ikke rør det mye før du behandler det, for hver gang du tar på det, vil du miste
noen.Oljer  produsert  av  malt  materiale  er  betydelig  mindre  potente  enn  olje  produsert  fra
knopper som ble knust etter at de ble fuktet.

Den første hurtigvasken er den mest potente og fjerner ca. 70 % av THC tilgjengelig, den andre
strimler ca. 20 % og den tredje ca. 5 %.Når du maler den får du alle tre vaskene (faktisk fire) i
oljen din og det vil du ikke ha.Kvalitet over kvantitet.JB

Q.Jeg vet at du anbefaler å lage RSO selv, men en dispensary har noen lokale og jeg bare lurte
på hva som burde være en rimelig pris på det?

EN.Man trenger 4-7g høykvalitetsknopp for å produsere et gram olje, så det burde være "riktig
pris".La oss ikke diskutere de latterlige prisene på hamp, for meg er den riktige prisen for en
dose på 60 g 50-100 USD (eller mindre, hvis den ble dyrket lovlig utendørs i stor skala).Jeg sier
ikke at jeg vet hvor jeg kan få tak i det til den prisen for øyeblikket.Toppkvalitetsolje koster det
toppkvalitetsmateriale koster der du bor.JB

"Måtte  bare  oppdatere  og  fortelle  deg  at  jeg  fortsatt  er  i  live!Har  det  bra  og  FORTSATT
LEVENDE nesten to år etter at jeg ble fortalt at jeg hadde 3 måneder igjen.Ikke tro på legene
dine!Takk igjen for at du hjelper til med å redde livet mitt!" Lee
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Dekarboksylering

"Jeg dekarboksylerer for tiden hele planten i tillegg til å lage RSO og smør/oljer." Cheryl
-- Ikke dekarboksyler hele planten.Lag oljen av supertørr knopp (ikke trim, ikke rør den for mye,
du vil alltid miste THC-en du er ute etter).Lag oljen og dekarboksyler oljen (plasser den i en
elektrisk ovn innstilt  på 130° Celsius i  omtrent  en time).Ikke gjør  noe med plantene før du
bearbeider dem til oljen.Jo mindre du berører dem, jo bedre.JB

"For å dekarbonere bare sette inn i ovnen ved 266 grader Fahrenheit (130 °C) i en time vil du få
totalt dekarbo på den måten etter at du har brent bort alt løsningsmidlet i riskoker eller crock
pot." Ryan
-- Jeg ville imidlertid ikke brukt en crock pot.Du vil brenne oljen din en dag.En riskoker slår seg
av, det er virkelig et bedre alternativ, vil jeg si.JB

"Riktig dekarboksylering er en veldig viktig del i perfekt oljeproduksjon fordi den rå plantengir
ikke  mye  ren  delta9-THC og  CBD i  stedet  har  syrene  betyr  THCA og  CBDA.For  å  fjerne
karboksylgruppen er oppvarming prosedyren.Gjør dette veldig forsiktig for ikke å brenne dine
verdsatte molekyler bort.Jeg fant i en Journal of Chromatography et godt notat som burde være
den nødvendige temperaturen og tiden for å varme opp oljen, fordi avhengig av riskokeren kan
det hende at temperaturene ikke er nok.Så det er en god idé å ha oljen oppvarmet i minimum
27 minutter ved min. 122 grader Celsius.Sjekk alltid varmeplatens temperatur med en digital
måleenhet  for  å  unngå å  overopphete  oljen.I  tabellen  nedenfor  ser  du kokepunktene til  de
viktigste cannabinoidene som du aldri bør nå, ellers koker du dem bort.Jeg legger i tillegg merke
til at det er riktig det Rick sa hele tiden i videoene sine, ikke overoppheting av oljen, men varme
er nødvendig for å lage den helbredende oljen.En temperatur på minimum 106,2 grader Celsius
er nødvendig for riktig dekarboksyleringsprosess over den angitte tiden i diagrammet rundt en
time.Hvis oljen din bare har den sure formen av THCA og CBDA, er den ikke så effektiv fordi
syrene ikke passer særlig godt til CB1- og CB2-reseptorene.Så pass på at du gjør det på riktig
måte fordi det Rick sa er sant, bare den best laget olje kan gjøre jobben når livet avhenger av.
(…)

Ja, se og tolk dette vitenskapelige diagrammet for å forstå at dekarboksyleringsprosessen kjører
hele tiden du varmer opp cannabinoid-løsningsmiddelblandingen i riskokeren.Så grafene viser
at det er en god del å bringe temperaturen til 130 grader Celsius lenge nok til å få maksimal
dekarboksylering.Alt et spørsmål om temperatur og tid for å nå de beste nivåene.

Hvis du bruker et digitalt temperaturmåleinstrument og legger det på bunnen i riskokeren under
hele prosessen for å fordampe løsningsmidlet av, ser du at først i den sene fasen av prosessen
når vanndråpene kommer inn til slutt i komfyr, temperaturen kommer rundt 100-110°C.Men tiden
i  dette  området  er  stort  sett  ikke  lang  nok  for  hele  dekarboksyleringsprosessen.Etter  dette
varmer du oljen i en bitteliten stålgryte på en varmeplate i lengre tid.Så lenge ingen aktivitet
(ingen flere gassbobler) du varmer og venter.Kontroller temperaturen og best å ikke gå høyere
enn 130 grader Celsius i rundt en halv time.Husk at THC har et kokepunkt på 157 grader C., så
vær  så  snill  å  ikke  gå  risikabelt  ved  å  overopphete  ellers  vil  de  ønskede  cannabinoidene
fordampe og bli borte...

I kjernen er det ikke viktig å få den maksimale mengden dekarboksylering, så lenge du senere
får nok olje i kroppen.Interessant er verdien av ETT gram per dag eller mer du bør ta.Hvor mye
olje du trenger avhenger selvfølgelig av hvor mye delta9THC som egentlig er i oljen - mener
hvor effektiv dekarboksyleringen var.Hvis du følger Ricks anbefaling og sørger for å ha oljen
lenge nok oppvarmet til 130 grader C - vil alt gå bra.Det er uavhengig hvilket løsemiddel du
bruker." Stephan
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Løsemidler
"Jeg ble hengt opp på løsemidlet (nafta) til jeg fant ut at noen vanlige vegetabilske oljer (raps
eller raps) produseres på en veldig lik måte." Graeme

"Nafta er handelsnavnet for petroleumseter, så prøv å søk etter det, petroleumseter har mange
industrielle bruksområder, avfettingsmiddel for malingfortynnere." Al

"HUSK at THC og CBD er ikke-polare ...og klorofyll og H2O er polar...Så den beste oljen er
laget med ikke-polart løsemiddel...den er ren...uten klorofyll." Michael

"En kjemikervenn av meg forenklet hele historien for meg og forklarte meg hvorfor nafta kan
være bedre (selv om han ikke tror det er vesentlig): nafta er et ikke-polart løsningsmiddel, så det
trekker ut ikke-polare molekyler lettere og mer effektivt (THC og CBD er i utgangspunktet ikke-
polare molekyler) og utelater polare molekyler.

Isopropylalkohol (og eter for den saks skyld) er et svakt polart løsningsmiddel, så det er veldig
bra for dette formålet, men kanskje litt mindre enn nafta - siden JB sier at de testet begge, og de
var mer potente.EDIT: Å, ja, jeg glemte nesten: han sa også at det ikke er noen frykt for at nafta
(eller iso) blir igjen i sluttproduktet hvis du følger oppskriften levert av Rick Simpson (vennen
min sa imidlertid ikke å bruke en plastbøtte, men et glass eller rustfritt stål) og hvis du ikke er
sikker, gjør det som JB alltid sier - tilsett litt vann og sett det i ovnen så det fordamper helt.Han
ville imidlertid brukt isopropylalkohol, fordi du er sikker på at det er hva det skal være...» Sandra

-- Sandra, metoden Rick viste verden er den mest grunnleggende, ukompliserte og rimelige.Det
er nesten idiotsikkert når man følger instruksjonene til en T.Glass er bra, men det går i stykker
og du vil ikke at det skal skje, aldri.Rustfritt er selvfølgelig greit.99,9 % iso fungerer ok, men vi vil
fortsatt bruke lett alifatisk nafta selv, når det er mulig.Eller eter.JB

«Jeg anbefaler også å få alt så kaldt som mulig før ekstraksjonen.De fleste legger alkoholen,
cannabisen, beholderne, alt som er involvert i utvinningen i fryseren i 24-48 timer.Du vil få et
mye  renere  produkt  på  den  måten.Utbyttet  vil  være  lavere,  men  du  trenger  ikke  så
mye.Beklager eventuelle skrivefeil eller manglende ord, MS suger og jeg har ingen medisiner,
lol.Velsigne.» Chuck

-- Chuck, frysing er bra og greit,  men det er ikke nødvendig å gjøre det når du jobber med
kvalitets  ikke-polare  løsemidler  og  utgangsmateriale.Dessuten  liker  vi  ikke  å  bli  kalde  på
hendene, romtemperatur fungerer helt fint for oss og vi vil ikke ha problemer med leddgikt etter
noen måneder eller år med frysing av knoppen.I tillegg er oljen ofte laget på steder der det ikke
er frysere.Så, ja, du kan fryse det hvis du vil, men vi ville ikke gjort det selv.

Jeg liker ikke frosne grønnsaker selv, jeg unngår å spise dem når det er mulig, så jeg ser ikke
hvorfor jeg skal gjøre et unntak og fryse ned den grønnsaken jeg liker best av dem alle.Men ja,
det kan hjelpe når man må bruke alkohol for å trekke ut oljen, så jeg er ikke helt imot det.

Det  er  bare  det  at  vi  ikke  bruker  alkohol  som løsemiddel  selv  (eller  bedre:  det  er  ikke  et
løsemiddel etter vårt førstevalg), jeg ser ikke en eneste grunn til at jeg skal betale staten en
ekstra avgift for et løsemiddel som vil fordampe uansett (med mindre du bruker en stillbilde,
som vi ville gjort når det er mulig).Jeg kan kjøpe en liter lett nafta for omtrent 3-4 dollar, en liter
99% alkohol vil koste mye mer og det vil produsere mindre olje, og den oljen vil sannsynligvis
ikke være like god som oljer produsert med lett nafta eller 99,9% iso .

Så hvor er egentlig fordelen med å bruke alkohol som løsemiddel?Jeg kan ikke se en eneste
rasjonell grunn til at alkohol bør foretrekkes fremfor ren lett alifatisk nafta med lavt kokepunkt,
når man tar i betraktning at det ikke er løsemiddelrester i oljen som man må bekymre seg for
når  oljen  er  riktig  produsert.Når  det  ikke  produseres  riktig,  er  det  eller  kan  det  være
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løsemiddelrester  i  oljen.Men ikke klandre  oss  for  oljer  som ikke ble  produsert  riktig,  vi  kan
virkelig  ikke  holdes  ansvarlige  for  mangelen  på  kvalitet  på  oljer  levert  av  andre.Det  er  så
enkelt.JB

"RSO når den er laget riktig, vil ikke inneholde mesteparten av løsningsmidlet du bruker.Også
siden RSO kurerer kreft og alt du spiser/puster forårsaker nevnte kreft.Jeg ville ikke vært så
opptatt  av  overflødige  rester  igjen,  om noen  i  det  hele  tatt.RSO kan i  sin  tur  fikse nevnte
celler/DNA som kan ha blitt endret under det første inntaket.Hvis løsningsmidlet var i stand til å
gjøre  noen  skade,  vil  den  faktiske  THC  inne  i  oljen  fikse  eventuelle  skader  forårsaket  av
løsemiddelrestene." Amanda

-- Amanda fikk rett.De som er tvangsmessig besatt av noen få ppm av en løsemiddelrester som
kan være igjen i oljen, bør ganske enkelt vakuumrense oljen.Det er ikke vanskelig i det hele
tatt.De som ikke gjør det trenger likevel ikke bekymre seg mye.

Selv om det var 0,1 % av løsemiddelrester i oljen (som uansett ville være altfor mye,vanligvis er
det noen hundre ppm, kanskje, når oljen produseres riktig ved bruk av ren lett nafta med et
kokepunkt rundt 80-100°C), vil det være 0,06 g rest i en 60 g dose olje som vil bli spist over en
periode på to eller tre måneder.

Ikke mye av bekymring for meg personlig, det er sikkert, det er langt under matgrensene og
langt under mengden løsemiddelrester som du allerede har spist i maten.Hva tror du de fleste
vegetabilske oljer produseres med?Med løsemidler, samme eller lignende hydrokarboner som vi
bruker som løsemidler.

La meg bare spørre deg - vasker du virkelig alltid hendene når du fyller bensin i bilen?Hvis du
gjør det, fortsett å bekymre deg for mulige løsemiddelrester i riktig produsert olje.Hvis ikke, eller
hvis du husker minst én gang du ikke vasket dem, vennligst finn noe annet å gjøre, det er
virkelig mange andre mer alvorlige problemer å bekymre seg for.

Det  er  mye mer  gift  i  hver  eneste pille  du får  i  deg,  det  er  helt  sikkert.Og når  det  gjelder
petroleumsprodukter - tar du for eksempel vitaminer?Visste du at de fleste av dem er laget av
petroleumsderivater?

Og hvis du tror du aldri noen gang vil putte noe laget av petroleum i munnen, så la meg spørre
deg - hva pusser du egentlig tennene dine med?Med et stykke tre eller en tannbørste?Og hva
med andre tannpleieartikler og tilbehør som er laget av petroleumsbasert plast?Bruker du ikke
eller har du ikke brukt noen av dem?Hvis du gjør det eller har, så igjen, er det andre ting å gjøre
enn å bekymre deg for løsemiddelrester i riktig produsert RSO.JB

"En veldig enkel forklaring på et uendelig spørsmål ...Jeg har personlig brukt nafta, iso, alkohol
og butan for å lage olje...Og den desidert beste … reneste …sterkeste...og best smakende olje
var fra naftaen ...Jeg forstår ikke hva folk ikke liker ... Det er ikke noe drivstoff igjen i det hele tatt
når det gjøres riktig ...og naftaen ser ut til å fjerne mer av plantene også ...Det gjør det mye
raskere...Så renere olje...(gull)...” Peter

"Disse menneskene kom etter  meg på nettsiden deres.Erins gruppe hater  bakken Rick går
på.Og de gjenger alle som nevner Rick.For meg er det IKKE det healere skal stå for.

Hele  Naphtha-greien  for  meg  er  en  unnskyldning  for  å  refse  Rick.For  til  slutt  vet  alle  at
cannabisolje vil oppheve giftstoffene i nafta.Rick tar til orde for nafta fordi det er lett for de fleste
å finne.Rick sier tydelig at han foretrekker eter – og liker en destilleri.Nafta produserer en potent
olje – det er nøkkelen – en potent olje – noe som ikke sier noe om.Kornalkohol produserer ikke
en potent olje - og de som kaster Rick vet det.Naftaen er en unnskyldning for å forvirre folk - slik
at de kan si at oljen deres er bedre.Hvor var disse menneskene før Rick – hvor var du? Tom
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«Lett nafta er fraksjonen som koker mellom 30 °C og 90 °C og består av molekyler med 5–6
karbonatomer.Tung nafta koker mellom 90 °C og 200 °C og består av molekyler med 6–12
karboner.Nafta brukes først og fremst som råstoff for produksjon av høyoktanbensin (via den
katalytiske  reformeringsprosessen).Det  brukes  også  i  bitumengruveindustrien  som
fortynningsmiddel, den petrokjemiske industrien for produksjon av olefiner i dampkjeks, og den
kjemiske  industrien  for  løsemidler  (rengjøring).Vanlige  produkter  laget  med  det  inkluderer
tennvæske, drivstoff til leirovner og noen rengjøringsmidler.»

"Løsemidler,  nafta,  petroleumsdestillat  ...Høres  giftig  ut  som  et  meth-laboratorium  eller
noe.Vennligst utvikle en metode for å behandle med vann.Er det mulig?" Kristen

--  Du  vil  ikke  produsere  det  samme stoffet  som  vi  gjør  og  det  vil  kreve  mye  unødvendig
ekstraarbeid, med betydelig dårligere resultat.JB

"Det  var  synd.Jeg  skulle  ønske  det  var  en  måte.Løsemidler  og  deres  rester  er  giftige  og
farlige.»Kristen

-- Det er ingen rester du trenger å bekymre deg for når oljen er produsert riktig.Vil du være så
snill å ta det som et faktum?Hva tror du de fleste vegetabilske oljer produseres med?JB

"Nafta  har  den  kjemiske  formelen  CnH2n+2.Lett  nafta  har  5  og/eller  6  karbonatomer,  som
kommer ned til C5H12 og C6H14, også kjent som pentan og heksan.Så det du leter etter, er en
nafta som er en ren blanding av pentan og heksan.» Wouter

«Jeg  ville  bare  legge  ut  noe  om  løsemidler.Jeg  dro  til  en  venn  av  meg  som  har  flere
doktorgrader  og  master  i  kjemi,  og  spurte  ham  hva  jeg  kunne  gjøre  for  å  fjerne  naftaen
fullstendig fra oljen.Han sa: "Ta 5 ml isopropylalkohol og rør det inn etter at det har sluttet å
boble for siste gang.Det vil fordampe og ta naftaen med seg.Giftig løsningsmiddel blir da ugiftig
løsningsmiddel.Dette er ikke mitt virkelige navn, det er synd at jeg ikke kan bruke den virkelige
kontoen min i frykt for å bli sparket eller ansatt som sykepleier.» Bobbie

"For å finne Naphtha i Storbritannia, se etter 'paneltørking' eller 'rask paneltørking'.Det er et
produkt  som  brukes  til  reparasjon  av  karosseri,  for  å  rense  metallet  og  ikke  etterlate
rester.Vanskeligheten er å finne en detaljert  liste over de eksakte ingrediensene, da de kan
variere.99,9 % isopropanol burde være lett å finne.» Em

"Vi har fulgt prosessen din med VM&P Naphtha og alt gikk etter planen med unntak av de første
par sprøytetrekkene som kom ut litt mer flytende enn vi forventet.Jeg tilsatte et par dråper vann
og prøvde igjen,  og det  ser  ut  til  å  gå bra.Min  eneste  bekymring/spørsmål  er  smaken.Det
smaker fortsatt løsemiddel.Er det greit eller må jeg gjøre noe mer?Mottakeren av dette sover i
ca. 12 timer hver gang han tar oljen.Er det rett til han utvikler en toleranse?All hjelp settes stor
pris på." Pamela

-- VM&P ser ikke ut til å være et godt løsemiddel (selv om noen MSDS-ark sier at det bør være
det samme stoffet som det vi ønsker å bruke).Det ser ut til å være tung nafta og det ser ikke ut
til å koke helt av og det ser ut til å kreve ekstra pleie.

Jeg ville tilsatt litt vann og satt det i en elektrisk ovn satt til 130° Celsius i noen timer, kanskje
over  natten,  eller  til  løsemidlet  er  helt  borte,  noen sier  at  det  tar  opptil  fire  dager  å fjerne
løsemiddelrestene.Det skal ikke være noen løsemiddel-ettersmak hvis oljen er produsert riktig
og oljen skal ikke være rennende, den skal være mer som et fett.Sørg for at oljen virkelig er
riktig filtrert, siden løsemiddelrester har en tendens til å feste seg til plantematerialer.

Gjør ganske enkelt en fingertest med løsemidlet du vil bruke.Dypp fingeren i den og se om den
fordamper fullstendig innen 30 sekunder eller raskere.Jo raskere det fordamper, og etterlater
ingen film, jo bedre.
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Hvis du ikke kan få ren lett alifatisk nafta (også kalt bensin i Europa, spør etter CAS-nummer
64742-49-0, den selges under mange forskjellige navn, ikke typen som brukes som drivstoff i
biler, men typen som brukes som løsemiddel eller malingtynner), ville jeg gått for 99 % eller
enda bedre 99,9 % isopropylalkohol -- det ser ut til å være mulig å finne nesten hvor som helst i
verden.

For øyeblikket foretrekker vi lett alifatisk (lavtkokende, hydrogenert) nafta, fordi den produserer
bedre  og  mer  potente  oljer  enn  de  fleste  andre  løsemidler  som  brukes  i  dag.Jo  mindre
plantematerialer og klorofyll i oljen, jo bedre fungerer den som medisin, jo bedre smaker den og
jo  mer  potent  er  den.Hele  trikset  er  hvor  potent  og  beroligende  oljen  er.Jo  mer  potent  og
beroligende jo bedre.JB

"Riktig nafta selges IKKE i USAIkke hos Tractor Supply eller Home Depot eller Lowes eller til og
med Sherwin Williams.Men det selges fortsatt i Canada.Jeg har en venn som destillerer det til
100°F og sparer det løsemiddelet som kommer av, for å bruke det til å lage olje.» Steve

"Hvis du bor i USA vil du ikke få riktig nafta, all nafta laget i USA kan ikke stole på på grunn av
den løse reguleringen av ingredienser i denne typen løsemidler.Du vil aldri få ren nafta i USA,
selv VM&P kan være helt inkonsekvent fra en flaske til den neste og blir ikke engang annonsert
som ren.I Canada lager de ren nafta og det er det beste løsemidlet å bruke sammenlignet med
ISO eller Grain alkohol, ikke gjør en stor feil og kast bort medisiner eller enda verre gjør deg
selv eller noen andre enda mer syke ved å bruke feil løsemiddel.Vær advart om at naftaen som
er tilgjengelig i USA vil til og med lage en olje som ser helt ut som den skal, men likevel kan den
gjøre deg veldig syk." jage

-- Det faktum at ren alifatisk nafta ikke ser ut til å selges overalt i USA betyr ikke at ren alifatisk
nafta med CAS-nummer 64742-49-0 og et kokepunkt rundt 60-80°C ikke eksisterer eller at det
gjør det. produserer ikke en bedre olje enn de fleste andre løsemidler, når de brukes riktig.Hvis
du ikke kan få ren lett nafta, vil 99 % eller enda bedre 99,9 % isopropylalkohol være vårt andre
valg.

Men jeg ville likevel ikke gi opp – lett nafta eller lignende løsemidler brukes til å trekke ut oljer
fra planter, så jeg ville sjekket med produsenter av vegetabilsk olje og sett hva de bruker.Der jeg
bor i Europa kan jeg kjøpe løsemidlet i praktisk talt alle jernvare- eller malingsbutikker, det er en
av  de  vanligste  tekniske  væskene  jeg  husker  fra  barndommen,  vi  brukte  den  til  å  avfette
sykkelkjeder osv., og praktisk talt alle hadde en flaske av det hjemme.Så hele denne uendelige
debatten om løsemidler virker litt latterlig for meg.Når du bruker riktig lett nafta, er det ingen
løsemiddelrester man trenger å være bekymret for,  kanskje noen få ppm, akkurat som i  de
fleste billige vegetabilske oljer som ofte produseres med nesten nøyaktig samme løsemiddel
som det vi anbefaler.JB

"Riskokere suger.En elektrisk takke og en 9x13 pyrex-bakeform fungerer mye bedre.Oljen er
mye lettere å høste fra pyrexen og det er ingen teflon.Temperaturmodulering er også mye mer
kontrollerbar.Du er dypt inn i  egoet ditt  JB.Du kommer til  å møte folk som er smartere enn
deg.Det er bare slik det er.Lær av dem i stedet for å blokkere kunnskapen deres fra tankene
dine.Alle har en liten del av puslespillet JB.» Jody

-- Jody, selvfølgelig, pyrex er flott, spesielt til det går i stykker og du mister all oljen.Du må forstå
at  dette er  viktige instruksjoner  beregnet  for  bruk  over  hele  verden med så lite  utstyr  som
mulig.Mange mennesker har ikke råd til eller til og med å finne en riskoker i noen land, det er
ikke så enkelt som alle tror det er.

Selvfølgelig kan vi vise deg en veldig komplisert og kostbar måte å produsere oljen på, men du
må love meg at du vil sitte her hver dag i et år og svare på spørsmål om den.De fleste har ikke
mestret en riskoker ennå, og de vil gjerne jobbe med andre typer ekstraksjon, mest basert på
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troen eller fordi de "synes" noe bør gjøres annerledes.

RSO er produsert på denne måten, det er testet på mennesker og det fungerer.Når det gjelder
andre metoder, tror jeg vi har prøvd dem opp gjennom årene, tror ikke vi har gjort det.Men alt
jeg vet at ingen annen metode har blitt prøvd på så mange mennesker med slik suksess.Og
husk at vi starter der andre har stoppet, våre terminale pasienter trenger den beste oljen de kan
få – og det er RSO.Lik det eller ikke.JB

"Lett  alifatisk  nafta  fungerte  bra  smakte  godt,  ingen  antydning  av  løsemiddel  igjen  i  oljen
min.Hvis  du følger  Ricks  instruksjoner  til  punkt  og  prikke,  bør  du  ikke  ha  noen  som helst
problemer.» Rick

"Det er 2 hovedkategorier av nafta - lett og tung.Lett nafta inneholder IKKE benzen, som er det
Raina  mente  (ikke  heksan).Selv  om  jeg  ikke  vil  anbefale  selv  lett  nafta  med  mindre
cannabisekstraktet kan testes etter at det er produsert for naftarester, kan det brukes hvis det er
alt  du  kan  få  for  et  løsemiddel.Nøkkelen  er  å  sørge  for  at  du  koker  ekstraktettil  en  tykk
fetttilstand -- da bør det meste av naftaen være borte.Å bruke destillasjonsutstyr er måten å lage
den  reneste,  løsemiddelfrie  oljen,  men  over  kapasiteten  til  de  fleste  gjennomsnittlige
mennesker.Håper det hjelper." merke

«Raina, jeg skal ikke krangle med deg.Fra Wikipedia: "Petroleumseter, til tross for synonymet
med bensin, skal ikke forveksles med benzen eller benzin, og det skal heller ikke forveksles
med bensin, selv om mange språk kaller det med et navn avledet fra bensin, f.eks. "Benzin"
(tysk),  "  benzen"  (nederlandsk)  eller  "benzina"  (italiensk).Petroleumseter  er  en  blanding  av
alkaner, f.eks. pentan, heksan og heptan, mens benzen er et syklisk, aromatisk hydrokarbon,
C6H6.På  samme  måte  bør  petroleumseter  ikke  forveksles  med  klassen  av  organiske
forbindelser kalt etere, som inneholder den funksjonelle RO-R'-gruppen." Bakgrunnen min er
mikrobiologi -- der jeg studerte organisk kjemi, litt biokjemi / noe uorganisk kjemi ... Jeg kan
absolutt ikke alt, men jeg kan litt.Lett nafta inneholder IKKE benzen - punktum.Jeg ignorerer
kommentaren  din.Det  ville  være  i  alles  interesse  hvis  du  ikke  kom med påstander  utenfor
vitenskapelige data.» merke

"Ikke korrekt, gjenværende løsemidler er oftest Gift!THC kan IKKE fikse hjertesvikt fra gift.De
store farmasøytiske selskapene er de som trenger å lage dette produktet, eller personer som
har tatt et sertifiseringskurs om sikkerhet, IKKE entusiaster i bakgården.» Derek

--  De kan fritt  lage sin  egen olje,  det  har  jeg ingen problemer med.Det  er  ingen rester  av
løsemidler du trenger å være bekymret for hvis oljen produseres riktig.JB

«JB, du er en helgen for å tåle det som virker som hundrevis av rare klager og spørsmål dag
etter dag.Jeg vil bare takke dere for at dere er her og er aktive i støtten til helbredelse mot
strømmen av propaganda som prøver å undergrave dette arbeidet.Skam dem, bra med DEG!"
Marilyn

«Hva vil du gi faren din?Det beste av det beste eller noe som ligner, men rett og slett ikke har
de riktige effektene?Når du lager medisinen etter Ricks instruksjoner, er sjansen for svikt under
behandlingen svært lav.Når du lager oljen i henhold til instruksjoner fra 'eksperter og forskere',
lager du et annet produkt.Og basert på vår erfaring, kan det hende at den ikke gjør jobben så
godt som det vi anbefaler.

Så vil du at jeg skal holde kjeft og la dem levere lavkvalitets søppel?Eller vil du heller lære av
meg/oss og vite hvordan du gjør det riktig slik at du får de samme resultatene som pasientene
våre snakker om?» JB

"Jeg er enig JB.Noen ganger må du komme på samme intellektuelle nivå som dem og bruke
samme taktikk  som menneskene du prøver  å nå.Det  være seg krangling eller  drama.Noen
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mennesker reagerer bare på drama og krangling.Trist som det er.De fleste er fortsatt umodne
på den måten.» Mitzi

"Jeg bruker 99% isopropylalkohol,  det er  det som var lettest tilgjengelig for meg.Jeg bruker
kremen av avlingsknoppene mine, dyrket 100% økologisk og uten sprøytemidler, godt velstelt
og beintørr.Jegbland det  med flere indica-stammer.Jeg behandlet  en pasient  med Hodgkins
lymfom, han var på stadium 4 og innen 6 måneder etter å ha tatt oljen som anvist, er han nå
kreftfri!!Takk Rick Simpson for ofrene du gjorde for å gjøre denne informasjonen tilgjengelig for
alle!Nylig henvendte en annen stadium 4 kreftpasient meg for å få hjelp, han har en svulst på en
av nyrene hans som er ubrukelig.Ber om å få to bekreftede kurer på rad.Gud velsigne dere Rick
Simpson  og  JB,  fortsett  å  spre  ordet  og  utdanne  folk  om  denne  fantastiske  helbredende
hampoljen.» GrowGoddess

-- Det er alltid en god idé å blande flere stammer.Se på det enkelt, du vet ikke nøyaktig hva en
bestemt  stamme  er  god  for,  så  når  du  blander  flere  stammer,  får  du  et  mye  bedre
teppeeffekt.Pluss at slike oljer vil ta deg mye høyere - de som røyker pot "rekreasjonsmessig" vil
vite  hva  jeg  snakker  om.Tenk  deg  å  sette  deg  ned  med vennene  dine  og  la  hver  og  en
presentere den beste knoppen de har.I løpet av et par timer vil du ikke kunne gjøre så mye.Og
det er effekten du trenger for de beste resultatene, så igjen, blanding av stammene er veien å
gå.Beste ønsker og takk, GrowGoddess, jeg er alltid glad for å høre om folk som ganske enkelt
følger instruksjonene og får resultatene vi snakker om.JB

«Jeg bruker  isopropylalkohol  ved null  grader  Fahrenheit.  Kun  i  rustfrie  stålbeholdere  og  et
dørslag satt  på  en skjerm for  uttrekk.  Deretter  filtrerer  jeg  gjennom tre store  kaffefiltre  i  et
dørslag på en skjerm over en andre panne. Sluttresultater er bare trikomer i  filteret.  Denne
oppskriften er det jeg tok for å beseire Hep C." Michael

"Hei JB, jeg har et problem med den elektriske riskokeren, alt jeg har sett gå ned til 100ºC, jeg
så på alle merkene på markedet og alle de har en termostat som slår seg av når innholdet når
temperaturen.Hva anbefaler du?" Cristina

-- Cristina, hva er egentlig problemet?Du kan alltid sette oljen i en elektrisk ovn innstilt på 130
°C (266 °F) og la den stå der i omtrent en time og dekarboksylere den på den måten.JB

«Når  temperaturen  når  100°C,  slår  den  elektriske  riskokeren  seg  av!Løsemidlet  når  ikke
110°C.» Cristina

-- Løsemidlet kan egentlig ikke nå den temperaturen fordi det ville koke av, tror jeg.Fortsett å
koke av løsningsmidlet til komfyren slår seg av for første gang (tilsett noen dråper vann til siste
porsjon).La den avkjøles og slå den på igjen.Det er alt vi gjør.JB

“Skruner  på igjen,  og la koke til  det  kommer tilbake til?Slår  seg så av og oljen er  allerede
ferdig?" Cristina

-- Slå på riskokeren, kok av til den stopper for første gang, vent deretter fem minutter til den er
avkjølt, slå den på igjen og vent til den slår seg av for andre gang.Hell deretter oljen i en kopp
av rustfritt stål og sett den i en ovn innstilt på 130°C (266°F) i en time og oljen er klar.JB

-- Takk JB, du reddet livet mitt.Cristina

«Du  puster  inn  naftaen  mens  du  lager  oljen.Du  puster  inn  GIFT når  du  gjør  det  på  den
måten.Hvis du kan lukte det, er du allerede død.Jeg har luktet Coleman camp drivstoff, zippo
lighter  drivstoff  og  nafta  brukt  i  delvis  rengjøring  og industrielle  applikasjoner  hundrevis  av
ganger  i  livet  mitt...Ikke  død  ennå.Lol.Alvor...Hvis  du  bruker  et  rent  løsemiddel  (ingen
tilsetningsstoffer), og koker av løsemidlet skikkelig med litt vann som har et høyere kokepunkt
tilsatt på slutten, det være seg iso, alkohol eller nafta, skal du få ut det hele.Du får i deg mye
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mer nafta ved å pumpe din egen gass i bilen din i løpet av et år enn du ville fått fra et helt liv
med bruk av riktig laget olje.» Matthew

«Big  Pharm-tilnærmingen  med  ett  molekyl  til  legemiddelutvikling  er  IKKE basert  på  helse,
vitenskap om resultater... Den er basert på patentfortjeneste, og har totalt fordreid måten vi ser
på  plantemedisiner.De  fleste  av  dem  forekommer  med  naturlige  buffere,  og  det  er  høyst
usannsynlig at det å isolere en forbindelse vil være like helsebringende som å bruke dem i de
formene de forekommer i.Etnobotanister har 100 % rett når de sier at en nytteplantes form er
den den har blitt /avlet/ inn i, selv om det bare er av dyreforagere som sprer frø og pollen til de
beste plantene.Planter som brukes til medisin vil være mest effektive når de brukes medisinsk i
deres naturlige forhold av kjemiske komponenter - se på hampfrø EFA-forhold - de er optimale
for menneskers helse.Hvorfor vil du trekke ut en av de 3 EFA-typene, foredle den og kalle det et
vidundertilskudd (når det også er 2 andre som blir ignorert, og kombinasjonen av disse er DEN
mest sunne formen)?Det er dumt.» Alan

Q.Hei JB, jeg fant denne naftaen i mitt område...(lenke) Det står ikke Light Naphtha... ville dette
fortsatt fungere?Takk igjen for all hjelp og super info!

EN.Det skal være lett alifatisk nafta -- sjekk HMS-databladet for å se om det er ren lett nafta
uten tilsetningsstoffer),  shellitt  i  Australia,  (teknisk  eller  industriell)  bensin  i  Europa  (bensin,
ikkebenzen, og ikke typen som brukes som drivstoff i biler).Den selges under mange forskjellige
navn.Det brukes som malingfortynner, løsemiddel, avfettingsmiddel, det pleide å være et veldig
vanlig  husholdningsløsningsmiddel  eller  tekstilavfettingsmiddel,  det  kan  også  brukes  som
tennvæske etc.Kokepunkt rundt 60-80°C, jo lavere jo bedre.

Smør  litt  på  en  ren  petriskål  eller  dypp  fingeren i  den,  og hvis  den  fordamper  innen tretti
sekunder og ikke etterlater seg oljerester, bør den være ok å bruke.Det er mange leverandører,
jeg kan ikke fortelle deg hvilken som er best eller hva vi vil anbefale for øyeblikket, så vi gir kun
generelle instruksjoner.

CAS-nummer  64742-49-0,  rent,  petroleumsdestillat,  uten  tilsetningsstoffer,  hvis  mulig,  og
kokepunktet skal være så lavt som mulig.De fleste raffinerier produserer det, bare spør dem hva
de vil anbefale for urteekstrakter.

Det andre alternativet er 99 % eller 99,99 % isopropylalkohol eller den svært kostbare 99 %
matgodkjent  alkohol.Isopropylalkohol  og  alkohol  av  matkvalitet  er  ikke  like  effektive  som
løsemiddel som nafta, og de fjerner mer plantemateriale og klorofyll i oljen, noe som gjør den
mindre  potent  og  smakfull,  det  er  derfor  vi  anbefaler  å  bruke  nafta  alltid  når  det  er
mulig/tilgjengelig.Beste ønsker, JB

Q.Rick, i Mexico er 'nafta' bare ett av flere produktnavn av naftatype.For å unngå en fatal feil, vil
du tilfeldigvis ha det vitenskapelige navnet på 'naftaen' du bruker?

EN.Se etter ren lett  nafta uten ekstra ingredienser.Det  er  i  bunn og grunn det  samme som
Coleman  drivstoff  som  du  kan  se  på  bildet  nedenfor,  men  se  etter  nafta  uten  anti-rust
tilsetningsstoffer som er tilsatt Coleman drivstoff.

Hvis du finner ut  at lett  alifatisk nafta er  forbudt i  ditt  land (som var tilfellet  i  Honduras, for
eksempel), se etter 99 % eller bedre 99,9 % isopropylalkohol, bør det være lett å finne.99 %
alkohol er det tredje løsningsmidlet vi bruker, men vi vil gjøre alt for å unngå å bruke det fordi
det  fjerner  for  mye  klorofyll  og  andre  uønskede  plantematerialer.Noen  liker  å  fryse
løsningsmidlet  og  utgangsmaterialet  når  de  bruker  isopropylalkohol  eller  alkohol  som
løsningsmiddel.Vi personlig bruker ikke disse løsningsmidlene med mindre vi må, og vi liker ikke
å fryse hendene våre,  så  vi  fremmer faktisk  ikke frysing,  men noen sier  at  det  bidrar  til  å
forbedre kvaliteten på oljen.Når du bruker upolar ren lett nafta med lavt kokepunkt, trenger du
ikke fryse noe og du vil fortsatt få et godt produkt hvis du følger instruksjonene.JB
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"Jeg er bare glad for at folk studerer nye måter å gjøre det på, det betyr at nyhetene kommer ut
der." Alicia

-- La oss håpe det ikke er deg som oljen skal testes på.Jeg vil heller bruke det som har vist seg
å virke allerede, spesielt hvis jeg hadde en terminal sykdom, slik de fleste av våre pasienter
gjør.De beste ønsker til alle eksperimenter.JB

"For det første foreslår Rick Simpson å bruke NAPTHA.Det er generelt anerkjent som ikke et
godt valg, og de fleste bruker høysikker alkohol, som Everclear, som løsemiddel.

For det andre er sønnen min to år gammel, diagnostisert med terminal hjerne- og spinalkreft da
han var 15 måneder gammel.Han har gått på cannabisolje med høy THC i 8 måneder, INGEN
cellegift eller stråling, og svulstene hans forsvinner!Faktisk er de fleste av dem helt borte, bare
én gjenstår!!Cannabisolje fungerer!" Suzetta

"Fantastisk!!!Jeg ber om at han blir helt frisk og det høres ut som han er det.Hvorfor kan ikke
folk se på det som en medisin i stedet for et stoff for å bli høy?Det er medisin og regjeringen vil
ikke at vi skal bli bedre, de vil helst se oss dø.Jeg har også hatt kreft og mange medisinske
problemer.På dette tidspunktet,  siden august 2013,  har ikke kreften kommet tilbake.Jeg tror
virkelig at dette er kuren mot kreft.Hvorfor kan ikke alle åpne øynene for sannheten!!!” Linda

--  Oljer  produsert  med lett  alifatisk  nafta er  vanligvis  mer  potente  enn oljer  produsert  med
Everclear.Jo mer potent og beroligende oljen er, jo bedre fungerer den som medisin.Så hvis jeg
var  deg,  ville  jeg  revurdert  løsningsmidlet  du  bruker,  og  jeg  ville  brukt  et  ikke-polart
løsningsmiddel i stedet.Beste ønsker til deg og sønnen din, JB

"Å bruke Everclear gir en grønnaktig fargetone til oljen.Nå jakter vi på 99,9 % ISO siden vi ikke
kan få lett alifatisk nafta i ren form her.» Sara

"Frys løsemidlet - Everclear 190 proof, 95% og ISO 99% bør settes i fryseren over natten og
brukes  umiddelbart  etter  at  den  er  tatt  ut  av  fryseren.Det  er  også  en  god  idé  å  fryse
knoppene.Hvis alkoholen er frysekjølt og du gjør en rask vask i 3-5 minutter – to ganger mens
alkoholen fortsatt er veldig kald, bør den ikke ha en grønn fargetone...” Jose

-- Jo mindre grønt i den, jo bedre.Jo mindre plantematerialer i oljen, jo mer potent er den.Sånt
gir mening.Hvis du velger å fryse ned knopp og løsemiddel, ville jeg nok jobbet i hansker.Når du
bruker et godt ikke-polart løsemiddel og god knopp, er det ikke nødvendig å fryse noe, og du vil
fortsatt produsere god olje.JB

«Kan jeg lage god olje av hasj?Og bruker mindre nafta?» Jon

-- Du lager ikke god olje.JB

"Interessant.Selvfølgelig tenkte jeg det motsatte.Trenger du hjelp?" Tielman

-- Hvilken hjelp?Det er ikke det, du vil ikke lage det vi snakker om fra hasj.Du kan løse det opp i
lett nafta og filtrere det, og det vil være mer potent enn hasjen, men det vil fortsatt ikke være
det, og du vil ikke lage 95-98% THC-olje av det uansett.JB

«Jindřich Bayer, hva tenker du om å bake med fønixtårer?Som om jeg skulle legge det i en
peanøttsmørbeger, er det noe?» LinZy

-- Linzy, jeg pleier å fortelle folk om å legge oljen på toppen av det de vil lage med den.På den
måten kan du se hvordan oljen er der.Det vi anbefaler er så potent at du uansett må tenke i
mikrogram per porsjon, så bare legg en dråpe av oljen på toppen av peanøttsmørkoppen hvis
det virkelig er nødvendig.Du vet at vi foretrekker når folk spiser oljen rett fra sprøyten, det har
sine fordeler.Blanding med mat vil alltid fortynne medisinen.JB
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"Men ikke fordømme fanklubben din, siden baking og smørekstraksjon har vist seg å være like
helbredende og mye mindre unnvikende ...Vi er alle i denne kampen sammen, vær så snill, ikke
fordømme andre som prøver." Pamela

"Pamela,  baking  og  smørekstraksjon  gir  ikke  de  samme  helbredende  og  regenererende
egenskapene som cannabisoljePERIODEN.Det vil kurere kreft, holde Crohns symptomer unna,
kurere diabetes, borreliose, you name it!Smør eller spiselige varer kan ikke sammenlignes i det
hele tatt  med mindre du KANSKJE bruker føniks-tårer i  matvarene dine.Fred og kjærlighet."
LinZy

"Pamela, jeg kan ikke anbefale en mindre effektiv metode.Rett olje for best resultat, bli vant til
det og øke dosen.Matvarer er ofte uforutsigbare, du vet vanligvis ikke hvor mye olje som er i
dem osv. JB

«Jeg er ikke sikker på om jeg har en riskoker eller crockpot.Temperaturinnstillingen sier bare lav
med hei, er det en måte jeg kan teste temperaturen?" Jeremy

"Det  ville  være  en  crock  pot.En  riskoker  har  vanligvis  2  innstillinger.Kok  og  varm."  Deb
"Få  et  kjøtttermometer  eller  et  laserpunkttermometer  og  test  temperaturene  med  et  annet
medium som vann eller olje.Høres ut som om du har en crockpot som kan brukes, men du må
hele tiden passe på temperaturene, det ville være bedre å få en riskoker.» Luke

"Kan vi bruke vodka?" Monica

-- For cocktailer?Ja.JB

"Matkvalitet" betyr ganske enkelt ansett som trygt av FDA.Ikke mye av høy standard der.Så
bare å si "alkohol av matkvalitet" gjør det ikke bedre enn for eksempel all generisk alkohol.Og
hvis du er paranoid om ett løsemiddel, bør du være paranoid om dem alle.» Ben

«Jeg kan ikke få isopropylalkohol eller nafta i mitt land!Så hva gjør jeg?Hvordan får jeg tak i
denne oljen siden jeg ikke kan lage den selv?" Ayesha

-- Lag oljen med det du kan finne og fordamp den så, Ayesha, det ville nok vært den beste veien
å gå i slike tilfeller.JB

«For juicing er det å bruke bare ORGANISK vannoppdratt cannabis den eneste TIKRE måten å
gå ettersom Jindřich Bayer har mer enn rett i hva som kan ligge på lur i planten.Vi har alle våre
"kjæledyr" hete temaer vi frykter og ser opp for, men alt i alt hvis vi tar i bruk trygge praksiser,
leser (med FORSTÅELSE) de vitenskapelige dataene som er samlet inn og STOLER på den
indre forsiktighetsstemmen vi innen rimelighetens grenser kan skape våre kurer.

Når RSO er gjort riktig, viser laboratorieresultatene INGEN løsemiddel i oljen.Enkelt og greit
koker det ferdig å gjøre det riktig med riktig løsningsmiddel.Jeg vil gjerne se et sett tilgjengelig
på nettet som har ALT du trenger fra løsemiddel, kjele/panne, kokeplate/brenner etc. for RSO så
alt du trenger å gjøre er å legge til cannabisen din.Jeg tror dette vil oppmuntre kreftpasienter til
å gjøre det selv.

Jeg takker Gud for min nåværende helse, selv med mine MRSA-oppbluss, men jeg vet at hvis
det verste kommer vil jeg ha mot til å følge Rick Simpson og Jindrich Bayers instruksjoner for å
redde livet  mitt  fordi  jeg har for  mye å leve for  (kjærlig mann og en baby gutt  vi  elsker)  å
kollapse under frykt.

Gud velsigne Rick og Jindrich for deres styrke.Jeg ber også Gud om å velsigne alle de som går
denne veien sin egen vei, for det er ikke den enkle veien, men det er den rette veien for en kur."
Platypusmamma

-- Tusen takk, PlatyPusMom.Meldinger som denne gir meg energi til å fortsette denne lange,
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men  ekstremt  meningsfulle  kampen  for  alle  menneskers  rett  til  å  bruke  denne  medisinen
fritt.Jeg stopper ikke før dette anlegget er fullstendig legalisert over hele verden, det kan jeg
love deg.JB

"Løsningsmidlene kan renses.Noen ganger legger kjemiske produsenter til andre forurensninger
av tvilsomme grunner.De kan være langt farligere enn et løsemiddel, og det er liten ensartethet i
hvordan disse tilsettes i løsningsmidlene.De som forstår kompleksiteten ved å lage olje, som
langt  fra  er  et  spørsmål  om  løsemidler  alene,  synes  debatten  er  latterlig.Hvor  mange
kommentarer  har  du  lest  om  kjemiske  sprøytemidler?Hva  er  prosentandelen  av  disse  du
vanligvis  finner  versus  urensede  løsemidler?Hvor  er  den  debatten?Mange  mennesker  har
redusert denne diskusjonen til et valg av løsemidler.Det er latterlig!Gjør din egen forskning, vær
skeptisk, vær kynisk og hold bevisene du aksepterer som fakta til en høy standard sir.» Paul

"Ikke engang bry deg om å krangle med noen her,  bruk et  vakuumkammer hvis  du bruker
petrokjemiske løsemidler og du vil  fjerne restene, jeg er ute av dette innlegget.Cannabisolje
kurerer kreft, og nafta kan fjernes, matalkohol gjør ikke en like sterk olje som petrokjemiske
løsemidler gjør.Jeg har nettopp laget batcher av både petrokjemisk basert løsningsmiddel (ren
lett alifatisk nafta) og matkornalkohol (95 %, 190 proof) og testet begge oljene med pasienter,
ogresultatene var de samme gang på gang, oljen laget med ren lett nafta er faktisk sterkere og
mer beroligende enn kornalkohololjen.Si det på denne måten hvis du vil bruke et petrokjemisk
løsemiddel  (nafta,  butan,  heksan,  aceton)  BRUK  ET  VAKUUMKAMMER  PÅ  SLUTEN  AV
PROSESSEN FOR Å FORSIKRE AT DU HAR DEN RENESTE OLJE MULIGE!!!Jeg støvsugde
matkvaliteten  også,  og  det  tok  enda  lengre  tid  enn  oljen  fra  naftaen  ble  renset  helt  ut
(muffinering og bobling i vakuumkammeret), så nå, tok et petrokjemisk løsemiddel og bekymret
for restene, gjør det de gjør i industrien og sett den i et vakuumkammer på 35 psi, og se restene
bli sugd ut!!Slutt på rant og faktisk ERFARING!!!!!” Ryan

"Hvis du bruker riktig nafta, vil ingen rester bli igjen i oljen. Jeg testet det i laboratoriet. Ok, det
var  litt  rester,  men  muuuuuuch  mindre  enn  det  du  får  fra  en  travel  byluft,  eller  på  en
bensinstasjon når du fyller på eller maler noe i hagen din...” Hatt

"Vi har laget olje i ganske mange år nå, og som de fleste begynte vi med kornalkohol, men etter
hvert  lærte  erfaring  oss  å  bruke  vannfrie  løsemidler.  Ved  riktig  prosessering  vil  RSO  ha
gjenværende  løsemiddelnivåer  godt  under  100  ppm,  og  det  samme  kan  oppnås  med
kornalkohol fordi det bare er alkoholen som måles, men delen som overses er at kornalkohol
bærer  vann og vann bærer  liv.  Vi  har  sett  RSO laget  med ISO,  og når  det  sees under  et
mikroskop er det ikke noe liv, men noen oljer som kommer ut av apoteker, som insisterer på
korn, er fulle av levende bakterier!

Jeg har brukt mye tid og penger på laboratorier og er sannsynligvis den eneste personen som
har  tatt  kornalkohololje  inn  i  laboratoriet  og  fått  den  testet  for  gjenværende  løsemiddel  og
gjenværende vannnivåer. Faktisk er jeg sikker på at jeg er det fordi det virkelig ikke er et verktøy
for å måle hvor mye vann som er i en olje. Jeg måtte få en lege til å jobbe med en rekke verktøy
for å finne ut hvor mye "løst bundet" og "tett bundet" vann som var igjen, og selv om han ikke
kunne sette et nøyaktig tall på det, sa han at det ville bli målt i prosenter, ikke deler per million.
Så det var et laboratorium og en vitenskapsmann som overbeviste meg om å aldri bruke olje
som inneholder vann. Det er ironisk at løsningsmidlet ikke er like bekymringsfullt som vannet,
men gjør regnestykket; ved 100 ppm vil du konsumere 0,06 gram løsemiddel i løpet av to eller
tre måneder til du overvinner sykdommen. At 0,06 gram, eller omtrent 1,2 dråper,

Jeg har også jobbet med GI på behandlingsplanen min. Vi kjørte tallene, og ved 100 ppm ISO
var han egentlig ikke bekymret, og på 10 ganger det nivået økte bekymringene hans til mulige
løse tarmer og dårlig ånde. Dette er oljen som jeg pleide å redde livet mitt og er det jeg bruker i
dag til vedlikehold, men nå som apotekene vil ha oljen vår, må vi også bruke etylalkohol og nå
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kommer testtallene tilbake litt lavere mens returmengden er betydelig økt. Nok en gang, da vi
først startet, følte jeg at gjenvinning av Ever Clear var en god idé, akkurat som jeg følte at det
var  et  godt  valg  for  løsemiddel.  Vitenskapen  og  loven  beviste  at  mine  "følelser"  var  feil;
Vitenskapen viste meg at vann kan være skadelig, og TTB-statene som gjenvinner Ever Clear
er en forbrytelse.» Sean

"Jeg tror det Rick og JB prøver å si er at Ricks oljemetode har fått mange mennesker bra, og
inntil  vi  har  bevis  på  at  en  annen  utvinningsmetode  er  like  effektiv,  hold  deg  til  det  som
fungerer." Rebecca

KreftOg bevis

"Den 22.04.13 mottok vi  resultatene av mannen mins siste blodprøver,  og selv om han har
kjempet mot et sår halsvirus de siste par ukene, har han det veldig bra.Dette Indica Cannabis
Oil-ekstraktet gjør en fantastisk jobb med å helbrede leukemien hans!

Lymfocytttallet  hans  går  jevnt  ned  og  blodplatene  hans  er  i  normalområdet,  så  ingen
bekymringeri det hele tatt når vi fortsetter med vår neste batch av olje, er det en Indica-blanding
av  Blackberry  Kush,  Granddaddy  Purple  og  Washington  Red.Velsignet  med  de  gode
vibrasjonene  og  helbredende  tankene  som  går  inn  i  hver  dråpe  av  denne  kreftkurerende
medisinen.Takk Cannabis." Debra

"Fungerte for meg.Livet er helt fantastisk igjen." Zed

"Kunne ikke ha sagt det bedre!" Peter

"Rick Simpson Oil har full vitenskapelig troverdighet hvis du gidder å lese den vitenskapelige
litteraturen" Robert Melamede, aka Dr. Bob

"Hemmingen  av  celleoverlevelsesveien  fører  til  defosforylering  av  Bad,  og translokasjon  av
dette  Bcl-2-proteinet  til  mitokondriene,  og  deretter  til  apoptose."  Ummmm,  legmanns  vilkår
takk???” Sjanse

-- Det kan oversettes til: "Cannabis dreper kreftceller," Chance.JB

"Fra  de  mange  kommentarene  og  videoene  jeg  har  sett  om  cannabisolje,  må  jeg  si  at
hampplanten ser ut til å inneholde "standard" eller "optimal" innstilling for menneskekroppen."
Remi

"Alt med ryggrad har et endocannabinoid system.For en skam at halvparten av befolkningen
fortsatt er uvitende.Det endocannabinoide systemet bør være i hver eneste vitenskapelige og
medisinske  bok.Det  er  det  skolene  bør  lære  våre  fremtidige  leger.Hvordan  kan  folk  bare
ignorere det seriøst, det er en del av hvordan kroppen fungerer.Det er korrupt å velge og velge
hvilken "ekte" vitenskap som skal publiseres.Det er falsk praksis.lol" Chloe

"Det  fungerer  fordi  det  er  en  potent  immunmodulator  som  styrker  eller  fikser  et  skadet
immunsystem.Det  reparerer  også  DNA-  eller  mitokondriell  skade  forårsaket  av  DNA-
ødeleggende medisiner  som revers transkriptasehemmere og proteasehemmere.Ved å fikse
kroppen din fra skader forårsaket av en usunn livsstil eller andre årsaker og ved å reversere
skaden forårsaket av arv-medisiner, ja, du kan si at det helbreder "hjelpemidler"."John

"Enhver sykdom du har kan bli hjulpet hvis den ikke kureres fullstendig av denne oljen.Uansett
hvilket spørsmål du har om hvilken som helst lidelse, vil svaret alltid være et rungende JA."
Kathy

"Det har kurert degenerative disker i ryggraden, svulster og nerveskader for vennen min, og det
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kurert kreftsvulster hos hunden min." Sarah

«Jeg  er  medisinstudent,  og  studerer  innen  medisinsk  fysikk  som  primært  omhandler
kreftpasienter fra siden av medisinsk bildediagnostikk og strålebehandling.Alt jeg kan si er en
veldig  veldig  stor  TAKK for  at  du  vekket  meg fra  en  veldig  vond  drøm.Jeg  har  undersøkt
uendelige mengder informasjon fra alle mulige vinkler, og jeg har ikke en skygge av tvil  om
denne medisinen.Jeg ble involvert i kurset mitt fordi jeg virkelig ønsket å hjelpe mennesker med
kreft og annen form for sykdom som jeg kunne hjelpe med, men fortsatt  råder det korrupte
medisinske systemet.Det ser ut til at den eneste interessen (HER I IRLAND) er å blø døende
mennesker tørre av sin siste krone på cellegift  og rad før  de kaster  dem ned i  et  hull  når
pengene er tjent.Jeg har sett folk dø.Gjennom sykdommen deres, forsvinner gradvis, mens jeg
fortsatt  spiser cocktailer av piller og sånt,  og jeg får vondt i  magen av det.Hvordan kan jeg
ønske å være en del av et system som gjør dette?Ikke nå lenger.Du er intet mindre enn en
inspirasjon, og du (RICK) har rørt livet mitt på en måte som jeg vet jeg må følge, og tro meg, jeg
gjør alt her i Irland for å sikre at folk kjenner navnet ditt.Jeg trenger ikke engang å kommentere
de fantastiske egenskapene til denne medisinen fordi fakta taler for seg selv, for alle som er
villige til å forske på dem.

Du vet,  jeg leste noe her om dagen og visste ikke om jeg skulle bla ut eller le.En ledende
politiker i Irland (Micheal Martin) sa at bruken av cannabis for å behandle MS eller kreft eller en
hvilken  som  helst  sykdom  så  langt  han  var  bekymret  (slå  det  opp)  ikke  ble  støttet  fordi
"DERVAR INGEN MEDISINSKE BEVIS ELLER FORSKNING FOR Å SIKKERHETSKOPIERE
DET.» Jeg måtte lese den noen ganger før den sank inn.HVA i helvete er galt med dette stedet?
Ingen medisinsk bevis??Jeg beklager, men jeg vet ikke engang hvordan jeg skal fortsette dette
uten å bli sint...” Brendan

-- Kjære Brendan, jeg er veldig glad for at du ser oljen for hva den er og at du sprer ordet.Når
det gjelder Michael Martin, høres han omtrent det samme ut som resten av de politiske typene
jeg har møtt.Hvorfor lar vi slike korrupte idioter styre systemet vårt?Jeg håper når Mr.Martin får
kreft at han skal praktisere det han forkynner og ta cellegiften selv.Takk for støtten Brendan og
fortsett det gode arbeidet.Dette er en kamp vi vil vinne.Beste ønsker, Rick Simpson

"Cannabinoider  hemmer  tumorvekst  hos  forsøksdyr.De  gjør  det  ved  å  modulere
nøkkelcellesignaleringsveier,  og  dermed indusere  direkte  vekststans og  død av  tumorceller,
samt ved å hemme tumorangiogenese og metastase.

Cannabinoider  er  selektive antitumorforbindelser,  ettersom de kan drepe tumorceller  uten å
påvirke  deres  ikke-transformerte  motstykker.Det  er  sannsynlig  at  cannabinoidreseptorer
regulerer celleoverlevelse og celledødsveier annerledes i tumorceller og ikke-tumorceller.

Cannabinoider har gunstige legemiddelsikkerhetsprofiler  og produserer ikke de generaliserte
toksiske  effektene  av  konvensjonelle  kjemoterapier.Bruken  av  cannabinoider  i  medisin  er
imidlertid begrenset av deres psykoaktive effekter,  og derfor blir  cannabinoidbaserte terapier
som  er  blottet  for  uønskede  bivirkninger  utformet."  Manuel  Guzman  --  Med  andre  ord,
cannabisekstrakter  kurerer  kreft.Alt  som  mangler  er  menneskelige  studier.Hvorfor?Spør  din
regjering og de som kontrollerer dem.JB

"Det kurerte meg for kreft... Hjernestadium 4... Så ja." Krystall

«Tanja, det fungerer og jeg har spist det.Stopp, se og lytt.Jeg anbefaler å ta oljen selv om du
har null sykdommer.Det vil forsvare deg mot å få dem sammen med å få deg til å føle deg mye
bedre enn før, og kroppen din vil takke deg.Lukkede sinn som den amerikanske regjeringen
forårsaker  mange  unødvendige  dødsfall  fra  uønskede  behandlinger  som  cellegift  og
stråling.Hadde moren min vært villig til å prøve oljen i stedet for å følge legenes resept for slik
"praksis",  føler  jeg sikkert  at  hun ville  vært  med oss  i  dag.Hvis  ikke,  ville  hun ikke ha gått
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gjennom så mye lidelse, smerte og til slutt druknet i sin egen flertallsvæske etter at de samme
legene kastet inn håndkleet etter behandlinger verdt over $100 000.00.Kjemo- og stråleklinikker
bekymrer seg bare for deres økonomiske bunnlinje i stedet for sparingen og komforten til en
pasient.Det  er  en  svingdørsmentalitet  med  venterom  fulle  av  desimerte  og  for  det  meste
skallede individer som venter på sin tur  på nålen.Jeg har problemer med både din og den
forskrivende legens tankesett.En kur bør ikke handle om pengefortjeneste.Det er en trist tilstand
som MÅ endres og endres raskt.Personlig  avstår  jeg fra å være testperson for  noen leges
"praksis". Gjør som du føler, Tanja, men jeg ønsker deg alt godt.Takk Rick Simpson for alt du
gjør og har gjort.Vi skal kjempe den gode kampen; lover eller ingen lover." Lewis

"Å si at det helbreder kreft er en ganske farlig og illusorisk overvurdering av et ellers gyldig
poeng  som fortjener  mer  forskning.Men nei,  nei,  nei.Cannabis  kurerer  ikke  kreft.Det  finnes
ingen definitiv og ingen reell kur mot kreft for øyeblikket, og bare en rekke innbilske medisinske,
fordøyelsesmessige  og  psykologiske  innsatser  kan bidra  til  å  redusere  risikoen  for  død  av
kreft.Cannabis kurerer ikke kreft, og pasienter må vite dette.» Davide

"RSO dreper kreft, kompis...Røyker det, nei, men RSO ja.» Kevin

"Hjelp meg her, vennen..." Jeff

"For det første er 'kreft' alt fra en cyste til nevroblastom, så 'kurerer kreft' er generisk, illusorisk,
uspesifikk.Da har cannabis en veldig god effekt på celleduplikasjon, somhjelper sikkert, men
kurerer ikke svulster systematisk.Igjen, alle typer kreft er forskjellige, og cannabis har på en eller
annen måte vist en positiv respons på brystkreft, som er en type karsinom, som også behandles
bredt og veldig effektivt med konvensjonell medisin.Når det er sagt, er jeg HELT for å legalisere
cannabis, men selv om jeg er veldig åpen for alternative terapier, må jeg finne meg selv uenig i
denne pompøse påstanden.» Davide

“Jindřich Bayer, hjelp, vær så snill!!!” Kevin

"Å si at cannabis viser en positiv respons i kampen mot visse typer svulster er en påstand jeg
kan godta." Davide

-- Davide, godta hva du vil, det er greit for meg.Ja, det er svært lite harde data tilgjengelig om
Rick Simpson-oljen, men det er bare på grunn av korrupsjonen til det medisinske systemet og
deres pengemestere.Dette vil endre seg veldig snart når Colorado og Washington begynner å
levere dataene sine.I tillegg begynner Israel og Nederland å teste oljen nå, Tsjekkia vil trolig bli
med veldig snart.

Så vidt vi vet, og fra vår praktiske erfaring med tusenvis av pasienter, ser oljen ut til å virke på
alle typer kreft mye bedre enn noe som for tiden leveres av det medisinske systemet.Hvis du vil
ha bevis, lag litt olje og finn noen med hudkreft og se hva som skjer når oljen påføres den.Beste
ønsker, JB

"Hvis du vet sannheten om de rike bak noen av de store veldedige organisasjonene, begynner
du å innse hvor pengene dine går.Du må også se på historisk informasjon som hvordan på
1960-tallet da poliovaksinen ble forstyrret til 230 millioner amerikanere, var de ikke klar over at
apeviruset sv40 var i disse vaksinene.Så i 1963 erklærte president Nixon en krig mot kreft fordi
han ble gjort oppmerksom på at en kreftepidemi ville komme.Se SV40 var i apene at de høstet
antistoffene for den vaksinen etter selskapsslice.Det kan ta opptil 30 år å presentere seg som
kreft.Nå i samme tidsperiode var privatiseringen av USAs helsevesen og Nixon kom bak en
privat helsepersonell for å gjøre dette for profitt.Sannheten er at de opprettet en industri kalt
kreft og vil ikke at befolkningen generelt skal vite om RSO.» Matthew

"Lag det selv, vi spurte Rick om vi kunne få det, og etter en stund skjønte vi at siden vi bor langt
unna Amerika og vi ikke kan reise et sted for å få det på grunn av økonomiske begrensninger,
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så vi  akkurat  videoen 100 ganger  ,  praktisk  talt  memorerte det,  fant  cannabis  fra en lokal
leverandør,  kjøpte  riskokeren,  alkoholen,  til  og  med  et  termometer  for  å  være  sikker  på
temperaturen.Det var lettere enn vi trodde.VI LAGDE DET SELV.Kjæresten min har tatt det i 4
dager nå...Vi vil vente og se.Vi har lest medisinske tidsskrifter og sett mange dokumentarer, alle
funnene deres  er  de samme (kliniske  studier  utført  ved  UCLA,  Harvard  ...)  --  oljen  dreper
kreftceller!Så vi bestemte oss for å lage det fordi du tross alt aldri kan nå før du har prøvd det!»
Ioanna

«Kjære, spør naboene dine ... noen nær deg har kanskje allerede noen.Bare spør som du ville
bedt om en aspirin?Vink en tjue." Sand

"Akkurat det faktum at placebo helbreder noen mennesker er grunn til å forkaste medisin for
alltid og studere kunsten å placebo.Når det er sagt at du aldri gjør en placebostudie når du har
en effektiv  kur,  har  du rett,  det  ville  være å drepe halvparten av pasientene dine,  syke og
grusomme.» Christopher

-- Det ville virkelig vært sykt og grusomt, Christopher, og det er derfor jeg personlig ikke vil gjøre
det.Andre kan hvis de vil, men jeg vil ikke.Jeg vil at det medisinske systemet skal begynne å
bruke oljen som placebo - hvis de beviser at det de ønsker å bruke er tryggere og mer effektivt
enn oljen (og morsommere/behageligere for pasienten), så kan de gå videre og selge det .Hvis
ikke, så ikke.Det er ganske enkelt og veldig rasjonelt, synes jeg.Og slik kommer det uansett til å
bli i fremtiden, så hvorfor vente?JB

«Noen  bevis  ennå?Faktisk,  verifiserbart  bevis  på  at  cannabis  gjør  noe  for  kreft  for  noen?
Anekdotiske historier betyr absolutt ingenting vitenskapelig.Beklager.Jeg har oppdaget mangel
på bevis som blir lagt ut, og jeg vil at det skal være sant.Men har det vært NOEN verifiserbare
bevis av NOEN type?Kliniske studier?Noe du kan legge ut i det hele tatt?Bare nysgjerrig.Jeg er
ikke en hater.Jeg er på din side, men...uansett...” Sí

"Det har vært mange vitnesbyrd fra mennesker som har kreft og har brukt cannabisoljen til å
kurere seg selv eller en kjær ...gjør litt research, Si.Hvis du trenger "kliniske" studier, vil du ikke
få  dem,  fordi  selskapene  som forsker  ikke  er  i  stand til  å  tjene  penger  på  avsløringen av
effektiviteten  til  THC,  i  dens  naturlige  form.Det  må  først  gjøres  til  en  "kjemisk"  formel  og
markedsføres på den måten.Det handler om enten å bruke din intuisjon og sunn fornuft  og
komme til dine egne konklusjoner eller ignorere attester.Jeg velger å tro dem!» Cher

"Hei Kim, jeg utfordrer deg til å BEVISE at Cannabis som en ikke-giftig livreddende medisin er
"retorikk."Lykke til med dette.JEG Pleide å høres akkurat ut som deg.Så bestemte jeg meg for
at jeg skulle blåse hull gjennom denne 'retorikken' fordi dette MÅ VÆRE BULLSHIT...gutten tok
jeg  feil.Jeg  mener  DØD FEIL.Du  kan  ikke  benekte  de  vitenskapelige  100% JERNKLEDTE
FAKTA.Jeg kunne ikke gjøre det, og du vil ikke gjøre det heller.FAKTA er FAKTA og dette er
FAKTA, Kim.AMA og Big Pharma er kriminelle.De har bevisst tillatt denne fantastiske gaven fra
Gud å bli demonisert og løyet om for REN FORTJENING!De har latt familiemedlemmene dine
lide og dø, Kim.Hvis du tror at disse Petro-kjemikaliene som de selger er medisin, bør du tro om
igjen.Du vil oppdage litt 'retorikk', snakk med legen din, snakk med American Cancer Society,
snakk med giftpilleprodusentene dine.Vær oppmerksom på, Kim, HVER PILLE SOM DE hevder
ER "SIKRE" er IKKE det!Finn meg en som ikke er GIFTIG, bare EN!Men her har vi en IKKE
GIFTIG GRØNNSAKER som produserer DEN kraftigste medisinen på JORDA som har blitt
bevist å kurere sykdommer, og våre "helsepersonell" og regjeringen har funnet det passende å
nekte oss denne livreddende grønnsaken, slik at vi kan lide og dø OG bli satt i fengsel for å
gjøre  ting  enda  tryggere  i  samfunnet...Vil  du  snakke  om  "RETORIKK"???Jeg  håper  dette
innlegget åpner øynene dine for SANNHETEN.Hvis ikke, RIP Kim, er det ikke noe håp for deg
og din type, du har "kliniske endocannabinoidmangler." Slå det opp, det er sant." Dan

"Tusen takk Rick & JB ... På grunn av dere vet jeg nå sannheten.Helse, fred og lykke." Tina
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"Rick Simpson, du er så full av dritt.Kreft kan ikke kureres!" Jason

«Jason må jobbe for regjeringen.Jeg har sett det fungere med mine egne to øyne.» Matthew
«Chris  hvis  du  ser  Youtube-videoen  på  RSO,  er  prosessen  der.Jeg  ville  imidlertid  brukt
Everclear  i  stedet  for  nafta,  bare  en  personlig  ting.Matthew,  Jason  jobber  kanskje  for
myndighetene ELLER han er veldig ung og tror han har lært hver eneste bit av data som finnes i
universet.Først da kan han komme med en generell uttalelse at noe kan gjøres.Han må kjenne
til hver eneste tøddel av data.» Judie

"Du er like ille som propagandaen som følger marihuana ...det du gjør for folk er flott og alt
annet  enn  å  kurere  kreft  NEI!Lindre  symptomer  og  hjelpe  mennesker  med smerter  ja.Men
ekstraktene dine er grove og langt fra rene.Jeg jobber ikke for regjeringen.Jeg vet bare tull når
jeg ser det.» Jason "Jeg har hatt en søvnforstyrrelse i 20 år, RSO-olje har hjulpet meg med å
sove for første gang, og jeg er smertefri når jeg våkner!Jippi!Jason, hvorfor er du her?Hvis du
ikke vil vite dette, bare gå!" Bonnie

“@ Jason!!!Bevis at det ikke kurerer kreft eller STFU!!!” Jon

«Vis  meg  beviset?Og  Jon  morsomt  hvordan  du  må  gå  tilbake  til  vulgært  språk  som
"STFU".Viser hvor mye intelligens du virkelig har!Ikke rart du er fra Texas...” Jason

"Jason,  hvis  du  ønsker  å  fortsette  slik,  må  jeg  utestenge  deg  fra  denne  siden.Gjør  mer
forskningfør du dømmer." JB

«Forby meg, faen!Du er en løgner og har null  bevis for  noe som helst!Du gjør noen jævla
research og slutter å fortelle disse stakkars løgner!Oljen din er rå over kokt skittent søppel!Du er
inne for pengene på en eller annen måte!Så forby meg fordi jeg vet sannheten og THC, CBD,
etc.IKKE LURER JÆVEL KREFT, du er en kreftsykdom for det medisinske marihuanamiljøet!»
Jason

"Farvel, Jason." JB

«Min mann har rett.Jeg har 4 PET-skanninger som beviser det.Da jeg var tung på oljen, forsvant
svulstene mine som gale.Da jeg måtte redusere dosen min, er de mer stabile enn å krympe.Jeg
har synlige bevis på at ting fungerer." Maria

«Hørtes ut som en bløff for å tjene penger.Tror du virkelig at loven lar meg dyrke hamp for å
lage litt olje?Bli ekte fyr.Jeg fikk leukemi og jeg tror ikke et ord av det du sier.Du skrekkelige
svindlere som ber på syke burde fengsles.Hvis du er så sikker på at dette fungerer, så gjør noen
virkelige  kliniske studier.Mange land vil  la  deg gjøre  dem,  ikke bruk  noen Lame Ass FDA-
unnskyldning!» Steven

--  Steven,  jo  før  du kommer på oljen,  jo  bedre  for  deg.Ikke klandre meg for  mangelen på
vitenskapelige studier om oljen, egentlig.Hvis det medisinske systemet virkelig gjorde det de
skulle gjøre, ville disse åtti vitnesbyrdene alene vært alt de måtte se for å gjennomføre alle de
titalls eller hundretusener av studier som må gjennomføres.

Rick  og jeg  har  virkelig  ikke råd til  å  gjennomføre alle  disse studiene,  det  er  langt  utenfor
budsjettet vårt, pluss at vi ikke kan gjennomføre dem lovlig og slik vi ønsker å gjennomføre
dem, så det er egentlig opp til andre å gjøre jobben sin nå.Så vidt jeg vet, er det stater der
medisinsk  marihuana  er  tillatt,  jeg  vet  ikke  hvorfor  de  ikke  har  utført  en  studie  ennå.For
eksempel  på hudkreft,  vil  det  bli  gjort  i  løpet  av  noen få måneder,  kun med lokal  bruk av
oljen.Men det ser ikke ut til å skje, eller jeg kjenner ikke til slike studier.

Men det er vitenskapelig bevis som støtter opp om alt  vi sier:  denne studien ble publisert  i
2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594og  denne  ble  nylig
publiserthttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.
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Jeg håper det vil tilfredsstille dine vitenskapelige behov, og jeg håper du kommer på oljen før
legene dine får en sjanse til å drepe deg med deres kjemiske gift, som aldri ville vært tillatt hvis
den ble testet i en skikkelig og etisk medisinsk studie.JB

"Takk, Rick Simpson, for å bekrefte min tro på cannabisolje ...Jeg har PTSD og jeg tar ikke
medisiner lenger på grunn av min bruk av cannabis...Den ekte tingen...Jeg får motstand fra
mange, men jeg vet hva som fungerer og fremmer det for andre...Det er fortsatt ulovlig her i
MO...Men  kanskje  jeg  kan  hjelpe  med å  utdanne  folk  ved  å  dele  alle  dine  vitnesbyrd...og
kanskje blir det lov snart...» Ale

"Jeg er enig i at som en 12-årig veteran som nylig ble separert for PTSD, har jeg funnet at
spiselige varer fungerer fantastisk, og jeg ser frem til å lage litt olje denne høstsesongen." Jon

«4 dager uten å få ny jobb.Ingen bivirkninger,  abstinenser og ikke bite hodet av folk!Der er
forskningen din, lol.Spre ordet!Vi trenger dette.Vi skylder menneskeheten å gjøre verden til et
bedre sted.Dette er starten.:)” Christina

"Forskerne  konkluderte:  "Dataene  som er  rapportert  her  er  de  første  vi  er  klar  over  for  å
demonstrere  den  kritiske  rollen  til  CB1  (cannabinoid)  reseptorer  og  endocannabinoider  i
etiologien til  PTSD hos mennesker.Som sådan gir  de  et  grunnlag for  å  utvikle  og validere
informative  biomarkører  for  PTSD-sårbarhet,  samt  veilede  det  rasjonelleutvikling  av  neste
generasjon evidensbaserte behandlinger for PTSD."

Men ikke forvent at føderale tjenestemenn hjelper til med å flytte denne prosessen fremover.I
2011 blokkerte føderale administratorer etterforskere ved University of Arizona i Phoenix fra å
gjennomføre  en  FDA-godkjent,  placebokontrollert  klinisk  studie  for  å  evaluere  bruken  av
cannabis hos 50 pasienter med PTSD.

Vitenskapelig integritet?Ikke når det kommer til marihuana.Ikke på lang sikt."

-- Vennligst ikke klandre oss for mangelen på medisinske studier om cannabisolje.Jo før du vil
innse at ja, det er en gruppe mennesker som virkelig kontrollerer denne verden og at de rett og
slett vil gjøre hva som helst for å utsette comebacket til cannabis, jo bedre for deg.Det betyr ikke
at vi ikke skal presse cannabismedisin igjennom, det betyr bare at det kommer til å ta lengre tid
enn nødvendig eller forventet.JB

«Den første gangen jeg røykte cannabis da jeg var 15, føltes det som om hjernen min plutselig
hadde fått det manglende kjemikaliet som jeg hadde trengt frem til da. Angsten og depresjonen
min var så mye mer håndterlig at det ga meg et nytt liv. Jeg har alltid lurt på hvorfor noe som
åpenbart er så bra for oss er ulovlig, men det er svaret mitt i et nøtteskall. Takk for at du gjør en
god jobb, respekt til deg Rick og JB” Miles

"Jeg har en venn som er en tidligere marine- og krigsveterinær i Irak.Han lider av et alvorlig
tilfelle av PTSD.Cannabis er det eneste som hjelper ham å leve et litt normalt liv.Ingenting VA
noensinne har gjort eller gitt ham har noen gang virkelig hjulpet.Min kone og jeg lider av store
medisinske  problemer.Cannabis  er  det  eneste  som  hjelper  oss.Det  er  på  grunn  av  disse
grunnene at vi gjør alt vi kan for å prøve å få denne fantastiske urten legalisert her i Iowa.Mange
av våre veterinærer vil ha stor nytte av å ha konsekvent lovlig tilgang til kvalitets cannabis.Jeg
tror total legalisering er den eneste måten.» Justin

"Jeg bruker hampolie under flere tilstander, og jeg har aldri sovet så godt eller  følt  meg så
bra.Takk Rick Simpson & JB for at du fikk beskjeden om at denne planten gjør underverker for
alt du kan tenke deg!!Bare GJØR det folkens og se selv!!Det er den eneste måten du kan bli en
sann troende på, stol på meg!!” Val

--  Takk,  Val.Det  er sant  at ingenting slår  personlig erfaring med hva oljen kan gjøre.Når du
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prøver det, for eksempel på et brannsår eller et myggstikk, og kløen og smerten vil forsvinne i
løpet av sekunder, kan alle fortelle deg hva de vil, og du vil vite at de kan fortelle deg hva de vil,
men oljen vil fortsatt være den beste medisinen som finnes.Og du vil gjerne ha en bøtte med
det hjemme, i tilfelle noe skulle skje.

Du trenger ikke å stole på et ord vi sier, bare lag oljen, finn noen med brannskader, hudkreft,
diabetisk sår, og påfør den lokalt og se hva som skjer.Husk så at det samme vil skje inne i
kroppen din når du får i deg oljen, og det er omtrent alt du trenger å vite, egentlig.JB

«Sist i april, etter å ha vært fri for brystkreft i 5 år, ble jeg diagnostisert på nytt.Denne gangen
var det stadium 4, terminal med mets til ryggrad, ribbein, lymfeknuter, brystben og bryst.Jeg ble
i utgangspunktet tilbudt palliativ behandling og fortalte at de ville prøve å holde meg unna for
mye smerte...Å gå hjem og ordne opp i mine saker.Jeg hadde veldig vondt og de skrev ut stadig
mer  giftige  smertestillende  med  VELDIG  ekle  bivirkninger,  (Percocet,  hydromorfon  og
dekymetason).Jeg kunne ikke fungere på disse.

Mannen min begynte å lese dette på internett, og jeg var mildt sagt skeptisk, men fant ut at jeg
bokstavelig talt  ikke hadde noe å tape på å prøve det.Tygge en veldig liten mengde White
Widow 3 ganger daglig.I forrige uke fikk jeg nyheten om at beinmetningene mine er helt borte.I
dag ble jeg fortaltat MR viser SIGNIFIKANT krymping av bløtvevssvulstene.Ikke så skeptisk nå
og føler meg bra, ingen smerte.» Julia

«For  3  1/2  år  siden  ble  jeg  diagnostisert  med  brystkreft,  stadium  3,  aggressiv.Hadde  en
mastektomi,  cellegift  og  stråling  og  tester  kom  tilbake  negative  for  mer  kreft.Dessverre
metastiserte kreften min og det satte den til stadium 4 aggressiv for brystkreften.Jeg hadde nå
beinkreft og hadde et fantombrudd der kreften hadde spist seg gjennom beinet i venstre hofte
og venstre øvre ben var full av kreft.Med å ha blitt pekt i riktig retning for RSO fikk jeg gode
nyheter fra en skanning av brystet, magen og bekkenområdet - ingen kreft der.Mine tidligere
skanninger viste 8 kreftflekker, 1 i venstre ben, 5 i ryggraden og 2 i korsryggen, jeg skal snart få
en  skanning/røntgenbilde  av  det  området  og  forhåpentligvis  vil  jeg  kunne  rapportere  gode
nyheter igjen.Dette har reddet livet mitt!Det slo absolutt ordene fra legen "Du er terminal, få
orden på sakene dine og vi gir deg 4 måneder å leve", og det var for 16 måneder siden.(Jeg
skal legge til at hun nå går med hjelp av en rullator og sover i en seng som er noe hun ikke har
klart på 3 år.Et av hennes neste mål er å være frisk/mobil nok til å delta på en musikkjam med
meg.)

"Hei Jindrich, i går leste jeg ferdig Ricks bok.Flotte greier!Ærlig talt trenger jeg virkelig ikke flere
bevis om den virkelige magiske kraften til oljen!Jeg har også gjort noen eksperimenter, og hver
dag oppdager jeg noe nytt  denne medisinen kan gjøre!Fantastisk!Dessverre, selv om jeg er
overbevist og selv om kjæresten min er overbevist, er moren hennes på en eller annen måte
ikke i  stand til  å  "gi  slipp"  helt  ...og fortsatt  er  hun ikke sikker  på om hun skal  slutte med
cellegift... Jeg prøver hele tiden å få frem gode argumenter, men jeg kan ikke bestemme meg
for henne!Hun er den med kreft og hun er den eneste som kan bestemme hva hun skal gjøre
med livet hennes.Jeg vet at hun vil bli kurert uansett til slutt fordi vi vil stappe i henne så mye
olje at det vil være umulig for henne å dø.Men likevel føler jeg det er så dumt og så farlig å leke
med disse jævla kjemikaliene, spesielt når man har tilgang til naturmedisin som har vist seg å
kurere kreft!Jeg leste om din erfaring med kreft  og medisinsk system...Jeg beklager virkelig
tapet ditt...  og nå forstår jeg bedre holdningen din til  den tradisjonelle såkalte "medisinen"!»
Luigi

-- Hei Luigi, takk for dine fine ord om boka og det er synd at du må gå gjennom.Det er hennes
valg hvilken behandling hun velger, men jeg ville ikke gå i nærheten av cellegift - bare les min
mors historie for henne, kanskje hun vil forstå at det aldri er en god idé å ta gift, spesielt når det
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ikke  er  underbygget  eller  nødvendig.Sjansene hennes for  bare å  overleve cellegiften  vil  bli
betraktelig bedre hvis hun tar oljen, men igjen, hvorfor forårsake enda mer skade på den syke
kroppen hennes?Det gir ingen mening i det hele tatt. Beste ønsker, Jindrich

"Dette er kampen mange gode mennesker må håndtere, en uvitende lege som tror han/hun vet
mer uten noen gang å gå videre på ny utviklende og eksisterende informasjon om cannabis,
dens cannabinoider og evnen til å drepe kreft uten å skade pasienten.Hvor sinnsykt fra vårt
perspektiv at de ville kreve gift over noe så trygt, hvorfor?Er det uvitenhet eller løper de redde?

Jeg har sett en lege en gang i 5 år siden jeg lærte om denne oljen for min IBS, og det var for
noe jeg ikke kunne gjøre selv.En forstuet pinse og jeg brukte oljen for aldri å bli smittet, fjernet
stingene uten lidelse, og hver gang jeg brukte den, forsvant smerten umiddelbart på grunn av
betennelse som ble fjernet.Den ble fullstendig helbredet på 2 1/2 til  3 måneder i  stedet for
fysioterapi og ca. 9 måneder til et år for helbredelse.Jeg har sett med egne øyne gang på gang,
og ingen kan ta det fra meg.» Covey

"Leger er IKKE vitenskapsmenn og praktiserer heller ikke vitenskap.Hvis de gjorde det, ville de
kreve at regjeringen ga dem tilgang til marihuana.Årsaken er at en nå bevist del av kroppen, det
endocannabinoide  systemet,  har  blitt  fullstendig  ignorert  av  det  amerikanske  medisinske
samfunnet.Mens andre  land forsker  mer  og mer  på marihuana og spesielt  kreftbehandling,
amerikansk  medisinsk  etablering  drives  av  Big  Pharma,  store  forsikringer  og  store
penger.Legene har gitt kontroll over håndverket sitt til ikke-leger og fryktbaserte politikere.De vil
bruke  år  på  å  finne  alternativer  under  kontroll  av  patentadvokater,  samtidig  som  de  truer
potensielle kurer.

Hvis marihuana var gjemt i en dyp jungel, kontrollert av en analfabet stamme, ville Big Pharma
være  den  første  til  å  kontrollere  produksjonen,  patentere  dens  mange  forskjellige
cannabinoidforbindelser, og deretter henvende seg til leger for å "skrive ut" det.Men den største
stammen i USA begynner allerede å rope ut sannheten.Synd for Big Pharma at denne stammen
ikke er til salgs.» Bryan

"Det beviset er med oss.Og vi deler det.Den medisinske gjengen [skal ikke lenger behandles
med  respekt]  av  narkotikapushere,  som  jobber  for  insentiver,  blir  avslørt.De  vrir  seg  i
lommeboka.De er klar over hva som skjer, og lekekameraten deres, FDA, skal sammen med
dem.Ikke annerledes enn noen form for tyranni vi har møtt før vi aksepterte denne gangen at
det er innenlands.Vi gjør dette mot oss selv.Det finnes en kur mot kreft, det finnes ingen kur mot
måten  MEDISIN  påtvinges  oss  for  øyeblikket  med  mindre  vi  stemmer  med  lommene  og
stemmesedlene våre!» Thielman

«Jeg har sett  slektninger og venner avta og dø så raskt  etter  å ha blitt  tvunget  til  å  bruke
titusenvis av dollar for å sakte bli drept når kuren vokser rett ut av Moder Jord.Kom igjen nå,
våkn opp og lukt på tull.Ikke hopp på stereotypier og gjør litt EKTE research.» Amy

«Jeg hadde en eldre dame med Alzheimers.Hun trengte omsorg 24/7.Hun fortsatte å tenne på
kjøkkenet sitt mens hun prøvde å lage mat.Vi vil, hun fikk olje, og i løpet av en måned kunne
hun gjenkjenne barnebarna sine igjen og begynte å gjenopprette hukommelsen.» Janet

"Jeg vet at jeg heller vil  ha RSO enn cellegift/rad...  Morsomt hvordan noen mennesker kan
avvise RSO når bivirkningene av alt annet kan gi deg svært liten livskvalitet." Kerry

"Det må være lett tilgjengelig.Det MÅ være tilgjengelig" Jo mer jeg leser, jo mer fascinert er jeg."
Shelley

"Neste gang du hører  noen si  "Hvor er  de fagfellevurderte studiene?":  Et  søk på PubMed,
depotet  for  alle  fagfellevurderte vitenskapelige artikler,  som bruker begrepet  "marihuana" gir
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nesten  20  000  vitenskapelige  artikler  som  refererer  til  planten  og/eller  dens  bestanddeler,
hvorav nesten halvparten har blitt publisert bare i løpet av det siste tiåret.Til sammenligning gir
et søkeordsøk med begrepet "Tylenol" 17 370 publiserte artikler.Et søkeordsøk med begrepet
"ibuprofen"  gir  10  500  publiserte  papirer.Et  søkeordsøk  med  begrepet  "Ritalin"  gir  7  012
publiserte  artikler,  og  et  søkeordsøk  med  begrepet  "hydrokodon"  gir  bare  630  publiserte
artikler." Lynn

"Ny statlig  finansiert  cannabis/kreftstudie SJOKKER vitenskapelig  samfunn ...THC,  cannabis
viktigste psykoaktive ingrediens, kan faktisk endre den menneskelige genetiske koden, for å
forhindre kreft og inflammatoriske sykdommer.Hva?!!!!Hva hva!!!????

Rick Simpson og hans Chief Elf, den tsjekkiske aktivisten Jindřich Bayer, har sagt dette i mange
måneder, og jeg var høflig, men hemmelig hånet tanken, fordi det hørtes ut som en haug med
hokus-pokus for meg (og på grunn av andre mindre tekniske uenighet jeg har hatt med deres
perspektiv)....Medisiner kan ikke endre DNA, ikke sant?FEIL, tydeligvis!HELLIG [BLEEP]!!!!!!"
Alan

"OK, uansett hva dette betyr, er dette utenfor min ekspertisesfære.Det sier sannsynligvis noe
sånt som cannabinoider kan kurere kreft, og de gjør det via genmodifisering, på en eller annen
måte.Og at det trengs mer forskning, som alltid.

Alt jeg sier er at selve tanken på en sak er den minste partikkelen i saken, og oljen kan også
fikse tanker.Genene er fortsatt for store.Forskningen bør fokusere på hva cannabinoider gjør
med de minste partiklene i kroppen vår, atomer, kvarker, strenger osv.Det er der problemene
starter, i de minste partiklene, det er det du må fikse hvis du virkelig vil fikse problemene.JB

Endocannabinoid system
"Hver  organisme  med  et  endocannabinoid  system  (aka:  ECS)  kan/vil  dra  nytte  av
cannabinoider,  og skape homeostase (harmoni)  i  den organismen.Det  er  tre organismer på
denne planeten som ikke har en ECS: svamper, geléfisk og politikere.Ok, kanskje, kanskje, det
er mulig det siste kan være overdrevet, bare litt.» Steve

"Jeg tror at tap av tumordempende gener spiller en avgjørende rolle innen kreft, og at dette
skyldes endogen cannabinoidmangel." Matty

-- Gener er for store, du må gå til de minste partiklene, det er der problemet oppstår og det er
der det må fikses.Selv DNA er for stort. JB

"Jeg vil overlate vitenskapen til forskerne som jeg ikke er. Jeg samler informasjonen min fra det
jeg ser og føler.Jeg vet at jeg er bedre og de jeg har delt kunnskapen min med er bedre eller i
bedring,  og mest  av alt  i  fred er  de ikke redde for  sykdommen eller  sykdommen som gjør
restitusjonen desto bedre uten stress.» Kelee

«Det  har  dempet  angrepene  mine  i  årevis.Det  har  vært  kjent  for  å  lindre  migrene  av  den
medisinske profesjon siden 1800-tallet, og Russo spekulerte i 2003 at en underliggende klinisk
endocannabinoid mangel er skyld." Tom

"PubMed har en artikkel som sier at IB, migrene og fibro kan være en klinisk endocannabinoid
mangel." Erik

-- Sikker.Slik vi ser på det, er de fleste sykdommer symptomer på cannabinoidmangel, og de
fleste sykdommer ville sannsynligvis ikke oppstått i det hele tatt hvis folk brukte små mengder
olje siden den dagen de ble født.JB

Q.Hvorfor  skal  jeg  forvente  at  leger  støtter  påstanden  om  at  cannabis  kurerer  kreft?
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EN.Vel,  fordi  det  kurerer  kreft,  og  det  er  alt  som  skal  til.THC  forårsaker  apoptose,  så
overraskende nok forårsaker det apoptose i alle kreftformer.Hvorfor?Vel, fordi dekarboksylert
olje  kommer  inn  i  alle  celler  i  kroppen  på  en  eller  annen  måte  hvis  den  inntas  i  riktige
mengder.Det  endocannabinoide  systemet  regulerer  immunsystemet,  så  når  du  får
immunsystemet til å fungere riktig, kan det også bekjempe kreft.Ikke mye til dette, egentlig, det
er egentlig støtende enkelt.

Riktig produsert høykvalitetsolje er uansett den beste sjansen pasienten har (kirurgi vil være
nødvendig i noen få livstruende tilfeller,  kanskje).Og hvis du vet om et behandlingsalternativ
som er tryggere, mer effektivt og morsommere for pasienten enn oljen, vel, fortell oss det.Det er
ingen.

Se på hva Mechoulam og Pacher sier: "Betennelse/vevsskade utløser raske økninger i lokale
endocannabinoidnivåer, som igjen regulerer signalresponser i immunceller og andre celler som
modulerer  deres  kritiske  funksjoner.Endringer  i  endocannabinoidnivåer  og/eller  CB2-
reseptoruttrykk  er  rapportert  i  nesten  alle  sykdommer  som  påvirker  mennesker,  alt  fra
kardiovaskulær,  gastrointestinal,  lever,  nyre,  nevrodegenerativ,  psykiatrisk,  bein,  hud,
autoimmune lidelser, lungesykdommer til smerte og kreft, og modulerende CB2 reseptoraktivitet
har et enormt terapeutisk potensial i disse patologiene."

Og  hvordan  gjør  du  alt  dette?Vel,  med  oljen.Du  balanserer  nivåene  eller  legger  dem  i
enoverdrive, når det er nødvendig.Du kan spise oljen, gni den på, fordampe den og ta den i
stikkpiller, og mellom disse fire metodene kan du finne en måte å hjelpe hver eneste pasient på
denne planeten.Senere vil leger injisere svulstene med oljen og krympe dem på rekordtid på
den måten (anbefales ikke hjemme).

Og hvorfor foreslo jeg hudkreft (eller diabetiske sår eller brannskader)?Vel, fordi du kan se hva
som skjer der og det tar vanligvis ikke lang tid å kurere dem med oljen, noen uker maks i de
fleste tilfeller.Så bare innse at det samme som skjer etter lokal påføring på huden din skjer inne i
kroppen din når du inntar oljen.Igjen, offensivt enkelt, men det er en veldig presis forklaring til
slutt.Og gå så tilbake til  det  Mechoulam skrev:  «Endringer  i  endocannabinoidnivåer  og/eller
CB2-reseptoruttrykk er  rapportert  i  nesten alle  sykdommer som påvirker  mennesker,  alt  fra
kardiovaskulær,  gastrointestinal,  lever,  nyre,  nevrodegenerativ,  psykiatrisk,  bein,  hud,
autoimmun,  lungelidelser  til  smerte  og  kreft,  og  modulering  av  CB2-reseptoraktivitet  har  et
enormt terapeutisk potensial i disse patologiene."

– Når jeg vet alt det, kommer jeg til å modulere CB2-reseptoraktiviteten min umiddelbart.JB

«Alle som tviler.Kan jeg be deg VENNLIGST, google ordene Endocannabinoid System.Det er i
hvert  enkelt menneske.Mennesker produserer bokstavelig talt cannabinoidstoffer i  morsmelk,
dette er bevist medisinsk faktum.Vi har bokstavelig talt et enormt system i kroppen, oppdaget
for  mange  år  siden,  som  har  reseptorer  for  cannabisforbindelser.Dette  er  også  et  bevist
faktum.Vitenskapen  har  bevist  at  THC låser  seg  inn  i  CB1-reseptoren,  av  BARE skadede,
usunne  eller  kreftceller,  og  TVINGER  dem  til  å  dø  gjennom  apoptose,  programmert
celledød.Kreftceller produserer ceramid, THC finner det og løser problemet.Igjen, dette er et
medisinsk bevist faktum du kan finne hvor som helst på nettet, av akkrediterte universiteter og
andre forskningssentre.Dette er ekte vitenskap.IKKE noen oksefolk gjør opp for å bli høye.

Jeg kjenner flere barn som har helbredet eller helbredet kreft ved bruk av cannabis.Sønnen min
er en av dem.Tror du toåringen min ønsker å bli høy?Tror du jeg vil ha barnet mitt høyt?Um,
NEI.MEN jeg vil heller ikke gi ham cellegift legene har fortalt oss at vi ikke vil kurere ham.Og jeg
vil  absolutt  ikke  at  han skal  dø.Så...ja,  jeg  skal  bruke det  på  ham,  og fortelle  alle  jeg  vet
sannheten.Og forhåpentligvis komme gjennom til noen av tvilerne...Kanskje en dag vil denne
samtalen redde livet deres, eller noen de kjenner...» Suzetta
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"Endringer i lipidmetabolismen er nært relatert til kreft.Flere klasser av bioaktive lipider spiller
roller  i  reguleringen  av  signalveier  involvert  i  neoplastisk  transformasjon  og  tumorvekst  og
progresjon.Endocannabinoidsystemet,  som omfatter  lipid-avledede  endocannabinoider,  deres
G-protein-koblede reseptorer (GPCR) og enzymene for deres metabolisme, fremstår som et
lovende terapeutisk mål i kreft.

-- Det endocannabinoide systemet regulerer immunsystemet direkte, så ja, det spiller en viktig
rolle i behandlingen av kreft.Det trengs ikke en universitetsgrad for å finne ut av dette.

Og hvordan regulerer du funksjonen til  det  endocannabinoide systemet?Med cannabinoider,
kanskje?
Og hvilken form for cannabis er den mest potente?Vel, oljen.Og hvordan skal pasientene bruke
det?Som  de  fleste  andre  medisiner,  kan  de  spise  bare  spise  det.Tre  ganger  om
dagen.Bingo.JB"

Kreft attester
Motto: Spontan remisjon av kreft ser ut til å forekomme overraskende ofte i 
nærvær av cannabisolje
«Venn har beinkreft.Har nettopp startet på oljen forrige uke, smertene er borte, han føler seg
bedre.Onkologileger er sjokkert.» Joe

«Jeg så en god venninne som døde av stadium 4 brystkreft, på de siste bena etter intensiv
cellegift.Jeg ga henne spesielle informasjonskapsler, og deretter tårer Fønix hver 4. time.Hun
helbredet, og trives!Sa at hun aldri har følt seg bedre!» Charlene

"Du reddet så mange liv ...En av vennene mine kurerte beinkreften hennes på 45 dager med
hampoliebehandling.» Gyan

«En god nyhet i går.En mann vi nettopp hadde gitt litt olje til, la legen sin på gulvet da det ble
funnet noen uker senere at svulstene i lungene hans var borte, så vel som den på leveren hans
som hadde krympet ned til bare et sted.Ett lite rør!Vi har noen på farten, og de har det bra alle
sammen.Jeg håper ting er bra.Phoenix Tears lever i beste velgående.» Chris

"Jose: Oppdatering -  Min 81 år gamle venn passerte 3 svulster  fra ansiktet hans (hudkreft)
plateepitelkarsinom.De hadde ingen sjanse mot verdens beste medisin.5 uker på oljen og han
føler seg bedre enn han har gjort på 15 år.Appetitten hans er tilbake!Han vinner kampen!!!Vi
vinner kampen!

Steve: Inntok han oljen og brukte den også lokalt?

Jose: Begge deler

Steve: Fantastisk.Er det ikke utrolig å vite at vi kan gjøre en forskjell i noens liv på denne måten.

Jose: Han begynte å gni 68 % THC-olje blandet med olivenolje og kokosolje på kinnet i 2 uker
før det dukket opp.Han får det også i seg uten olivenolje etter å ha gnidd det på innsiden av
kinnet.

Jose: Legen hans ringte meg i går og fortalte at han også har hudkreft og vil gjerne ha litt olje å
prøve på seg selv.

Steve: Nå er det fantastiske nyheter om legen som ønsker hjelp.Godt gjort min venn!!!!Og jeg er
glad din 81 år gamle venn er tilbake for å nyte livet igjen.

Jose: Ja, det er virkelig fantastisk!Dr. P vi kaller ham, er en velkjent forfatter av et par bøker og
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en stor naturopath healer og en MD.Han har henvist 5 av pasientene sine til meg de siste 2
ukene.Alle terminale kreftpasienter.»

"For to uker siden ga jeg en annen av hud-/halskreftpasienten/vennen min litt helbredende olje
å innta og bruke lokalt,  sammen med en liten bit  kokosnøttolje.Tirsdag fortalte  han meg at
huden på kinnet hadde åpnet seg og at svulsten var avslørt.Jeg ba ham fortsette å bruke oljen,
men uten kokosnøttolje, bare den rene helbredende oljen.Han la den helbredende oljen direkte
på den eksponerte svulsten, og han sa: «Humlen som stakk ut forsvant neste dag.Den begynte
å renne ut i løpet av minutter etter at den ble gnidd på.Det rant ut – oljen trakk kreften ut som en
salve.» Kreftsvulsten var der, nå er den borte...To uker!!!" Jose

"Hei Rick Simpson & Jindrich Bayer, jeg ønsket å dele noen veldig GLADDELIGE nyheter.Mors
skanninger  viste  en  "målbar"  reduksjon  i  størrelsen  på  ALLE  svulster  i  lever  og
bukspyttkjertel.Dessuten er svulsten i lungen hennes nå HELT, 100% BORTE!!!Det er så mye
takk å gå rundt, men den nummer én personen som fortjener mest kjærlighet er Rick for så
åpent å dele denne informasjonen med verden til å begynne med.

Takk Jindrich for alt du gjør,  inkludert  din støttende vennlighet og instruksjoner.Jeg vet at vi
fortsatt går på eggeskall med diagnosen/prognosen hennes, men hvis ting fortsetter å forbedre
seg (svulster som krymper eller "forsvinner" som de kaller det uten ytterligere metastaser).Jeg
vil til slutt sende deg henne før og etter medisinske rapporter slik at du kan se at du hjalp til med
å redde livet til en utrolig, kjærlig, aktiv, givende kvinne, som er utendørs og planter urtehagen
sinmens jeg skriver.Mye kjærlighet, Barbara"

-- Hei Barbara, takk, du gjorde dagen vår med e-posten din.Si hei til moren din for oss og sørg
for at hun ikke går til andre skanninger eller røntgenbilder eller annet kreftfremkallende tull.La
henne gå etter hvordan hun har det, hun bør spise 120-180 g av oljen over seks måneder eller
mindre.Hvis jeg var henne, ville jeg da spist oljen hver dag resten av livet uansett, kreft har en
veldig liten sjanse når det er olje tilstede i kroppen.Vedlikeholdsdoser er en ekstremt viktig del
av denne metoden.Beste ønsker, Jindrich

«Min venns mann ble kurert for kreft, noe som overrasket onkologene hans som informerte ham
om at han hadde tre måneder.Dette er advarselen: fordi de ble bedøvet av mirakelhelbredelsen
hans, meldte de ham på MR med kontrastfarge hver 6. måned.På den siste MR-undersøkelsen
hans reagerte kroppen på fargestoffet  og hjertet  stoppet  i  MR-undersøkelsen og han døde
nesten.Jeg er enig med JB.Testene er like giftige som deres "kurer".Vær forsiktig."Colette

«Moren min kurerte småcellet lungekreft i stadium 3 med oljen!!Nevnte jeg at hun var kreftfri
bare fire måneder etter diagnosen?Vel, det var det som skjedde." Soloppgang

"Faren min har også kreft i bukspyttkjertelen som spredte seg til leveren og lungene hans under
cellegift og deretter spredte det seg igjen. Han var veldig uvel og ble raskt dårligere.Han startet
oljen for 3 måneder siden.Siste skanning på mandag viser at alle 7 flekkene har forsvunnet og
kreft  i  bukspyttkjertelen  har  krympet.Han  føler  seg  100%  bedre  og  har  livskvaliteten
tilbake.Oljen er virkelig fantastisk." Lisa

"Faren  min  er  også  på  oljen  for  kreft  i  bukspyttkjertelen  som  spredte  seg  til  syv  andre
steder.Han har vært på oljen i 5 måneder.Alle de syv flekkene som dukket opp mens de var på
cellegift har forsvunnet siden man startet oljen og kreft  i  bukspyttkjertelen har krympet.Oljen
reddet livet hans!» Lisa

"Hei, jeg ville bare oppdatere deg.Pappa har fått en ny skanning siden han startet oljen for 5
måneder siden for  kreft  i  bukspyttkjertelen.Siste skanning viste at  kreften i bukspyttkjertelen
hadde krympet og de andre 7 flekkene som hadde dukket opp mens han var på cellegift hadde
forsvunnet siden han startet med oljen.Nye resultater viser at kreften i bukspyttkjertelen har
krympet igjen, og det er ingen andre flekker som er fantastisk, med tanke på at det er grunnen
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til at kreft i bukspyttkjertelen er så dødelig på grunn av hastigheten den sprer seg.Så 8 måneder
sammen 5 av disse månedene med olje pappa gjør det bra.Faktisk føler han seg bedre nå enn
da han først fikk diagnosen.Så takk igjen Rick, JB og alle som hjelper til med å få ut denne
informasjonen.Hvis det ikke var for oljen ville jeg ikke hatt faren min!!» Lisa

«I  oktober  2013  ble  faren  min  diagnostisert  med  lunge-,  lymfoid-  og
bukspyttkjertelkreft.Bukspyttkjertelkreft er en dødsrate på 95 prosent.De ga ham 2-4 måneder å
leve.Vi startet ham på oljen med en gang, så snart vi hørte om dette.26. mars 2014 fikk faren
min diagnosen kreftfri.Fantastisk!!Denne oljen  reddet  livet  til  faren min.Han sover  bedre  og
spiser bedre også.» Melissa

"Min far var også stadium 4 kreft i bukspyttkjertelen.Han hadde også 10 flekker på leveren ...
det var sent i november 2012.Han har nå 1 flekk på leveren (.08) og 1 flekk i bukspyttkjertelen
(8  mm).Vi  slår  dette.Legene  hans  er  sjokkerte.Han  går  opp  i  vekt  og  føles  alt  i  alt
bra.Cannabisinfundert olje er også bra.» Angie

--  Ikke  lek  med  utvannet  medisin,  Angie.Det  er  bra  for  lokal  bruk,  men  du  vil  ikke  gi
cannabisinfunderte oljer til kreftpasienter som eneste behandling.Full kraft fullspektrumangrep
fungerer best.

Spesielt for de som "må" ta en skanning "for å se" hvordan det helbreder.Slike personer bør
automatisk  legge  til  ytterligere  60  g  av  oljen  til  protokollen  fordi  de  bare  unødvendig  gikk
gjennom en  svært  kreftfremkallende  prosedyre  "for  å  se"  hvordan  de  har  det.Nysgjerrighet
koster penger, beklager det.Gratulerer og beste ønsker.Det er flott å se suksessen til folk som
tenker annerledes.JB

"Jeg er en overlevende fase 4 av bukspyttkjertelkreft takket være denne oljen.Jeg begynte på
cellegift i desember 2013, alle (mer enn 200) andre i studien døde.Jeg er den eneste som tok
oljen og måtte skjule den for legen.Nå som jeg har snakket om oljen og han har erklært meg
kreftfri fra 5. juni, prøver han fortsatt å overbevise meg om å fortsette cellegift.Jeg nekter!Alt
denne legen har gjort ble feil, men alt Rick Simpson har sagt har vist seg å være sant.Mine
journaler viser hva legene sa, jeg burde ha dødd innen januar, men her er  jeg i  slutten av
juni.Takk Rick!Oljen reddet meg fra kreft, jeg håper den redder meg fra cellegift." Kompis

"Jeg er et faktabevis på at RSO har en direkte effekt på MPNST og NF1.Medisinske journaler,
MR, PET, CAT-skanninger viser betydelig reduksjon i tumorstørrelse og aviditet." Kristyne

«Jeg hadde en svulst på 3,7 cm på testikkelen.Jeg tok ett gram om dagen med RSO uten andre
medisiner, og da jeg kom tilbake til legen ble han forvirret.Han sa at svulsten er borte og kunne
ikke forklare det.Så jeg fortalte ham at jeg tok RSO.Han sa "Jeg er ikke så utdannet på emnet,
men jeg vil si at det må være den eneste grunnen til at det er borte." Jeg har nylig hatt en ny
popup, og jeg tror det er fordi jeg ikke tok en vedlikeholdsdose.Så jeg skal ta et gram til om
dagen i  30 dager og se om det forsvinner som den forrige.Så sørg for at jeg opprettholder
etter.» Brandt

"Ok  mine  peeps.I  dag  er  dagen  jeg  bare  hadde  håpet  skulle  skje.Biopsiresultatene  er
inne.Corrie Yelland HAR AKKURAT FÅTT BEKREFTELSE AT KREFTEN HENNES ER 100%
HELT BORT!!!!JEG ER KREFTFRIEEEE!!!!!Ikke engang noen dysplasi enn si den store C.

Til  mine  utrolige,  fantastiske  venner  som  kollektivt  var  ansvarlige  for  at  jeg  hadde  råd  til
medisinen=det finnes absolutt ingen ord for å beskrive hvor takknemlig jeg er til hver og en av
dere.Dere er alle fantastiske!

Til Heather som først sendte meg RUN FROM THE CURE -- Den videoen forandret bokstavelig
talt livet mitt.Hvem ville ha trodd det, hei?Jeg elsker deg!Til Rick Simpson, til Jindřich Bayer fra
bunnen av mitt hjerte...TAKK for din kunnskap og din støtte.Jeg er i live i dag på grunn av dere
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alle!

Jeg er virkelig velsignet som har så fantastisk familie og venner.» Corrie

"Hei Jindrich, bare et raskt notat for å fortelle deg at jeg var hos legen min i dag.Rapporten sier
at kreften (analkanalkreft) ikke lenger kan påvises.I fjor høst fikk jeg beskjed om at jeg hadde 2-
4 måneder hvis jeg ikke gjorde stråling.Jeg valgte å ikke gjøre noen stråling og å prøve RSO i
stedet.Det fungerte så klart!Fra bunnen av mitt hjerte, takk, takk, TAKK til Rick og til deg selv!!!!“
Corrie

-- Corrie, btw, hvilken kreft var det?Ha oljen på arret, det går nok også bort.Uansett, hold deg
unna  leger,  ikke  flere  skanninger  osv.,  og  sørg  for  at  du  spiser  så  mye  olje  som
vedlikeholdsdoser du kan.JB

"Jeg fikk en sjanse til å snakke med Rick for ca. 2 måneder siden på et radioprogram ...Jeg
fortalte ham om hvordan rso allerede hadde hjulpet meg så mye...Jeg hadde samme kreft som
Farrah  Fawcett...Analkanalkreft...det  er  ganske  sjeldent...for  ikke  å  forveksle  med
tykktarmskreft...og jeg har NEJÅÅÅÅÅÅÅÅ til hensikt å noen gang stoppe oljen.» Corrie

-- Jeg ville heller ikke ha tenkt å slutte å bruke oljen, det er ganske forståelig.JB

«Min siste suksesshistorie.Dette er en kvinne i slutten av 50-årene som ble diagnostisert med
stadium 3, men svært nær stadium 4 lungekreft.I dag mottok jeg dette: «Vel, moren min gikk til
CT-skanning for en måned siden og fikk tilbake resultatene for et par dager siden.Det er helt
borte!Legen hennes leste dem og sa at den større massen er klar og at det ikke er noe igjen...

Hun har fortsatt KOLS, men vi skal jobbe med det og røykingen hennes lol...Tusen takk for
alleråd og kunnskap om ting vi aldri var klar over.Alt kom sammen av en grunn, og vi er så
glade.Gud velsigne deg og din familie." Corrie

--  Spontan  remisjon  av  lungekreft  ser  ut  til  å  forekomme overraskende  ofte  i  nærvær  av
cannabisolje.JB

"Etter bare 4 gram så vi en drastisk endring i blodrapportene (ESR) og nyretesten til faren min
som har blærekreft, han sover godt, smiler, jeg håper bare han kommer tilbake til det normale,
ser på Rick Simpsons dedikasjon og selvtillit gikk jeg imot alle leger og lot ikke faren min gå
gjennom kjemoterapi, til dags dato angrer jeg ikke på avgjørelsen min. Takk, Rick Simpson.»
Arpit

"Har nettopp mottatt noen FANTASTISKE nyheter jeg vil dele med dere alle.Jeg har en kvinne
her i BC, jeg pekte i riktig retning med brystkreft.Det hadde metastasert til lungene, magen og
hjernen hennes.Hun har vært  på medisin i  en måned og oppsøkte onkologen sin i  går.Alle
svulster  har  krympet,  og  tumormarkørtesten  hennes  er  NORMAL.En  gang  til  Peeps  –
CANNABIS OIL DREPER KREFT! Corrie

"Ok, alle mine fantastiske Peeps, dette kommer til å bli en lang lesning, men jeg tror jeg kan ha
slått PAYDIRT i går.Jeg har ikke vært hos tannlegen min siden i september i fjor.På den tiden
var jeg midt i kampen for livet mitt.Tannlegen min ble fortalt på det tidspunktet at jeg hadde
kreft.Vi hadde den vanlige samtalen, hvor jeg fortalte ham at jeg ikke gjorde stråling og gjorde
en  "alternativ  behandling".På  den  tiden  spurte  han  hva  jeg  gjorde.Jeg  var  nølende  med å
fortelle ham, siden han var kjent for sin "stivhet", men ba ham se påLøp fra kuren.Han ringte
meg faktisk etter at han hadde sett den.Han sa at han som medisinsk fagperson hadde en
tendens til å være i boksen, at han hadde en bror (en lege) og en annen bror (en farmakolog)
og at de noen ganger "ikke har alle svarene."

Spol frem til i går.Han ble overrasket over å se hvor bra jeg så ut, og et øyeblikk målløs da jeg
fortalte ham at cannabisoljen hadde fungert.Han begynte å stille alle slags spørsmål.Mange av
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dem "vitenskapelige spørsmål" som jeg ikke kunne svare på.Han spurte om kliniske studier,
ulike sykdomstilstander behandlet med Cannabis etc.Han ønsker å snakke med broren sin om
meg selv, så vel som cannabis som en "kur" for kreft, og han vil også at broren hans skal forske
på cannabis som medisin.Ville det vært greit om han tok mobilnummeret og e-postadressen
min?

Det er her det blir stort.Hans bror, Dr. Jake Theissen, pleide å være dekan og var pioner for
farmakologiprogrammet ved Waterloo University.Han er nå konsulent for legemiddelfirmaer og
spesialiserer seg på "Nye tilnærminger innen kreftbehandling." Han er sterkt knyttet til Canadian
Cancer Society.(I tillegg er det han som har blitt bedt av regjeringen om å lede etterforskningen
av den utvannede cellegiftskandalen.) John sa at broren hans ofte har sagt at det må finnes noe
bedre der  ute for  å behandle kreft.Noe naturlig,  snarere  enn kjemisk.Jeg ba ham «ikke se
lenger». Cannabis er «noe naturlig». Corrie

"Min mann ble opprinnelig diagnostisert med prostatakreft for nesten 6 år siden.Vi stolte på det
medisinske miljøet og gikk den tradisjonelle behandlingsveien bare for å bli fortalt at vi var en
"katastrofisk fiasko" etter 4,5 år da kreften kom tilbake.Jeg undersøkte konsekvent i nesten 2
måneder på alle alternative terapier, inkludert hampoljen din, og innen 3 måneder falt krefttallet
til mannen min til det halve.Ti måneder senere og hans PSA er nede på 0,11 - ikke påviselig.

Det  er  veldig  uheldig  å  høre  at  vår  regjering  nekter  å  anerkjenne noen  alternativ  medisin,
inkludert  hampolie,  i  behandling  av  sykdom,  men  som  deg  har  vi  ikke  hatt  annet  enn
latterliggjøring fra "profesjonelle" og til og med noen familiemedlemmer.Alle "samfunnene" der
ute er store farmasøytiske kontrollgrupper, men jeg "skjønte det" angående demontering av et
system med millioner av mennesker ansatt i en industri som er så korrupt med 20 milliarder
dollar i året at det aldri vil finnes en kur.Med vilje!!

Hele denne prosessen har avslørt meg for hvor dypt kaninhullet egentlig går, og jeg er for tiden i
ferd med å skrive en bok om funnene mine med passende tittel "Koble sammen prikkene."Det
er et historisk perspektiv på GMO'er, industrielt jordbruk og stor farma og dets innvirkning på
helsen til hvert individ.Jeg vil fortsette å følge deg på denne nettsiden og ønsker deg alt godt og
god helse.Takk for alt du har gjort og fortsetter å gjøre.Med vennlig hilsen K”

"En venn,  i  de sene stadiene av kreft,  som led gjennom torturprogrammet med cellegift  og
stråling for leukemi, lærte gjennom vinranken om "Run from the Cure" og bestemte seg for å
prøve oljen etter at alt annet ikke hadde klart å kurere hans sykdom.Dessverre hadde han forlatt
det for sent å redde seg selv, men hans kunnskap og omsorg har reddet meg.Det var oljen han
ikke hadde muligheten til å bruke som startet meg på bedringens vei.» Stephan

«Svigerfaren min oppsøkte onkologen sin i morges for sjekk.Dr. ble taus.Min svigerfar har hatt
leukemi i  15 år.Han har vært på oljen.I  dag er antallet  hvite blodlegemer tilbake til  normale
grenser.Hvilken kreft??CANNABISOLJE KUNNER KREFTFOLK!» Karen

-- “Ingenting er bedre enn en doktor som har blitt stilnet!hehe elsker det!Reddet dagen min!"
Jackie

"Hei igjen Rick!Jeg håper denne e-posten finner deg godt.Jeg skriver i dag for å spørre deg
hvor lenge en pasient  bør holde seg på oljen?Vi  har en pasient  med en enorm svulst.Han
begynte 15. mars og har vært gjennom 40 gram så langt.Han har gått på 1,5 gram eller mer/dag
siden dag 2.Slutter du på den terapeutiske dosen på 60 gram?Penger er en faktor for denne
pasienten.Han  har  ikke  betalt  noe  for  medisinen  sin  så  langt.Omsorgspersonen  deres  har
donert de første 60 gram olje, men kan ikke gi gratis medisin for alltid.Takk for ditt innspill.Jeg
setter pris på din innsikt.Med vennlig hilsen Janet"

«Kjære Janet, du sier at han har gått på 1,5 gram eller mer om dagen siden dag to.Oljen jeg
produserer er så sterk at det vanligvis tar en gjennomsnittlig person ca 5 uker å komme til et
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punkt hvor de kan få i seg 1 gram om dagen.Det kan være et problem med stammen som ble
brukt til å produsere denne oljen hampstammer kan variere mye i deres helbredende evner, så
problemet kan være stammen.Vanligvis er kreften borte når pasienten har fått i seg 60 gram
olje.Men hvis det ikke er det,  ville jeg fortsatt  å gi dem oljen til  den er det.Tiden det tar og
mengden olje som kreves kan variere mye fra person til person.Vi er alle forskjellige og noen
mennesker helbreder mye raskere enn andre.Vanligvis vil personer som har blitt hardt skadet av
cellegift  og stråling kreve lengre behandling og mer olje.Oljen må angre alle skadene disse
såkalte behandlingene etterlot seg.Mitt råd vil  være å prøve å produsere oljen fra en annen
sterk indica-stamme, men for all del hold ham på oljen, det er det eneste jeg vet som kan redde
livet hans.Beste ønsker, Rick Simpson”

"Cannabisoljen kan ikke redde deg fra den dødelige kjemoterapien.Oljen kan hjelpe mer hvis
pasienten nekter cellegift." Steve

"Jeg er ikke sikker på om dette er en suksess - men jeg regner det som en!Bare i tilfelle noen
lurer på hvorfor jeg har en mannlig stemme, er det ikke fordi jeg var en sigarettrøyker eller noe –
jeg har aldri røykt, men fordi jeg fikk fjernet skjoldbruskkjertelen.Jeg er 51 (og et halvt!) og har
brukt  olje  siden  20-årene.Jeg har  alltid  syntes  det  er  herlig  å  fordampe.For  noen  år  siden
begynte jeg å få problemer med å svelge, og legene mine fant noder på skjoldbruskkjertelen
min.Noder på skjoldbruskkjertelen min som jeg måtte gå for krefttesting.Når de gjør det - stikker
de bare en stor rumpa nål i halsen og kommer inn i nodene for å bli testet.De gir deg ingenting -
ingen bedøvelse - på grunn av plasseringen.Så gjør dette noen ganger og se om du kan sitte
stille.Uansett - etter å ha blitt  knivstukket 6x - og skjoldbruskkjertelen min ble så stor at jeg
hadde problemer med å svelge og puste - fikk jeg fjernet skjoldbruskkjertelen.Med all kreften i
familien min - tenkte jeg at jeg ville være i  forkant  av kampen.Ingen kreft.Ingen.Jeg er den
eneste i familien min som har sluppet unna kreft så langt.Jeg har drevet med olje siden 20-
årene.Jeg har hatt omtrent hverkrefttest der ute på grunn av familiehistorie- og nada så langt
Takk Gud!Du gjør regnestykket :-)” Janet

«Jeg delte Rick Simpsons Phoenix Tears på Facebook-veggen min mange ganger... så en dag
lå en venn av meg på dødsleiet hennes med lymfom.Da hun så innleggene mine om oljen,
begynte  hun  umiddelbart  å  ta  oljen  og  er  nå  KREFFTRI!Legene  hennes  er  overrasket.De
fortalte henne at hun hadde tre måneder igjen å leve... DE TAKK FEIL.» Jamie

"Jeg  er behandler  en  kvinne  med TERMINAL kreft,  med RS hampolie  og  hun  blir  endelig
bedre.DET FUNGERER!" voodootattoo

«Gjør det samme nå.25 % THC SKYWALKER OG, siste OG-olje min PSA var 160.Etter 100
gram i dag er det 7." Jimmy

"Hei Chris, oppdatering...kreften forsvinner...hun ble oppringt fra sin forvirrede kreftlege i går
morges.Vanligvis har vi en avtale ansikt til ansikt, men han ringte henne denne gangen for å
informere henne om resultatene av alle skanningene som ble gjort for noen uker siden.Lever -
kreft  kan ikke lenger sees.Lungekreft,  en lungekreft  borte og den andre lungekreft  betydelig
redusert.Men han nevnte ikke brystet...Så mamma ringer ham tilbake for noen spørsmål og for
å  avtale  en  avtale  slik  at  vi  kan  gå  inn  og  snakke  med  ham  og  se  tidligere  og  nylige
skanninger.Jeg er redd hun ble litt sjokkert da legen begynte å snakke om at leveren hennes og
lungekreften hennes forsvant, at hun glemte å spørre om brystområdet.

Alle  skanningene  var  for  en  forhåndsscreening  for  en  ny  hormonbehandlingsforsøk...men
doktoren sier at hun ikke lenger er en kandidat for hormonstudien som en pasient må haveksti
kreftområdene  og  alle  områdene  hennes  vokser  IKKE,  men  dør.Vi  er  over  månen  med
resultatene av oljen!!!Da jeg snakket med Rick for en måned eller så siden angående moren
min,  foreslo  han  at  hun  skulle  gå  på  en  ny  90  dagers  behandling,  og  vi  planlegger  det  i
begynnelsen av september.I mellomtiden vil vi gi henne en vedlikeholdsdose. Wow!Hun visste
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fra starten av behandlingen at oljen virket på svulstene hennes, hun kunne kjenne dem krympe
og forsvinne.Vi er alle så takknemlige for at du introduserte meg for dokumentarideen din og
delte denne behandlingen.Evig takknemlig, Cindy"

"Hei kjære Corrie ...Ville bare fortelle deg at jeg ga oljen jeg hadde fra mamma til en venninne
som  har  brystkreft...Hun  tok  en  måned  og  det  er  i  remisjon...Noen  kreftceller  er  døde  i
svulsten...Og legen ble overrasket og positiv, og hvis hun har bedre resultater neste gang vil de
begynne  å  gjøre  noe  med  oljen.Jeg  er  så  glad  og  takker  Gud  for  at  jeg  lot  meg  gi  den
informasjonen om cannabisoljen til denne kvinnen..:)) Så ønsket at mamma kunne ha tatt oljen
hver dag...”

"Hei Rick, jeg har noen gode nyheter.Moren min tålte ikke mer psykisk erkjennelsen av at hun
har kreft  i  brystet, så hun gjennomgikk operasjonen.Men hun spiste 30 g av dosen, og hun
drakk litt urtete fra en fyr som har alle slags medisinske urter, og hun la også bandasjene fra
disse urtene.Uansett, da legene tok ut den kreften, var den ikke mer enn 7 mm stor og av 100
% vev, bare 1 % var aktiv og ondartet og i døende fase.3 leger så på dette, og de sa at de aldri
så noe sånt ...Så hvis hun gikk mer 1 eller to uker uten operasjonen, ville alt være borte.Nå tar
hun hver dag oljen i 1 og et halvt gram, og hun forstår nå at operasjonen var helt unødvendig.

Men hun er mye roligere nå enn hun var, fordi hun ble freaking out, så vi kunne ikke snakke
henne ut av operasjonen...men nå er alt bra, og urtene og oljen gjorde jobben sin også.Uansett,
de dumme legene ga henne 23 radioterapier, men hun sa at hun ikke ville gjøre det og legen sa
mellom linjene at hun har rett.Det er utrolig hvor langt disse legene går.Alle sier hei, Rick.Tusen
takk for anbefaling, og gistor takk til Jindrich nok en gang.» Sasa

"Rick  ...  en  venn  har  nettopp  fått  fjernet  en  hjernesvulst  fra  hodet  ...  han  har  flekker  på
lungene ... de vil at han skal ha cellegift og stråling ...vil det være bortkastet å ta oljen mens du
er  på  cellegift  og  stråling?Å  se  hvordan  han  har  det  etter  at  hjernesvulsten  ble  fjernet  er
bemerkelsesverdig, han er 80 % bedre enn han var forrige uke med den tingen i hodet...Jeg vil
fortelle ham om ikke å ta cellegift og stråling og gjøre oljen, men det er ikke mitt valg..." Sharon

-- Sharon, det ville øke sjansene hans for å overleve.Men faktisk, hvis han tar cellegiften, må
han få i seg 120-180 g av oljen etterpå bare for å oppheve skaden.Selvfølgelig, det er hvis han
overlever forgiftningen.Beste ønsker, JB

"Til alle dere latterhoder som tror Rick Simpson er en svindel, dere bør vite at Michelle Aldrich
nettopp  har  kurert  sin  stadium  3  lungekreft  med  cannabisolje,  levert  av  Valerie  Corral  og
WAMM!Hvorfor  kan ikke media og leger begynne å fortelle sannheten for  en gangs skyld?!
Cannabis kurerer kreft, herregud!!!Og de uansvarlige menneskene er de som prøver å stille
denne virkeligheten, ikke folk som meg og Tommy som vil at verden skal få vite sannheten om
cannabis og kreft.» Steven Hager

"Jeg ville bare si  en stor  takk til  Rick Simpson,  JB og enhver annen person som har vært
assosiert med det Rick har gjort gjennom årene.Min kone ble diagnostisert med hjernesvulster
for nesten 18 måneder siden, og onkologene ga henne opp med en gang fordi hun allerede var i
sitt  tredje  år  av  stadium  4.Vi  startet  oljen  tidlig  i  2014  og  vi  har  hatt  både  reduksjon  i
tumorstørrelser og økt livskvalitet.Nesten 18 måneder etter hjernesvulstdiagnosen, kjører min
kone fortsatt hver dag og kan jobbe 3 dager i uken for å holde seg opptatt.Energinivået hennes
kommer også sakte tilbake, og hun elsker det faktum at håret hennes vokser ut igjen!LOL -
ingenting av dette hadde vært mulig hvis det ikke var for hardt arbeid og utholdenhet til folk som
deg.Tusen takk og fortsett det gode arbeidet.» Barry

«Jeg ble  diagnostisert  for  5  uker  siden med en svulst  på 12 mm i  nedre  høyre  lunge.Jeg
plasserte 1/3 g RSO som jeg laget selv, som var en dyp gylden farge, i en liten gelatinkapsel og
satte den inn som stikkpille 2 ganger om dagen ved hjelp av et rørformet "sprøytelignende"
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verktøy som ble funnet hos en hunn gjærinfeksjon krembehandling som lå i skapet mitt.Dette
var en ekstremt effektiv og enkel måte å sette inn stikkpillekapselen på...Etter flere skanninger
de påfølgende 4 ukene krympet svulsten 1 mm i størrelse og var inaktiv...som betyr DØD!!!Dette
tok 4 uker, og det er nå en bekymring for kreften Dr.Takk for rådet JB...Det var absolutt ikke
euforisk også.I tillegg til dette fikk jeg i meg 1 g av samme olje 3 ganger om dagen.1 MÅNED og
det drepte kreften min!!” Gabriella

“Takk Rick  Simpson!!Cannabisolje  kurerte  min  15 år  gamle datters 8,8 år  lange kamp mot
hjernekreft på måneder!!!!Gud velsigne deg!!!!!!" Karen

"Hei alle sammen, jeg har gode nyheter.Kona fikk resultatet fra PET-skanningen mandag.Hun
hadde kreft i 5 år etter 6 runder med cellegift og en stamcelletransplantasjon, så kom det fortsatt
tilbake.For 6 måneder siden skulle hun gjøre en ny transplantasjon, men den ble avbrutt fordi de
ikke fant  noen donor.Så hun begynte  på oljen.På mandag fortalte  legen oss at  kreften var
borte.Takk for oljen, Rick.Du er mannen, takk." Luc

-- Takk, Luc.Medisinsk dokumentasjon vil være mer enn velkommen.Hun bør holde seg på en
vedlikeholdsdose.Jeg ville spist så mye olje som mulig når det var mulig.La henne holde seg
unna flere skanninger, hvis mulig.Et Youtube-videovitnesbyrd ville vært flott.Beste ønsker, JB

"Jeg vil gjerne takke (xxx) for oljen som ble donert for kreften min!!Per nå er det ingen kreft å
finne i kroppen min!!Det fungerer virkelig folkens, beviset er alt i journalene mine!Tusen takk og
stor rekvisitt til Tears!!!” Becky

"Tommelen opp til Jindrich, han hadde helt rett i at topisk påføring ble påført direkte på huden i
stedet  for  på  bandasjen.Forskjellen  var  som  natt  og  dag."  Ronnie  Smith
-- Selvfølgelig.Tinkturer med 20-30-50% olje fungerer også utmerket, fordi de kommer lett under
overflaten.I  noen tilfeller  er  hampfrøolje (eller  sheasmør) og hampoljeblandinger også svært
fordelaktige.Men logisk sett, jo mer olje du får rett på såret, jo bedre.JB

"Jeg skrev før at vi hadde suksess med å behandle brystkreft.Nå sa legene til  pasienten at
resultatene hennes er så gode at hun må på jobb.Pasienten sa TAKK GUD og legen sa at hun
må takke ham ikke til gud og jeg spør hvorfor han ikke gjorde noe annet enn å fortsette å fortelle
henne at hun må ta cellegift og stråling...gal doktor...

Men vi tok det til neste nivå, vi helbreder noens ansikt fordi det ble ødelagt med piller for 5 år
siden.Denne personen hadde store problemer med tarmen og de tror at det var kreft først og de
gir henne noen sterke piller som ødela ansiktet hennes, hun var som en frosk.Så sa de at det
kunne være Crohns sykdom og så videre og så videre.

Poenget  mitt  er at denne personen prøvde å helbrede ansiktet hennes i  5 år uten hell.Hun
brukte hampolie  i  ansiktet  5 ganger,  og igjen kan vi  ikke tro hvordan huden hennes ser ut
nå.OMG hun er så glad nå kan hun være seg selv igjen.

Jeg prøver å ta noen bilder, men hver tredje dag, men huden grodde så fort at jeg ikke kan vise
dere hvordan ansiktet hennes så ut før, men med hennes tillatelse vil vi i de neste dagene vise
henne gamle bilder (bare ansiktshuden hennes) og ny slik at dere kan se forskjellen...” Jasmin

"Jeg er en 39 år gammel kvinne med 2 år og har møtt brystkreft.Denne oljen er min medisin og
kur.Disse menneskene er så fulle av grådighet.De har ingen anelse om smerten og kvalen vi og
våre familier går gjennom.Bare egoistisk grådighet.Karma." Sally

"Vel,  to uker ...Legen sa at  jeg hadde en svulst  på 2-3 cm i  blæren.Ville ta meg direkte til
operasjonsstuen.Fikk  det  til  å  forsvinne  på  mindre  enn  14  dager.Bekreftet  ved  CT-
skanning.Diagnostisert 15.2., CT-skanning utført 29.2. Gersh

"Denne CT-skanningen ble gjort 14 dager etter at en 2-3 cm svulst ble observert, via skop, i
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blæren min.På bare 14 dager,  med kun essensiell  cannabisolje,  er  ingen svulst  observert  i
blæren.Bare  cannabis  ...  14  dager  ...borte.Lovgivere  vennligst  forstå  dette.Ikke  ta  bort
medisinen min.Dette er ikke bare en annen måte å bli  full  på.Denne medisinen redder livet
mitt.» Gersh

"OK...Jeg mottok patologirapporten.Svulsten i blæren min hadde krympet før de tok den ut.Sist
gang legen så den målte den ca 2,5 cm.Da de fjernet den, hadde den krympet til 0,5 cm.Jeg
lurer på hva denne legen vil si om det.» Gersh

«For  8  måneder  siden  fant  de  svulster  i  blæren  min,  som  så  ut  som  små  piggete
kråkeboller.Patologi rapporten sa, de er høy klasse, svært aggressive ondartede, karsinom.De
kunne kuttes av.Jeg prøvde noen lokale behandlinger, men måtte slutte fordi det gjorde meg for
syk.Min andre operasjon i desember fant de flere svulster og en ny svært aggressiv ondartet
kreft som lå flatt på veggen, så de kunne ikke kutte den ut.Denne typen spredte seg raskt til
andre organer.

Så det er grunnen til at når gårsdagens operasjon viste INGEN KREFT, og legen min sa at
blæren min var uberørt, som den til et barn, føler jeg at det var et mirakel!Nå, her er hva jeg
gjorde hvis du er interessert.Ikke freak out, bare bruk det du kan og fortsatt nyt det du liker med
måte...” Michelle

«Broren min hadde et stadium 4 trykksår/sår.Av bare 4 stadier er dette stadiet uhelbredelig.I
følge  vestlig  medisin,  når  du  først  har  nådd  stadium  3,  kan  du  ikke  helbrede  uten
hudtransplantasjoner.Ben og vev var synlige, men topisk RSO i 3 dager førte til at ny hudvekst
dukket opp!Hospitssykepleierne kalte det 'et mirakel'. Det var bare cannabis!

Han jobbet seg opp fra ,2 til 1 fullt gram om dagen.5 ville virkelig rotet meg, men han trengte
mer for nok smertelindring fra beinkreften til å sovne.Du skal lage oljen med indica, så enhver
høy dose bør bare få brukeren til å sovne så snart den starter 1 time til 1,5 time senere.Det
setter deg i en dyp søvn, og du gjør mesteparten av healingen din når du får en god dyp REM-
søvn.

Jo mer du tar er ikke en ubehagelig følelse.Det får deg bare til å sovne raskere og dypere.Hvis
du tilfeldigvis våkner fra søvn tidlig, kan du føle deg svimmel som om du er full, men ikke på en
ubehagelig måte.lol

RSO tillot  broren min  å sove avslappende for  første gang på måneder  etter  å ha vært  på
sykehuset.Å fordampe urten ga ham mer lettelse enn hans 80+ mg Oxycontin og annen pk-
cocktail.Han var  også på fentanyl  IV,  men ingenting  avslappet  ham så mye som RSO.Jeg
glemmer det aldri!" Michelle

«Jeg lever min RSO-historie nå.Kjemp mot en sjelden form for eggstokkreft.Fikk operasjon og
cellegift og adopterte en mye sunnere livsstil, økologisk fullmat, kosttilskudd etc., men kreften
kom tilbake.Så fant jeg Løp fra kuren!Det tok litt tid å få ting organisert, siden cannabis er ulovlig
her i NZ.Men jeg klarte å lage en liten porsjon olje og begynte å bruke den.2 uker senere gikk
svulstmarkørene mine fra 200 til 140, det første fallet på et år!!Jeg gikk tom for olje etter 5 uker,
og det tok meg 2 måneder å få tak i noe mer.Svulstmarkørene gikk opp igjen (262 ved siste
test...)  men vi  er  3 uker senere nå og krysser fingrene for  at  de skal ned igjen med neste
blodprøve...

Jeg tror på RSO og jeg føler at vi bør gjøre det tilgjengelig for alle som trenger det!Selv om
kreften min ikke blir kurert av RSO (men jeg tror den vil gjøre det!) har den allerede gjort mye
godt for meg.Det gir meg god, avslappende søvn!Og det regulerte avføringen min ...Jeg har
enorm beundring for det Rick Simpson har gjort for menneskeheten.Han fortjener Nobelprisen
for beste medisinske gjenoppdagelse!Og for det du og din organisasjon gjør!Jeg er bare en
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enkel lovlydig borger, og jeg føler meg forferdelig over å måtte gjøre ulovlige ting for å kurere
meg selv.Så fortsett!Når jeg får energien tilbake vil jeg være med i bevegelsen!» Diny

"På grunn av Rick har jeg bokstavelig talt sett resultatene av RSO.Jeg jobbet for en klinikk i kort
tid.Da jeg begynte der kom en mann inn med stadium fire halskarsinom.Han ble satt på RSO.90
dager senere var han fullstendig helbredet.» Carl

"Behandlet nettopp faren min som ble diagnostisert med blærekreft.Svulstene var døde etter 5
ukers  behandling.Takk  Rick  Simpson  for  din  kunnskap,  inspirasjon,  besluttsomhet  og  din
kjærlighet til menneskene.» Christine

«Jeg har laget RSO for to personer nå, begge gangene med fantastiske resultater!Den ene
hadde MRSA, han påførte oljen lokalt i en uke...helbredt!!Den andre hadde basalcellehudkreft,
påført lokalt i 2 uker ... HELT!Åh, og jeg hadde en flekk i ansiktet mitt, jeg trodde det kanskje var
hudkreft, så jeg påførte lokalt i 6 dager...BORTE!!!” Mariah

"Fantastisk!Min  mor  har  kjempet  mot  brystkreft  siden  februar  2011  og  kreften  har  sakte
metastasert i hele kroppen inkludert lungene hennes som har måttet tømmes nesten hver uke i
flere måneder -11 ml kreftvæske ble tappet nesten hver gang hun gikk inn.Inntil nylig.Innen en
uke etter å ha tatt RSO var hevelsen i ansiktet og nakken hennes borte, og det samme var
hennes rosacea.Hun sluttet til og med å ta blodtrykksmedisinen som hun hadde gått på i 20+ år
og væsken i lungene har gått ned til 6ml!!!Jeg tror dette er kuren!Det er herlig å endelig se det
sølvet i en så forferdelig sykdom.» Engel

"Så sjekk dette ut!

– Kona ble diagnostisert med stadium III-b livmorhalskreft 14. desember 2012.

– Kona startet cannabisolje mindre enn en måned etter det.

– Kona startet med cellegift og stråling rett før februar 2013.(I Texas er det ikke mye valg)

– Kona ble fortalt at det knapt, om noen, er tegn på kreft 6. mai 2013.

Mindre enn 5 måneder og min kone har stort sett slått en kreft i stadium III, alt på grunn av
oljen!» Colt

"Kjære Rick, Gud velsigne deg!Jeg har mistet min mor, min bestemor, kjære tanter og onkler og
venner til kreft opp gjennom årene.Men den som traff meg hardest var min nydelige, intelligente,
fantastiske søster Kim.Hun ble diagnostisert med stadium 4 lungekreft i juli 2010 i en alder av
42, og i februar 2011 var hun død.Jeg vet ikke hvilke behandlinger hun brukte fordi hun ikke
fortalte noen i familien at hun var døende før for sent, og den narkomiske eksmannen hennes
gikk  inn  i  hennes  omsorg  og  stengte  familien  ute.Jeg  fant  ikke  ut  om oljen  før  den  siste
måneden, og jeg har undersøkt hardt siden den gang.Først trodde jeg det var slangeolje, som
mye annet, men så langt har jeg listet opp 27 personer som hevder å ha kurert eller betydelig
redusert kreften med den.27 personer!!!Og det er bare på YouTube og nettblogger alene!Jeg
skulle ønske jeg hadde visst om dette tilbake i 1997, da moren min ble diagnostisert, eller i 2000
da bestemoren min kom ut av remisjon, eller i 2010 da søsteren min fikk beskjed om å gå hjem
og dø, eller i fjor da min bror -law ble diagnostisert med kreft i munn og svelg og måtte fjerne
halve ansiktet og rekonstruere.Men nå gjør jeg det, takket være deg.Gud velsigne deg og alt du
elsker, og takk for at du jobber så hardt for å gjøre denne fantastiske medisinen tilgjengelig for
alle.» Denise

-- Kjære Denise, hva skal jeg si?De drepte moren min med cellegift på grunn av tidlig småcellet
lungekreft, så jeg vet nøyaktig hvordan du har det.Ikke noe hyggelig.Hele tiden skulle medisinen
ha vært tilgjengelig og var ikke bare fordi noen vil tjene penger.C'est la vie, men ikke alle vil
bare svelge det så fredelig som meg.Det er en veldig traumatisk opplevelse når du finner ut om
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hva all oljen kan kurere eller kontrollere og hva som har blitt brukt i stedet for den.

Vennligst  send meg listen over disse online attester,  det  kan være interessant  og nyttig  for
andre som var like hjernevasket som jeg var før jeg møtte Rick og fant ut om den virkelige
tilstanden innen feltet "konvensjonell medisin." Takk for at du støtter og hjelper oss med å spre
ordet om denne medisinen.Etter to og et halvt år med å jobbe med Rick, kan jeg bare si at riktig
produsert og brukt oljen gjør akkurat det han sier den gjør.JB

"Hei Corrie!FANTASTISKE nyheter nok en gang.Min venn ***** ***** du snakket med og sendte
til *** i Los Angeles, vel han har gått på cannabisolje i ca. 2 måneder nå, og han dro for å få
medisinsk skanning i dag og det er IKKE MER KREFT i kroppen hans!!!!!!!ALT KLART!!!!!!!Han
er mer enn takknemlig for deg for meg for å fortelle ham om deg og mer enn takknemlig for at
du fortalte  ham om ****!!!TUSEN TAKK for  alltid.Du er  så så så god til  å  hjelpe alle  disse
menneskene du ikke engang kjenner og redde liv over hele verden!Jeg skal kjøre ned til Los
Angeles for å jobbe med ****og prøve å stoppe all diaréen min og få meg av toalettet fra å gå
60-80 ganger om dagen.Hva med dette for nok en fantastisk rapport??Vi ELSKER dette!!”

"Jeg vil dele en kommentar fra legen min i dag.Jeg har hatt en blæreinfeksjon LENGE! tid og
legen har behandlet infeksjonen.I dag tok han en førstehånds titt med kamera (ikke mye moro)
OG!!Det ser ut til at jeg har restene av en blæremasse (svulst) som har DØD på plass (hans
ord, ikke mine) og får infeksjonen til å henge igjen.

EN GANG TIL!HANS ORD, IKKE MINE; Dr. sa "Jeg har praktisert medisin i over 40 år og har
aldri sett en svulst dø på plass uten noen form for ekstern intervensjon." Jeghar tatt olje av og
på siden mars, men siden avlingen min kom inn har jeg dobbeldosert olje i ca 6 uker.Skal ha en
liten ryddeoperasjon 8. oktober for å være sikker på at massen er borte (hvis jeg ikke klarer den
før da).

Jeg var i tvil om oljen, men jeg er ikke i tvil.Jeg har nok knoppmateriale til å utgjøre omtrent 5
eller 6 unser olje.Materialet som brukes er Sativa Blend Pineapple Kush, 25 % THC.Jeg kan
ikke fortelle deg hvor fornøyd jeg er med resultatene så langt.Jeg har ikke fortalt legen min noe
ennå fordi i FLa vil noen doktorer da nekte å behandle deg.Så foreløpig vet han ingenting.»
John

-- Men du vet mer enn nok, John.Gratulerer.Jeg ville fortsette å ta oljen, og jeg ville forlate
operasjonen til  senere.Ingen flere skanninger hvis det er mulig.Og jeg ville også tatt  oljen i
stikkpilleform, man ønsker alltid å få oljen så nærme det vonde stedet som mulig.Prøv også å
lage oljen fra mer enn én stamme for best resultat, hvis du kan.Beste ønsker til deg, JB

«Full enighet der, JB.Og understreke forsinkelsen av operasjonen.Ethvert invasivt kroppsarbeid
tillater infeksjoner i systemet ditt.Gjennom sløve vaner og total mangel på respekt for sine egne
vidundermedisiner har vi nå antibiotikaresistente kjøttspisende bakterier,  utbredt på de fleste
sykehus.RSO vil fikse det, men hva med en kirurgisk "botch-job"?Løp fra kurensier alt." Tielman

“For tre dager siden behandlet vi en venns basalcellekarsinom med RSO.Vi sjekket den i dag
og den var nesten borte.Vi påførte RSO på nytt og dekket med en bandasje.Vi vil sjekke det om
ytterligere  3  dager  og  forventer  at  det  er  borte,  basert  på  resultatet  fra  de  foregående  3
dagene.Denne  er  på  høyre  hånd.Tidligere  kreftformer  vi  kurert  av  ham  var  på  venstre
hånd.Hurra, det fungerer." merke

-- Ja det gjør det.Vi ville ikke gjort det vi gjør hvis det ikke gjorde det.JB

"Moren min ble nylig diagnostisert med stadium 4 hjernekreft og fullførte nettopp sin runde med
stråling.Dokumentene er sjokkert  over hvor bra hun gjør det!Hun hadde det  ganske dårlig i
starten, mistet evnen til å snakke.Helt siden vi begynte å gi henne oljen, har hun blitt bedre og
bedre, og hun er nå i stand til å gjøre ting hun ikke gjorde før som å si fraser i stedet for bare ett
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eller to ord, og gå normalt.Vi kan også fortelle at hennes forståelse er mye bedre.Hun ble heller
aldri syk av den aggressive strålingen og cellegiften hun gjorde.Ikke en dag med kvalme eller
oppkast!Så for noen å si at det ikke fungerer er det en fornærmelse!Få fakta på det rene!Den er
også VELDIG enkel å lage!Alle kjenner noen som kjenner noen som kan få marihuana for deg!
Jeg har instruksjonene for hvordan jeg skal ta behandlingen, så hvis noen er interessert vil jeg
legge det ut i en kommentar!» Diana

-- Diana, hold deg unna cellegift og stråling.Oljen ville gjort jobben mye lettere hvis legene og
deres metoder ikke sto i veien.120-180 g høykvalitets olje, så raskt hun kan ta det, ikke flere
kreftfremkallende skanninger hvis det er mulig.Beste ønsker, JB

«Jeg heter George, og jeg vil gjerne gi deg mitt vitnesbyrd.I en alder av 82, 22. desember 2010,
ble jeg diagnostisert med kreft i spiserøret.Jeg ble fortalt at jeg ville ha 6 måneder til 2 år igjen å
leve og muligens kan kreve en stint i halsen på et tidspunkt etter strålebehandling for å hjelpe
med svelging.

Før diagnosen min hadde jeg problemer med å puste og svelge mat, hadde hevelser i begge
bena  og  ble  trøtt  av  lett  aktivitet.Jeg  hadde  gjennomgått  strålebehandling  tidlig  i  2011.I
september  2011  hadde  jeg  vanskelig  for  å  svelge  og  tygge  fast  føde.Jeg  følte  at  jeg  ble
kvalt.Maten min  måtte kuttes opp i  små biter.Jeg foretrakk  å  spise  grøtaktig  mat  og Boost
shakes i stedet.Jeg fikk også kraftig gass i magen.Gassen rev gjennom magen min som torden
og  lyn.Jeg  begynte  å  oppleve  svimmelhetsepisoder  pustevansker,  kortpustethet  og
svette.Balansen min var dårlig og jeg klarte ikke å komme meg så godt rundt.Det var vanskelig
å frakte dagligvarer til suiten min uten kortpustethet og svette.

Senere sendte en alvorlig episode med svimmelhet meg til sykehuset og legen satte meg på en
ny  blodtrykkspille.Kort  tid  etter  sykehusoppholdet  kom  en  fremmed  til  meg  og  tilbød  meg
hampolie  for  å  behandle  kreften min  og  henviste  meg til  Phoenix  Tears-nettstedet  for  mer
informasjon.Jeg var først urolig og livredd for å ta hampolje, jeg har alltid trodd at cannabis var
et inngangsstoff som ville forårsake avhengighet og føre meg til andre harde stoffer.Etter å ha
undersøkt Rick Simpsons hampolie bestemte jeg meg for  at  jeg skulle ta behandlingen.Jeg
innså under og etter behandlingen at hamp/cannabisolje er "porten" til bedre helse.

Etter min første dose -1/2 riskorn med hampolje, merket jeg at det virket i kroppen min med en
gang.
– Jeg kjente det strømme gjennom kroppen fra fingrene til tærne.Jeg opplevde en følelse av
avslapning, lykke og en forbedring av humoren min.Bena mine føltes gummiaktige som etter 6
timer bleknet.Pusten var roligere mens du hviler og også mens du sov.

Etter  dager/uker:  Haugene/hemoroidene  mine  forsvant.Smerter  i  skulderen  ble
mindre.Kortpustethet ble mindre.Fra den andre dagen ble oppbygningen av gass og ubehag i
magen lindret og ble mer regelmessig og fortsatte behandlingen.Jeg reduserte og sluttet å ta
blodtrykkspillerne  mine  da  blodtrykket  ble  for  lavt.Når  jeg  sluttet  med  blodtrykkspiller,
normaliserte  blodtrykket  seg.Hevelse  i  både  ben  og  ankler  ble  betydelig  redusert.Dempet
appetitten  og  regulerte  vekten  min  -  jeg  har  gått  ned  26  kilo  så  langt.Hudfarge
forbedret.Svimmelheten forsvant.Hjerterytmen virker mer regelmessig og ikke så plagsom, tatt i
betraktning  at  jeg  har  hatt  uregelmessig  hjerterytme  siden  fødselen.Avføringen  ble  mer
regelmessig.Opplevde bedre, mer avslappende søvn.Balanse og koordinasjon forbedret.Kunne
komme seg bedre rundt uten kortpustethet.Ble mer artikulert i samtaler.Endret mitt syn på ting
og hevet humøret mitt.Endret mitt syn på marihuana.

Generelt  forsvant  alle  symptomene  jeg  opplevde  før  jeg  tok  hampoljebehandlingen.
Det  tok  meg  3  1/2  måned  å  fullføre  behandlingen.Denne  opplevelsen  var  ikke  så
ubehagelig.Det var imidlertid en justering, da jeg økte dosene, men etter en dag eller to ble alt
justert.Jeg fulgte doseøkningene foreslått av Rick Simpson mer eller mindre.
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Etter  2  måneders  behandling  var  mitt  besøk  hos  onkologen  overraskende.Han  uttalte  at
hudfargen min så bra ut, blodtrykk og hjerterytme var normalt, og fordi jeg ikke hadde problemer
med å svelge, var det ikke nødvendig med en stint.Dessuten sa han at røntgenbildet fra en
tidligere avtale så bra ut og at jeg ikke trengte å komme tilbake på minst 6 måneder.Normalt
skulle jeg se onkologen hver tredje måned...

Jeg tror  at  hampoljen drepte kreften min.Alle de andre helseforbedringene jeg opplevde fra
hampoljen får meg til å føle meg som en ny mann.Jeg er helt overrasket over miraklet med
hampolie.Jeg er så takknemlig for at jeg bestemte meg for å ta hampoljen.

Hampolje fornyet helsen min og forlenget livet mitt.Jeg takker deg Rick Simpson, Gud velsigne
deg!Fortsett med de gode gjerningene!Jeg er helt overbevist om at hampolje kan redde liv.Takk
skal du ha." George

"Minioppdatering for George....Til dags dato har han gått ned +31 pund, nå, for en liten stund
siden, måtte han besøke tannlegen sin på grunn av vekttapet (han pleide å veie noe sånt som
280 pund).Han har lært at han ganske enkelt kunne gå opp i vekt hvis han ville nå, men han
velger  en  sunnere  lavere  vekt  og  livsstil),  han  måtte  få  protesene  på  plass
igjen/justert.Tannlegen hans bemerket hvor godt han så ut og at fargen hans også var bedre.

Jeg må nevne at George sa at han fortsatt har pustet godt, og ingen problemer med kvelning
lenger til dags dato, han hadde en biff, potet og grønnsaker til kveldsmat tidligere denne uken,
og maten hans går ned mye, mye lettere enn noen gang vant til før hans "behandling". Han
forteller  at  han besøkte fastlegen sin(vanlig  lege)  tidligere denne uken...Legen hans utbrøt:
«WOW!Areer du sikker på at du er den samme George som jeg har sett før?» Også legen hans
sa at fargen hans har blitt bedre.George forteller meg at han senere viste legen sin hvor mye
mer væske han mistet i begge bena og fortalte ham at han tror det nesten er borte...Da sa
legen: "George, du har ikke lenger ødem."

Han  har  anskaffet  noen  gamle  medisinske  infopapirer,  og  ble  også  fortalt  (nå)  at  han
burde/kunne prøve å få et gammelt røntgenbilde pluss CT-skanning (på en plate) fra onkologen
sin  ved  neste  time  (juni).Han  prøver  å  komme  inn  på  sin  onkologtime  tidligere  nå...med
fastlegens hjelp nå.På det besøket vil han be om en MR.Han har kommet langt nå...men hans
eneste virkelige problem for øyeblikket (ellers sier han at han ville vært flott!!) er at han har hatt
uregelmessig hjerterytme siden fødselen, og i det siste har det økt litt mer enn vanlig.Jeg vet
ikke  om  vekttapet  hans  utløser  hans  uregelmessige  hjerteslag  eller  spenningen  fra  denne
livsendrende hendelsen eller hva som gjør dette helt sikkert, jeg vet bare at jeg vil ha dette for
fikset for ham.Han har nå en henvisning til kardiolog angående hjerterytme osv.Også nylig ble
fargen hans enda bedre, han har mer rødt/rosafarget ansikt, sirkulasjonen hans ser enda bedre
ut også.Vel, det er alt jeg kunne få for nå...Peace 1♥”Frihet

"Takk Rick/JB for å svare på spørsmålene mine i går.Jeg kjenner en mann hvis mor har det.Jeg
ville ha noe jeg kunne sende ham for å se på.Dere er flotte.Skulle ønske jeg kunne hjelpe
mer.Denne informasjonen kommer til  mange nå.Du har gjort  en så god jobb med å fortelle
verden om det, Rick.Du kan betraktes som en moderne helgen.Tuller ikke.Fantastisk mann.Kan
ikke si nok gode ting til alle om deg Rick & JB som har holdt seg til deg i alt dette.Tror jeg
kommer til  å kjøpe 5 bøker  hver  måned for  å hjelpe Rick.Behold den gode informasjonen,
folkens.Du er den beste.Fred og helse til alle.RSO.Guds medisin." Peter

"Vel, Rick og Jindrich, mitt harde arbeid og dedikasjon til RSO har endelig gitt resultater.Jeg har
fulgt  Rick  og Phoenix-tårene siden 2004,  og jeg  trodde umiddelbart  på oljens  helbredende
evner.Jeg spredte ordet og sto bak det 100% selv når folk lo og kalte meg gal.Jeg har nå kurert
3 personer med uhelbredelig kreft og min siste pasient jeg skylder mye ære til for at han faktisk
gikk gjennom det medisinske systemet og nektet all behandling der og fikk dokumentert at han
brukte RSO for å kurere kreften sin...begge lungene hans var fulle av kreft, og de ga ham 3
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måneder igjen å leve da han først ble diagnostisert...5 måneder siden.

I dag er han offisielt kreftfri, og han gikk faktisk opp 27 kilo.Kreftlegene er imponert over hans
mirakuløse bedring på bare 5 måneder med knapt noen hjelp fra dem og sier faktisk at han er
sunnere enn de er nå.Lol.Han spiste oljen foran legene på sykehuset og bar rundt på et Weed-
verdensmagasin med en Phoenix tears-artikkel i som viste den til alle de andre pasientene og
spredte ordet  om RSO.Jeg vil  snart  ha  kopier  av all  sykehusdokumentasjonen om at  RSO
kurerte kreften hans...Det står rett på papirene hans at han brukte hampolie til behandling.

Jeg skal sette sammen en historie for ham så raskt som mulig for å hjelpe til med å spre ordet
så mye jeg kan.Jeg vet også om 25 andre mennesker som har sett RSO-mirakelet virke for
mange forskjellige sykdommer, og de jobber nå med å kurere seg selv også...ordet er ute!!!!:)
På vegne av de kurerte og snart mange andre i mitt område vil jeg gjerne si TAKK for deres
fortsatte  harde  arbeid  og  dedikasjon  til  gjenoppdagelsen  av  universalmiddelet...Dere  er
livreddere...Bokstavelig!!PEACE AND LOVE fra PA” Steve

"Jeg fikk noen til å sette oljen på en liten flekk på hudkreften hennes (ansiktet), og etter en dag
ser det enda verst ut.Reagerer hun, eller trekker oljen faktisk ting ut og inn på overflaten av
huden først?Det ser helt grønt ut som om det er infisert, liksom.Er det normalt?Noen ganger?"
Miguel

«Ja, dette kan være normalt!Det er et godt tegn, hvis du kjenner kløe og ser oljen virke, så
leggenda mer olje på den.Grønnaktig kan komme fra oljen.Er oljen laget riktig?" Anna

«Å ja, det er ikke grønt av oljen, det er en gylden olje jeg lager, det er det reneste du kan få
mens du lager dette hjemme.Det er egentlig som en infeksjon grønn hvitaktig.Jeg var ganske
sikker  på  at  dette  var  oljen  som  gjorde  jobben  sin,  ville  bare  ha  bekreftelse  fra  noen
andre.Takk." Miguel

"Hei, jeg må fortelle deg en historie om et mirakel som skjedde i går.Jeg har en venn og hun
heter Shannon O'Brien.Hun er en 17 år overlevende hjernekreft.Hun har hatt  en inoperabel
svulst  som  har  vokst  i  omtrent  et  år  nå.Den  hadde  vokst  til  nesten  hele  hjernestørrelsen
hennes.Jeg delte RSO med henne, og i går viste MR-resultatene hennes at svulsten hadde
krympet med nesten halvparten.Hun har tatt det siden februar.14.Du må forstå at dette var en
Hail Mary.Jeg er så takknemlig for at ånden min fant historien din og at jeg klarte å gi den
videre.» Nadine

"Min kone har brukt RSO i 11 måneder nå.Hun har stadium IV metastatisk brystkreft og ble
fortalt av onkologer ved MD Anderson Cancer Center at hun var for langt kommet for cellegift,
stråling eller kirurgi.Hun reiste fra hjemmet vårt i en ulovlig tilstand 26 timer rett til en lovlig stat
for å få det.Svulstene hennes krymper.Hvis hun hadde den tilgjengeligheten hun trenger (hun
tar for tiden bare 2 gram om dagen) tror vi hun ville vært kreftfri nå.RSO holder kona mi i live, og
vi har også en funksjonshemmet sønn.Gud vet at arbeidet hennes her ikke er ferdig!!” Fredrik

"Vel,  Rick,  jeg  føler  meg  bedre.Har  vært  på  RSO  i  ca  30  dager  for  hjernesvulst  og
diabetes.Blodsukkeret mitt synker.Jeg sluttet med insulin for to dager siden fordi blodsukkeret
falt for lavt.» Jeff

"Det fjernet også en annen venns brystkreft  stadium 1.Gikk fra en golfballstørrelsessvulst til
mindre enn en ert på to uker.0,4g to ganger om dagen, råolje.En annen venn med hudkreft
fjernet den med aktuell oppløsning gnidd direkte på huden.

På meg selv har jeg blitt kvitt infeksjon og hevelse i en dårlig tann, ryddet ut lungene mine etter
en astmaanfall, og fjernet to funky flekker fra huden min som kanskje eller ikke kan ha vært
kreft...  fikk  aldri  sjekket  det  og  det  er  borte...oops.Ingen  cellegift,  ingen  stråling,  ingen
bivirkninger, ingen problem.» Bruce
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«Jeg vil gjerne takke JB for all hjelpen hans!Som noen vet har min kone stadium 4 brystkreft
som sprer seg til beinene hennes.Legen sa at hun hadde så mange svulster at de måtte slutte å
telle og at de ga henne 6 måneder å leve!De startet henne på cellegift de siste 5 månedene, jeg
ga henne 5 riskorn med RSO-olje i 1 og en halv måned!Jeg var nettopp vitne til livets mirakel!
Hun har nettopp fått tilbake MR og skanninger, og de fant ingen tegn på kreften!

Jeg kan ikke bevise at oljen hadde noe med det å gjøre, men jeg er 99% sikker på at det hjalp
henne med å komme over pukkelen!Hun har ikke engang fullført cellegiftprotokollen, hun har 4
måneder igjen av behandlingen!I 2012 ble det sagt at stadium 4 kreft ikke kan kureres, så som
jeg sa, må oljen ha fungert!Jeg anbefaler alle som har kreft å ta denne RSO-oljen ASAP.Det kan
ikke skade noe!Som jeg sa, takk JB for all hjelp!

"Hvor mange risdråper bør jeg gi henne i vedlikeholdsfasen??" Jeff

-- 1-2 g per måned kan gjøre, Jeff, en dråpe om natten er alt de fleste pasienter trenger som
vedlikeholdsdose.Men hun tok cellegiften, så jeg vil gjerne se at hun spiser minst 60g så raskt
hun kan for å fjerne skadene cellegiften etterlot seg.Takk, JB

"Jeg brukte olje jeg laget selv ved å bruke Ricks videoinstruksjoner og kurerte meg selv for
Stage 4 Diffuse Large B Cell Lymfom, en antatt "uhelbredelig" follikulær kreft på bare 58 dager!

Siden den gang har jeg fortsatt å lage oljen for meg selv og andre og sett over 10 bekreftede
tilfeller av lunge, bryst, prostata, hjerne, tykktarm, leukemi, bukspyttkjertel, pasienter helbrede
seg selvbruker mørkegrønne oljer!!Jeg lager olje  ved å bruke BÅDE blader og blomster på
grunn av de spesielle antiinflammatoriske forbindelsene som KUN finnes i de grønne bladene!

Jeg mistet hele tykktarmen i 1992.Jeg har fått laget en "pose" fra tynntarmen min som fungerer
som  vanlig  rørleggerarbeid  i  20  år  som  skulle  ha  blitt  utslitt  for  7  år  siden!I  følge
gastroenterologen min ved PAMF; Han krediterer den tunge bruken av cannabinoid til en sunn
pose «i bedre form enn for 20 år siden den dagen den først ble satt i». Han har hørt de samme
resultatene  fra  mange  andre  pasienter  som  bruker  cannabinoider  og  anbefaler  det  nå  til
pasientene sine!» Craig

«Jeg vil bare takke deg.Etter 5 år med "vaktsom venting", reiser min manns follikulært lymfom
opp sitt  stygge hode.Han er 3 uker inne i oljen og føler seg bra, til  og med golf  4 dager i
uken.Jeg vil holde deg oppdatert mens vi fortsetter." Joyce

"Jeg  gikk  til  mine  2-årige  skanninger,  og  de  er  HELT  FRI  FOR  KREFT  OG
STRÅLINGSSKADEN  DE  SÅ  LITT  SISTE  GANG.JEG  ER  HELT  SYKDOMSFRI,  RSO
OLJE.HVILKEN GUD SENDE RICK SIMPSONS OLJE HAR VÆRT TIL SÅ MANGE...TAKK
FOR AT DU GIVER videre all informasjonen du gjør.» Linda

«Kona til vennen min har tykktarmskreft på sent stadium.Legene har sendt henne hjem, fortalt
henne at det ikke er noe mer de kan gjøre for henne.Det har spredt seg til lungene og hjernen
hennes.Hvilken dose bør hun innta?Hvor lang tid ville det ta henne å bygge toleranse?Bør hun
bygge seg opp til å ta 3 riskornstørrelse dråper per dag?Kjemoterapien de ga henne har gjort
henne for svak...de vil ikke gi henne cellegift lenger...Jeg håper oljen kan reparere skaden før
det er for sent.De ga henne 4-6 måneder igjen...” Simon

-- Simon, samme protokoll som for alt annet.Når hun først blir vant til  medisinen, jo mer og
raskere hun spiser, jo bedre.JB

"Jeg begynte for fire måneder siden å lage cannabisolje for en fetter som hadde gitt  opp å
komme seg gjennom 2014 etter at legen hans, 4 ganger på under et år, kirurgisk fjernet mye
kreft fra innsiden av blæren hans, ga ham flere cellegiftbehandlinger og fortalte neste trinn var å
fjerne  blæren.Han  begynte  å  ta  oljen  i  januar  og  for  to  uker  siden  fant  han  ut  at  han  er
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kreftfri.Han lager nå sin egen olje og tar en vedlikeholdsdose daglig.» Charles

"Hei, jeg tenkte jeg skulle dele noen gode nyheter med deg.Kreftpasienten jeg snakket med deg
om tidligere har nylig gått gjennom en CAT-skanning.Det er ingen svulster tilstede!!!Det var en
svulst  på  brystet  hans  som  var  omtrent  på  størrelse  med  en  baseball.Den  og  de  andre
svulstene er helt borte!Det eneste som gjenstår er litt arrvev.Både han og jeg priser Gud for
denne fantastiske medisinen.Cannabis, en fantastisk plante, en gave gitt til oss alle fra Gud.Vi
bør alle takke Rick Simpson og ofrene han gjorde for å gjøre folk oppmerksomme på hva Guds
plante kan gjøre.Pasienten har gått opp igjen de 40 kiloene han gikk ned.Han ser sunnere og
bedre ut enn jeg noen gang har sett.Jeg er 100 % sikker på og en sann troende på at Rick
Simpson-oljen, når den er laget og brukt riktig, kan kurere kreft.Nå etter 12 år med kamp mot
denne sykdommen, er denne pasienten kreftfri.Vi kan bare gi vår ære til Gud for dette.

Takk igjen, Rick, for å være en standup-fyr som ofret noen veldig store ofre for folket.I et år nå
har jeg spredd budskapet om hva RSO kan gjøre.Nå er jeg 100 % sikker på at alt som ble sagt i
videoene dine er ekte blått.Jeg tar på meg en annen stadium 4 kreftpasient og er veldig sikker
på at han vil bli kreftfri om mindre enn ett år.Jeg vil fortsette å spre ordet så godt jeg kan.Jeg
skal  også hjelpe så mange jeg kan.Sannheten vil  seire.Takk for  alt  du har gjort  og fortsatt
gjør.Med vennlig hilsen Grow Goddess"

«Dr. Rondeau fortalte meg før jul at denne svarte flekken på ryggen min var melanom.Jeg gikk
til ham etter at det begynte å blø.Jeg kom hjem og begynte å legge knopsolje på ryggen og jeg
begynte også å spise olje jevnt.Det tok mindre enn 2 uker og flekken på ryggen min ryddet opp
og jeg fortsatte å spise omtrent 2 gram av oljen.Knapt et merke på ryggen og jeg føler meg
fantastisk.

Philip  hadde  også  ett  års  kontroll,  og  han  har  vært  kreftfri  i  over  ett  år.Så  de  kaller  det
kreftfri.Han trenger ikke oppsøke lege på minst 3 år.Han tok ingen cellegift og ingen stråling,
han tok omtrent 4 gram cannabisolje og han spiser fortsatt litt nesten hver dag.Ikke mange slår
tarmkreft.Rick er vår helt.» Fløyte ved

"Det er  bare vanskelig  å tro på folk som ikke har hatt  en sjanse til  å  bli  utdannet  om den
helbredende kraften til cannabisolje... Jeg bor i området der Rick Simpson kommer fra, og vi har
sett den helbredende kraften i 10 år.Det kurerer kreft, diabetes, muskelsykdommer, tannsmerter,
spesielt et mirakelmiddel mot brannskader (du må se det for å tro det).

Så  langt  er  det  ingenting  vi  har  sett  at  det  ikke  vil  fungere,  hvis  det  tas  riktig  og
regelmessig.Spesielt bra mot hudkreft, kvalme, kramper i magen, og det man måtte trenge.En
god natts søvn.Det er ingenting som lindrer stress som cannabisolje, og de fleste av våre indre
problemer er forårsaket av stress.Så der går du.Lykke til alle sammen.Det fungerer virkelig, du
må bare stole på det.Sett din lit til Gud og Rick Simpson.» Terry

"Alt jeg vet er at jeg var klar til å gå, orket ikke mer, legg historien min på her, og engelen min
gikk  opp  og  koblet  meg  til  RSO-oljen.Jeg  hadde  sluttet  å  spise,  og  med  bare  noen  få
riskornstørrelser av oljen kunne jeg kjenne forandringen inni meg.Før det var livet mitt på sofaen
med varmepute, holdt nede drinker.Men den andre dagen var jeg oppe, i isboksen, på jakt etter
noe å spise, tok en dusj.For noen er det ikke en stor sak, inntil tiden kommer da du ikke kan stå
lenge nok for en dusj.Jeg holdt på, gikk opp i vekt, begynte å leve igjen, fikk virkelig livet mitt
tilbake.Jeg  angrer  bare  på  at  jeg  ikke  visste  om  det  før  jeg  ble  operert.56,  hvit  kvinnelig
brystkreftoffer Kathleen"

«Faren min er nå 75 år gammel for rundt 18 år siden min far ble diagnostisert med magekreft,
ble fjernet fra magen, brukte 15 år på å lære å leve igjen.For 3 år siden ble han fortalt at han
måtte fjerne de nedre tarmene og en del av tykktarmen på grunn av kreftlesjoner.For 2 år siden
ble han fortalt at den nye kreften var på steder som ikke kunne opereres...
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Da jeg fikk beskjed om dette laget jeg en 24-timers batch med olje (350 gram toppknopp i 1/2
gallon Everclear).Ett år senere da han gikk inn for en sjekk, kunne ikke doktoren finne kreften
hans,  tilsynelatende gjør  oljen kreften usynlig  og ineffektiv  til  døden...Han behandler  nå sin
beste  venn  Ellie,  labradorhunden  hans,  som  har  svulster...og  hun  reagerer  veldig  bra  på
oljen...Jeg er din største fan i USA.Mitt liv er denne oljen.Takk Rick Simpson." Rebecca

"Jeg må bare dele denne utmerkede nyheten med deg og dine følgere ...Min kones arbeidsvenn
fortalte henne for noen måneder siden at ektemannens kreft i bukspyttkjertelen hadde kommet
tilbake for andre gang, min kone og jeg visste allerede om RSO-en din, så vi la dem inn på
nettstedet ditt for å lære mer om det osv., vel han begynte på det med en gang og i går dro
tilbake til sykehuset for resultatene av de siste testene hans, sykehuset fortalte ham stort sett at
han trengte cellegift igjen, men det som faktisk skjedde da de så på resultatene er at kreften
definitivt hadde blitt  mye mindre enn den var da de først la merke til at den hadde kommet
tilbake, nesten forsvunnet faktisk.De var forvirret over hvordan det kunne ha krympet (de burde
lære om alle typer medisin da, ikke bare de giftige).De sa at de ville fjerne det som er igjen, men
jeg rådet ham til å bare fortsette med de samme dosene som han gjorde før, da det tydeligvis
har hatt en positiv effekt, og ikke gidde å slippe slaktere i nærheten av ham.Jeg var så glad for å
høre nyhetene og kunne ikke vente med å fortelle deg det. :)" Merke

-- Godt gjort,  Mark, se hvordan pasienten har det,  skanninger er ikke nødvendig i  de fleste
tilfeller.Spiser han 120-180g over seks måneder, har han ikke så mye å bekymre seg for, ser det
ut til.JB

"Det  er  tusenvis  av dokumenterte bevis  på at  det  faktisk kurerer  kreft  hos mennesker  som
nektet å ha noe med leger å gjøre, bare oljen.Jeg hadde stadium 4 kreft.Jeg hadde bare 3
måneder igjen å leve, og det var 14 måneder siden. Tom

«Bare for å fortelle deg, her er en oppdatering om min onkel Tom.Hans nye PSA-nivå er 0,1 og
stabilt.Takk  for  at  du  ga  oss  kunnskapen  til  å  redde  livet  hans.Han  var  på  stadium  4
prostatakreft.Vi ønsker å lage en attest.Gud velsigne deg." Sherri

"Tom, jeg brukte denne oljen for tre år siden for å drepe stadium 4 prostatakreft.Jeg brukte
hormonbehandling til å begynne med, og fant så ut om RSO.Det fungerer.Jeg kjenner personlig
dusinvis av mennesker som bruker det hver dag for mange plager.Det er en enorm hjelp for
kreftpasienter, men jeg tror min mest forbløffende åpenbaring har vært å kurere noens alvorlige
psoriasis at de hadde over 90 % av kroppen.Ved å innta 1/4 til 1/2 gram av oljen om dagen i 6
uker, har denne personen bokstavelig talt kurert seg selv fra en tilstand de hadde lidd av siden
barndommen.Jeg kunne fortsette i timevis om tingene jeg har sett denne oljen gjøre.Du vil se,
holde tankene åpne og gjøre som Rick instruerer, du vil ikke angre.” Dan

"Siden jeg ble frisk etter ulcerøs kolitt og kreft har gastroenterologen min nå ALLE pasientene
sine på cannabisprodukter fordi de er de kraftigste antiinflammatoriske stoffene han vet om...og
de virker BEDRE ENN NOEN NARKEID HAN KAN FORESKRIVE!!!» Craig

"Jeg vet det kurerer kreft ...Jeg kurerte moren min 3 ganger, og hun er nå kreftfri." Mc Jay

"Jeg har brukt oljen i 5 uker, og gårsdagens kjæledyrskanning viste en markant reduksjon i
beinsvulster og ingen tegn på flere hypermetabolske levertumorer.Jeg presenterte opprinnelig
stadium 4 bein og levende kreft for 3 måneder siden...Jeg vil si det fungerer.Og det var bare de
første 8cc-ene, på tide å slå av de neste 52!!» Laura

-- Flott, Laura, flott å høre det, men hold deg unna flere skanninger eller røntgenbilder hvis det
er mulig.Du ønsker ikke å utstråle en svulst, onkologen din bør kunne forklare deg hvorfor det
ikke er lurt å gjøre det.Beste ønsker, JB

«Hør,  jeg  har  undersøkt  dette  i  flere  måneder.Det  er  støttet  av  Harvard.De  bruker  det  i
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Spania.På grunn av det faktum at det er ulovlig, kan jeg dessverre ikke fortelle deg noe mer.Jeg
kan si at mannen min har stadium 4 kreft med mets til hjernen.RS sier ikke stol på noen med
helsen din.Så det gjorde jeg ikke.Jeg "hoppet over månen" for å si det sånn.Jeg landet godt på
beina og mannen min har det bra.:)” Lisa

"Kjære  CureYourOwnCancer.com,  for  en  stund  tilbake  leste  jeg  om  Rick  Simpson  Oil  og
bestemte meg for å prøve å lage noen.Jeg har dyrket marihuana i veldig lang tid.Jeg brukte
noen av mine beste knopper, og laget litt premium hampolie.Jeg prøvde det og kunne ikke tro
det.Det var så kraftig at det var som ingenting jeg noen gang har hatt.

Etter å ha prøvd det, visste jeg om en pasient som hadde kjempet mot kreft (Hodgkins lymfom) i
omtrent  11  år  på  det  tidspunktet.Jeg  tilbød  meg  å  være  hans  medisinske  marihuana
omsorgsperson, og forsyne ham med oljen uten kostnad for ham så lenge han ville ta oljen som
anbefalt.På den tiden var han en fremmed for meg mer enn mindre.Jeg hadde møtt ham rundt
et år tidligere på et medfølelsesklubbmøte og fikk da vite at han hadde kreften.Jeg ville virkelig
se om oljen kunne kurere kreft, som nevnt i Rick SimpsonsLøp fra kuren.

Så, etter å ha kommet i kontakt med denne pasienten og presentert tilbudet for ham, sendte vi
inn de riktige papirene til staten vår og begynte behandlingen.Vi satte den opp der han ville
være i besittelse av plantene, så til slutt ville han kunne gi oljen til seg selv.Det var også en del
av avtalen, at han lærer å hjelpe seg selv.Vi begynte behandling.Først var det vanskelig for ham
fordi  oljen  var  så  kraftig,  og  å  ta  den  tre  ganger  om  dagen  kan  være  ganske  vanskelig.
Etter tre måneder begynte en svulst på øvre del av brystet å krympe.Etter fem måneder var
svulsten helt borte.Han gikk deretter inn for en CAT-skanning.Resultatene kom tilbake at han er
kreftfri!Legene  har  forsøkt  å  kurere  kreften  hans  i  minst  11  år.Kjemoterapi,
benmargstransplantasjoner og så videre.Alt som skulle til var omtrent et pund premium knopp
konvertert  tilhampolje.Han  har  før  og  etter  CAT-skanningsresultater  på  disk  (vil  bli  gitt  oss
snart).Han har stått frem og snakket offentlig til folk.Faktisk er han nå en omsorgsperson som
hjelper andre pasienter med den helbredende hampoljen!»GrowGoddess”

"For et år siden sa onkologen min at vi skulle kontakte hospice snart, tykktarmskreft var tilbake i
lungene og tykktarmen,  hadde blitt  fjernet  fra tykktarmen i  09  og leveren i  11.Mannen min
insisterte  på  at  de  skulle  prøve  enda  en  runde  med  cellegift.Samtidig  som  jeg  oppdaget
Cannabisolje,  begynte  jeg  å  ta  oljen  samme  dag  som  cellegift.Tumormarkøren  min  var
17,6.Etter EN behandling (og 2 uker med olje) var tumormarkøren min 10,6.Sist fredag etter 2
behandlinger og 5 uker med olje er svulstmarkøren min 4,8.Sykepleieren min fortalte meg at
hun ikke visste hva jeg gjorde, men denne cellegiften skulle ikke gi disse resultatene.Jeg føler
meg bedre enn jeg har gjort på lenge, lenge." Diane

"Hei Jindrich, i går leste jeg ferdig Ricks bok.Flotte greier!Ærlig talt trenger jeg virkelig ikke flere
bevis om den virkelige magiske kraften til oljen!

Jeg har også gjort noen eksperimenter, og hver dag oppdager jeg noe nytt denne medisinen
kan  gjøre!Fantastisk!Dessverre,  selv  om  jeg  er  overbevist,  og  selv  om  kjæresten  min  er
overbevist, er moren hennes på en eller annen måte ikke i stand til å "gi slipp" helt ...og fortsatt
er  hun  ikke  sikker  på  om  hun  skal  slutte  med  cellegift...
Jeg prøver hele tiden å få frem gode argumenter men klarer ikke bestemme meg for henne!Hun
er  den med kreft  og  hun er  den eneste som kan bestemme hva hun skal  gjøre  med livet
hennes.

Jeg vet at hun vil bli kurert uansett til slutt fordi vi vil stappe i henne så mye olje at det vil være
umulig for henne å dø.Men likevel føler jeg det er så dumt og så farlig å leke med disse jævla
kjemikaliene, spesielt når man har tilgang til naturmedisin som har vist seg å kurere kreft!Jeg
leste om din erfaring med kreft og medisinsk system...Jeg beklager virkelig tapet ditt ... og nå
forstår jeg bedre holdningen din til den tradisjonelle såkalte "medisinen"!" Luigi
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-- Hei Luigi, takk for dine fine ord om boken og det er synd at det du måtte gjennom.Det er
hennes valg hvilken behandling hun velger, men jeg ville ikke gå i nærheten av cellegift - bare
les min mors historie for henne, kanskje hun vil forstå at det aldri er en god idé å ta gift, spesielt
når det ikke er underbygget eller nødvendig.Sjansene hennes for bare å overleve cellegiften vil
bli betraktelig bedre hvis hun tar oljen, men igjen, hvorfor forårsake enda mer skade på den
syke kroppen hennes?Det gir ingen mening i det hele tatt.Beste ønsker, Jindrich

«En venn satte meg ned for å se påLøp fra kurenfor omtrent to og et halvt år siden tenkte at det
kan hjelpe psoriasisen min.Vi laget oljen sammen - første gang for oss begge - innen tre uker
var plakkpsoriasisen min borte.Jeg har laget oljen og inntatt den siden.Hvis jeg inntar hver dag,
og påfører oljen lokalt om natten på de enkelte flekkene som dukker opp tilfeldig, er psoriasis
veldig kontrollert og nesten usynlig.På grunn av denne opplevelsen, hoppet jeg inn med to føtter
og eier  nå den første fullt  statlig  lisensierte Medical  Marihuana Business i  Colorado.Et  år  i
virksomheten min ble faren min diagnostisert med stadium IV melanom - det hadde spredt seg
til lungene og leveren hans.Onkologen hans ga ham 3 til 12 måneder og ba ham være forberedt
på hospice.Jeg startet ham umiddelbart på en RSO-kur, og fem måneder senere er kreften hans
borte.Borte.Den enkleste tingen i verden!Takk Rick, for at du gjenintroduserte denne fantastiske
medisinen til verden!:-)” Erica

"Jeg tok en 2 ukers oljekur...Jeg hadde bare råd til det omtrent annenhver dag, men psoriasisen
på kroppen gikk nesten bort.jeg gir7kortet mitt til en utendørs dyrker i år, slik at jeg kan få nok
råmateriale på en gang til å lage en 60-dagers batch for å helbrede denne dritten en gang for
alle!!!» Sophie

"Cannabisolje kurerer kreft.Jeg er en brystkreftpasient i stadium 3 og bruker oljen for å kurere
meg selv.» Adele

"Ingen kjemoterapi, ingen stråling...RSO og kostholdsendring...RSO kurerte magekreften min
uten noe av det..." Dale

"Hei  Rick,  jeg  snakket  med  deg  for  et  par  måneder  siden  og  har  siden  prøvd  oljen  for
depresjonen min.Det er vanskelig å si om det var effektivt eller ikke, siden en unse (28g) bare
ga nok i ca. 10 dager.Mot slutten av de 10 dagene led jeg litt av depresjon i noen dager.Det var
en stressfaktor involvert i livet mitt, men jeg var i stand til å fungere om enn med den deprimerte
følelsen.Så hvem vet, det kan ha vært verre uten oljen.

Uansett har jeg også prøvd litt olje på en av hudkreftene til min venn (76 år).Det var en virkelig
ekkel kreft, omtrent 8 mm med veldig gult senter omgitt av en rødhet som strekker seg rundt 75
mm i diameter.Han lot det bare virke i 2,5 dager da kløen og lukten var for mye for ham.Men da
belegget ble fjernet (det var en vanntett bandasje), hadde kreften nesten forsvunnet.Dessverre
har han mange hudkreftformer og har ikke råd til pengene som kreves for å behandle dem.Så
han har brent dem av med mye smerte.Han er av en skeptisk natur og for ham å rose oljen er
svært viktig.

NOEN GODE NYHETER.Sønnen min går på sitt siste år på universitetet med hovedfag i kjemi
og  fortalte  professoren  sin  i  organisk  kjemi  (en  australskfødt  kinesisk  gentleman)  om
resultatene, og han var ganske interessert og kommer til å undersøke og eksperimentere med
oljen på forskjellige mennesker med hudkreft.Jeg er ikke sikker på hvor lang tid dette vil ta, men
vil  holde  deg  informert.Med  en  professors  troverdighet  kan  vi  få  en  fot  innenfor
byråkratiet.Hilsen Warwick, Australia”

"Laget det, administrerte det til min 18 år gamle sønn ... Ingen tegn til kreft nå.Jeg skylder deg
en stor takk Rick Simpson.Sønnen min ble diagnostisert i oktober med synovialt sarkom etter å
ha fjernet en svulst før han tok en biopsi...Fikk beskjed om at kreften fortsatt ville være der og
kunne ha spredt seg til lungene hans på grunn av den aggressive typen kreft det er...De siste
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testresultatene, de kan ikke finne noen spor av det til deres forvirring...Cannabisolje var en av
mange ting jeg begynte med ham nesten umiddelbart etter diagnosen.» Amanda

"En nær venn av meg pleide å få morfin mot hjernesvulstsmerter.Morfinen i seg selv forårsaket
avhengighet, abstinenser og det gjorde ting bare verre under bruken.Cannabis i seg selv var
den  ene  medisinen  som  ga  lindring  for  abstinenssymptomer,  depresjon,  smerte  og  selve
kreften.Meldingen din er det som reddet vennen min.» Jasper

«Jeg er så begeistret for oljen.Denne siste måneden var første gang jeg noen gang hadde lest
eller hørt om det.jeg er begeistret...Mr. Simpson, mange av oss takker deg for det uselviske og
kjærlige arbeidet du har gjort for hele menneskeheten.Du er min definisjon av en humanitær!!!
Jeg har jobbet frivillig hos Hospice siden 1998, jeg har sett mange lide og gå bort, selv i armene
mine.Å tro at så mye av denne lidelsen kunne vært lindret er bokstavelig talt sjokkerende...”
Cindy

--  Det  er  det  sikkert,  spesielt  når  man  tenker  på  at  all  informasjonen  om  de  "mirakuløse
helbredende kreftene" til Rick Simpson-oljen er sann.Riktig produsert og brukt olje kan virkelig
kurere kreft, diabetes og tusenvis av andre tilstander.Det kan virkelig hjelpe mot smerter som
morfin  ikke  vil  berøre.Det  forynger  virkelig  kroppen  og  vokser  igjen  muskler.Ordene
tankevekkende beskriver det ikke fullt ut, tror jeg.JB

"HERREGUD.Jeg har nettopp fått beskjed fra en jeg gir  Phoenix tårer til  som hadde og jeg
mener hadde nyrekreft.Etter å ha tatt  oljen i  90 dager, viser den nyeste PET-skanningen at
svulstene er  borte..Dette er  utrolig.Jeg har  sett  Phoenix  Tears kurere mange siden jeg har
jobbet med det.Takk for at du hjelper meg med å hjelpe andre med å helbrede." Gregg

--  Gratulerer  og  takk  for  at  du  hjelper  andre,  Gregg.Ingen  flere  skanninger,  bare
oljen.Skanningen er kreftfremkallende, den kan føre til at kreften kommer tilbake og hvem vil ha
det?JB

"Hei  kjære  søte  Rick  Simpson  &  Jindrich  Bayer,  jeg  håper  dere  både  har  det  bra  og  er
glade.Med tanke på mengden e-post du må få, er  jeg sikker på at du ikke husker meg fra
måneder siden, så jeg inkluderte tidligere korrespondanser.Mamma lever og er veldig frisk!Å si
at vi er så takknemlige er en underdrivelse.

Ved diagnose i februar 2012 (stadium 4 bukspyttkjerteladenokarsinom med metastase til lever
og lunge) var prognosen hennes 3 til 6 måneder med forventet alvorlig reduksjon i helse i løpet
av den tidsrammen.I stedet er hun i live, lykkelig og frisk 10 måneder senere.Jeg vet at dere
begge er imot cellegift, og det gjør vi også... Men når de sa 3 måneder, kastet vi ALT på det
inkludert cellegift sammen med å starte RSO med en gang.Vi har blitt fortalt at ingen holder seg
så frisk som mamma på så mye Gemzar-kjemogift som hun fikk.RSO måtte ha holdt henne frisk
i løpet av den tiden.Cellegift stoppet for 6 uker siden da hun bestemte seg for at hun kunne føle
begynnelsen av cellegiftskade.Hun har nå vært uten cellegift i 6 uker og har det bra.

Siden diagnosen hennes i februar 2012, etter første oppbygging, har hun tatt et gram RSO om
dagen (ca. 300 gram totalt så langt).Den siste skanningen gjort mandag 12-17-12 viste mer
svulstkrymping inkludert dokumentasjon på at noen av svulstene var for små til å visualiseres
via CT-skanning.Det var utrolige nyheter!Så på tirsdag fikk vi resultatene fra laboratoriearbeidet
hennes.Etter  å  ha  mottatt  så  gode  skanningsnyheter  ble  vi  sjokkert  over  å  høre  at
tumormarkørtesten hennes (CA19-9) hadde økt fra 285 til 2100.Har du noen gang sett dette
skje før?Har du noen forklaring på hvorfor eller hvordan markørene økte?Noen ideer i det hele
tatt?Noen forslag?Dette spørsmålet har gått ut til flere RSO-produsenter, men så langt ikke noe
definitivt svar.

Her er hennes CA19-9 resultater så langt.Normalt nivå er MINDRE ENN 37. Det ble ikke utført
noen tumormarkørtest ved første diagnose i februar.  4-30-12...23.568; 5-30-12...5.240; 6-18-
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12...4.458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (siste cellegift var 10-29-12); 12-17-12...2100.Alle innspill
du måtte ha vil bli verdsatt av familien min!Mye kjærlighet, B"

"Kjære B, CT-skanninger gir en enorm dose stråling, og det er det som kan ha forårsaket det,
pluss at cellegiften var helt unødvendig.Jeg ville ha henne til å spise 180 g olje av beste kvalitet
så raskt som mulig.Ikke flere CT-skanninger eller noe annet kreftfremkallende tull, bare oljen og
så mye hun orker.Du må angre skaden fra cellegiften og strålingen først og det vil ta litt tid, det
gjorde bare jobben vanskeligere for oljen.Som å gi en motgift mens hun pumper gift i årene
hennes, gir det ingen mening i det hele tatt for meg.Beste ønsker, Jindrich Bayer"

"Jeg ble kontaktet av en kvinne med brystkreft for ca. 4 uker siden og klarte å få henne pekt i
riktig retning.Hun har en ganske betydelig svulst (jeg tror hun kan ha mer enn én) og er i stand
til å kjenne den.Det er bare 3 uker siden hun startet med oljen og allerede er svulsten definitivt
mykner.Ikke verst i 3 uker!Jeg føler meg veldig oppmuntret på hennes vegne, og jeg VET at
denne damen vil bli nok en suksesshistorie.En kjærlighet." Corrie

«Faren min er 89, har hudkreft i ansiktet.Tre ganger har jeg tatt ham til sykehuset for å få kuttet
ut, noe som åpner for infeksjoner for ikke å snakke om å ta ham fra sykehjemmet og tilbake, det
er vanskelig for ham.Jeg har begynt med cannabisolje for et par uker siden.Noen av disse er på
størrelse med babyfingeren min til  tommelen.Det  var  11 jeg har behandlet  nå,  det  er  4 på
størrelse med tommelstørrelsen til babyfingeren.De bare dør og faller av huden helbredet.Jeg er
overrasket som alle sykepleierne og legen.»Steve

"Jeg vil bare si at jeg er veldig glad for å kunne kunngjøre at min svigerfars skanning for kreften
hans har kommet helt ren ut for andre gang etter at den første viste flekker på lungene.Vi startet
ham på oljen rett etter at den første viste flekker.Cannabis har tatt lungene hans og renset dem!
Han ble fortalt  at  han trengte cellegift.Vi  var imot det  og la ham på oljen i  stedet.Cannabis
kurerer kreft!!!” Karen

"Det kurerer livmorhalskreft også!Jeg hadde ikke råd til behandlinger (ikke en gang EN...) og
gikk et år uten noen form for medisinsk hjelp...men jeg røykte nesten hver dag...så et år senere
på min årlige eksamen, ble legen og sykepleierne blåst bort...de kunne ikke finne noe annet enn
en  liten  arrdannelse  der  kreften  hadde  vært...Jeg  er  100%  kreftfri  nå...takket  være
Marihuana...ikke  leger...ikke  "medisin"...ikke  behandlinger...men  på  grunn  av  en  ren,  urte,
NATURLIG plante...Jeg er et levende bevis...Legene sa at jeg burde vært på nivå 5 kreft etter å
ha gått uten behandling...men likevel var det borte...uten hjelp fra dem...de ble så imponert at
de sendte meg til STATES HOSPITAL i LITTLE ROCK (UAMS) for mer testing...og UAMS fant
ikke noe annet enn små arrdannelser heller...de sa det var et mirakel...Jeg tror det bare var
marihuana...Legaliser det allerede...hjelpe folk...er det ikke det menneskeheten pleide å handle
om?» Monica

"Jeg  brukte  cannabisolje  til  å  behandle  basalcellekarsinom  på  hodet,  halsen  og
ansiktet.LYKKES.Dette er en ideell kreftsykdom å forske på.Det er godt synlig for det blotte øye,
og eventuelle endringer som finner sted er lett å se.Jeg har forsøkt å skape interesse for dette
her i USA, men FB har hvem som helst, og det ser ut til at alle er i hjel å ta på.Se hva du kan
gjøre." Josef

"Jeg  har  en  klump  i  låret,  den  pleide  å  være  hard,  nesten  2  cm,  nå  er  den  mindre  enn
halvparten så stor og blir mykere (4 uker)." Katri

"Og jeg fant nettopp ut at jeg er kreftfri etter å ha vært på oljen i 5 måneder i strekk!!" Mimi

Q.JB, har du noe om å helbrede visse svulsttyper kalt hemangioblastom?Jeg følger innleggene
dine,  så vel som andre.Jeg har ALDRI sett  annen behandling av denne typen svulster  enn
eksisjon.Jeg har en haug med dem." Graeme
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EN.Ikke personlig,  vi  har  absolutt  ikke hatt  mulighet  til  å  behandle  alle  diagnoser  kjent  for
mennesket personlig, men ut fra det jeg har lest om det nå, ser jeg ingen grunn til at oljen ikke
skal hjelpe.Så vidt jeg vet kan de bare diagnostisere det ved hjelp av CT-skanning, og slik jeg
ser på det bør alle som tar en CT-skanning spise minst 60g olje etterpå.Og hvis de spiser de 60
g før operasjonen, er jeg i de fleste tilfeller sikker på at operasjonen ikke vil være nødvendig
fordi svulstene ikke vil være der.Så jeg ville definitivt prøvd oljen selv.Alle gode ønsker, JB

"Akkurat det faktum at placebo helbreder noen mennesker er grunn til å forkaste medisin for
alltid og studere kunsten å placebo.Når det er sagt at du aldri gjør en placebostudie når du har
en effektiv  kur,  har  du rett,  det  ville  være å drepe halvparten av pasientene dine,  syke og
grusomme.» Christopher

-- Det ville virkelig vært sykt og grusomt, og det er derfor jeg personlig ikke vil gjøre det.Andre
kan hvis de vil, men jeg vil ikke.Jeg vil at det medisinske systemet skal begynne å bruke oljen
som placebo - hvis de beviser at det de ønsker å bruke er tryggere og mer effektivt enn oljen
(og morsommere/behageligere for  pasienten),  så kan de gå videre og selge det  .Hvis ikke,
hvorfor ikke.Det er ganske enkelt og veldig rasjonelt, synes jeg.Og slik kommer det uansett til å
bli i fremtiden, så hvorfor vente?JB

«Det er aldri for sent å akseptere det faktum at cannabis rett og slett er medisin.Samtidig er det
aldri for sent å begynne å bruke oljen som medisin, uansett hvilken tilstand du har eller hvor
alvorlig den er.Med bruk av oljen er det vanligvis en god sjanse for at pasienten kan bli frisk,
eller oljen vil gi dem maksimal livskvalitet til slutten.Og det er også viktig.JB"

"Når pasienter som har tatt  cellegift  begynner å bruke oljen,  er det  første oljen må gjøre å
avgifte kroppen sin.Så i noen tilfeller kan pasienten trenge å innta ganske mye olje før den
begynner å angripe selve kreften.Det er virkelig ikke en god idé å ta cellegift, spesielt når det er
helt unødvendig med tanke på at det medisinske systemet har visst om cannabis som en kur
mot kreft i flere titalls år.JB"

Q."Terminal" kreftpasienter: Starter du dem aggressivt med 1 gram om dagen eller på jobbklarer
de det over en uke eller så?Råd fra erfaringer?

EN.Nei, vi starter alltid med små doser og følger stort sett instruksjonene.Selvfølgelig, hvis de
har tidligere erfaring med cannabis og vet at det ikke er noe å være redd for, kan du noen
ganger begynne med en høyere dose.Men du vet aldri hvordan pasienten kommer til å reagere
på oljen, pluss at de vanligvis bruker en blanding av ulike medisiner, så det kan være lurt å
være  forsiktig  og  se  på  pasientens  blodtrykk  osv.Den  generelle  anbefalingen  er  å  følge
instruksjonene, jo mindre formell er - følg ditt instinkt og dømmekraft, og når pasienten "ikke har
noe  å  tape",  ville  jeg  ikke  nøle  med  å  gi  dem  en  høy  dose  når  det  er  nødvendig  (akutt
ryggsmerter osv.) .Et gram olje av virkelig høy kvalitet kan få en uerfaren bruker veldig høyt,
men det gjør likevel ingen skade.Noen ganger kan til og med hamp-indusert koma vise seg å
være en fordel, og jeg er sikker på at den vil bli brukt på den måten til anestesi før operasjon før
eller siden uansett, men akkurat nå ønsker vi å se pasientene holde seg i komfortsonen så mye
som mulig.Jeg håper jeg forklarte det godt.Beste ønsker, JB”

«Corrie, vennen min, du hjalp meg med ***.Jeg har gitt ham medisin for hans nevroendokrine
svulster.Han har gått på medisin i 1 måned og det begynner å krympe.Den var så stor at den
presset på magen hans, men nå er det nede på punktet at han kan spise igjen, og legen hans
sa at han aldri har sett en slik svulst krympe så fort.Det skremte ham og alt blodarbeid kom
tilbake  normalt,  så  en  annen  på  vei  til  å  bli  kurert,  og  det  er  KJEMPEBRA.Og  du  er
FANTASTISK og Gud er stor.»

"Jeg har en venn som har hjernekreft og jeg har Cml.Oljen fungerer for oss begge!!!Min venn er
førstehånds bevis i mine øyne på at denne oljen er et mirakel ...Jeg var i tvil før, men ikke nå!Ta
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oljen, DET FUNGERER!" Tyler

"Cannabisoljen  etter  ett  års  bruk  og  kun  bruk  av  cannabisolje  endret  kreften  fra  en
edderkoppnetttype til svulster, og de nå var i stand til å målrette med en viss form for cellegift,
økte hun også dosen av olje til 3 gram om dagen.For 18 måneder siden ble foreldrene fortalt at
hjernekreften hennes var dødelig  og at  hun hadde omtrent  18 måneder igjen å leve,  og at
cellegift bare ville kjøpe henne for noen få måneder, så som svar på spørsmålet ditt bidro begge
til remisjon, håper jeg det gir svar på spørsmålet ditt.» Michigan Cannabiscancerprosjekt

«I fjor ble jeg spurt av min mors venninne om jeg kunne lage en 6-måneders kur med hampolie
til moren hennes, av cannabis av høyeste kvalitet.Hun hadde kreft i nakken.Jeg lagde oljen til
henne etter YouTube-rådene, og så la jeg den ut til Russland.Hun brukte det første 6 måneders
kurset med fantastiske resultater og ba om en ny 6 måneders dose, jeg sendte en ny mengde
over til  henne, og nå 14 måneder senere er hun ved god helse.Du gjør en fantastisk jobb,
Rick.Takk skal du ha." Gareth

"Hei  jeg  heter  Alysa  og  jeg  er  16  år  gammel.I  2011  ble  jeg  diagnostisert  med  stadium 3
anaplastisk  astrocytom.Vi  (min  familie  og  jeg)  tok  beslutningen  om  å  bruke  et
cannabiskonsentrat.University of Michigan fortalte oss at jeg sannsynligvis ikke ville overleve
mer enn et par år, og kreften i seg selv var ubrukelig fordi den var i en edderkoppformasjon.I
januar i fjor gikk jeg til min vanlige MR ved University of Michigan.Alle svulstene er borte.»

"Moren min har lungekreft i stadium 4 og den reiste til hjernen hennes, men siden hun har brukt
RSO cannabisolje har hun hatt det bra.Blodarbeidet hennes kom tilbake bra, og jeg føler meg
veldig takknemlig for deg fordi jeg føler at RSO har gitt moren min en sjanse til å bekjempe
denne kreften ..." Shannon

"Jeg er en 68 år gammel mann som levde i det jeg betraktet som et normalt sunt liv uten store
problemer  og  vedlikeholdt  meg  selv  med  en  årlig  influensasprøyte  og
kontroller.Kroppsfunksjonene  mine  var  fine  og  alt  virket  ok  før  jeg  våknet  en morgen  med
forferdelige magesmerter.Da jeg trodde det var blindtarm eller brokk, skyndte kona meg meg til
nødstilfelle.Jeg ble akuttoperert ca. 2 timer senere, 15. august 2012, og det var en massiv svulst
på tykktarmen min som ble fjernet sammen med 14 lymfenoder.En uke senere brøt innsiden
meg opp og forgiftet meg, og det førte til en ny operasjon.

Begynte å føle meg bedre 4 dager senere, jeg var på beina og fikk sakte bevegeligheten tilbake
og  jeg  begynte  å  blø.Tilbake  til  operasjon  nummer  3  og  fikk  et  døgn  senere  et  mildt
hjerteinfarkt.Kort tid etter det -33 dager på intensivavdelingen - ble jeg skrevet ut og tok en
STOMIEPOSE.Posen  var  hos  meg 8  måneder  og  en  reverseringsoperasjon  ble  gjort  uten
komplikasjoner.Kirurgen sa at kreft ikke hadde spredt seg utover nodene.

Til tross for det marsjerte de meg til kreftklinikken og begynte å diskutere kjemoterapi og stråling
som en  «oppfølging».  Standard  protokoll  sa  de.BULLSHIT sa  jeg!Det  vil  ikke  være  noe  å
utstråle  kroppen  min  eller  forgifte  den  mer  med  kjemoterapi  eller  stråling.Onkologen  ved
Kreftklinikken argumenterte ikke og skisserte oppfølginger hver 3. måned i ett år, som innebar
CT-skanning og blodprøver.

Jeg hentet  materialet  som beskrevet  av Rick Simpson og produserte RSO.Ved å følge alle
instruksjonene for ekstraksjonsprosessen og bruke Naphtha som løsemiddel,  hadde jeg den
ferdige oljen i  sprøyter og begynte å innta den to ganger om dagen, en liten mengde hver
gang.Jeg fullførte min 4. oppfølging på Kreftklinikken og de sa at CT-skanningen IKKE viser noe
som tyder på at det er kreft.Blodarbeidet viste CEA-nivå på 1,4, men for pokker, alle har en
kreftcelle eller to i seg.De anser alt 5+ for å skape bekymring.Jeg forbereder nå en ny batch og
vil innta daglig som et forebyggende tiltak.Til ALLE som lider av kreft nå, foreslår jeg at du gjør
det samme.Vi har INGENTING å tape og alt å vinne.» Gerry
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"Er det for sent å redde noen som har stadium 4 og allerede er hud og bein, og knapt kan gå
lenger på grunn av tap av styrke??" Falle

"Det er aldri for sent.Mange mirakler har blitt sett med bruken av denne oljen.Hvis det ikke kan
redde dem, er det minste det vil  gjøre å lette deres lidelser uten de harde bivirkningene av
legemidler.Merk at hvis de starter på høye doser vil det være mye søvn til toleransen deres er
bygget opp.Det er veldig potent." Nick

"En av de eldste i byen vår fikk 3 uker til å leve stadium 3 leverkreft.Familien hans samlet rundt
ga ham en levende våkne.Han prøvde denne oljen.Det er to år siden han har det bra.Kreftfri,
legene testet ham underveis.De vil ikke engang snakke om dette.Det er ingen penger i å finne
en kur.Jeg tror det fungerer.......” Bobby

"Jeg også, skjoldbruskkjertelkreftfri!!" Michelle

"Si hva du vil om meg, bli venn med meg, døm meg...Ditt argument er ugyldig!Dette er den siste
skanningen mamma noen gang vil få!!!CANNABIS DREPER KREFT!" Soloppgang

Stacy: Hvilket stadium var moren din?Jeg vet at du har postet det en gang før, men jeg glemmer
det.Det er en fantastisk rapport med en gang!!

Dawn: Stacy, det var stadium 3 småcellet karsinom i lungen.5 svulster med små mets til øvre
lymfesystem.

Debbi: Det er så fenomenalt!Jeg har aldri hørt om noen som har kurert småceller, selv med alle
de vanlige protokollene.Dette er bemerkelsesverdig!Du reddet ikke bare livet til moren din, men
dette vil redde andre liv fordi det er et bevis på at cannabis fungerer.Tusen takk for at du deler
dette!
Dawn: Debbie, hun gjorde alt, cannabisolje - cellegift - stråling MEN ble kurert før cellegift- og
strålebehandlingene hennes ble utført, så hun nektet den gjenværende behandlingen og holdt
seg til oljen...Som hun fortsatt tar og vil ta HVER DAG resten av livet!

Steve: sier "dette er mest kompatibelt med endringer etter stråling".Hadde hun strålingterapi?

Dawn: Steve, ja hun gjorde det, men hun ble aldri ferdig...Dr er nedslitt!

Pasient: Linda V., Tjenestedato: 16.11.2013, Prosedyre: CT CHEST MED KONTRAST.Det ble
utført en CT av brystet...Sammenligning er gjort med tidligere bryst-CT fra 7/8/13.INDIKASJON:
Dette er en 64 år gammel kvinne med historie med lungekreft ...

FUNN: Det  er økt interstitiell  forandring og interlobulær septumfortykning ...som er forbedret
sammenlignet  med  tidligere  eksamen....Ingen  sikre  mediastinale  bløtvevsknuter  eller
mediastinal adenopati er påvist.Det er ingen sikre bevis for aksilliær lymfadenopati eller hillar
lymfadenopati.Bortsett fra endringer etter stråling i det mediale aspektet av høyre øvre lapp, er
det ikke påvist ytterligere parenkymale lungeopaciteter eller mistenkelige lungeknuter.Luftrøret
og hovedbronkiene er patenterte.Det er ingen pleural effusjon.Hjertestørrelsen er normal.Det er
ingen  perikardiell  effusjon.De  visualiserte  delene  av  øvre  del  av  magen  er  ikke
bemerkelsesverdige.Det  er  ingen  fokalt  aggressiv  gjennomskinnelig  eller  sklerotisk  ossøs
lesjon.

INNTRYKK: Forbedring av endringer etter stråling i høyre hillum og medial aspekt av høyre
øvre lapp.Ingen sikre bevis på tilbakevendende eller gjenværende sykdom."

«Jeg hadde inoperabel havrekreft, det er småcellet kreft i nedre del av venstre lunge. Jeg fikk
på meg de veldig dyre cannabisoljene og cellene krymper. Jeg var terminal og fortalte at jeg
ville være død innen julen 2013. Vel, jeg er fortsatt her takket være THC.» John-Michael

"Olje reverserte alle stråleskader og helbredet til det ufattelige ...Medisinsk marihuana reddet
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meg og holder meg unna 5 apotek.Jeg mistet høyre nyre på grunn av cellegift, og den begynner
å sette seg fast der det gjør vondt å ha hud på meg...og i løpet av minutter etter å ha spist
oljene i en tinktur, får jeg anfallene til å stoppe og holde meg borte i flere måneder...

Utrolig, og det er bare en av oljene som reverserte nerveskader i øynene mine forårsaket av
cellegift til der jeg ble diagnostisert med glaukom, og ved mitt siste besøk for bare 6 måneder
siden viser ingen tegn til glaukom i det hele tatt, og synet mitt er bedre når jeg medisinerer. ..”
Teresa

"Jeg kjenner en mann som hadde fase 4 som spredte seg som en gal.Han fikk 10 % sjanse til å
leve gjennom året og fikk beskjed om å få orden på sakene sine.Jeg ba ham se påLøp fra
kurenog å prøve medisinen.I løpet av et år ble han diagnostisert som 100 % kreftfri og er nå en
omsorgsperson  for  flere  pasienter,  og  alt  skyldes  de  fantastiske  helbredende  kreftene  til
cannabis og ledelsen til Rick Simpson.Så takk Rick." James

«Tanten  min,  med  stadium  4  glioblastom,  gikk  fra  rullestol  til  å  gå  etter  bare  tre  doser!
Venstresiden hennes var lammet i over en måned.Men nå fullt funksjonell!!Så spent!" Nicolette

"Jeg hadde  et  glioblastom som har  en  høy  dødsrate.Etter  6  måneder  med kjemoterapi  og
stråling, kvalme og oppkast, vondt i nyrene og alt forgiftet.Etter endelig å ha blitt sendt hjem
uten å si noe mer vi kan gjøre, endret jeg kostholdet mitt til å spise organisk dyrket mat fra
hagen min.Drikker grønne smoothies, tar vit C-sprøyter.Jeg tilsatte deretter soursopfrukten.En
venn skaffet meg litt av Ricks olje.Vel, forrige fredag ringte onkologen min og fortalte meg at jeg
er kreftfri.Så mye kjærlighet fra mitt hjerte til ditt.Det var en livredder." Tanya

«Tanten min har tatt oljen i 6 uker.De terminale svulstene hennes har krympet med over 50 %
nå.Det fungerer." Boosboys

"Fikk en venn jeg fortalte dette til for 4 måneder siden fordi faren hennes gikk på cellegift og ble
verre, nå er han nesten kreftfri ... og føler seg bra." Ruth

"Det virker - det kurerte min kones kreft da cellegiften/radioen fikk det til å spre seg - sa de at de
skulle sefor alternativer ... fant vi ut om oljen - kreften forsvant på 3 måneder / 90 dager - og
betalte den nå." Chris

"Jeg bruker oljen i omtrent et år for å forhindre gjenvekst av en gliom hjernesvulst.Vennligst
send min takk til Rick, behandlingen ser ut til å hjelpe min generelle helse og det har ikke vært
noen gjenvekst.Er det noen som vet hva en god dose vil være for noen som prøver å forhindre
gjentakelse av en hjernesvulst i WHO grad 2?"Standard" råd er at det VIL vokse ut igjen og
kreve cellegift.Legen min foreslo at 50 % vokser tilbake innen 3 år, noe jeg har slått med noen
måneder.Så langt så bra." Fire tjue

"Fikk nettopp beskjed fra en venn om at en kompis av ham er helbredet for lungekreft i stadium
IV.9 leger var enige om at han hadde uker igjen å leve, og at det hadde spredt seg til bein og
hjerne.4-5  uker  på  oljen,  og  nå  sier  legene  at  de  feildiagnostiserte,  det  var  en  mindre
lungeinfeksjon.Ingen tegn til svulster eller kreftmarkører i blodet hans.Jeg viste ham til Phoenix
Tears  og viste  ham hvordan man lager  en batch ved å  bruke mindre,  rimeligere  mengder
urter.Bruk gjerne denne, bare hold meg anonym.Takk og Gud velsigne."

«Jeg jobbet på et kollektiv og i mange år og hadde hudkreft på venstre arm fordi jeg hengte den
ut av vinduet mens jeg kjørte.Nå vet jeg at ingen trenger å tro meg, men jeg begynte å bruke
RSO-olje på den hver dag, og jeg sverger på at den er borte.Det tok et par måneder, men det
har virkelig forsvunnet der det har vært i årevis.» Randy

"Jeg har møtt  en overlevende som valgte å bruke olje  i  stedet  hvis  livstruende cellegift  og
stråling ... hun fikk mindre enn ett år ... hun har vært kreftfri i 5+ år nå og aldri mistet et hår eller
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var svak og syk fra behandlingene...naturlig ikke-kjemisk medisin!!Ikke svindel!!" Gwendolyn

"Jeg har nettopp sendt en melding med en av mine Peeps.Hun hadde Non-Hodgkins lymfom
stadium 4 og trippelt treff (som betyr at det hadde 3 drivere, var slik de forklarte det til henne og
sa  at  en  av  kreftene  faktisk  beskyttet  den  andre  mot  cellegiftarbeid),  så  hennes  eneste
medisinske alternativ var en benmargstransplantasjon.Onkologen hennes hun så i dag hadde
sagt at hennes "kreft ville være tilbake nå," da hun nektet en transplantasjon.Dette er hennes
budskap: «Har nettopp sett onkologen min.Blodet mitt er bra.Jeg gjør det rette.Hooragh, gode
resultater, gode nyheter, ingen kreft.» Cannabis dreper kreft!» Corrie

"Rick har vist meg hvordan jeg kan holde meg i live nå i 3 år i kampen mot 4 forskjellige typer
kreft i blæreområdet mitt. Jeg er nede på 2 nå og kjemper daglig med RSO Vet ikke om jeg
kommer til å vinne dette, men det har vært en bra kamp og jeg er 3 år forbi reaperen nå og
kjemper fortsatt.... Takk Rick og mannskap... Gud velsigne..." Gregory

"Vi lager RSO for mannen min.Han lider av revmatoid artritt.Han slo også Hodgkins lymfom.Vi
bruker 99,9% isopropyl.Vi lar det ikke ligge i løsemidlet lenger enn 3-5 minutter.Det er ikke grønt
med klorofyll på denne måten.Mannen min har IKKE måtte ta noen legemidler for sin RA.Han
hovner ikke opp og har ikke vondt.Gud velsigne deg Rick og vennene dine for å dele denne
fantastiske medisinen!" Janice

"Jeg har personlig vært vitne til at det kurerte begge typer hudkreft, og stadium fire prostatakreft
hos en onkel av meg. Jeg har også sett det med hell kjempe mot lymfom. Vi behandler også
svulster på hunden vår med stor suksess. Svulstene er omtrent 85 % borte etter to måneder
med aktuell og inntak av den sammen med maten. Gi den også til vår 9 år gamle schæfer for
leddgikt. Hun elsker det, og det har virkelig brakt hennes livskvalitet tilbake, spesielt bedre enn
Rymadil som veterinæren foreskrev for flere år siden! Jason

"Jeg  kurerte  bein-  og  leverkreft  i  stadium  4,  helbredet  en  ekkel  brannsår  på  armen  min,
regulerte blodtrykket, så åreknutene mine forsvinne, gikk ned 90 kg, sluttet å ta smertestillende
medisiner, lindret solbrenthet med en aktuell olje, kurerte hunden min. av beinkreft...hmmm, hva
annet...detleddgikt i fingrene, jeg glemte at jeg selv hadde det. Det er SINNSYKT at magien til
denne planten er ulovlig. Gå figur." Laura

"Dette har forandret livet mitt etter å ha blitt diagnostisert med CML (kronisk myelogen leukemi)
for nesten et år siden og jeg så videoenLøp fra kurenom hvordan cannabisolje kurerte terminale
kreftpasienter.Vel,  jeg  er  et  levende  bevis  på  at  det  fungerer.Det  har  endret  kreftnivåene
mine.Ikke kurert ennå, men forhåpentligvis en dag snart kan jeg si at jeg er en overlevende, så
med mindre du har gått en mil i en kreftpasients sko, ikke begynn å baske noe du ikke vet noe
om.» Denise

"Jeg tror.Min venn ble diagnostisert med 3 typer kreft.Han fikk 3 uker å leve.Nå, 2 år senere, er
han nede på én type og gjør det bra.» Sandra

«Dere var med på å redde livet til moren min.Ett år kreftfri!" Greightful

"Min mors historie: "I september 2010 ble min mor diagnostisert med stadium 4 eggstokkreft og
fikk 6 måneder til å leve uten behandling og ett og et halvt år å leve med behandling. Hun gikk
umiddelbart i cellegiftbehandling og kreften reagerte ganske bra, selv om den herjet hennes 70
år gamle kropp som bare var 85 % restituert fra Guillain Barre syndrom.

Hun fortsatte med mer cellegift og måtte ha en akuttoperasjon i desember 2011 da hennes GI
og gynekologiske systemer var sammenvevd, noe som resulterte i alvorlig infeksjon.Så mye
kreft som kunne fjernes ble fjernet; hun var veldig nær dødens dør og klarte seg på en eller
annen måte gjennom operasjon og bedring og kunne reise hjem, men fortsatt ikke kreftfri.
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I mellomtiden begynte en venn å videresende meg informasjon om marihuana/cannabisolje og
dens bruk mot kreft.Sakte begynte jeg å lytte og gjøre min egen research; Jeg ble overrasket
over det jeg begynte å finne og fortsatte å undersøke...

Gjennom  det  neste  året  gjennomgikk  mor  mer  cellegift;  hun  tok  morfin  og  oksykodon  for
smertene.Livskvaliteten hennes ble dårligere, og det samme var hennes "aldri gi opp, ærlig mot
Gud, Okie fra Muscogee, holdning."

I januar 2013 hadde hun vært gjennom sin femte runde med cellegift.Det forrige året hennes
hadde  gått  til  kamp;  hun  var  utslitt,  slått,  hadde  vondt,  og  cellegiften  hadde  ikke  lenger
helbredende effekt.

Vi ble fortalt at kreften hadde spredt seg til blæren hennes og leveren, og at leverkreften ville
være det som gjorde henne inn; de kunne ikke stoppe det, men de håpet at de kunne bremse
den  og  kjøpe  henne  litt  tid.Vi  var  forbi  tidslinjen  som  opprinnelig  ble  gitt  oss  etter  den
opprinnelige diagnosen, men vi følte fortsatt at mer måtte gjøres.

Hun var ferdig og klar til å gi opp; hun var ferdig med cellegift; "ikke mer!" hun sa.Jeg besøkte
henne og begynte å diskutere hva jeg hadde lært det siste året pluss om cannabisolje og dens
bruk  mot  kreft.Til  tross  for  sin  strenge  oppvekst  i  1950-tallets  fattige,  religiøse,  Texas
jordbruksland og panhandle, var hun åpen for å se en dokumentar eller to på nettet om oljen og
for  å  høre  mer  om  rapporterte  suksesshistorier  osv.Etter  mye  diskusjon,  og  å  gi  et
salgsargument bare en sønn av en døende mor kunne gi, fikk jeg henne til å gå med på å prøve
oljen.

Da  hun  begynte  med  en  dose  mindre  enn  halvparten  av  riskornet,  svelget  i  tomme
vitaminkapsler, så hun at narkotikabruken hennes gikk ned med 50 % i løpet av to dager, og
denne reduksjonen holdt seg under hele tiden hun brukte denne medisinen.

Mor hadde aldri hatt et THC-produkt i livet, og dette var en stor justering for henne.Til tider var
påvirkningene veldig positive, men for det meste bare veldig beroligende.Noen ganger var thc
litt for sterk, men du kan ikke ta skade av noen overdose, så hun ville gå og legge seg ned og
be til det gikk over.Søvn er en del av helbredelsesprosessen, så den beroligende naturen er ved
design.

Snart begynte mammas CT-svulster å stige til 455, og hun begynte å øke oljedosen så raskt
hun kunne.Etter legens anbefaling så hun en gynekologisk kreftkirurg og han gikk med på å gå
inn og prøve å fjerne så mye kreft som mulig.Kirurgi var planlagt i slutten av juni, og da den
kom, var svulsttallet nede på 405 og mor hadde fått i seg over 100 gram av oljen.

Da kirurgen kom ut av operasjonen for å snakke med faren min, var hans eksakte ord: "Det
kunne ikke ha gått bedre!" De fjernet den store kreften de visste var der, men det var ingen
mindre kreftsvulster de forventet å se.Mor kom seg etter operasjonen og svulsttallet hennes har
holdt seg under 20 (normalt er 34) siden juli 2013; hennes siste catscan fra desember bekrefter
at hun fortsatt er kreftfri i juli 2014.» Greightful

«Broren min hadde lymfom, mage, metastisert til ryggraden.Medikamentene de ga ham holdt
ham oppe hele natten hver natt og dag og fikk aldri sove eller spise på flere uker.En gram pille
med olje og han får sove i 18 timer og spise seg mett.En uke senere er han 78 % kreftfri.Legen
ble forvirret.Vi fortalte ham ikke fordi han var i en ikke-medisinsk tilstand, men cannabis reddet
livet hans og vårt.Nå et år senere slo BROR MIN LYMFOM!Ingen gjør det...uten cannabis." Errl

"Jeg  hadde  en  stor  grusomhet  av  det  for  en  stund  tilbake.Jeg  ville  tatt  en  dråpe  om
dagen.Personen som ga den til meg ba om den tilbake.Det endte med at han ga den til en
kvinne som holdt på å forsvinne fra kreft.Hun kunne ikke spise, drikke, enn si faktisk leve.Hun
veide mindre  enn 70 kg.Vennen min ga henne oljen...voila!Hun begynte å spise,  drikke og
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fortsatte kampen ... vellykket.Har fast tro på de helbredende egenskapene til cannabis." Tara

«Jeg er veldig trofast ved å lese alt du legger ut.Faren min døde fordi han hadde kreft.De skulle
bare gjøre stråling.Han hadde én behandling, og de bommet på stedet, så i utgangspunktet
stekte de ham.Han døde innen 2 dager." Anita

«I dag fikk jeg beskjed fra en mann jeg donerte et stort beløp til.Han hadde en kreftsvulst i
halsen.Han har fått sondemat siden begynnelsen av april 2013.Den syke mannens kone ringer
alle i tårer.Etter 4 uker med olje 2 ganger om dagen er den borte.Helt borte...Han har spist fast
føde...Ingen  nye  behandlinger  eller  nye  medisiner,  bare  RSO.Del  kunnskapen,  redd et  liv."
Jared

"Jeg er en kreftoverlever i stadium 4 som, mens jeg tok cellegiftveien (ALDRI igjen), kan jeg
fortelle deg alle legemidlene som ble foreskrevet for å bekjempe kvalme, hjelpe til med søvn
osv. gjorde meg bare sykere!!Først da jeg gikk over til medisinsk THC klarte jeg å spise, sove,
slappe av og holde ut!!Takk Gud for at jeg bor i CA hvor det er lovlig, mitt hjerte går ut til de som
ikke har tilgang!» Heinz

«Vennligst del slik at andre ikke gjør feil slik vi gjorde.Kostholdet er så viktig!!!!Og så, for noen,
som damen her  i  Saint  John,  som ble  diagnostisert  for  4 år  siden med Stage 4 småcellet
karsinom, og fikk 2-3 måneder igjen å leve, tok jeg akkurat telefonen med henne, hun har det
bra!! !!!!!Og hun er 73!!!Mistet 2 søstre til lungekreft.Og...det var sønnen hennes som fortalte
oss om det, FORDI noen fortalte ham om det!!!!” Bronwen

"Jeg har kurert  kreft  med RSO omtrent 6 ganger inkludert  hjernekreft,  den raskeste jeg har
kurert noens kreft var 13 dager!!!Lol, kiler meg.Herdet også diabetes, grå stær, IBS, leddgikt,
grå hår og høyt blodtrykk.Rart å tenke på hvor mye jeg tvilte på dette!!!Nå vil jeg tro omtrent hva
som helst.» Jade

"Ja det kan kurere grått hår.Jeg har gjort den om til en balsam før og påført den på håret og
ansiktet.Wow, ting gjør underverker.» Brittney

«Jeg har sett tre personer helbredet med oljen.En fra et diabetisk sår på foten hennes, etter at
legen  sa  at  foten  måtte  amputeres.En  fra  "terminal"  kreft  i  leveren.Og  en
fraoverfølsomhetspneumonitt,  utviklet  etter  å  ha  blitt  oversvømmet  med  Agent  Orange  i
Vietnam.VA-legen  hans  fortalte  ham at  tilstanden  var  "håndterbar",  men til  slutt  ville  drepe
ham.Noen måneder senere ble denne mannen innlagt på sykehus med influensa og legen hans
bestilte en CAT-skanning.Han bestilte en ny skanning etter at han trodde den første var blitt
blandet sammen med en annen pasient.Så spurte han vennen min "hva i helvete skjer" -- arrvev
i lungene hans hadde grodd og han hadde "i hovedsak lungene til en normal person" -- fra en
tilstand som skulle være irreversibel. Booth

"Min mann sier at han ikke føler seg annerledes å ta oljen for sin nå borte kreft.Han har vært på
det i 3 måneder nå, akkurat nå på vedlikeholdsnivå og alt er bra!For en mirakelurt!» Deborah

"Trinn IV nevroendokrine i hodet av bukspyttkjertelen.Diagnosedato mai 2012.Startet olje des
2013.Svulsten krympet 20 %.Tumormarkører ned fra 73 til 23 (normalområde 0-30). Joanna

"Jeg er en TERMINAL kreftoverlevende på grunn av hampolie.I 2008 ble jeg diagnostisert med
bløtvevssarkom.Jeg hadde 5 uker med stråling, en 8,5 timers operasjon.og 8 uker senere ble
jeg fortalt at jeg var terminal fordi kreften hadde spredt seg så raskt til lungene mine.Den var
ubrukelig på grunn av at det var mellom 25-40 meter.Chemo var ikke et alternativ.Jeg fikk 3
måneder til et år.1 måned senere startet jeg på oljen, og 1 år senere viste en CT-skanning ingen
tegn til kreft i lungene.Dette fungerer!Rick Simpson reddet livet mitt!» Salobrena

«Jeg har tatt  RSO siden 23. desember 2013 fordi  jeg ble diagnostisert  med kolorektal  kreft
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stadium 4 i november 2012.Svulstene mine har ikke vokst de siste 3 månedene.Jeg føler meg
trygg på at oljen fungerer.» Susan

«Jeg er i remisjon etter en måned med oljebruk.Takk skal du ha!Ord kan ikke forklare hvordan
jeg har det.Jeg kan reise igjen.Og spise mye bedre.Livredder er hva du er....Takk igjen.Faren
min gikk av kreft, så skulle ønske jeg hadde visst om det da.

Også, bare for å nevne.Jeg er en to ganger kreftoverlever.Klarte det nesten ikke.Skulle ønske
jeg hadde visst om det da også.Ville aldri ha gått den konvensjonelle veien, noe som nesten tok
livet av meg.Kjemoterapi, Stråling, 3 operasjoner og en iliostomi med reverseringskirurgi.Ikke i
stand til  å  spise  eller  forlate  huset  mitt  på  lenge.Takk skal  du ha!Takk skal  du ha!Og.Takk
igjen.Jeg er i live igjen." Karin

«Jeg har personlig kurert folk for leukemier, kreft, Lymes-sykdom, halskreft, hudkreft, alle slags
ting, ved å bruke cannabisharpiks.Jeg bruker cannabisharpiks hele tiden, og jeg bryr meg ikke
om hvem som vet det.Ja, politiet, hvis dere lytter, bruker jeg cannabisharpiks hele tiden, og jeg
bryr meg ikke om hva dere synes om det.» Max Igan

"Jeg har personlig sett stadium 4 lupus og kreft med flere inoperable svulster; gitt mindre enn to
måneder, kurert, fortsatt her etter 3 år.Anfallslidelser borte.Diabetes kurert, Crohns sykdom og
flere andre tarmsykdommer kurert.Hep C.Leversvikt, nyresvikt.Alle smertelidelser inkludert fibro
og nevropati.Ikke på YouTube tusenvis av attester.Men folk jeg kjenner reddet.Kuret og tilbake
til å ha en livskvalitet.

Jeg er medlem av en organisasjon som behandler pasienter som bruker medisinsk marihuana
for ulike sykdommer.Alle vi fant og brukte Rick Simpson hampolje.Marihuana utvinning.Det er
utallige tilstander dette behandler og kurerer.Er noe som kan fås i alle juridiske stater fra trim og
knopp.Og prosesser.Jeg personlig bruker eller bryr meg ikke om dispensarer, men til hver sin
egen.Jeg bare elsker å være i stand til å ta vare på meg selv og andre jeg elsker gjennom dette
livet som gjenoppretter medisinen.

Denne planten finnes i Bibelen.Noe landet vårt hevder å være tuftet på.Likevel tar det bort og
ødelegger planetens ressurser for å erstatte alt det var og er godt for i utgangspunktet.Finnedin
stemme.Si ifra og ikke stopp før det er fullt lovlig.Hampefelt restaurert for all ikke-medisinsk bruk
og folk blir behandlet som mennesker igjen.Velsigne alle.Jeg skulle ønske dette var den første
protokollen.Ikke  cellegift  eller  store  legemidler  som forårsaket  flere  helseproblemer  enn  jeg
opprinnelig ble behandlet for.God helbredelse.Hvorfor ikke prøve?" Bristy

«En venn av meg sluttet å ta cellegift og begynte å ta oljen, og han er bedre.Legene sa at det
var uhelbredelig, men sier nå at han er ren!!!!» Katie

"Jeg  tok  18  måneder  med cellegift  før  noen  ga  meg  Rick  Simpson-olje.Den  uhelbredelige
dødelige  sykdommen  er  borte.Jeg  behandler  fortsatt  skadene  forårsaket  av  cellegift  med
oljen.Sluttet med cellegift for snart tre år siden.Kjemoterapi var bortkastet helsen min.» Enok

"Takk, takk Rick, jeg fikk det akkurat i tide og jeg er kreftfri i dag, og jeg ser bedre ut enn jeg
noen gang har gjort også." Randa

"Whoot Whoot, Rick Simpson Oil er FANTASTISK!!Takk for at du deler med verden hvordan du
kan gjøre denne fantastiske kuren til alle.Jeg fikk min venninne Carmen til å ta oljen da hun ble
diagnostisert med Hodgkin-lymfomkreft.Hun har vært KREFTFRI i ett år nå!!!Og min Addison
sykdom er BORTE uten spor av det, og legene kan ikke forklare hvordan eller hvorfor, da dette
ALDRI har skjedd før.MEN jeg kan og det gjør jeg!!!Cannabiskurer!!!” Amy

«For ett år siden i dag fortalte en veldig nær meg at han hadde dødelig kreft.Han ble fortalt at
han har 8 måneder igjen å leve.I løpet av 5 dager ga jeg ham litt cannabisolje å innta ved å
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spise halvparten av en riskornstørrelse av oljen.Innen 6 uker var det en reduksjon i størrelsen
på svulsten hans, og det var ingen tegn til at den spredte seg slik de sa den ville.

Jeg er glad for å si at svulsten var på størrelse med en stor grapefrukt og i dag er den på
størrelse med et eikenøtt.Cannabisoljen har reddet livet hans.Han vil fortsette å spise oljen til
den er borte.Ikke bare kurerer det hans dødelige kreft,  men det har også hatt en fantastisk
effekt på helsen hans.Han var pre-diabetiker og overvektig, og han er nå nede i perfekt vekt og
er  lykkeligere  enn  noen  gang!Jeg  oppfordrer  alle  til  å  se  nærmere  på
cannabisoljeterapi.Vennligst  se  RICK  SIMPSON  "RUN  FROM  THE  CURE"  video  på
Youtube...Det kan bare redde livet ditt eller noen du kjenner.Gi dem livets gave!" Jose

"Ja....Takk Mr. Simpson, din store oppfinnelse hjalp meg med å slå kreft.Diagnostisert 7/2007
med 20 % sjanse eller mindre for å overleve, så startet jeg behandlingene etter å ha møtt Rick
på et arrangement.Bruken av oljen reddet  livet  mitt.Leukemien min er  i  remisjon og jeg blir
fortsatt bedre for hver dag, og takket være oljen kan jeg dele sannheten med deg.....Fred og
kjærlighet." Michael

«I går var en vakker dag for å lage livreddende medisin for Janice (bestemor).Hun har tatt RSO
i ca 6 måneder nå.Svulsten hennes er borte, hevelsen bak øynene er borte, hun har gått ned
106 kg, nyrestein er borte, blodtrykket er normalt.Men vendingen i hennes generelle helse har
vært intet mindre enn et mirakel.Da hun kom hjem til meg for 6 måneder siden klarte hun knapt
å gå opp trappene, nå løper hun opp og ned trappene og sirkler rundt meg!Hvis du ønsker å
lære mer om hvordan du behandler Pseudo Tumor Cerebri med Cannabis Oil, vil Janice eller
jeg  mer  enn  gjerne  snakke med deg  om det!En  kjærlighet.peaceloveCURE.Jeg elsker  deg
bestemor!!" Debra

"Legene sa til meg at jeg hadde 6 måneder igjen å leve hvis jeg ikke tok cellegiftbehandlingen
deres... det var 11 år siden nå...Hadde det ikke vært for oljen hadde jeg nok bitt i støvet.Jeg er
frisk som en okse nå og trengte ikke å miste håret!!Takk for at du bringer dette til verden." Craig

“Min beste venn som bare skulle ha 6 måneder igjen til høsten, er nesten kreftfri nå!!!Han hadde
40 metastaser i leveren fra tykktarmskreft.Takk Rick for all din forskning og erfaring og for at du
deler  den!Du var med på å redde et liv  i  Holland også!Kjærlighet  fra en naturlege som ble
inspirert av deg.» Marloes

«Vennen min ble diagnostisert  med stadium 4 lungekreft  for  3 år  siden og har det bra.Han
sverger til dette.» Richard

«RSO fungerer.Jeg er ikke en anekdote." Tielman

«Rick  Simpson,  tusen  takk.  Jeg  er  i  live  på  grunn  av  kunnskap.  Slår  lever-,  bein-  og
prostatakreft.I løpet av måneder etter oppstart med olje var lever- og beinkreft i remisjon, kunne
ikke se mer på skanning.»Louis

«Da kreftforskning kom på døren for å samle inn, fortalte jeg dem at jeg ville gi dem mer enn
penger, jeg skrev ned Rick Simpsons navn og ba dem Google det. Gud velsigne deg." Jane

"Bare  mennesker  kan  være  dumme  nok  til  å  la  andre  hindre  dem  i  å  helbrede  seg  selv
naturlig ...Jeg mener hvor latterlig er det?Uvitenhet er menneskets verste fiende.» Sol

Ytterligere tips for lungekreftpasienter
Q.Denne var på oljen en stund og måtte fortsatt bruke smertestillende, så vi lette etter flere
måter å hjelpe pasienten på.

EN.1) Lag en annen batch med olje og prøv å blande den med den du har, se etter mest mulig
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beroligende olje, du vil ikke gi energi til pasienten.

2) Prøv å produsere oljen fra mer enn én stamme om gangen,  den har vanligvis en bedre
teppeeffekt på den måten og kan behandle mange tilstander mer effektivt. Igjen, se etter det
kraftigste beroligende Indica-knoppmaterialet med 20 % THC eller mer fra de forskjellige indica-
stammene som er tilgjengelige, for å produsere den mest effektive medisinen som mulig.

3) Det ville vært bedre om hun sluttet å bruke oljen i kapsler.Du vil ha noe av det i munnen
hennes for ytterligere sublingual absorpsjon (du kan finne at det har en bedre smertestillende
effekt på den måten)

4) Lag 0,3-0,5 g stikkpiller med kakaosmør og la henne bruke dem minst to ganger om dagen,
hun kan bruke det analt så vel som gjennom munnen.

5) Få henne til å fordampe oljen flere ganger om dagen - hoste er ønsket, hun må hoste ut det
som ikke hører hjemme i lungene hennes, inkludert de svulstene (de skal ganske enkelt krympe
og deretter falle fra hverandre og hun vil hoste dem ut).

6) Lag en oljetinktur med alkohol (20-30-50%, avhengig av hvor mye olje du har; 1-2ml av oljen i
4ml av 96-99% alkohol) og påfør den på stedet hun ble operert med en pipette vil vanligvis en
eller to dråper duge, og du kan spare mye olje på denne måten.Du kan selvfølgelig også smøre
litt olje direkte på stedet og dekke det med en bandasje og gjenta det hver tredje dag eller når
bandasjen faller av.

7)  Lag en salve  med sheasmør eller  løs  opp litt  olje  i  varm hampfrøolje  eller  ekstra virgin
olivenolje av høy kvalitet og gni den på området flere ganger om dagen.Dette bør bidra til å
eliminere smerten i ribbeina, og du kan også bruke den mot liggesår og alt på huden hennes.

8)  Inkluder  hampfrø,  hamphjerter  og  hampfrøolje  i  kostholdet  hennes  -  minst  en  håndfull
frø/hjerter, eller 1-3 ss hampfrøolje.

9) Prøv å bytte ut smertestillende og plaster med oljen så snart som mulig.Hvis du begynner å
påføre  oljen  lokalt,  bør  det  hjelpe  mye.Stikkpillene  gjør  også  underverker  for
lungesykdommer.Jo mer olje hun får i seg og jo raskere hun gjør det, jo bedre.Hun bør holde
seg på et gram eller mer om dagen til hun overvinner sykdommen og deretter holde seg på en
vedlikeholdsdose på 1-2 g i måneden." JB

Leddgikt, smerter, muskler

«Vennen min kuttet flere av senene i hendene som fører til fingrene hans i en ulykke.Han brukte
oljen på den umiddelbart etter operasjonen for å hjelpe den til å gro, og den grodde så fort at de
måtte fjerne stingene tidlig, det var faktisk smertefullt for ham fordi de allerede hadde festet seg
til huden hans, de var ikke oppløselige sting.Kirurgen og fysioterapeuten hans ble helt imponert
over det, men han fortalte ham ikke hva han gjorde før hans siste avtale.Jeg vet ikke om de
trodde ham eller  ikke,  men jeg vet  hva jeg  så med mine egne øyne,  og han vet  hva han
opplevde.» Tina

"Trenger du noen bevis?Søsteren min ble sendt hjem med et par måneder igjen å leve.Klarte
ikke komme ut av sengen med den i lungene.For 5 uker siden begynte hun på olje.For 3 uker
siden og hele denne uken og forrige uke er hun nå ute og kjører bilen sin, gjør hagen sin og lol
hun er tjukkere enn noen av oss hennes andre 4 søsken.Dette er ekte takket være Rick.Elsker
deg mann." Andy

"Oppdatering:  Forrige  uke  nevnte  jeg  en  bror  som  hjelper  broren  sin  ved  å  skaffe  det
nødvendige materialet for å lage Rick Simpson Oil for å behandle hans svekkende revmatoid
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artritt.Han ringte i kveld for å fortelle meg at broren hans var oppe og spiste, lo, snakket i telefon
med venner og familie etter å ha sovet gjennom en 2-dagers snøstorm og Super Bowl.Han ville
vite om han kanskje ga ham for mye fordi han aldri oppfører seg slik.DUDE!(ler) Det høres ut for
meg som om han gjør det bra bortsett fra Super Bowl-tingen, han slipper ut en lang pust og sier:
"Takk mann,  det  er  hyggelig  å ha min bror  tilbake,  han ler  igjen."  (Det  gjør  det  hele verdt
folkens)

Dette er etter bare tre dager, det føles så godt å vite at VI VIRKELIG KUNNE HJELPE NOEN
SOM HADDE ABSOLUTELY INGEN HÅP.Dette er den andre personen med revmatoid artritt
som jeg vet for et 1 mot 1 ansikt til ansikt faktum at Rick Simpson Oil har hjulpet.Vi er ikke
utdannede leger - vi er bare gutter som har hørt om oljen, fått noen til å prøve den og fant ut at
den fungerer, vi er bare vanlige mennesker som deg som tok grep for å hjelpe en du er glad i -
ingenting mer." Michael

“78  dager  på  olje  nå  og  ser  noen  positive  resultater!!!Jeg  har  RA og  har  ikke  hatt  noen
oppblussing siden jeg startet denne hampoljebehandlingen.Ingen astmaanfall, ingen elveblest,
ingen klager!!!” Beverly

"Jeg har hatt RA i årevis.Siden jeg har behandlet det med cannabisolje, har jeg ikke hatt en
oppblussing og noen av leddskadene gikk faktisk bort.Jeg har smerter, men ingenting som jeg
hadde før  jeg  oppdaget  medibler.Jeg var  lenge toker  uansett,  men røyking er  ikke nok for
kroniske sykdommer og tunge smerter.» merke

"Gi en mann en fisk, han vil spise for en dag (med mindre det egentlig ikke er fisk, bare en
soyapatte med fiskeolje).Lær en mann å fiske og han har full mage for livet.Takk for at du ga
oss det  de fleste ville  ta betalt  for.Jeg bruker  for  tiden ikke RSO på grunn av økonomiske
årsaker, men da jeg klarte det, kontrollerte det nerveforstyrrelsen min (RSD).Kunne ikke kurere,
men jeg var fornøyd med å kontrollere symptomene.Det erstattet å ta 9 piller om dagen.Takk
skal du ha." Sikker

"Hei Rick & JB, jeg ønsket å rapportere et annet godt resultat av å ta oljen personlig: Dette
handler om dag 8 eller så på oljen.Jeg tar det minst to ganger daglig, ca 1/4cc til 1/2cc per
dag.Jeg hadde eksepsjonell suksess med smertene i hæl/fot/ankel – for hver dag blir det bare
bedre og bedre!Fleksibiliteten kommer tilbake til den skadde skulderen min og i går kveld la jeg
merke til, under en massasje, at den ENORME knuten i venstre skulder/nakke som forårsaket
så mye smerte i den skulderen faktisk hadde MINSKAT i størrelse til omtrent på størrelse med
en pistasj i stedet på størrelse med en valnøtt.Dette kan være grunnen til at skuldersmerter
avtar så raskt.Jeg er ikke sikker på hva knuten er/var, men jeg er glad for at den forsvinner.Har
tester noen gang konkludert med at cannabinoidene faktisk krymper vevsbetennelse og øker
leddmobilitet og muskelelastisitet?Jeg bryr meg faktisk ikke engang hva testene sier - jeg er
solgt og jeg har ikke følt meg så braår!!!

Jeg var helt bekymret for at jeg IKKE skulle ha energi og bare ville sove, sove, sove mens jeg
tok  det.Men ---  det  er  helt  motsatt  for  meg -  jeg  har  økt  energi  og  har  ingen  sløvhet  på
dagtid.Jeg skulle ønske jeg kunne gi deg en STOR klem!!!” Lyng

«Jeg klarte å slutte med cellegiften jeg gikk på for revmatoid artritt.Hvordan jeg kom hit var
imidlertid en lang reise.I 1997 var jeg i en alvorlig MVA som gjorde meg ufør og avhengig av
legemidler.I  løpet  av  14  år  hadde  jeg  over  10  operasjoner  på  begge  bena,  gikk  gjennom
depresjon, sinne, fibromyalgi (som jeg helbredet min uten de tradisjonelle medisinene fra leger),
år  med  fysioterapi,  alternative  meditasjonsmetoder,  akupunktur,  Reiki,  etc.Fikk  meg  til  det
fysiske punktet at jeg kunne gå korte turer igjen, svømme runder i bassenget og tilbake i et
vanlig treningsprogram som jeg kunne gjennomføre fysisk.I løpet av de siste ti årene brukte jeg
steroider, smertestillende medisiner av alle slag, betennelsesdempende medisiner og videre og
videre.For to år siden økte smertene og var annerledes enn det jeg hadde opplevd med min
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slitasjegikt  fra  skadene  mine  flere  steder  over  kroppen,  nakken,  brystkassen  i  ryggen  og
korsryggen samt både bena og knærne.Hendene og føttene mine var så smertefulle og hevede,
i tillegg til at hendene mine ble deformert av skaden fra revmatoid artritt, og etter mange tester
og turer til en revmatolog ble jeg diagnostisert og satt  på en mengde medikamentforsøk og
protokoller  som  inkluderte  oppstart  umiddelbart  på  Metotreksat  et  cellegiftmedisin  for  å
behandle  RA,  6  måneder  etter  det  satte  de  meg  på  et  annet  medikament  sammen  med
cellegiftmedisinen som hadde forferdelige bivirkninger, men jeg måtte lide gjennom protokollen
før jeg kunne gå videre til et annet bedre og dyrere medikament (i hodet til Big Pharma) hele
tiden på cellegift, så etter halvannet år med cellegift og ekstra RA-medisiner hadde jeg en venn
som introduserte meg for videoen "Run from the Cure", en historie om RSO .Vel, for meg fra
første gang jeg så den videoen og mange, mange flere siden den gang, har det forandret livet
totalt.Jeg begynte den siste uken i november 2012 og snart begynte jeg å legge merke til noen
klare endringer i mitt velvære, jeg sov mye av oljen, men det betyr bare at jeg helbredet, det tok
en stund før  appetitten min kom tilbake men til  slutt  gjorde det  det,  håret  mitt  var  en stor
forbedring, det ble skinnende igjen og ble ikke tynnere og falt av.» Wendy

«Oljen kurerte gikten min på 5 timer.Det er det det handler om!IKKE MER SMERTE!" Michael

"Jeg bruker den for  å behandle de negative effektene av en hjerneskade og også kroniske
smerter i hele kroppen min.Stress gjør symptomene mine verre, men marihuana hjelper meg å
takle stresset veldig effektivt.Det bidrar til  å roe både sinnet og kroppen, og gjør at jeg kan
fokusere  bedre  på  oppgaver  og  ikke  bli  opprørt,  irritabel,  raserianfall,  depresjon  osv.Jeg
opplever at det forbedrer humøret mitt og responsene mine på stimuli utenfor er mer målte og
begrensede enn en impulsiv handling.Jeg håper denne informasjonen er til litt hjelp for deg.Jeg
har ikke lisens og er blitt baktalt ved å bli oppringt og behandlet som en narkoman.Dette i seg
selv gir næring til depresjonen min og gjør det umulig å bli frisk og tilbake i jobb.» Fred

"Her er hva hasjolje generelt har gjort for meg.På fire år har jeg gått fra å ta så mye av alle
angstpiller  og  smertestillende  (heroin  inkludert)  jeg  kunne  få  tak  i  til  bare  å  ta  1/8thav  en
smertestillende tablett  to  ganger  daglig.Jeg har  muskelspasmer som føles  som om jeg blir
stukket, og jeg har nylig begynt å få anfall da jeg går tom for olje.Jeg får også migrene og har
fått diagnosen en rekke psykiatriske lidelser.Jeg aner ikke hvor mange syntetiske stoffer en lege
vil skrive ut til meg.Men oljen tar seg av det hele.Jeg bør også nevne at jeg tok IQ-tester med og
uten påvirkning av hasjoljen.Scoret 148 med, 122 uten.Betyr det at den ble smartere ... nesten
til et geninivå?Kanskje jeg nesten er genial med ADHD og hasjoljen behandler tilstanden?Jeg
klarte meg absolutt bedre på college da jeg tok nettkurs slik at jeg kunne medisinere under
timen.Uansett, hasjolje er svaret på de fleste av verdens problemer.» Jimi

"Enda en oppdatering om å ta oljen for  smerter  i  hæl/fot/ankel.4 dager  med å ta olje  oralt
3xdagløste smertene mine og ga meg full bevegelsesutslag igjen med høyre fot/hæl/ankel.I går
glemte jeg å ta morgen- og ettermiddagsdosen, og på slutten av dagen kunne jeg knapt gå,
leddene stivnet igjen og jeg var elendig.Jeg kom hjem, spiste litt olje og i løpet av 15 minutter
begynte jeg å få den fleksibiliteten tilbake og smertene avtok, haltingen stoppet.Overraskende
nok fjerner den all stivheten min i skulderen min fra en gammel skade fra en bilulykke for 20 år
siden, og ved å lindre smerter fra skulderen, fjerner den all nakkesmerten min fra musklene i
skulderen som er stramme og trekker ryggraden ut av justering .Ikke mer hodepine fra stivheten
i  skulderen  min  heller.Dette  var  en fullstendig  bekreftelse  for  meg på at  oljen  fungerer  for
smertebehandling sammen med flere andre magier."

"Det er ikke en kreftkur eller noe, men jeg ville fortelle Rick at jeg har haltet på høyre hæl i
nesten et år nå, ikke sikker på hva som er galt med det, og vet at legen vil gi meg medisiner jeg
gjør. Jeg føler meg ikke komfortabel med å ta, så jeg taklet bare smerte.

Vi ble nylig introdusert for RSO gjennom en venn, Charles, og vi har begynt å lage det.De siste
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to dagene har jeg fått i meg oljen et par ganger om dagen, og i morges våknet jeg og haltet
ikke.Mannen min merket det med en gang.Han la merke til at oljen må virke magisk!Takk Rick
Simpson![:)] Jeg føler meg topp!" H

-- Kjære H, takk for de gode nyhetene, vi liker alltid å høre om dem.Jeg vil blande oljen med
hampfrøolje  eller  olivenolje  og  lage  en  tinktur  og  bruke  oljen  lokalt  også.Å  spise  oljen  er
selvfølgelig nøkkelen til den virkelige helbredelsen, og alle instruksjoner om hvordan du bruker
oljen er på siden vår.Beste ønsker, JB (fra en FB-melding)

"Jeg brakk beinet  for  to uker siden og får  mer lindring av olje og cannabis enn fra hillbilly-
opiater, bare jeg sa at Big Pharma gjør nada for meg." Michael

– Brakk ryggen to steder i 1987.Drakk alkoholisk og poppede piller til 1994.Slutte med partiet og
gjorde NA- og AA-tingen, ble en narkotika- og alkoholrådgiver.Kroniske ryggsmerter fikk meg til
å  revurdere smertestillende medisiner.Jeg ble  avhengig  av  LA,  morph og heroin.Begynte  å
røyke pot for dårlig emfysem og sluttet med alle opiater.Studier viser nå at cannabis reduserer
abstinens av opiatavhengighet og reduserer antallet milligram som kreves med over halvparten
hvis det brukes sammen med cannabis.Det er en vidunderkur alle sammen.:)” John

«Jeg skadet ryggen min tidlig i 20-årene.Jeg var plaget med isjias i nesten to tiår.Sist gang jeg
forverret  det  var  for  5 år  siden,  og det  var  det  verste noensinne.I  løpet  av en 4-måneders
periode doblet det meg så langt at jeg var omtrent til et punkt hvor jeg ikke kunne komme meg
frem og tilbake til badet lenger.Jeg hadde vært på smertenivå 10 i over 2 måneder og måtte
ligge på sofaen støttet opp på puter.Jeg klarte ikke å rette meg nok ut til å ligge i sengen.

En ung dame som var  venn med guttene mine fortalte  meg at  jeg burde prøve medisinsk
marihuana fordi det hjalp moren hennes med MS.Jeg hest lo henne og fortalte henne at det var
for kreftpasienter og folk verre enn meg, og at jeg ikke kunne kvalifisere meg.Jeg visste det
ikke,  men denne  unge  damen visste  ganske mye om emnet,  og  etter  et  par  uker  til  med
forverring antar jeg at hun var lei av å se meg lide unødvendig, så hun tok med moren sin for å
snakke med meg.Moren hennes fortalte meg at jeg lett ville kvalifisere meg, noe jeg senere
gjorde, og at det ville hjelpe.Hun ba meg spise litt knopp tilberedt i litt olje ved lav temperatur på
toast.Jeg  var  desperat  og  gjorde  det.Familien  min  sa  at  ca  15  minutter  etter  å  ha  spist
cannabisen at jeg sov og siklet...lol.

Jeg våknet neste morgen, noe som var litt rart fordi jeg ikke hadde hatt en minneverdig søvn på
over 2 måneder, og det første jeg la merke til var en betydelig reduksjon i smerte, omtrent 20 %
vil jeg si, og omtrent det samme forbedring i bevegelsesområdet.Jeg var begeistret og veldig
overrasket.Jeg fortsatte å spise cannabis og i løpet av den neste måneden sto jeg oppreist
igjen.Slik fant jeg Rick Simpson.Jeg googlet rett og slett anti-inflammatorisk cannabis, og Løp
fra kuren var i noen av de første undersøkelsene jeg noen gang gjorde om emnet.5 år senere
og ryggen min føles som detbør.Jeg spiser cannabis regelmessig og det holder betennelsen
nede på ingenting.Skaden er der fortsatt.Hvis jeg tråkker i et hull eller noe, gjør det vondt, men
det tar ikke lang tid å komme seg og ryggen min gjør aldri vondt med mindre jeg gjør noe
dumt.» Jody

"Fikset leddgikten og blodsukkeret mitt, angst, depresjon og søvnløshet. Jeg sier leddgikt, men
det er en alvorlig degenerativ disksykdom. Jeg kan bokstavelig talt ikke gå uten oljen (har tatt
den i 2 år nå). Jeg pleide å gå gjennom 120 narkoser hver 14. dag. Jeg har ikke engang fått en
smertestillende tablett på over et år. Jeg tok det opprinnelig bare for leddgikt og bivirkningene
(god søvn og ingen rynker). Jeg er i  mitt  livs beste form. 45 år gamle bestemor. Mor til  3."
Everglade

"Etter å ha tatt alt fra oksykodon til å bruke fentanylplaster i 3 år etterfulgt av 160 mg morfin
daglig  i  ytterligere  to  år  og  deretter  blitt  fortalt  at  jeg  måtte  implantere  en  smertepumpe,
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bestemte jeg meg for at nok var nok.Stoppet cold turkey (jeg vil aldri anbefale å gjøre det) og
begynte med cannabis.Selv de dagene smerten fortsatt er ute av kontroll, som er få, legger ikke
sinnet mitt merke til det engang.» Michael

"I  1981 var jeg i  en MVA.Jeg fikk høyre skulder ut av ledd.Høyre arm var lam fra nerve til
ryggraden som ble strukket.Jeg kunne ikke få noen lindring fra den forferdelige smerten jeg
led.Jeg ville våkne midt på natten og gråt av smerte.Det føltes som nåler som ble skjøvet under
neglene mine og løp rett opp på armen min.Jeg tok de første $400,00 forsikringsjustereren ga
meg, og fikk kusinen min til å ta med en venn til sykehuset med en MJ.Etter å ha røyket MJ var
smertene helt borte og jeg kunne sove igjen.Dette blir sagt.Jeg tror Ricks måte å innta oljen på
ville fungere bedre enn å røyke eller fordampe, selv om jeg liker å gjøre begge deler.Jubel." Ron

"Jeg vet at etter en 3 dagers behandling med RSO kunne jeg løpe... smertefritt!Første gang på
15 år på grunn av en spinalfusjon som etterlot permanent nerveskade og konstant smerte.De
kokosnøttolje-infunderte kapslene fungerer også utmerket.Jeg har ikke hatt lyst og har heller
ikke tatt Percocet siden jeg begynte på oljekapselkuren.Det kuttet til og med trangen til å røyke
marihuana også ved å ta kapslene." Terry

"Oppdater, omgosh!Jeg kjempet med sønnen min!Jeg pleide å kjempe med guttene mine hele
tiden, spesielt min yngste sønn.Jeg har ikke vært i stand til å kjempe med ham på bokstavelig
talt år!Han er 22 nå, jeg er 52.På grunn av smerter over hele kroppen på grunn av leddgikt har
det vært ekstremt vanskelig å bevege seg, langt mindre bryting!Men det gjorde jeg i dag!Og jeg
hadde han nesten også, men begynte å le, lol.Jeg kan ikke uttrykke for deg hvor spennende
dette er!!Selv etterpå har jeg ingen smerter, jeg føler meg bra!!!" Casey

"Jeg har en diskusprolaps som presser på isjiasnerven min og får sterke smerter til å skyte fra
korsryggen nedover venstre ben til tærne.Jeg tok 3 ibuprofen hver fjerde time bare så jeg kunne
komme meg ut av sengen og kunne gå.Jeg begynte å ta oljen for nesten to uker siden for
smertene og betennelsen.Jeg trenger nå ikke ibuprofen, jeg sover bedre enn jeg noen gang har
gjort, kollegene mine har kommentert mitt bedre humør og generelle lykke.JEG FØLER MEG
BRA!" Jennifer

"Selv om du ikke har kreft, tenk på forebyggende vedlikehold i kroppen din.RSO i små mengder
brukt på daglig basis.Du lar kroppen din kjempe mot alle slags ekle virus og insekter.Jeg har
ikke  sett  min  "primærlege"  på  15  år  på  grunn  av  cannabis  og  alle  dets  helbredende
egenskaper.Uansett hva som går galt med meg, er RSO en av de første varene jeg strekker
meg etter.

Jeg har forresten brukket ryggen 3 ganger.Fikk skiftet ryggvirvler og disker fra L-4 og ned til S-
2.Måtte  ha  ryggraden  min  festet  til  bekkenområdet  mitt...måtte  fjernet  AC-leddet.Behandlet
leverkreft  og Hep C.Jeg unner meg selv 100% med cannabis.RSO er bare et verktøy i mitt
arsenal.» Rick

"Tusen takk for arbeidet ditt.Jeg er en 25 års ryggmargsskade som har hattproblemer med sår
og hevelser i bena og føttene.Jeg prøvde en liten mengde på et vondt sår på toppen av foten og
i løpet  av et  par dager hadde det betydelig bedring.Hevelsen ser ikke ut  til  å være like ille
heller.Spørsmålet  mitt  handler  om utgangsmaterialet  som partiet  ble laget  av.Den var høy i
harpiksinnhold og moden nok, men var ikke helt herdet og luktet litt muggen (selv om de var
kraftige stammer) Tror du det vil påvirke den generelle kvaliteten på oljen?Dessuten lot jeg den
gjenværende oljen stå på en kaffekrusvarmer i mye lenger tid enn noen få timer, jeg lot den
ligge der i ca. 7 timer.Tror du det vil påvirke kvaliteten også?Det ferdige produktet ser ut som du
sa det skal.Akkurat som akselfett med en mørk gyllen rav-rester.Forresten, jeg har begynt å gi
den til  min gamle hund som har hatt  enorme smerter og har problemer med å komme seg
rundt.Han har også vist betydelig forbedring.Takk igjen for alt du har delt og gjort.Jeg var litt
skeptisk i begynnelsen, men nå er jeg overrasket!» XXX
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-- Arbeid med det du har, og se etter bedre materiale.JB

"Det  er  nesten et  år  siden  jeg  begynte  å  bruke cannabisolje  for  behandling  av  RA og jeg
fortsetter å se positive resultater og kan ærlig si at etter min mening er RA i remisjon.Har også
sett flere andre positive bivirkninger som vekttap, normale blodtrykksnivåer (blodtrykket falt med
30 poeng), puls mellom 50 og 60 BPM, ikke mer depresjon, og best av alt ikke mer giftige
reseptbelagte legemidler.» Tom

"Kan nå stå opp av sengen umiddelbart etter å ha våknet i stedet for å føle at jeg er 90.Leddene
beveger seg mye lettere, lider ikke lenger av smerte.Av visse medisiner for godt!En virkelig
fantastisk plante som må slutte å bli anklaget for å være DÅRLIG.» Carol-Ann

«Jeg tror det er regenerativt at kroppene våre trenger det for å gjenoppbygge og helbrede, jeg
led godt av leddgikt, det har lindret smertene og fornyet fleksibiliteten til hendene mine for et år
siden, jeg kunne ikke en gang skrive uten alvorlig smerte.Det er borte nå er hendene mine
normale og fleksible igjen, jeg kan skrive og sy.Og øyelegen min har blitt overrasket over at
øynene mine faktisk blir bedre hver gang jeg går.» Kelee

«Jeg har hatt operasjoner og utallige ryggmargstrykk på ett sted på korsryggen.Alt dette har
forårsaket et tykt arr som kan føles og ryggvirvelen blir betent og det er virkelig smertefullt.Jeg
har hatt mye vondt, desperat etter lindring.Så, Gayle gned en liten (1 dråpe) RSO (cannabisolje)
på stedet og fikk meg til å ligge der for å suge inn.Vel, oljen pirret litt, men bortsett fra det syntes
jeg ikke den gjorde så mye.Vel, 20 minutter senere var smertene borte og jeg ble svimmel til
morgenen!Jeg  sov  fantastisk  og da jeg  våknet  føltes  ryggen  bedre  og  arrvevet  er  ikke  så
tykt.Det er  vilt  for  meg, men oljen ser ut til  å bryte ned det  gamle arrvevet.Cannabisolje er
fantastisk, og hvis jeg ikke hadde lest andre historier som dette, ville jeg trodd jeg var gal!»
Mikke

«Kjæresten min sin bestemor har alvorlig leddgikt og kan ikke åpne hendene.Vi prøvde et lite
eksperiment med Rick Simpson-olje og ba henne gni den på hendene.I løpet av minutter etter
påføring begynte hendene hennes å løsne og etter noen få flere kunne hun begynne å bevege
fingrene igjen uten smerte.Det var virkelig fantastisk å se noe slikt skje." Duane

"Det er ingen tvil i mitt sinn om at det fungerer.Jeg la merke til resultater umiddelbart.Jeg hadde
allerede gjort Plan A.Oljebehandlingen var plan B.Skulle ønske jeg hadde prøvd olje først.Jeg
gikk gjennom år  med smerter  som jeg ikke trengte.Jeg tok en smertestillende pille  hver  4.
time.Det har bare gått to uker med oljebehandlinger, men jeg føler meg så mye bedre.Bruker
også alkalisk vann.Fantastisk!!!" James

"Rick Simpson Oil er spesiell.Jeg har brukt Cannabis for å håndtere symptomer på smerte i
årevis,  men  dekket  bare  knapt  symptomene  mine.Jeg  visste  at  skaden  min  ikke  var  helt
tilhelende.Da jeg begynte å ta Rick Simpson Oil hadde jeg allerede prøvd å spise forskjellige
ekstrakter laget av Cannabis, og de hadde alle noen kortsiktige effekter, men ville da få meg til å
føle meg enten høy eller utbrent ellerdet ville bare ikke vare lenge nok.Jeg har aldri følt meg
perfekt.Jeg hadde til og med prøvd et produkt som hadde blitt solgt til meg som Rick Simpson
Oil som var ekkelt og ineffektivt - pass på ekstraktene av lav kvalitet som ikke gjør noe, og ikke
bli  motløs av det fordi  den virkelige avtalen er enkelt  sagt,  et  mirakel.Jeg tok raskt økende
mengder opiater.Rick Simpson olje hjelper absorpsjon av opiater,  men det er også et veldig
sterkt smertestillende middel alene.Det varer hele dagen og jeg merker ikke lenger noen høye
eller bivirkninger av dosen jeg tar.Jeg er i stand til å gjøre så mye mer som en smertefri person,
og jeg kan føle at bevegelsesområdet  mitt  øker og jeg vet  at jeg helbreder.Faktisk har min
generelle helse vært utrolig – jeg har alltid hatt mange sykdommer eller infeksjoner og har hatt
en bemerkelsesverdig ren helse siden jeg startet denne oljen.Jeg går nå ned på smertestillende
opiatpiller igjen mens jeg fortsatt føler meg bedre.I mellomtiden har jeg av og til prøvd andre
forskjellige typer ekstrakter som hasjolje eller spiselige varer.Jeg finner at smertelindringen fra
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Rick Simpson Oil er en størrelsesorden sterkere enn noen annen cannabis, enten den spises
eller  røykes.Det er  i  sin egen liga av symptomlindring selv sammenlignet  med de sterkeste
cannabisvoksekstraktene.Jeg har tenkt å en dag slutte helt med opiater nå.» Mike

"Jeg  bruker  denne  oljen.Jeg  har  muskeldystrofi  og  jeg  har  pågående  helseproblemer  fra
Stevens  Johnson  syndrom/TEN.Dette  fungerer.Det  fungerer  bedre  enn  noe  legemiddel  på
markedet.Det  er  trygt  og  effektivt.Jeg  ville  ikke  kunne  fungere  uten den.Det  lar  meg være
produktiv.Jeg jobber fulltid.Før jeg tok oljen, brukte jeg tunge medisiner som ikke gjorde annet
enn å gjøre meg til en zombie med en rekke bivirkninger.

For å avslutte min "råleri" la meg si dette: Til de som tror, er ingen forklaring nødvendig.For de
som ikke gjør  det,  er  ingen forklaring  god nok.Jeg er  et  levende bevis  på effektiviteten av
dette.Og det må gjøres lovlig og tilgjengelig for alle.» Laurie

Diabetes
«Oljen forynger bukspyttkjertelen, og tro det eller ei, så begynner den ofte å produsere insulin
selv etter år med inaktivitet.Mange pasienter kan slutte å ta insulin etter flere uker på oljen.Oljen
hjelper  også  med  å  kurere  eller  kontrollere  alle  de  andre  diabetesrelaterte  problemene  i
kroppen.

Jeg ville spist oljen og/eller brukt den i en stikkpille.Røyking eller fordamping kan også bidra til å
redusere blodsukkernivået,  men effektene er  svært  begrenset  sammenlignet  med inntak  av
oljen.Jeg  ville  brukt  oljen  lokalt  for  diabetiske  sår,  bare  påført  oljen,  dekket  den  med  en
bandasje og gjentatt dette hver tredje dag til såret er leget.Jeg ville blandet hampfrøolje med
ekstraktet og brukt det til massasje, som vil fremme blodsirkulasjonen og bidra til å forhindre
hevelse og andre ubehag.Jeg vil også inkludere hampfrø og hampfrøolje i kostholdet mitt.JB"

"Type to er nesten borte, avlagt nesten alle medisiner, kjemper mot sarkoidose med den, det
fungerer." Jeff

"Kokosolje hjelper også med å stabilisere blodsukkernivået ved diabetes!!Min lokale butikkeier
prøvde det, og det fungerer som en sjarm sa han!Han føler seg også mentalt mye bedre [mer
energi] og har også gått ned i vekt!!Helt fint!!" Robin

"Blodsukkeret mitt ble galt (opptil 400+- i flere måneder - veldig farlig) og det har bokstavelig talt
slått meg ut.Jeg nikket bak rattet - så jeg sluttet å kjøre - virkelig dårlige greier!Legene forbød
meg til og med å fly til NYå se mamma til jul.

Vel - legene prøvde ett insulin, så to - gjorde absolutt ingenting.Så - jeg fortalte dem til slutt -
nok!!Jeg går på oljen (jeg har aldri fortalt legen at jeg gjorde det før) og jeg økte dosen min til
hver 2. time.Vel - du gjettet det - sukkeret mitt gikk tilbake til normalområdet.Min doktor er en av
de ydmyke Harvard-gutta - og han er lamslått.Poeng ett for barbarene!!!!Så - nå har vi et fullt
dokumentert diabetestilfelle hvor et liv ble reddet - Meg!!!!!!-- :)” Janet

"Dramatisk  endring,  jeg  er  nesten  uten  insulin.Noen  ganger  må jeg  bruke  Lantus  på  lang
siktvirkende insulin, men ikke ofte.Jeg begynte å bruke RSO av mange grunner, men en var i
håp om at jeg kunne slippe insulin og endelig se et mer jevnt blodsukkernivå.Jeg brukte 300
enheter Novolog om dagen,  korttidsinsulin  og 200 enheter Lantus og 4 Metformin-piller  om
dagen.Jeg går fortsatt på pillene, men det kan jeg leve med siden jeg ikke lenger trenger å
bruke insulinet.Ikke mer å stikke magen med en nål 6 til 8 ganger om dagen!Sukkernivåene
mine er lettere å kontrollere, og jeg ser ikke lenger målingene på 2 til 5 hundrevis.Jeg ser heller
ikke lenger de dramatiske lave sukkernivåene på 30-tallet.Det har vært en Guds sende og det
første som faktisk har holdt sukkernivået mitt.» Dena
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"Mine blodsukkernivåer før diabetes var over 140 og nå er jeg på 100.Sjekk blodet ditt før du tar
litt olje, gi det ca. 10 minutter og sjekk det igjen, og det vil ha falt mye.Min gjorde så mye en
gang jeg måtte drikke litt Gatorade for å jevne ut." Michelle

"Jeg er insulinavhengig diabetiker og med en runde på 60 gram olje har jeg gått fra 100 enheter
daglig til 50 enheter insulin." Leslie

«Det har fullstendig balansert nivåene mine.Jeg fikk "METFORM" for å ta oralt og har aldri tatt
en pille siden den aller første, og jeg våknet igjen og tenkte: "Nei, øk oljen nå som jeg har fått
diagnosen type II diabetes." Mine nivåer hopper omtrent mellom 3,4 og 7,2.Det absolutt høyeste
jeg har klart å presse sukkernivået mitt var 8,1 etter å ha spist bokstavelig talt en pose godteri
inkludert  en  sjokoladeplate  som et  eksperiment.Jeg  tok  en  ekstremt  liten  dæsj  olje  da  jeg
presset den til 8.1 og begynte å sjekke nivåene mine hvert 10. minutt for å se om jeg kunne få
dem til å synke.10 minutter etter oljen falt jeg til 7,3 og da jeg testet ved 20 minutter etter oljen
hadde jeg falt til 4,8. Michelle

«Jeg kan bare bruke små doser olje.Det fører til at jeg får hypoglykemi på full styrke.Men det er
en god ting fordi jeg begynte med 45/10 skudd med lang- og korttidsvirkende insulin for åtte år
siden.Jeg forsket litt på den nye plagen min, og marihuana dukket stadig opp som et naturlig
middel sammen med andre krydder som kanel, så jeg begynte å bruke hashcaps til "ekte" olje
var  tilgjengelig.De  var  så  sterke  at  jeg  trodde  jeg  skulle  dø  første  gangen  jeg  spiste  en
hasjhette.For ikke å snakke om en ladedose av RSO.(Men RSO var ikke engang et alternativ
for meg den gang) Men en gang det var oljebruken (korn om dagen) førte til at kroppen min var
overfølsom for insulininjeksjonene to ganger daglig, og jeg ble sittende fast ved en veiskille for å
velge RSO eller skudd.Jeg stoppet skuddene og fortsatte oljen.

Sammen med kostholdsendring og økt daglig aktivitet (trening) har jeg nå 5,7 A1C, gått ned 60
kilo og har ikke mer fantomsmerte (diabetisk nevropati).Etter noen måneders behandling måtte
jeg bytte til glyserin- og alkoholtinkturer og bare gjøre årlige oljebehandlinger.Fordi sukkeret mitt
begynte å falle for lavt.

Den har mirakuløse diabetiske helbredende evner.Hvordan cannabis virker på det endokrine
systemet i kroppen bør noteres og undersøkes grundig.Jeg vil heller bli sonket en måned i året
på  en  oljebehandling  enn  å  ta  730  skudd  med genmodifisert  grise-DNA.Jeg  bruker  sativa
plantevarianter  til  å  trekke ut  oljene mine og lage tinkturene mine fra.Det  fungerer best  for
symptomene mine.Jeg prøvde indica og la merke til at jeg bare ikke kunne fungere og ønsket å
spise mer og følte meg kald hele tiden.Sativa satte fart på stoffskiftet og pulsen min, undertrykte
appetitten og fikk meg til å få hysteriske latteranfall (min favorittbivirkning).

Hvis sukkeret ditt er høyt, start med lave konsekvente doser.Du vil fortsatt føle hva som skjer
med kroppen din.(Et problem jeg hadde var å ikke vite om jeg ble svimmel av oljen eller lavt
sukkernivå, så du kommer til å gå gjennom noen teststrimler den første måneden til du vet hva
du  føler).Og  du  kommer  til  å  bli  en  veldig  tørst  person.Vann  er  din  venn  med  disse
behandlingene.Høyt sukker gjør at du er tørst hele tiden og det gjør oljen også, så ta det i
betraktning også.

Og ikke bekymre deg for mye om at sukkeret ditt synker med det første.Det er ikke som et
tvunget insulinfall.Oljen går bare inn og gjør det jeg liker å tro som å sette i gang alle organene
dine,  og  som  igjen  hjelper  dem  med  å  rense  blodet,  og  den  har  også  et  godt  forhold  til
nervesystemet og jeg tror at hjernen din har en bedre følelse for kroppen din. gjennom disse
kanalene og vet å sende alle sine naturlige helbredende evner til stressede deler.(I mitt tilfelle
min  bukspyttkjertel,  nyrer  og  blod.)  Husk  nå  at  det  bare  er  min  teori  og  jeg  er  ingen
vitenskapsmann, jeg snakker bare om hvordan det fungerer for meg og den beste måten jeg
rasjonaliserer  effektene  på.Det  er  bra  å  føre  journal  og  ha  regelmessige  helsesjekker  og
blodprøver for å markere fremgangen din.Når A1C-en din er i sjakk og nyrefunksjonen din er
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bedre, vil du vite at du er på rett vei, og da er det bare å holde deg på det nivået du vil jobbe på,
og det er på ingen måte så kraftig som å komme dit.Det vil mest sannsynlig kreve bare lave
konstante doser og en livsstilsendring av ernæring som diabetikere ikke er fremmede for.(Det
tok meg omtrent seks måneder å gå fra en A1C på 11 ned til en 7 og noen flere justeringer i
kosthold og trening for å komme til 5-området.(Vanntrening har lav effekt og fungerte kjempebra
for meg). Anthony

"Jeg bruker 1 gram olje om dagen for alvorlig degenerativ perifer  nevropati,  og lettelsen er
fantastisk!" Laurie

"Min mann har spist  Cannabis i  årevis og RSO-olje nylig for sin diabetes.Det har ikke bare
stabilisert  blodsukkeret  hans,  men det  reverserer  også  hans  kroniske  nyresykdom.Han  ble
diagnostisert  med  en  stadium  3  CKD  og  de  satte  ham  opp  til  å  bli  oppført  på  en
nyredonorliste.Han  begynte  å  innta  tinkturer  og  RSO-olje  og  nå  er  han  på  stadium  1
CKD.Legene sa til ham at dette ikke var mulig.Vi ble kvitt de legene og fikk en ny!RSO-olje har
også senket blodtrykket, stabilisert anemien og diabetisk retinopati (han skulle være helt blind
nå, sier Western Medicine).Takk Den Store Ånd for den vakre Cannabis-planten og alt hun gir!!
Takk Rick Simpson for å gi informasjonen om hvordan man lager Cannabis Essential Oil og
attester fra de som gjør det!» Julie

"Samboeren  min  har  type  1  og  å  spise  litt  olje  hjelper  til  med  å  stabilisere  sukkernivået
hennes.Det er virkelig en gave...” Spaceleaf

«Jeg tok 4 metformin og 4 diamikroner om dagen, blodsukkeret mitt var 12 % etter en 12 timers
rask blodsukkertest.Legen min, som så litt skuffet ut, sa: "Vel, jeg antar at du ikke trenger flere
piller  for  diabetesen  din."  9  måneder  etter  kuren.Alle  symptomene  mine,  nyrer,  leddgikt,
kolesterol, blodtrykk, alt er langt bedre på oljen enn på piller.Det er et mirakel.

Blodsukkeret mitt sank som en stein rett rundt 6. uke av kuren.En natt våknet jeg og følte meg
morsom, blodsukkeret mitt var under 4%-merket, 3,2%.Jeg sluttet å ta de 8 pillene om dagen
jeg gikk på for diabetes type 2.Det var 17 måneder siden.I alt gikk jeg på 15 piller om dagen, nå
ingen.Så, Michael, gjør behandlingen på kurnivået.3 måneder, 60 gram [følg instruksjonene på
Ricks nettsted], diabetesen din vil være borte." Peter

"Cannabisolje er det eneste som vil stoppe smerten av nevropatien min.Selv Oxycontin kunne
ikke  ta  bort  all  smerten  som  CBD-ene  i  cannabisolje  blandet  i  en  krem  gjorde.Det  er  en
fantastisk plante for all slags medisinsk bruk, og endelig kjenner folk den igjen.» lenke

"Rick reddet meg indirekte fra en skjebne som var verre enn døden etter det jeg gikk gjennom
med  hjertespesialister.14  måneder,  over  22  forskjellige  tester  ved  4  sykehus  og  et
legesenter."Du  er  i  verste  fall,  den  ene  siden  av  hjertet  ditt  er  død,  du  kan  trenge  en
hjertetransplantasjon." Så etter 14 måneder kunne de ikke ta flere tester, de gjorde en bypass.

2 år senere gikk jeg inn for en oppfølging fra en ny kardiolog som sa: "Det er ingen skade på
hjertet ditt i det hele tatt, hvem fortalte deg at det var skade og at du hadde et hjerteinfarkt?Det
er ikke sant." Jeg ble spilt for en suger.Så da legen sendte meg til en diabetesspesialist som
sendte  meg til  en  nyrespesialist,  ville  jeg  heller  tatt  en  lur  i  en  snøbanke og  deretter  gått
gjennomnoe som helsespesialister igjen.Så kommer oljen med.Nå er jeg friskere enn jeg har
vært på 20 år.» Peter

«Jeg er en dame på 79 år og bor i Frankrike.Jeg vil dele min personlige erfaring med hampolje
med deg.Min mann Jerome hadde for noen måneder siden brukket halebeinet og hoften på
grunn av et fall.Fra det øyeblikket gikk alt galt, led av store smerter og smerten svevde sterkt
over ham.Barnebarnet mitt fortalte meg at han kjente en veldig effektiv naturmedisin som kunne
hjelpe deg i  denne smertefulle tilstanden.Vi bruker hampolie i  sårene hans og grodde,  men
hovne, og ga oralt en liten mengde daglig.
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Jeg må si at utvinningen var fantastisk, men det er noe annet du trenger å vite, mannen min led
av erektil impotens for lenge siden, så jeg bestemte meg for å gi i tillegg til olje, bruke den på
penisen hans, resultatet var det mest fantastiske som jeg har sett gjennom hele livet, nå er
mannen min perfekt i stand til å ha intens sex flere ganger om dagen, pluss at størrelsen på
penisen hans øker mye til  størrelsen jeg hadde mannen min da jeg var  ung.Det  kan virke
uvanlig for en person på min alder å gi dette vitnesbyrdet, men jeg tror helse er like viktig som et
godt sexliv.Takk Rick." Rochelle

-- Takk, Rochelle.Ja, helse er like viktig som et godt sexliv,  og ja,  oljen gjør akkurat det du
beskrev.JB

"Hvilke stammer hjelper mannlig impotens, JB?Menn må vite dette...» Tomas

--  Det  er  et  godt  spørsmål,  Tomas.Bare  gå  til  en  belastningsvurderingsside  og  søk  etter
stammer med rapporterte afrodisiakumeffekter.Så skaff deg noen, test den ved å røyke, og hvis
du liker effekten, lag oljen og bruk den.Det er omtrent alt som skal til.Noen stammer gjør deg
kåtere  enn  andre,  og  noen  kombinasjoner  av  stammer  vil  være  mer  effektive  enn  andre
kombinasjoner av stammer eller oljer.Det er omtrent alt jeg kan si for øyeblikket.Prøv oljen, hvis
den  ikke  har  den  effekten  du  leter  etter,  lag  eller  skaff  en  annen  batch  til  du  finner  den
rette.Sånn skal det være.JB

"Føttene mine føles bedre enn noen gang de siste ti årene på grunn av nevropatien." Leon

«Jeg vil si at sjansen er stor for at psykiske helseproblemer eksisterte før bruk av cannabis; at
ubehaget ved den psykiske lidelsen presset dem til å prøve og selvmedisinere.Jeg har C-PTSD,
og var i aktiv avhengighet fra (minst) 12 til jeg ble ren ved 33.Det er 5,5 år siden.Jeg prøvde
nesten  alle  medisiner  jeg  kunne  fordi  jeg  ikke  følte  meg "rett".  Å  bli  ren  for  meg betydde
psykiatriske medisiner og rehabilitering og noen år med terapi.

Etter å ha funnet cannabis (igjen) for et år og litt siden, og brukt det for diskproblemer, ble jeg
sjokkert  da jeg oppdaget  at  jeg ikke lenger  trengte flere av de psykiatriske medisinene jeg
hadde tatt i minst 3 år.Jeg ble også diagnostisert med diabetes type 2 kort tid før jeg oppdaget
medisinsk cannabis.Det var et direkte resultat av noen av psykemedisinene!Nå har jeg vanlig
blodsukker,  og  jobber  med  å  slippe  de  siste  2  medisinene  (antidepressiva  som  sakte  må
avvennes) innen 2 år." Jenn

"Jeg hadde diabetes type 2 også.Ved å bruke cannabis på daglig basis kunne jeg slutte å bruke
flere  reseptbelagte  medisiner  som  bokstavelig  talt  drepte  meg  fra  innsiden  og  ut.Denne
endringen ga meg energi og en følelse av klarhet jeg ikke hadde hatt på lenge.Økt energi gjorde
at jeg faktisk VILLE gå turer.Jeg begynte å gå på akvafitkurs.

Gjorde  et  par  enkle  endringer  i  kostholdet  mitt.En  endring  er  at  jeg  begynte  å  spise  mer
cannabis.Vanligvis i form av sjokolade laget med cannabisinfundert kokosolje (supersunn olje,
veldig gunstig for å avgifte leveren og hjelpe til med vekttap).

Det første året jeg brukte cannabis daglig, gikk jeg ned litt over 40 kilo.Jeg har fått litt tilbake,
men jegJeg er ikke bekymret over det i det hele tatt fordi jeg vet at jeg er under litt mer stress i
det siste, og at ved å bruke (spesielt spise!) cannabis daglig vil kroppen min gjerne ta vare på
seg selv, slik den er designet.» Jenn

«Jeg vet ikke om du visste dette, men i 2011 var diabetesen min dårlig, nyrene mine lekket 12
gram protein om dagen, knærne mine gjorde så vondt at jeg nesten ikke klarte å gå.Senene jeg
rev i hofta i 85 kom tilbake med en smerte nesten uutholdelig.Jeg veide 220 kg.Legen sendte
meg til en diabetesspesialist som sendte meg til en nyrespesialist.Jeg kunne ikke engang spille
gitar lenger.Jeg sluttet å bry meg.

- 100 -



Jeg forsket litt  etter at mike i dette innlegget fortalte meg at en fyr som heter Rick Simpson
kurerte en gjeng med kreft med kjeleoljen.Jeg trodde bsmen jeg så på det.Og fant ut at det også
fungerte på diabetes type 2 - det jeg hadde.

Jeg fulgte Rick Simpsons instruksjoner han har på nettstedet sitt om hvordan man lager det og
hvor mye man skal ta osv.det gjorde meg kvalm, jeg trodde jeg hadde influensa, jeg fortsatte
med det, og rundt den 6. uken sank blodsukkernivået mitt, jeg sluttet å ta de 8 pillene om dagen
jeg gikk på og blodsukkeret holdt seg i mål.

Jeg gikk ned 30 kg, ryggen min gjorde ikke så vondt.Jeg gikk inn for min 3 måneders kontroll og
legen min sto der med kjeven åpen.Alle vitalene mine var normale.Det var for 2 år siden, jeg
veier 173 kg blodsukkeret mitt er fortsatt normalt ingen piller Jeg tok en ny 24-timers urinprøve
for å se hvordan nyrene mine hadde det mest mulig jeg kunne få ut av legen min var "Jeg vet
ikke hvorfor nyrene har blitt så mye bedre." Jeg har ingen smerter i kneet eller ryggen med
mindre jeg overdriver det, men det går tilbake til det normale etter noen dager.Jeg røyker nesten
ikke hasj lenger, jeg liker egentlig ikke å røyke det.Det var det oljen gjorde for meg.» Peter

"Ikke sikkert du husker meg, jeg tar 1 g/dag for alvorlig idiopatisk nevropati.Ringte High Noon en
dag, Rick og Janet ba meg sørge for at jeg holdt deg oppdatert...3 måneder inn og jeg ble
lamslått  i  kveld...satt  på sofaen,  skjønte plutselig  at  hunden min var under meg, jeg hadde
klappet henne i, jeg aner ikke hvor lenge, med baksiden av leggene.OG HUN FØLTES MYK!!!
Jeg har hatt TRE kirurgiske inngrep under kneet de siste 10 årene uten bedøvelse, fordi jeg ikke
kunne  føle  det.En  av  disse  operasjonene  var  en  SURALNERVEBIOPSI!DET  er  sjokk  og
ærefrykt folkens!!" Laurie

«RSO-oljen har vært et under for meg, jeg har vært i stand til å spise igjen, smertene mine har
vært håndterbare foreløpig, og ingen narkotiske stoffer, jeg har flere problemer for mange for
navn, narkotiske stoffer utmatter adhesjonene mine som har tarmene mine klistret sammen,
legene vil ikke gjøre noe med mindre jeg har en hindring, jeg har ikke vært i stand til å spise
annet enn væske før for to dager siden, 4 dager på RSO, jeg hadde en grillet ostesmørbrød og i
går en halv tunfisk sandwich, legene kan ikke gjøre noe for meg, så jeg er alene, jeg veier 110
pund og det er ikke min normale eller sunn vekt for meg, jeg har gått ned så lavt som 98, med
medisinene deres, gjorde de oppdra meg med teskje feed, 24/7, nydelig, vil heller spise mat
som vi var ment å...Frigjør planten som Gud ga oss...” Joyce

"Sannhet.Blodsukkernivået  mitt  er  nå  i  normalområdet,  og  jeg  har  gått  av  med  2000  mg
Metformin om dagen og spiser nå nesten null gluten og følger med på kostholdet mitt.Ingen
fettfri  dritt,  eller  diettdritt,  eller  frosne  Weight  Watcher-måltider  heller.Har  du  sett
natriuminnholdet i de frosne måltidene?Opprørende!" Cheshire

-- Likte du smaken av disse matvarene da du prøvde dem på oljen?JB

«Jeg likte dem ikke før, men siden oljen eller alderen min har jeg blitt glutenfølsom.Jeg har mer
migrene, flere fibroutbrudd, akne, magekramper, for å nevne noe.Pluss at natrium får meg til å
hovne opp som en ballong.Siden jeg hovedsakelig ble cannabisbruker og med oljen, spiser jeg
nå mer hamp, frukt  og grønnsaker,  mindre fett,  mindre urter  på maten.JEG ELSKER DET!
Imidlertidglutenrelaterte matvarer som pasta og brød, jeg ELSKER uansett om på oljen eller
ikke.Resultatene er at kroppen min ikke liker det, og jeg har det bra med det.» Cheshire

"Hei Greg, jeg har en ren helseerklæring på blæren.Så sier legen takket være Chemo.Han sa at
jeg er i total remisjon nå.Men sannheten i saken var at jeg tok totalt rundt 19 gram RSO fra og
med 13. oktober 2012 og av og torsdag 19. desember 2012.Gikk for en penis scope gjennom
prostata og inn i blæren og har nå en total remisjon av blærekreften min.Helt sunn rosa og
ingen tegn til  kreft.Legen min sier  at  jeg ser ut  som om jeg aldri  har hatt  kreft  før.Han ble
overrasket over hvor bra jeg så ut.Jeg kjemper fortsatt mot disse narkotiske stoffene og vet at
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RSO kan hjelpe meg med å slippe disse pillene før de får meg inn.Håper fortsatt å redusere
cystene mine i hver av nyrene mine også, høyre og venstre.

Sovemedisinen  min  har  blitt  redusert  enormt  de  siste  månedene,  og  jeg  er  også  helt  av
Cymbalta nå og har også kuttet ned på Baclifin, Lyrica og OXYCOTIN og prøver fortsatt å bli
helt av dem, noe som overrasker legene mine hvor fort jeg jeg kutter ned og hvordan dette vil gi
meg en sjanse til å ha et noe NORMALT LIV.

Jeg takker røyking av medisinsk marihuana for å holde meg i live gjennom denne narkotiske
delen av livet mitt.Legene skrev meg av for LENGE siden.Denne RSO har gjort det mulig for
meg å begynne å gå opp i vekt etter å ha nådd det laveste nivået på 135 ved 6 fot høy i oktober
i fjor, og jeg veier nå 149 -- det er en ØKNING på 14 pund, akkurat mens jeg tok RSO.Min stive
rygg har avtatt  i  smerte og jeg har også hatt  mer bevegelse i løpet av de siste månedene.
nakkeoperasjonen min har også blitt satt på vent denne høsten også siden jeg tok RSO.

Psoriasisartritten min i føttene mine har også avtatt, og jeg ber om ikke å få flere steroidsprøyter
i  føttene  lenger  og  ber  det  samme  for  ryggen  min  også  mine  siste  spinal  tap  epidurale
steroidsprøyter i ryggraden var i fjor høst og håper smertene mine nivåene holdes nede for å
forhindre at noe mer skjer.

Legen min sier at kroppen min ikke tåler mer (HVIS JEG VIL LEVE) bytte sprøyter og piller for
livskvalitet.BULLSHIT, sier jeg.Ta RSO for å hjelpe med alle plagene dine og for å redusere
smertestillende medisiner og drepe kreft for alltid.Jeg har ikke tatt veldig mye og ikke veldig
lenge hvis det kan gjøre dette på så kort tid for meg, bare tenk om hele verden kunne vite om
dette.Guds kur!!!” Tony

«Faren min ble diagnostisert med kreft i bukspyttkjertelen for 6 måneder siden.Under cellegift
spredte  det  seg  til  nyre  og  lunger.Han  hadde  flekker  overalt,  og  han  ble  forverret  veldig
raskt.Jeg leste om oljen og bestemte at han ikke hadde noe å tape.Vi lagde noen, og han har
vært  på  det  hver  dag  i  tre  måneder.Resultatene  fra  skanningen  kom  i  går.Legen  ble
overrasket.Bukspyttkjertelkreft har krympet og andre flekker har forsvunnet helt.Faren min er så
mye bedre.Ingen kvalme, har lagt på seg, sover ikke hele dagen lenger og han er ute og går
igjen.Virkelig utrolig.Vi er over månen." Lisa

-- Flott, Lisa, men ikke flere skanninger, bare olje.Du trenger virkelig ikke en kreftfremkallende
skanning for å se at han har det bra.Som du sier, du hadde ingenting å tape, så ikke tap dette
spillet ved å ta unødvendige skanninger som lett kan gjøre det verre.

Strålingseffekter  samler  seg  i  kroppen.Jo  færre  skanninger  en  pasient  med  kreft  tar,  jo
bedre.Det er bare sunn fornuft, ingenting annet.Generelt er det virkelig bedre å spise ytterligere
60 g olje når du ikke er sikker på om du er 100 % frisk.

Dessuten gjør alle disse testene og legebesøk vanligvis pasienter veldig nervøse og setter dem
under mye stress.Stress og angst er vanskelig å unngå når man har å gjøre med en sykdom, så
unngå stress og angst så mye du kan - og oljen kan hjelpe mot stress og angst bedre enn noe
annet stoff jeg kjenner til.JB

«Jeg har brukt cannabis i årevis for diabetesen min.Jeg har alltid følt meg som dritt.I familien
min på min mors side var diabetes dårlig, mistet føtter, ben, syn og deretter døden.Mine tanter,
onkler, bestemor.Og alle mødre har gått ut av diabetes.Min mor var 55.Min alder i dag.Min unge
søster  her  poeng er  over  570 per  dag,  3  skudd om dagen,  men som for  meg selv,  ingen
diabetes, i mange år.Jeg er ganske frisk.

En god venn,  i  70-årene.For  rundt  syv måneder  siden kom til  meg.Poengene hans var  på
midten av 500-tallet, han var virkelig syk.Vel, etter at han brukte RSO, bare fra trimming, gikk
hans ned til  180-tallet.På bare noen få måneder.Infundert  med hampolje  tatt  to kapsler  om
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dagen.Nå er han tilbake på jakt, fiske og vedhogst.76 år gammel, og han ser 15 år yngre ut.Jeg
vet at cannabis er grunnen til at jeg ikke tar skudd i dag.Jeg er fortsatt diabetesfri.Jeg er den
eneste i familien min.Jeg skulle ønske søsteren min ville utdanne seg, hun ville føle seg så mye
bedre.Som å ta på seg en Grizzly hver morgen." Ron

"Jeg kan virkelig fortelle deg at i mitt tilfelle har en kombinasjon av cannabisolje og bytte til
honning  som  søtningsmiddel  redusert  sukkernivåene  mine  til  akseptable  (les  normale)
nivåer.Jeg trenger bare å bruke tilsvarende en mengde omtrent på størrelse med langkornet
ris.Jeg lider av perifer nevropati,  søvnløshet, kroniske nakke- og leddsmerter, en dårlig lever
(det er tilsynelatende et medisinsk begrep), lavt antall blodplater, kronisk EBV og en milt som er
større  enn  en  brødboks.Jeg  kan  ikke  (ikke  at  jeg  ville)  bli  operert  uten  at  det  er  stor
sannsynlighet for at jeg kommer til å få blod.

Nå vil jeg IKKE foreslå noen andre å gjøre dette, men jeg har vært syk i ti år.Det ble verre jo
flere medisiner og prosedyrer de tok meg gjennom.Jeg sa til slutt "NOK".Ingen OTC-er, ingen
kommersiell medisin, alle urte- eller matbaserte.Jeg bruker min ND til å be om tester for meg, så
går jeg over det med henne og kan be om foreslåtte modaliteter.Men!Jeg har siste ordet.Og jeg
har det bedre.» Hettegenser

"Type 1 diabetes munchies eller ikke blodsukkeret mitt steg alltid raskt.Siden jeg har brukt oljer
holder sukkeret mitt normalt.For første gang siden jeg fikk den ved 20-tiden er a1c-testen min
nå 6,8. Eugene

«Jeg har en venn, vel mer enn én, men sukkeret hans var 20+.Vi røykte i lang tid 35+år, så vi
fikk litt olje.Ingenting legen gjorde fungerte.Sukkerene hans er nå 10.Fortsatt høy, men han liker
Pepsi.» Donald

"Oljen har totalt drept smertene mine fra bensporer og svake lunger som ser ut til å bli sterkere
for  hver  dag!Og jeg  har  nettopp  startet  oljen  nylig!Jeg  er  både overrasket  og takknemlig!»
Eviggrønn

"Utrolig.Det er en mirakelplante.Det ser ut til å prøve å normalisere systemet ditt uansett hva
som er galt." Zed

"Min kone har ikke lenger nevropati i føttene.Vi var tom for olje for omtrent to måneder siden, og
i  løpet  av de 20 dagene begynte nevropatien å komme tilbake de siste dagene.Fire dager
tilbake på oljen og ikke flere pinner og nåler.Hun har ikke lenger høyt blodtrykk og har gått ned
nesten 30 kilo,  ganske enkelt  ved å  legge til  cannabisolje  til  rutinen hennes.Hun har  også
atrieflimmer.Ingen arytmi siden begynnelsen av oljen." Kompis

"Sukkeret mitt gikk ut av kontroll.Jeg brukte maksimale insulinmengder og orale medisiner til
ingen  nytte.Jeg hadde gått  opp massevis  av  vekt  av  disse medisinene  og var  elendig.Jeg
begynte å bruke olje, gikk opp dråpe for dråpe, testet blodet mitt 8 ganger om dagen, for å være
sikker på at jeg var ok.Det funket!Ved en lett dose falt sukkeret mitt til det normale.To år senere
er jeg i live, gikk ned 67 kilo, ingen kostholdsendring, og hjelper Rick.Hvis tallene mine går opp
(jeg er dårlig noen ganger), øker jeg oljen.» Janet

«Hei Mr. Simpson, jeg er Aaron, jeg er 17 år gammel.Jeg har brukt oppskriftsoljen din for å
hjelpe diabetes type 1.Jeg burde ta fire insulininjeksjoner per dag i høye doser, men siden jeg
har brukt  oljeoppskriften din trenger  jeg bare å ta en om natten,  og jeg vil  personlig  takke
deg.Det  er  ikke  mange  mennesker  som  deg  på  denne  planeten,  og  nå  har  du  enflere
støttespillere bak deg.Med vennlig hilsen Aaron”

"For denne fortellingens formål er mitt navn Alexis.Jeg har vært diabetiker siden 1994.Høsten
2010  fikk  venstrefoten  min  det  som  virket  som  et  enkelt  revet  leddbånd,  og  medisinsk
behandling kom ikke og den lille behandlingen jeg fikk var ubetydelig.Jeg ble informert om at jeg
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kan ha Charcots fot som vanligvis ikke blir gjenkjent, spesielt i den akutte fasen, inntil alvorlige
komplikasjoner  oppstår.Tidlig  gjenkjennelse  og  diagnose,  umiddelbar  immobilisering  og  et
program  for  forebyggende  behandling  kan  minimere  sykelighet  forbundet  med  denne
ødeleggende komplikasjonen av diabetisk nevropati.Hvis den behandles feil, kan Charcot-foten
få katastrofale konsekvenser, inkludert amputasjon.

I desember hadde jeg et sår i bunnen av den svært hovne foten.Etter å ha søkt akutt ortopedisk
behandling, diagnostiserte legen det raskt som "kronisk Charcot med osteomyelitt." Foten min
hadde luftlommer og en alvorlig infeksjon i beinet.Han fortalte meg at den eneste levedyktige
behandlingen  var  umiddelbar  amputasjon  av  foten.Jeg  hadde  store  smerter  fysisk,
følelsesmessig og åndelig.Legen ga meg en uke til  å  håndtere  det  psykologisk.Jeg fikk en
rullestol med instruksjoner om fullstendig ikke-vektbæring på foten min.

Vi  vet  alle  at  Gud arbeider  på mystiske og underfulle  måter.Han brakte  til  meg to av sine
menneskelige "helbredende engler" med medisin han ga for lenge siden.Med ingenting å tape,
bortsett fra foten min, tok jeg medisinen, de kjærlig brakte til meg, både sublingualt og påførte
den direkte på det åpne såret.Ved slutten av uken kunne jeg og de som brydde meg om meg se
bedring bare med utsiden av såret.Da jeg så legen igjen, ga han meg en uke til med en lang
rekke anbefalinger om hva jeg bør se etter som han betegnet som et "OMG ..." øyeblikk.Jeg
fortsatte trofast å administrere den anbefalte dosen av medisin.Jeg begynte å føle meg bedre,
og enda viktigere, såret begynte å gro.I april fikk jeg gå på foten i 10 minutter om dagen.En liten
kirurgisk prosedyre var nødvendig for å fjerne noe forverret benmasse som ble dannet.

Jeg  fortsetter  med  medisinen,  og  legen  min  er  forsiktig  optimist,  for  at  jeg  kan  beholde
foten.Infeksjonen i beinet mitt var veldig alvorlig, og det vil ta en stund før det går over, men det
helbreder.For øyeblikket vurderer legen mulig konstruktiv operasjon av foten min i løpet av året
hvis det fortsetter å forbedre seg.» Alexis

"Jeg er en av vennene "Alexis" nevner.Jeg har sendt henne en lenke til dette innlegget, og hun
vil kanskje avsløre seg selv når hun ser det, det overlater jeg til henne.Jeg har lenge vært en
talsmann for legalisering av marihuana for rekreasjonsformål, og jeg var klar over at det effektivt
kunne lindre smerte og angst.Men det har bare vært de siste 8 eller 9 månedene at jeg virkelig
har blitt gjort oppmerksom på den helbredende kraften til cannabis.Da jeg snakket med Alexis i
februar og hun fortalte meg om den foreslåtte amputasjonen, hadde jeg sett  Ricks "Løp fra
kuren” video, men var virkelig skeptisk.Min partner og jeg hadde diskutert muligheten for å lage
hampolie  og  prøve  det  som en  kur,  og  vår  felles  venn  Alexis  virket  som en førsteklasses
kandidat.Hun gikk med på det, og vi lagde et parti olje den kvelden og begynte å administrere
den neste dag.De første resultatene var lovende, men jeg var fortsatt svært skeptisk.Men som
jeg sa til Alexis, "Hva har du å tape?foten din?legen vil allerede ta det!» Jeg var aldri stoltere
enn den dagen hun gikk inn i stuen min.Og selv om hun på grunn av operasjonen hennes sitter
igjen i rullestol en stund.legen hennes har fortalt henne at det er en "topprioritet" for Alexis å
danse i bryllupet hennes neste mai.Dette fra mannen som ønsket å kutte foten av henne fire
måneder før.» Booth

"Takk Rick, jeg laget oljen for å hjelpe folk som ikke hadde noen anelse om dens evne til å
helbrede.Tilfelle én - diabetiker i dialyse, 5 dager i uken, 6 timer av gangen.13 % nyrefunksjon
og store smerter.Smertene var borte første dagen.Tre måneder inn i behandling ned til 2 ganger
i uken på dialyse, 3 timer.Og 54% nyrefunksjon tilbake.Fem måneder inn i behandlingen, ikke
mer dialyse og 98 % nyrefunksjon tilbake, og ikke flere reseptbelagte smertestillende medisiner
i det hele tatt og har livet tilbake etter 25år med helvete.Oh yah, ingen kostnad for oljen og jeg
elsker hvert minutt av å kunne hjelpe henne.De andre vi behandler har også lignende suksess,
så takk for at du lar meg være en del av dette.» Dan

«Min mann har diabetes type 2 og har tatt cannabis, og han har blitt kuttet ned fra 3 skudd om
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dagen, i tillegg til 5 enheter om natten til 5 enheter om natten, så det hjelper.Han har bare tatt
det i en og en halv måned.» Gladys

«Jeg  har  også  kurert  5  personer.Mine  venner.Type  2
diabetes.Eggstokkreft.Overvekt.Hudkreft.Og det  kurerer min HGG alvorlig morgenkvalme.Jeg
lager det selv.I bakgården min.Jeg lærer min 4 åring.Jeg forstår hvor viktig det er." HempGirl

Fordøyelse og Crohns sykdom
"Oljen hjelper Crohns sykdom.Det stopper betennelsen i tarmene dine.Jeg hadde en svulst og
fjernet 1/3 av leveren og galleblæren før jeg fikk vite om oljen.Nå har oljen helbredet alle de ekle
ettervirkningene av cellegift for hep C og operasjonene.Jeg har gått ned 18 kg og føler meg
bra.» Michelle

"Jeg fikk en liten mengde å prøve ut.Wow.Jeg spiste som jeg ikke har  spist  på mange år!
Matlysten  min  kom tilbake!Nå vet  jeg  at  det  ikke er  billig,  men det  fungerer  for  alle  slags
problemer.Takk skal du ha!" Danny

«Jeg har funnet det samme!60 pounds litt mer enn for ett år siden fra 205.Nå er jeg tilbake til
180 og stabil.Jeg blir helt sulten, og ikke bare munchies.Jeg spiser faktisk ett fullt måltid om
dagen nå.Før?2 biter og jeg ville...Vel, la oss ikke bli for grafiske." Hettegenser

"Og selvfølgelig var diettendringen også forårsaket av RSO ...Jeg har lyst på mye sunnere mat
nå enn jeg noen gang har gjort...Jeg hadde et sjokoladeproblem...nå er 1 stk nok og det trenger
jeg ikke engang mesteparten av tiden!!!Jeg vil spise sunt, LEVE sunt!!!” Laurie

"I et Crohns sykdomsforum følte jeg meg praktisk talt "mobbet" til å finne ut hva denne "RSO"
var.Og  bare  to  korte  uker  etter  det  reddet  det  livet  mitt,  og  gjør  det  hver  dag.Oppdaget
29.12.12.Livet reddet 1/11/13." Sarah

«Jeg håper du ikke blir stengt, jeg har nettopp funnet deg!Jeg lå i sengen forrige måned med en
sikker dødsfølelse over kroppen, slik jeg har følt  før.Bare 2 uker før det hadde jeg støtt  på
navnet ditt og arbeidet ditt på et Crohns forum.Denne fyren gjentok navnet ditt så mange ganger
at jeg nesten følte meg "mobbet" til å ta ned navnet ditt.En liten stund senere søkte jeg på
navnet  ditt  og  oljen.Det  kom  opp  mye  informasjon,  så  jeg  begynte  med  et  talkshow  for
internettradio kalt "Red Ice Radio" og et opptak av et intervju med Rick om temaet oljen.Da det
var over, gråt jeg.Jeg dro hjem og fortalte mannen min alt om det.

FF til Jan.11 dagen jeg skulle ha dødd.Mannen min hadde nettopp kjøpt det vi trengte for å lage
olje den 10., og hadde planer om å lage olje i løpet av en dag eller så.Den 11. følte jeg meg
kvalm om morgenen...som jeg gjør de fleste morgener.Sykdommen skyllet over meg raskt og
sterkt.Jeg la meg i sengen for å dø...jeg visste at det var ille når jeg ikke klarte å ringe mannen
min på jobb.Da han kom hjem begynte han på oljen med en gang.Jeg spiste en ball på størrelse
med havregryn og kunne kjenne at kroppen min snudde seg i løpet av en time, så jeg spiste en
ny ball og 2 timer etter det kunne jeg gå på egen hånd til badet.Neste morgen kjente jeg knapt
symptomene fra dagen før, og dro på jobb!(weekend jobb-sakte og lett) den 15. dekket jeg og
ekstra dag og siste minutt ble bedt om å dekke resten av uken.JEG VIL FORTELLE VERDEN
OM RSO!

Jeg  glemte  å  nevne  at  jeg  har  Crohns  sykdom,  kolitt  og  biokjemiske  brannskader
(appendikslekkasje)  fra  lungene  og  ned.Min  blindtarm  lekket  i  5  1/2  måned  sent  i
desember.2008 til 19. mai 2009.Fjerning av 1 liter smittefarlig avfall.

Jeg har tatt denne oljen hver dag nå i 39 dager på en havremåltid kornstørrelse ball 3 ganger
om dagen.Jeg trenger ikke lenger noen medisiner og røyker det nesten ikke.Jeg drikker også
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Aloe Vera juice 95%.Det gjør at oljen fungerer enda bedre.Jeg logger alt.Jeg vil aldri ta et annet
menneskeskapt stoff igjen.» Sarah

"Pot  er  det  eneste  middelet  som  tvang  min  alvorlige  Crohns  sykdom  til
remisjon.Cannabiskurer.» Alicia

"Når  jeg  sier  at  cannabis  helbreder  Crohns,  mener  jeg  det.Jeg  levde  i  30  år  med  denne
sykdommen,  ukjent  for  meg,  og  fant  det  ut  først  etter  at  jeg  sluttet  med  all  fritidsbruk  av
marihuana.Det var en lang pause, og Crohn-sykdommen min kom ikke tilbake til kontrollerbare
nivåer før jeg gjenopptok cannabisbruken.Opprinnelig drepte jeg bare kvalmen min, men fant så
at det ble hjulpet av Crohns.Ser ikke tilbake!" Sean

“Flott jobbet!Da jeg jobbet på apoteket, var jeg heldig å møte en ung mann (18) som hadde
ganske avansert Crohns.Han brukte ikke RSO på den tiden, bare noen medibler vi bar.Han gikk
inn for en utforskende operasjon, og var ikke i stand til å bruke cannabisen sin.Han ble ganske
syk  på  sykehuset,  feber,  infeksjon,  raskt  ned  i  vekt  på  en  ramme  som  allerede  var  for
tynn.Legen hans gikk til slutt med på å gi ham et dagspass slik at han kunne komme til oss og
få medisin.

Legen hans ble overrasket da han gikk inn for å sjekke ham neste morgen, og han satt oppe i
sengen med lyse øyne og buskete haler, etter å ha spist et godt måltid kvelden før, og bare
puttet i frokosten.Sist jeg snakket med pasienten, hadde han nettopp hørt om RSO.Jeg er ikke i
tvil om at han vil bli fullstendig helbredet for alle problemer fra Crohns på kort tid.» Jenn

"Jeg har Crohns.Takket være Rick Simpson har jeg livet mitt tilbake!" Kathleen

"Det kurerer Crohns, vet jeg selv.Du må innta det.Jeg røykte også i årevis for å gjenoppleve
smerte... Helbredelsen kom ikke før jeg fikk i meg oljen.Prøv det, du har ingenting å tape enn en
uutholdelig sykdom." Sara

"Cannabisolje hjalp til med å helbrede Crohns sykdom, slik at jeg kan klare det!Nå har jeg fått
livskvalitet igjen takket være Rick Simpson-oljen og Shona Banda-oljen.Jeg ville ALDRI ha vært
i stand til å gjøre noe lignende på denne tiden i fjor...jeg klarte knapt å handle inn uten frykt for å
måtte være i nærheten av et bad.Jeg måtte hele tiden trekke meg ut av kunstutstillinger og live-
malekonserter  på  grunn  av  hvor  dårlig  Crohns  min  var.Heldigvis  ble  jeg  introdusert  for
cannabisolje og fant til slutt den rette oljen for meg.Jeg lever og elsker livet igjen...seriøst i fjor
på denne tiden kunne jeg ikke engang gå på et bondemarked...livet sugd!CANNABIS HELS!!!!

Å lese Shona Bandas ~ Live Free or Die ga meg styrke til å stå opp og ha motet til å LEVE
FRITT og helbrede.Les Rick Simpsons bok!Det er en fantastisk selvbiografi full av informasjon
som er verdifull å vite.Begge bøkene bidrar til å vekke sinnet ditt slik at du ikke lenger trenger å
være en del av sauen.Lær sannheten.Google det." Linzy

"En av de største følelsene jeg ikke har følt på lenge, er å føle den FANTASTISKE varmen fra å
spise jalapenos med sriracha i pho…..Uten vondt i magen!Takk og lov for CANNABIS OIL!Jeg
pleide å ta smerten bare for å kunne unne meg selv pho….min favorittrett noensinne…..I dag
kan jeg spise den og IKKE FØLE SMERTE fordi cannabisolje hjelper til med å håndtere Crohns
sykdom!!!Åh som jeg savnet smaken av pho og den varme brenningen fra varme krydder!Jeg vil
aldri slutte å ta oljen min.Mmm mmm på ingen måte!" Linzy

"Jeg har Crohns og det gjør underverker!!!Virker bedre enn noen pille de noen gang har gitt
meg.» Andrew

"Behandler romkameraten min for kolitt med RSO for tiden.Da han vraket motorsykkelen sin, ble
han brutt sammen og på sykehuset i en måned.Mens vi var på sykehuset ble vi fortalt at han
hadde en masse i tykktarmen og at det mest sannsynlig var kreft.Han har lidd av kolitt siden han
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var17 år gammel, han er nå 29.

Etter å ha vært livredd, og uten å vite hva som foregikk, snakket jeg med vennen min om å
prøve  RSO.Han  lagde  Rick  Simpson  Oil  til  vennen  min,  og  han  har  tatt  den  siden
oktober.Legene sier at massen har regulert seg selv, den normale fargen har kommet tilbake,
og at de ikke lenger tror det er kreft.Vi har effektivt stoppet blødningene i tarmene hans nå siden
oktober, uten en eneste oppblussing!Betennelsen er minimal.Vi vil ALDRI slutte å bruke RSO i
familien min!!!” Chris

"Jeg bruker olje for kolitt.Det virker.Eneste problemet er at jeg ikke har skikkelig belastning, så
jeg blir litt svimmel av det.Men hvem bryr seg, jeg har det bra med det.» Igor

«Jeg har en venn med kolitt, og det hjelper utrolig mye.De hadde ham på alle genetiske stoffer
der ute, tror jeg, han var veldig nær en klausulpose.Har sett flere leger, han er veldig åpen for
problemet, detaljer osv.Jeg kan prøve å få noen flere detaljer." Justin

"Jeg har kolitt fra strålebehandlingene ...narkotika er ubrukelig.Cannabis er det ENESTE som
har gitt meg noen lindring fra smerten.» Lee

"For folk som ser på stammer som fungerer med kolitt, er mange Cheese og Chemdogg skjeve
kors det som ser ut til å fungere best for de jeg kjenner som bruker det." Chris

«Jeg har brukt RSO siden tidlig i 20-årene for å forhindre at ulcerisk kolitt utvikler seg.Jeg har
en helt normal fordøyelseskanal på 41 år.Faren min led flere ganger av Crohns sykdom, og det
er etter min ydmyke mening at det var oljen som hindret meg i å lide samme skjebne.» Todd

"Jeg bruker cannabis når jeg har en oppblussing av divertikulitt, det er det eneste som gir meg
virkelig lindring, hjelper veldig mot magesmerter og hjelper musklene i magen til å slappe av,
bedre enn reseptbelagte smertestillende midler som bare maskerer smertene for en liten stund!"
David

"Jeg bruker RSO for Crohns mine også.Det har vært et mirakel for meg.» Bobby

Hjerte, blodtrykk
«Hjertet er et vitalt organ, og oljen forynger vitale organer.Når pasienter begynner å bruke oljen,
kutter de vanligvis ned dosene av hjertemedisinen, og de fleste slutter å bruke medisinene så
snart de føler at de kan slutte å bruke dem.Oljen er veldig gunstig for hjertet, men jeg synes
pasienten bør oppsøke lege når han slutter med disse medisinene som ble foreskrevet til dem.

Oljen  kan  regulere  blodtrykket  og  i  noen  tilfeller  arytmi  svært  effektivt.Det  senker  vanligvis
blodtrykket, så de som bruker blodtrykksmedisiner bør være forsiktige med bruken av oljen til de
blir vant til det.En kombinasjon av blodtrykksmedisiner og oljen kan få trykket ned for lavt, og
derfor er det en god idé å overvåke blodtrykket ved hjelp av en blodtrykksmåler.I mange tilfeller
vil pasienter også oppleve at oljen også øker hjertefrekvensen litt.

Dette  området  krever  mye  mer  forskning,  så  pasienter  bør  følge  sin  sunne  fornuft  når  de
begynner med oljen, men de bør også holde kontakten med legen sin fordi de kan oppleve
problemer med å slippe disse medisinene.Hjertepasienter bør sjekke de elektriske ledningene i
hjemmet eller jobben.Hjertet arbeider på elektromagnetiske impulser, og derfor bør de unngå å
oppholde seg i elektromagnetiske felt så mye som mulig.

Jeg ville spist oljen, og jeg ville også brukt den i stikkpiller.Når det gjelder aktuell påføring, gjør
det aldri vondt, men jeg kan ikke si hvor nyttig det egentlig er for øyeblikket.Som alltid ville jeg
brukt hamp ialle mulige måter.Jeg vil også inkludere hampfrø og hampfrøolje i kostholdet mitt,
både frø og oljen er kjent for å ha svært gunstige effekter på mange hjertesykdommer.

- 107 -



Hvis jeg var lege og skulle gjennomføre en hjerterelatert operasjon eller transplantasjon osv.,
ville  jeg forsøkt  å forynge organet  med minst  60 g av oljen først.Hvis  60g ikke ville  bringe
pasienten til en tilstrekkelig helsetilstand, ville jeg fortsatt gi dem oljen.JB"

"Jeg reduserte og sluttet å ta blodtrykkspillerne mine da blodtrykket ble for lavt.Når jeg sluttet
med blodtrykkspiller, normaliserte blodtrykket seg.Hjerterytmen virker mer regelmessig og ikke
så plagsom, tatt i betraktning at jeg har hatt uregelmessig hjerterytme siden fødselen.» George

«Jeg fikk et hjerteinfarkt dagen etter bursdagen min 2. april 2012.Legen prøvde å fortelle meg at
det hele var leddgikt, og det var bare hjerteinfarkt.De liker ikke at jeg bruker Cannabis, fikk et
stort slag her nede mellom en lege som bare er farmasøyt og presser piller, og en naturlege
farmasøyt, min reg Doktor drepte meg også, jeg var 100% blokkert på den ene siden og 80% på
den andre siden, jeg trodde jeg skulle bli  krøpling for,  jeg ber om hjelp forrige uke, og den
eneste trøsten jeg hadde var cannabisen, leter fortsatt etter olje, jeg har leddgikt, denne sa de
var enke maker, jeg var heldig, jeg dro til legevakten, de fortalte meg at jeg hadde satt inn en
stent og ventet på å se hva jeg skulle gjøre med den andre, takk Rick, du gjør en flott ting, og du
blir satt stor pris på.Hei, jeg er fortsatt her, og en annen merknad: Mannen min går ikke til legen,
drikker ikke eller røyker, bare bruk cannabis i alle disse årene.Han har blodtrykk akkurat som en
tenåring, frisk, Gud velsigne deg og oss alle, Barbie toking fortsatt (@ O@ ) for smerte.» Barbie

«Hunden min som har kongestiv hjertesvikt holder seg fortsatt, og hun har også vært på oljen
siden mars.Fredskjærlighet og RSO!!” Jenna

"Blodtrykket mitt gikk fra 139/99 til 114/80, det har aldri vært så lavt.Takk Rick." Jayson

Q.Hei,  jeg  har  et  spørsmål.Jeg lurte  på om det  var  noen vitnesbyrd  om oljen  som hjelper
ARTERIELT FIBRILERING?En uregelmessig type hjerterytme.Takk skal du ha!!!!" Mary

EN.Kjære  Mary,  ja,  selvfølgelig.Sørg  for  at  oljen  er  produsert  og  brukt  i  henhold  til  våre
instruksjoner og vær forsiktig med å kombinere den med hjertemedisiner.JB

"Nå vil jeg dele min historie og lange kamp med høyt blodtrykk (hypertensjon) med alle.Siden
jeg var 25 år har jeg alltid hatt en utfordring med høyt blodtrykk, men i 2008 eller så betalte jeg
ikke  premien  på  livsforsikringen  min  i  tide.Jeg  ble  fortalt  at  jeg  trengte  en  fysisk  for  å  bli
gjeninnsatt.Selskapet  sendte  meg  til  en  lokal  sykepleier  som  tok  blodtrykket  mitt.Det  var
180/120.Hun  fortalte  meg  at  jeg  var  et  "gående  slag"  og  anbefalte  meg  å  gå  rett  til
legevakten.Vel,  jeg  liker  ikke  sykehus  spesielt,  så  jeg  dro  hjem og  gikk  på  en  disiplin  av
naturmedisiner  -  som alle  gjorde  ingenting.Jeg  sjekket  BP ofte  for  å  se  hva  som fungerte
inkludert trening.Det var fortsatt ganske høyt og ble der.

Etter et år og BP over 180 sa en venn at jeg burde gå til lege, noe jeg gjorde.Jeg fikk noen
medisiner som gjorde lite, men som også gjorde meg veldig svimmel og tåkete.Jeg sluttet med
medisinene og fant et MLM-produkt som var "garantert" for å rense ut arteriene i løpet av en
måned.Vel, jeg tok firedoble doser og hadde fortsatt alvorlig høyt blodtrykk etter 9 måneder.I
oktober gikk blodtrykket mitt opp til  235/135 (farlig høyt)og jeg følte at jeg var i  ferd med å
forsvinne, så jeg ga til slutt etter og dro til legevakten på sykehuset.De koblet meg og prøvde to
medisiner- Lisinopril og Diltazem, som tok blodtrykket ned til 150/110.Jeg tok stoffene til jeg gikk
tom om en måned.Da jeg dro tilbake til legen min for en sjekk om en måned og trykket var
fortsatt oppe rundt 160/110.Jeg var veldig frustrert fordi jeg fortsatt var et "gående slag".

I  januar  ble  jeg  introdusert  for  Aamann,  fra  Colorado,  som  jobbet  spesifikt  med  Cannabis
Oil.Han fortalte meg at oljen har gjort underverker på MS-pasienter og smerte, som min kone
har.Han ba meg også se filmen –Løp fra kurensom spesifikt brukte cannabisoljen til helbredelse
av mange kreftformer.

Min kone etter å ha blitt solgt og litt mer åpensinnet var fortsatt motvillig til å ta det, så jeg tok
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dosen min for å se hva det gjorde for blodtrykket mitt.Aamann sa å begynne med en veldig liten
dose og jobbe meg opp til min toleranse.Jeg startet med størrelsen på et riskorn, og blodtrykket
mitt om morgenen uten annen medisin var på 138/90 – en stor forbedring.Jeg hadde også gått
tom  for  de  gamle  medisinene  da  jeg  begynte.Jeg  fortsatte  med  den  lave  dosen,  men  de
dramatiske effektene sluttet å skje, helt til jeg økte dosen til to korn.Utrolig nok kom BP rett ned
igjen.Jeg  er  fortsatt  i  eksperimentell  modus  på  min  egen  kropp,  og  de  siste  dagene  har
blodtrykket mitt vært normalt, og jeg har holdt det ved å ta omtrent 3 korn før sengetid, og ingen
reseptbelagte medisiner.Jeg har heller ikke merket noen bivirkninger, og har til hensikt å holde
det under terskelen for å "bli høy".

Da  jeg  søkte  om medisinsk  kort,  sa  legen  at  det  ikke  var  noen  tidligere  sykehistorie  med
cannabisoljemiddel  for  blodtrykk.Jeg var  fortsatt  i  stand til  å  få  godkjenningen på grunn av
leddsmertene jeg har hatt i årevis.Gjett hva?Det var en annen stor bivirkning/fordel - ikke flere
leddsmerter.

Mange mennesker, inkludert meg, liker ikke røyk.«Potheads» som ikke kan fungere og som
misbruker denne dispensasjonen, har gitt industrien et svart øye.Jeg håper staten ikke kaster
babyen ut med badevannet på denne fantastiske medisinen."

Q.Hvor mye tar du for daglig kontroll av blodtrykket?Joe

EN.Det er alltid best å ta minst 60g behandlingen i henhold til instruksjonene og deretter gå ned
til en vedlikeholdsdose.JB

"I løpet av tiden jeg tok det for kreft, tok jeg en fullskala blodprøve ... leger ble overrasket over
kolesterolet mitt, blodsukkernivået og blodtrykket mitt!De sa det var som en tenåring.Og jeg er
49!" Lindsey

"Jeg veide 240 kg og var pre-diabetiker.Mistet lukte- og smakssans, betennelse og hevelse i
underben og føtter, prikking i fingertuppene.Har også alvorlig OA.Etter ca 6 måneder på RSO 2
riskjerne/dag er alle symptomer på diabetes borte og ingen kroniske smerter fra OA.Har gått
ned over 40 kg.Har laget oljen selv." Ron

"Jeg vet ikke om kolesterolet mitt, men jeg vet at etter en uke med å spise mindre enn et riskorn
verdt hver dag begynte jeg å gå ned i vekt.I uke to er magefettet mitt borte og jeg har mistet
hud.Uke tre strammer den løse huden opp igjen...” Daniel

"Kolesterolet mitt gikk ned til normale målinger, og jeg sluttet med medisinene fra legene.Langt
før sa de at jeg skulle ta medisin resten av livet.Sukkeret mitt er normalt også, jeg var 126, nå
80-tallet 90.» Jose

«Jeg  tok  en  blodprøve  for  et  par  måneder  siden,  og  legen  brølte  om  at  jeg  ikke  tok
kolesterolmedisinen min, da jeg sluttet for omtrent 10 måneder siden.Jeg spurte ham hvordan
kolesterolnivået mitt var, og han svarte lavmælt at det var ok, men gikk etter meg at det dårlige
kolesterolet mitt var høyere enn det gode kolesterolet mitt var, men det er slik det alltid har vært,
så jeg tror det er slik kroppen min er .Jeg har vært på RSO i et år nå og har gått ned 30 kg og
sukkernivået har falt så jeg er ikke så bekymret og har sluttet med flere andre medisiner, så jeg
liker absolutt oljen.» Al

«Jeg var veldig skeptisk da jeg leste attester på nettet.Men etter at to av vennene mine har
brukt  det  regelmessig  og  jeg  kjente  helseproblemene  deres  før,  og  jeg  ser  detteUtrolig
forbedring  i  deres  liv  og  helse,  jeg  skulle  virkelig  ønske  marihuana  ble  tatt  av  listen  over
forbudte stoffer.Alle skal få dyrke sitt eget.

Det var en gang i fortiden da jeg var veldig imot marihuana, men noen venner endret synet
mitt.Den ene led i ganske lang tid med høyt blodtrykk - hun gikk på tabletter (hun var veldig
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lenge imot det også) helt til noen overbeviste henne om å bare prøve det i en uke.Det gjorde
hun,  og effekten overveldet  henne,  siden hun gikk  ned til  140 enheter  fra  vanlige  ca.  200
enheter.

En annen venn slet med hals- og magesmerter og sårrelaterte problemer i mer enn 4 år.Etter
noen uker med vanlige doser marihuana som te, røyk og dråper ser han mye bedre ut.Han
sover bedre, han trenger ingen piller lenger.» Alex

Astma, pust, lunger
"Jeg har nesten perfekt helse, ikke mer astma, har gått ned i overvekt uten trening og jeg føler
meg bra hver dag.Nevn en pille som kan gjøre det?» Edward

«Takk for oljen, den hjalp meg med å overvinne en alvorlig lungebetennelse.Oljen gjorde det
NyQuil og antibiotika fra legen ikke klarte.Og jeg ble kurert over natten!!!Rick Simpson la til
lindring og helbredelse i livet mitt, og for det vil jeg alltid være takknemlig for Rick Simpsons
arbeid og oljen hans.Fortsett å helbrede!" Joe

"Man kan forvente å fordampe oljen for  å være effektiv i  behandlingen av astma og andre
pusteproblemer.Men  overraskende  nok  har  vi  funnet  ut  at  hampoljestikkpiller  er  ekstremt
effektive når det gjelder å åpne luftveier.Vanligvis, innen 30 minutter etter at en pasient tar et
stikkpille,  rapporterer  de  at  de  føler  at  lungene  åpnet  seg  og  de  kan  puste  mye
lettere.Selvfølgelig, som med alle andre sykdommer, ville jeg innta en standard 60g dose over
tre måneder, og jeg holdt meg på ett gram om dagen til jeg følte meg helt frisk.Da skulle jeg
selvfølgelig tatt en vedlikeholdsdose resten av livet.Jeg ville brukt oljen oralt, lokalt på halsen og
brystet og i stikkpilleform.JB"

"Jeg ble diagnostisert med kronisk emfysem i 2002.Fikk beskjed om at jeg hadde lungene til en
syk 90 åring.Sluttet å røyke tobakk og røykte bare god cannabis tungt.Lungefunksjonen er god i
dag.Har nettopp begynt å bruke olje daglig også for smerter i ryggmargen.» John

«Jeg har hatt astma i 21 år, røkt sigarer og mmj siden 14.Jeg har ikke trengt å bruke inhalatoren
min siden jeg eksperimenterte med marihuana i 93.Jeg har fortsatt en redningsinhalator, men
trenger den IKKE.IKKE ta mine muskelavslappende midler,  800mg ibuprofen, antidepressiva
eller to andre for migrene.Jeg elsker MMJ.Det reddet livet mitt." Kari

"Min første gang med RSO tok jeg 1,7 gram verdt i en pille.Jeg kunne ikke gå rett jeg følte at jeg
var  mentalt  tilbakestående,  men resultatet  av  dette  var  at  jeg  ble  helbredet  fra  en alvorlig
lungebetennelse dagen etter!!Ville gjort det igjen, lol." Joe

“Begynte  å  bruke  hampolje  mot  eksem  og  astma,  og  alt  er  borte!Jeg  bruker  ikke  lenger
steroidinhalatoren min eller steroidkremer.Hadde aldri trodd at det ville forsvinne om en million
år.HAMP FOR SEIER!Jeg trodde ærlig talt aldri at jeg skulle finne lindring for problemene mine
før jeg fant ut at planten som jeg alltid ble bedt om å ikke bruke fordi den var dårlig for meg,
faktisk var bra for meg!» Matt

«Olje fungerer for lungene!Fordamping hjelper også.I løpet av de første 5 dagene etter at du har
tatt  oljen,  vil  lungene  dine  begynne  å  fjerne  slim,  og  hvis  du  kjemper  mot  lungekreft,  bør
svulstene begynne å krympe mens olje dreper kreftcellene.60-80 % av svulstene er fylt med
Candida, så de soppdrepende egenskapene til  THC hjelper denne prosessen sammen med
cannabinoidene  som  utløser  den  kjemiske  prosessen  i  immunsystemet  ditt!Cannabis  i
motsetning til sigaretter åpner lungene og utviderbronkialrør mens du bringer kroppen tilbake til
en tilstand av homeostase.Mange mennesker med lungeproblemer så vel som mange andre
plager  bør  fjerne hvete  og  sukker  fra  kostholdet  sitt  fordi  hveten  i  dag  er  95  % GMO og
menneskekroppen ikke vet hvordan den skal behandle den, så den vil lagre og kan forårsake
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immunrespons av betennelse eller histamin i hvilken som helst del av kroppen!Noe å tenke på!"
Matthew

Q.Hei JB, har du hatt  anledning til  å behandle noen som led av KOLS ved å bruke oljen?
Emfysem?Astma?Shawn

EN.Ja, alle disse.En av mine første pasienter med KOLS og angina pectoris kunne ikke gå opp
seks trapper (ikke seks trapper, han kunne knapt gå fordi han ikke kunne puste).Om to måneder
spilte han badminton igjen.Oljen hjelper med alle disse forholdene veldig effektivt og trygt.Jeg
ville spist oljen, brukt den i stikkpiller (de fungerer også utmerket for lungesykdommer), jeg ville
fordampet oljen flere ganger om dagen (det vil fremme hoste, og det er det du vil, du må få all
forurensning bort fra lungene, og det gjør du ved å hoste det ut), og jeg ville også brukt oljen
lokalt på halsen, brystet og ryggen.Beste ønsker, JB

"Jeg  har  KOLS,  jeg  var  i  sluttfasen  og  tenkte  på  å  bare  trekke  ut  kontakten.Jeg  har  tatt
cannabisolje i en måned og nå er jeg på vei til å bli frisk!» Gordon

«Det ser ut til at My Gramps ikke er den eneste Gramps som kunne dra nytte av medfølelse!
Denne gamle mannen kurerte emfysemet sitt ved å bruke cannabisolje.Min Gramps var også i
stand til å slippe oksygen- og astmainhalatorer (selv om han døde av lungekreft i sluttstadiet)
ved  å  bruke  den  essensielle  oljen  fra  cannabisplanten.Det  er  den  eneste  medisinen  min
Gramps brukte de siste 8 ukene av sitt liv...På en eller annen måte var han i stand til å sparke
lungebetennelse uten antibiotika, selv om han hadde KOLS og emfysem og lungekreft.Mine
Gramps bestod med 100 % oksygennivåer, og trengte INGEN HJELP fra pustemaskiner eller
tilleggsmedisiner.» Lindsay

"Jeg har selv sett resultater med: Leukemi hos barn og voksne ~ Leversykdom ~ Kronisk smerte
~ Diabetes ~ Fedme ~ Astma ~ Kronisk bronkitt ~ IBS ~ Betennelse ~ Påført lokalt på leddgikt
hender - smerten var borte på omtrent et minutt.Påført på brente fingre og smertene ble borte i
løpet av et par minutter...BORTE Jeg trodde med sikkerhet at all den huden kom av og bare en
flekk  på langfingeren  mistet  huden.Nå når  fingrene  kom ut  av  den  kokende  rapsoljen,  var
skinnet hvitt som kokt kylling!Ingenting er bedre for brannskader.Jeg kommer til å ha en krukke
på kjøkkenet fra nå av!Takk Cannabis!" Debra

-- Takk, Debra.En erfaring med hva oljen kan gjøre for brannskader er alt som skal til for at en
rasjonell person vil ha en krukke av den på kjøkkenet, jeg er enig.Det bør være en krukke med
olje i nærheten av hver komfyr, åpen ild, ovn, etc.For sikkerhets skyld.JB

«På slutten av 70-tallet og gjennom hele 80-tallet måtte jeg gå til legen min (Hashmi) og få piller
for bronkittanfall minst to ganger i året (på høsten og våren, da luften alltid var fuktig).Jeg sluttet
å røyke sigaretter i 1990, og begynte å røyke mye mer potte (det var da jeg begynte å vokse
mye mer, og jeg ville beholde omtrent 5 kg knopp for meg selv, nå bruker jeg mye mer på grunn
av å lage olje og lage mat med det.) MEN siden 1990 har jeg ikke vært tilbake til legen for
bronkittpiller.DET ER 22 ÅR UTEN Å TRENGE BRONKITTPILLER...IKKE PRØV Å FORTELL
MEG  AT  Å  RØKE  CANNABIS  IKKE  ER  BRA FOR  LUNGENE...SPØR  MIN  MOR,  JEG
GARANTERER HUN IKKE VIL LYGE FOR NOEN...” Fløyte

"Et gram per dag med RSO er det jeg tar for KOLS, og det fungerer som en hel pokker.Jeg gjør
det opp til kapsler og tar 250 mg hver sjette time.Jeg røykte tobakk i 60 år.Apotekets inhalatorer
er bare søppel som faktisk gjorde det verre.Legen min er dum fordi han fortalte meg at det ikke
finnes noen kur og at jeg vil gå på oksygen når puffer ikke vil virke lenger.Opp rumpa med en
pinne med spiker i hvis du skjønner hva jeg mener.Jeg startet oljen i desember.Det er utrolig
hvordan  jeg  beveger  meg rundt  som en  normal  person  igjen  i  stedet  for  det  nedslitte  og
patetiskegammel  skapning  som  jeg  raskt  ble.Jeg  hadde  liksom  snublet  over  denne
behandlingen etter å ha brukt RSO for min ubestrålte og unchemoed magekreft som jeg hadde
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blitt diagnostisert med i november 2011.Jeg overlevde bare hele scenen med det som er beviset
på "Luck of the Irish" i aksjon.Advokaten min hadde hørt om situasjonen min.Han begrunnet
ganske riktig at overlatt til meg selv, var jeg sannsynligvis i ferd med å forlate denne verden.Han
var blitt  oppmerksom på RSO mv.Informerte meg og her er jeg.Advokaten min er langt mer
utdannet på disse tingene enn skurken min.Uansett, takk igjen Rick og alle menneskene som
hjelper oss.» Dale

"Jeg bruker RSO for min KOLS ...Jeg utviklet et forkjølelsessår som alkohol og H202 ikke hadde
hjulpet på 2 dager.Jeg la en prikk olje på den om morgenen og senere på dagen, og i morges
var den borte?Jeg kjente over de tynne, gamle leppene mine og det var ingenting der...Blir jeg
gal???Jeg går inn på badet og oversvømmer stedet med lys og etter å ha strukket og trukket
bryter jeg det OPP der det hadde grodd rett over...jeg setter en ny prikk på det og jeg tror aldri
jeg har sett på det bevisst noen gang igjen...En høyst fantastisk medisin RSO...” Dale

"Mamma har lungekreft.Hun sa at jeg ikke tar cellegift.Jeg sa hva vil du bruke da?RSO.Hun sa
ikke sant?Hun ga meg linken og den var videre derfra.Hun har gått ned 60 kg på 4 måneder.Tar
ingen apotekmedisiner og har det bra og ser bra ut og surrer rundt i byen nå!Nevnte jeg at hun
hadde  emfysem?Hun  trenger  ikke  engang  oksygentankene  sine  lenger.Takk  til  alle  som
deler.Rick -- min Fkn-helt ingen spøk!JB -- ikke stopp bror.Dette vil skje." Regning

"JB, jeg har vist PT-video til mannen min og har delt tusenvis av vitnesbyrd med ham de siste 2
årene.Han er i grunnen enig i alt oljen gjør.Vi hadde en heftig diskusjon sist helg.Jeg vet ikke
engang  hvordan temaet  røyking hamp kom opp...Jeg røyker  det  ikke  eller  ønsker  å  røyke
det.Han hevder (og jeg har ingen anelse om hvor han hørte denne b/c han ikke leser noe som
ville utdanne seg selv!) at det frigjøres ammoniakk når det røykes og inhaleres i lungene, og
hevder derfor at det er giftig på det tidspunktet...jeg har aldri hørt om dette og hadde ikke et
comeback for ham.tanker?" Pam

-- Å røyke hva som helst er ikke den beste tingen å gjøre for lungene.Røyking av hamp har
absolutt helsemessige fordeler som lett overgår alle uheldige effekter det kan ha, men det er
fortsatt  best  å  innta  oljen.Hvis  noen  ønsker  å  fordampe  oljen  for  rekreasjon  eller  andre
medisinske formål, bør det være opp til dem.Fordamping av oljen er en del av protokollen for
behandling av lungesykdommer inkludert kreft, du vil at pasientene skal hoste ut alt de ikke skal
ha i lungene.Slik jeg ser på det, hvis røyking av cannabis forårsaker skade, kan det å spise
oljen fikse det, så hvor er egentlig problemet? JB

"Moren min har lunge-lungefibrose ... hun kan få en transplantasjon hvis hun går ned 70 lbs,
men det er nesten umulig hvis du ikke kan puste for å trene ...Jeg tror ærlig talt fra forskning jeg
har gjort at hun kan bli kurert, men ikke av leger, og vi går tom for tid...Jeg er desperat etter
noen å snakke med om dette...Jeg har sett video av mennesker med samme tilstand som har
brukt RSO for å slå den...Jeg vil gjøre alt for å redde mamma...Leger har gitt henne «tilbring tid
med familien din»-talen, men jeg vet at hun har for mye å gi verden, hun er bare 55 og en
fantastisk dame full av hjerte.» Angela

-- Angela, få henne på oljen, hun vil gå ned i vekt og oljen vil  sannsynligvis også fikse den
lungetilstanden.La henne spise det, bruk det i stikkpiller, og la henne også fordampe oljen flere
ganger om dagen, du vil at hun skal hoste ut det som ikke hører hjemme i lungene hennes.JB

«Jeg  ble  diagnostisert  med  idiopatisk  peritoneal  fibrose  i  2009.  Jeg  begynte  på
intensivbehandling  i  sluttfasen.  Blodtrykk  223  over  130,  nyresvikt  90  %,  lekker  aorta,
uregelmessig hjerte 140-40. Fibrene var pakket bak mageveggen og presset alle torsoorganene
mine, noe som forårsaket ekstrem smerte. Jeg overlevde. Neste 12 måneder en mislykket rekke
cellegiftmedisiner. Så startet jeg Rick Simpson Oil. Det ble gitt meg fordi jeg ikke hadde råd til
det. 6 måneder til med saktetrekke seg fra cellegift mens du tar oljen. Plutselig stopp ville krasje
immunsystemet mitt. Selv med oljen. Spol fremover og utelater mye. For to måneder siden sa
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legene mine;  de finner  ingen spor av de idiopatiske fibrene i  kroppen min.  Jeg har  fortsatt
problemer med hva cellegiften gjorde med magen og tarmene, men det går også jevnt over.
Legene kaller det et medisinsk mirakel. Selv om de er bevisste og tar gode notater, når jeg
snakker om min bruk av Rick Simpson Oil. I. Lag og ta også en vegetabilsk glyserin tinktur. Min
primærlege anbefalte cannabis innen den første måneden etter min terminale diagnose. Han sa
faktisk at det var det eneste håpet han visste om. Det er for mange detaljer til å legge inn i dette
svaret. Jeg håper dette hjelper." Enok

"Weed reddet livet mitt  fra et astmaanfall.Jeg ble ledd av i årevis fordi jeg fortalte om det -
hvordan kan røyk hjelpe på astma, sier de?Jeg vet ikke hvordan, jeg er ingen vitenskapsmann,
men det fungerte og jeg lever på grunn av det.» David

"Mange mennesker står i veien for denne medisinen.Hvis de bare visste at de og deres familier
trenger det selv for å bekjempe eller forhindre så mange sykdommer så lett.Hvis de bare visste
hva  familiemedlemmene  deres  kommer  til  å  fortelle  dem  når  de  finner  ut  den  virkelige
sannheten om de mange fantastiske effektene av denne medisinen.Hvis de bare visste hvor
mye smerte og lidelse de selv gikk gjennom i fraværet av oljen.Jeg tror de ville handlet mye
raskere,  og jeg tror  de endelig  ville  gjort  noe med det,  ikke mot  det.Bare  en tosk eller  en
uopplyst person kunne stå imot en medisin med så mange bruksområder.JB"

"Siden slutten av 2011, da jeg ble diagnostisert med magekreft, har jeg stort sett vært stabil på
RSO for KOLS også...De andre tingene den har tatt vare på er fantastiske...Syn, hørsel og hud
er  ikke  som  de  fleste  75ere...Åreknuter  har  trukket  seg  tilbake  med  omtrent  50%  i  det
minste...Jenter vil like det...Det får meg bare til å føle meg frisk...” Dale

"Når  flere kvinner  innser  at  det  har  anti-aldringsegenskaper,  vil  de storme parlamentet.Lol."
Lupus
-- Det vil de sikkert, Lupus, det er jeg ikke i tvil om.JB

"Jeg har brukt det og har sluttet med alle legemidler i tillegg til å slå KOLS.Leddgikten min fikk
meg på så mange medisiner at jeg pustet dårlig.Var på oksygen i over 5 år, og etter å ha sluttet
med alle smertestillende medisiner er pusten min god.Har fortsatt leddgikt, men livet er verdt å
leve nå.» Laurel

"Det drepte en sakte voksende hudkreft på ryggen til moren min i løpet av to uker som hun har
hatt det meste av livet ...Trenger jeg å si mer!Det har hjulpet mange mennesker vi kjenner med
mange forskjellige plager, og vi ser nå at det hjelper enormt med KOLS!Pris Gud for denne
mirakelplanten!» Bonny

-- Hudkreft borte, kronisk obstruksjon lungesykdom borte.Vel, alt jeg vet er at leger vanligvis har
store problemer med å behandle begge disse.Ikke rart,  de har ikke de rette verktøyene for
jobben  sin  når  de  ikke  kan  bruke  cannabis,  en  av  de  eldste  tradisjonelle  medisinene  i
historien.De burde være de første som ber om det.JB

Hepatitt
"Hep C, borte, høyt blodtrykk og tarmproblemer, borte." Janet

"Diagnostisert Hep C - 2006.Klinisk utprøving.1 av 1000 over hele verden.Albuferon + Ribavirin
– juli 2007 – desember 2007.Innen en uke etter å ha startet denne kjemiske cocktailen, hadde
jeg sterke smerter og på morfin, begynte å gå ned i vekt, utslett osv.Ved slutten av forsøket
hadde jeg gått ned 47 kilo og hadde sterke smerter 24-7.Jeg ble tvunget til å trekke meg som
47-åring  og  kjempet  mot  selskapet  mitt  for  funksjonshemming  i  to  år  og  den  kanadiske
regjeringen i fire år.Jeg ble informert i fjor om at den kliniske utprøvingen ble seponert på grunn
av dødsfall og bivirkninger.

- 113 -



Sist sommer 2012, i juni, begynte å få anfall, ute av stand til å svelge, tap av balanse også.Lang
historie  kort,  jeg  havnet  i  rullestol.På  dette  tidspunktet  ble  jeg  sendt  til  alle  skanninger,
røntgenbilder og tester og nevrolog regnet med MS???MR umerkelig...

Familielegen sa at jeg kanskje hadde minislag.Begge sendte meg hjem for å leve med det, da
de ikke ville gjøre flere tester!Jeg sparket  dem begge.En venn vendte meg så mot Mr.Rick
Simpson i august i fjor og jeg begynte å jakte på indica knopp.Den 29. desember var dagen jeg
lagde 60 gram, og også den kvelden fikk jeg mitt  siste anfall  og begynte neste morgen på
Heavy Oil-programmet.

Jeg har  aldri  sovet  så godt  siden cellegiften min,  jeg  var  heldig som fikk 1-2 timer...Nå 7-
8.Uvirkelig i seg selv.Jeg tar ingen reseptbelagte medisiner og brukte alle opiater, sovepiller og
antidepressiva, alle med dårlige bivirkninger.Den har også håndtert smertene mine bedre enn
noe annet.

Jeg er nå ferdig og søker etter neste stamme for min livslange vedlikeholdsdose.Diagnosene
mine fra de vestlige legene jeg sparket er som følger ...Hep C, Fibromayalgi, Raynauds, IBS,
CFS,  depresjon,  ekstrem angst,  MS???Jeg er  reseptfri,  ingen anfall  og håndterer smertene
mine...Prøv det med piller!Hold deg sterk - Kjemp videre." Roy

"Jeg var vellykket i karrieren min og hadde et fantastisk liv ... fint hjem, biler, båter osv.Jeg har
en bachelorgrad i psykisk helse og skylder fortsatt 28 000,00 for det.Jeg har gjort store feil...
STORE!Og jeg led konsekvensene.Jeg forkynner ikke å være over noen, og heller ikke under.Vi
har alle en historie, en reise som er unik for oss.

Jeg valgte ikke å bli syk.Men jeg gjorde det.Jeg valgte ikke å være på SSD, men det var et
alternativ jeg måtte bruke.Jeg skammer meg ikke, heller ikke stolt.Jeg lever på bare 980,00 i
måneden, mindre enn mange, mer enn noen.Jeg prøver å ikke klage, men jeg gjør det.Jeg får
matstempler og Medicare.Jeg bor alene med valpen min.Noen ganger føler jeg meg håpløs,
verdiløs og desperat.Jeg mister interessen for ting jeg elsker, dager blander seg, og jeg vil ofte
ikke stå opp av sengen.

Når  det  er  sagt,  jeg  er  også,  kjærlig,  snill,  medfølende  og  jeg  bryr  meg  virkelig  om
mennesker.Jeg har veldig lite å tilby annet enn kjærlighet og støtte til vennene mine, men likevel
har jeg vært offer for mange som har stjålet fra meg og brukt meg til deres fordel.Jeg sutrer
ikke,  det  blir  bare  uttalt.
Jeg lider av kroniske smerter og tretthet hver dag.Hver dag må jeg tvinge meg selv til å finne en
grunn til å stå opp og ut av sengen.Det er vanligvis valpen min som får det til.Men vennene
mine er  fantastiske!Og de vet  nok  ikke  engang at  jeg  våkner  på  grunn  av  dem.Ja,  jeg  er
deprimert.Smerte, kronisk smerte vil gjøre det med deg.

Jeg er hyper, litt  gal...men jeg er meg, GUD lagde ikke søppel.Jeg forteller deg dette, for å
fortelle deg dette…..Jeg har prøvd alkohol, piller, narkotika…..Jeg har blitt foreskrevet følgende:
Oxycotin,  Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  en rekke antiinflammatoriske midler,
Celebrex, Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin, og bare Gud vet hvor mange andre jeg har glemt.

JEG  ER  EN  MEDISINSK  MARIJUANA-PASIENT.Hvorfor?Vel,  ikke  fordi  jeg  vil  bli  høy.
Jeg jobber sammen med omsorgspersonen min om medisiner som fungerer for meg.Det er en
prosess.Jeg vil  ikke bli  steinet.Jeg vil  tenke klart  og  være fri  for  smerte.Jeg ønsker  ikke å
forårsake ytterligere skade på leveren min.Jeg har hepatitt C og har i mange år.Så, alle disse
reseptene...vel, de gjør bare ytterligere skade.Jeg tar Rick Simpson Oil og bruker medisiner
som har bidratt til å redusere betennelsen min og hjelpe meg å slappe av.Jeg sover sjelden på
grunn  av  smerter.Men  å  jobbe  med  omsorgspersonen  min  gir  bedre  søvn!Jeg  oppdager
fordelene med cannabis, og finner en vei gjennom smerten ved hjelp av mennesker som er
medfølende, kjærlige og snille!Jeg trenger ikke å være et offer for reseptbelagte legemidler.
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Så de av dere som er lukket for ukonvensjonell medisin, må utdanne dere før de dømmer.Jeg
vet at mange av dere bare kan se det negative.jeg forstårat.Og kanskje, medisinsk marihuana
er ikke noe for deg ... og det er greit.Men for de av oss som ikke ønsker å bli ytterligere skadet
av konvensjonell medisin ...  vel, vær så snill  ...  støtt  avgjørelsen vår og utdann dere før du
dømmer.Jeg er ikke en steiner, jeg er et menneske med smerter ...  og jeg drar nytte av de
mange bruken av cannabis.

Jeg har opplevd mennesker i MM-samfunnet som er kjærlige, snille og oppriktig bryr seg, og jeg
har vært så veldig velsignet.Jeg har også sett skaden gjort av medlemmer av samfunnet som er
i  det  for  pengene  ...  og  ikke  gir  noe  mer  enn  gateatferd.Det  er  ikke  en  perfekt  verden.
PS jeg var, er redd for å poste dette.Men for fellesskapets skyld ... legger jeg det ut der.Fred."
Cathy

"Oljen hjelper Crohns sykdom.Det stopper betennelsen i tarmene dine.Jeg hadde en svulst og
1/3 av leveren og galleblæren fjernet før jeg visste om oljen.Nå har oljen helbredet alle de ekle
ettervirkningene av cellegift for hep C og operasjonene.Jeg har gått ned 18 kg og føler meg
bra.» Michelle

"Jeg  hadde  Hep  C  i  35  år.Gikk  gjennom  interferoninjeksjoner  og  andre  forferdelige
behandlinger.Neste år fjernet de et hemangiom og 1/3 av leveren min også.Og jeg hadde en
syk galleblæren de fjernet.Jeg har brukt oljen i 3 år.Fortsatt virusfri, leveren regenererer seg og
oljen holder blodsukkeret mitt normalt.Jeg har også gått ned ca 45 kg siden mai.Jeg la også
oljen på diabetessårene mine, og de ble alle leget.Uten arr." Michelle

"Jeg lager min egen versjon, alle de beste budene, mer smertelindring og litt mer psykoaktiv
THC sammen med noen gode CBD-tall.Smertelindring 90mg morfin kunne ikke stoppe.Oljen
min stopper  smerte på 3 minutter.Ikke 20 som morfin.Og det  varer  4 timer  og ikke 2 som
morfin.Men godtar at versjonen din legger til andre funksjoner.Men det fungerer bedre for meg,
jeg har prøvd RSO også.Jeg kan sette noen av mine på en tannpirker under tungen og få over 5
timer smertefri dans.God medisin for alle som trenger det er min tanke.» Jim

«Det reddet livet til mannen min.Hep C-behandlingen tok livet av ham.Kunne ikke spise, gikk
ned 70 kg, 5 skript for kvalme, ingen av dem fungerte.Takk gud for at vi bor i Arizona og jeg
hadde gode omsorgsfulle mennesker i samarbeidet som hjalp oss på 24 timer.Han holdt maten
nede og klarte å fullføre behandlingen.Hep C fri og bruker dråper fortsatt for appetitten.Stoffene
drepte gode ting.Å spise er viktig når du tar behandling.Det fungerer, og vi er takknemlige for at
vi hadde så mange hjelpsomme flotte mennesker.Takk gud for cannabis og Arizona og gode
mennesker.» Julie

"G'dag Rick, vil bare si takk.Jeg har skrumplever fra hep c, og jeg har nettopp laget litt olje av 6
oz med chemdog, men jeg brukte 4 liter isopropylalkohol.Den er så sterk!Jeg hadde et stykke
på størrelse  med et  riskorn  og  herregud  jeg  fløt  på en sky...lol.Jeg trenger  bare  å  justere
beløpene mine.Uansett, for første gang på over 18 måneder med fryktelige leversmerter, har jeg
ingen smerter.Dette var etter den første dagen med å ta oljen.Det er virkelig en gave fra Gud til
mennesket...Velsignelser fra Australia...:-))” Nigel

"Gode nyheter.Fars leverenzymer er normale og han har hatt HEP C i over 10 år.Han har tatt
RSO i 2,5 måneder, legen sa ikke at HEP C er borte, men leverenzymene hans er normale, noe
som er en forbedring!Og pappa har vært en hard kjernedrikker med Hep C de siste 1-2 tiårene,
leveren hans ble skutt og nå er den helbredet!» Roger

"Selv om du ikke har kreft, tenk på forebyggende vedlikehold i kroppen din.Ved å innta RSO i
små mengder brukt på daglig basis.Du lar kroppen din kjempe mot alle slags ekle virus og
insekter.Jeg  har  ikke  sett  min  "primærlege"  på  15  år  på  grunn  av  cannabis  og  alle  dets
helbredende egenskaper.Uansett hva som går galt med meg.RSO er en av de første varene jeg
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strekker meg etter.Jeg har forresten brukket ryggen 3 ganger.Fikk skiftet ryggvirvler og disker
fra L-4 og ned til S-2.Måtte ha ryggraden min festet til minbekkenområdet ... måtte fjerne AC-
leddet.Behandlet leverkreft og Hep C.Jeg unner meg selv 100% med cannabis.RSO er bare et
verktøy i mitt arsenal.» Rick

"Jeg vet at det fungerer ikke bare for kreft jeg hadde hep c og var på oljen i fire måneder.Ikke
mer hep C, leveren er som ny, leger er overrasket.Takk for denne gaven, Rick, du er virkelig en
livredder.» Jason

"Hep C og cannabisolje: Min slektning har Hep C, fant nettopp ut det i mai '13.Kontrakt fra et
skittent  sykehus under/etter  operasjonen.Skreket  ham ut  til  ingen ende.Virkelig  skrudd med
tankene hans.Gikk  på oljen  umiddelbart,  og  han har  vært  på den siden den gang med en
periode  hvor  han  sluttet  å  ta  oljen!Og var  en  skikkelig  dytt  om  det.Tenkte  han  ville  gjøre
interferon (slå opp bivirkningene på det!Forferdelig!Og det kurerer det ikke!!!), snakker om å dø
og 'ikke være her neste år'.Sinnet er så mektig.

Han har tatt  5 blodprøver for å se hvor levertallene hans er.Siden mai '13 har tallene hans
sunket fra høye 108 til  63 (normalt  område er 0 - 41)!Dette er utrolige nyheter!Han er over
månen og sakte over sen høst og inn i nåtiden har humøret hans løftet seg.

Jeg skal vise deg hva det begynte å gjøre å være på oljen, så gikk han av den og deretter
tilbake på den med skikkelig velbehag og fulgte retningen.Disse tallene er ALT (normalområde
0-63) / og AST (normalområde 0-41).Disse tester leveren for disse enzymene: mai '13: 99/93,
juli '13: 84/79 (faller raskt!Gode nyheter).august '13: 108/99!(Ikke bra.Du kan se de 4 ukene han
sluttet helt med oljen og var veldig deprimert).nov '13: 87/78!(108 skremte ham!hahahaa!tilbake
på oljen).feb '14: 72/63!!!(Nesten hjemme!).

Disse tallene er fenomenale!Rop det ut til verden, hvis du eller noen du elsker har Hep C, få
dem på cannabisolje ASAP.Bare si NEI til Interferon!Jeg forventer absolutt at han skal være i
normalområdet innen mai 2014 (bare 1 år fra diagnosedatoen)!Deretter vedlikeholdsdose for
livet.» Kathy

Barn
"Jayden har gjort det bra, vi har ham ned til 8 piller fra 22 piller.Og vi har ham ned til 1 topamax
om dagen fra 10.Det er utrolig før CBD ville vi ta ham av 1 topamax og han ville ha anfall i en
time i en uke.Han er veldig glad og forstår mye bedre å lage forskjellige lyder og mye bedre
øyekontakt.Han hadde 1 anfall denne uken og det var bare 1 minutt langt og jeg trengte ikke
bruke valium.Takk Gud.I løpet av de neste dagene vil vi ta Jayden av sin siste topamax-pille, det
vil være første gang på 4 år uten den.Vennligst legg Jayden på dine bønner om at han gjør godt
etter å ha tatt ham av dette søppelet.Takk skal du ha."

"Jeg fant ut om oljen for tre måneder siden og søkte på internett etter en kur mot akne og
rosacea.Det ryddet opp umiddelbart!Jeg tilsetter iso-olje til kokosnøttolje og fortsetter å bruke
den på ansikt og hals en gang om dagen.Mannen min sier at jeg ser 15 år yngre ut!Tusen takk
for at du deler denne informasjonen.Gud velsigne dere alle.Fortsett det gode arbeidet." Toni

"Jeg har tvillinger som ble født ved 23,6 svangerskapsuke og veier bare litt over et kilo.De er
mirakler og heldige som er i live!De er nå 2 år gamle og er utviklingsmessig forsinket med ca. 1
år  til  tross for  all  terapi  (yrkesmessig,  tale,  fysisk,  utviklingsmessig ukentlig).Jeg har  lest  at
hampolje  kurerer  mange  plager,  inkludert  kreft  og  hjerneskader...Spørsmålet  mitt  er  -  kan
hampolje hjelpe mine mirakelbabyers utvikling?!?Og i så fall, hvor mye administrerer jeg daglig?
Tusen takk for hjelpen!" Jenna

-- Kjære Jenna, start med små doser (0,005 - 0,01 g), tre ganger om dagen.Ungene burde vært
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på  oljen  fra  dag  én,  hvis  legene  visste  hva  de  gjorde.Jeg  er  sikker  på  at  du  vil  sestore
forbedringer veldig snart.Jeg vil også inkludere hampfrø og hampfrøolje i kostholdet deres, og
jeg vil også legge til en teskje hampfrøolje og hampoljeblanding i badene deres - det gjør en
god jobb for huden deres og holder eksem og utslett unna.JB

"Hei, jeg lurte på hvor mange gram olje det er i sprøyten jeg fikk til datteren min?" Marie -- Et
gram er omtrent 0,9 ml.JB

"På slutten kontaktet jeg moren til Cashy og hun foreslo at jeg skulle gå for stråling, og det
gjorde  jeg  fordi  oljen  ikke  har  kommet  inn  enda  og  hun  gispet  etter  luft.Så  hun  hadde  4
behandlinger med stråling og den har krympet og hun kan endelig puste igjen.Jeg slutter ikke
med oljen, jeg gir henne fortsatt  et  gram om dagen.Så nå vil  forhåpentligvis det begynne å
fungere...Jeg vet  at dere sier  ingen stråling, men hva skulle jeg gjøre?Hvis det ikke var for
stråling, ville hun vært død akkurat nå ...Fordi svulsten vokste helt i halsen hennes...” Marie

-- Hei Marie, du gjorde det du måtte gjøre.120-180 g høykvalitetsolje i løpet av de neste seks
månedene bør oppheve skaden.Jeg ville heller gitt pasienten fem eller ti gram olje per dag, men
vi kan ikke angre det likevel.Beste ønsker, JB

«Vel, hun er bare 7 måneder gammel.10 gram om dagen virker altfor mye for en baby fordi hun
har vanskelig for å håndtere 1 gram om dagen.»Marie

-- Jeg vet det, Marie.Det er virkelig vanskelig å gi denne rådgivningen over internett, uten å se
pasienten, vite kvaliteten på oljen osv.Du gjorde det du måtte gjøre, jeg er ok med det.Alt jeg
sier er å sørge for at hun spiser rikelig med olje nå for å angre skaden som har blitt gjort.JB

"Hei, lurte bare på om jeg kunne injisere litt olje i datterens svulst?Fordi den vokser igjen, er
svulsten hennes på underleppen og på innsiden av begge kinnene hennes...Den gode nyheten
er at hun endelig slutter med hydromorfin, og selv om det begynner å vokse igjen har hun ingen
smerter...Så jeg så at de injiserte litt olje for brystkreftpasienter, og det fikk meg til å lure på om
jeg skulle gjøre det samme for Kaylie?I så fall, hvor mye skal jeg injisere henne med, og gir jeg
henne fortsatt noe med ng-sonden?»Marie

-- Hei Marie, jeg ville brukt det lokalt, det burde være nok.En tinktur vil gjøre en god jobb, eller
rett  på  den.Jeg  ville  ikke  injisert  området  av  svulsten  for  mye  med mindre  det  er  virkelig
nødvendig.Selvfølgelig, jo mer olje du får og jo nærmere svulsten, jo bedre, men i dette tilfellet
tror jeg lokal bruk vil gjøre det.Vennligst ta bilder eller videoer og beste ønsker.Jindrich

«Jeg tror ikke oljen vil fungere for Kaylie.Det begynner å bli skikkelig stort igjen...Det blir snart
som forrige gang, svulsten vil blokkere pusten hennes...Hun tar nå over 2 gram om dagen og
fortsatt ingen forandring...Hun kunne ikke tolerere 5 til 10 gram om dagen fordi hun ikke engang
tåler 2 gram om dagen ...og pluss at det koster oss 200$ hver 2. dag, det er ingen måte vi har
råd  til  5  gram om dagen,  vi  har  fortsatt  2  andre  døtre  vi  må forsørge  også  ...Vi  lever  et
mareritt..."

-- Vel, du har ingenting å tape, gå tilbake på dosen og begynn å injisere da.Det vil krympe raskt,
så ikke kast bort tiden hvis du vet hva du gjør, og jeg håper du gjør det.Beste ønsker, JB

"Jeg trenger flere instruksjoner om hvordan jeg skal injisere, med hva blander jeg oljen i for å
gjøre det osv.?...Jeg ville elske det hvis du kunne skrive alle instruksjonene for meg hvis du
kan.»

-- Vel, jeg har aldri gjort det selv for å være ærlig - vil du fortsatt ha instruksjonene mine?JB

"Ja...Du må kjenne noen som har prøvd det?"

-- Jeg ville ikke løse opp oljen, jeg ville injisert den rett ved siden av svulsten.Du må varme opp
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sprøyten slik at oljen blir rennende.Deretter, injiser så mye du kan, kanskje si et halvt gram,
hvem vet.Eller start med mindre.Men igjen - en lege bør gjøre dette i en ideell situasjon,det vet
vi begge to.JB

"Ok...Kaylies leger vet ikke om hun var på oljen...Jeg har nåler her som sykepleierne ga meg for
å trekke ut medisiner...Hvis jeg injiserte litt  ved siden av svulsten hennes, må jeg fortsatt gi
henne noe til ng-røret hennes?»

-- Prøv det, se hvordan hun reagerer og kombiner de to.Jeg tror en injeksjon en gang om dagen
vil gjøre, men det er veldig vanskelig å gi deg dette online råd.Jo mer olje det er i henne, jo
større er sjansen, noen pasienter tok en hel sonde og sov i tre fire dager, men svulstene deres
ble innkapslet i mellomtiden, jeg vet egentlig ikke så mye mer hva jeg skal si.JB

"Kan Robunol gis mens hun er på oljebehandling?Fordi slimet hennes er veldig dårlig, og hvis
jeg ikke ville gitt Robunol tror jeg hun ville kveles på slimet.Men jeg er redd oljen ikke krymper
svulsten hennes ennå på grunn av det ..."

-- Oljen vil ta vare på slimet hennes, så jeg ville ikke gitt henne Robunol.JB

"Det  har  den  ikke  ennå,  jeg  får  kanskje  ikke  en  god  olje  da  fordi  ingenting  fungerer..."
-- Det er også mulig.JB

"Datteren min døde fredag klokken 04.00."

-- Marie, du gjorde så godt du kunne.Jindrich

“4 ÅR GAMMEL MED HJERNETUMOR.Ah ja, nok en gang er dette HVORFOR jeg ikke holder
kjeft om at Cannabis Oil dreper kreft.Følgende er en oppdatering fra moren til en 4 år gammel
gutt med en hjernesvulst i sluttstadiet som er viklet rundt ryggmargen hans.For ca 6 uker siden
R.fikk 2 måneder å leve.Han er lam fra midjen og ned fra svulsten.I en tidligere rapport hadde
mamma  sagt  at  han  beveget  litt  på  venstre  fot.Følgende  er  en  oppdatering  jeg  nettopp
mottok.==

Hei Corrie, hvordan har du det?Alt er bra her!!R.ser ut til å gå bra!Holder vekten på å spise godt
og litt smerte som S.og jeg og fysioterapeuten tror det er svake muskler i bagasjerommet hans!!
Han sover godt og kan sitte i rullestolen noen timer av gangen.Jeg føler meg veldig positiv over
at alt går i riktig retning!!

Han sitter i 3 timer av gangen og smertene er veldig små!!Han våkner kanskje om natten for å
be oss om å rulle ham eller massere føttene hans noen ganger, men det er det.Han klager ikke
på smerter der svulsten var og vi ser ikke noe som svulmer!!!Han konker rett ut omtrent 3 timer
etter at jeg ga ham dosen og sover i omtrent 4 timer.Vi jobber fortsatt med å komme til 1 gram
om dagen, men vi er over halvveis!!!Vi er veldig velsignet over å ha møtt deg på den tiden vi
gjorde!!Jeg tror  virkelig  det  var  ment  å være!!R.er  berammet  til  MR 22.  april!!!Behold troen
folk.CANNABIS DREPER KREFT.» Corrie Yelland

"Mødre  bør  spise  oljen,  det  ville  være  bedre  for  dem  og  barna  deres.Røyking  av  denne
medisinen er ikke på langt nær like effektiv, 90 % av de medisinske effektene går opp i røyk.Og
spør du meg om barn skal bruke oljen som medisin, så sier jeg ja, absolutt, helst hver dag.Hva
annet vil du gi et barn som medisin?JB"

"Ga  nettopp  sønnen  min  en  ryggmassasje  med  tea  tree-olje  med  cannaolje  blandet  inn  i
den.Han klaget over lavere smerter.Så ut kom medisinen.Det virket i løpet av to minutter.Han sa
at smerten er helt borte.Han er tilbake ute og gjør et byggeprosjekt med traktorene sine.» Jose

"Datteren min har epilepsi, fikk sitt første anfall som 13-åring.Hun er 31 nå og bruker for tiden 5
typer medisiner som hun tar 3 ganger om dagen i store doser.Hun har også et VNS-implantat
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(vagal nervestimulator) som hun fikk i april 2000.På den tiden var anfallene hennes så ille at
hun var en ikke-fungerende person som måtte festes i en rullestol.Jeg må innrømme VNShjalp
utrolig mye med det!Men hun har fortsatt anfall og mellom disse og alle medisinene kan hun
ikke ha et liv.Hun har hatt flere stifter, sting og brukne bein enn noen noen gang burde måtte
håndtere.

Uansett, forhåpentligvis får du bildet.Min sønn og bror bruker begge marihuana for bipolar og
smerte.De har spurt meg noen ganger om jeg noen gang har sett på noen studier som gjelder
bruk av det for anfall.Jeg begynte endelig å se nærmere på det, og det var da jeg fant føniks-
tårene.Jeg er ikke helt sikker på at oljen ville fungere for henne, men jeg begynte å ta den selv
sist søndag for smerte over hele kroppen og massiv søvnløshet.Det har hjulpet MEG mer enn
jeg kan si!

Men i min forskning kom jeg også over Jason og Jayden-historien.Jeg antar at du er kjent med
det, men for sikkerhets skyld behandler en mann sønnens anfall med en høy CBD-tinktur.Jeg
begynte også å undersøke det og bestemte meg for å prøve det for datteren min.Hun fikk sin
første dose søndag 30. desember 2012.Fra og med i dag gir jeg henne 1/2 dropper 5 ganger
om dagen.På mindre enn en uke har hun gått fra flere anfall stort sett daglig til ingen de siste to
dagene!Jeg skriver ned alt  og målet mitt  er å få henne ut av medisinene og strengt tatt på
tinkturen.Hvis dokumentasjonen min hjelper på noen måte, sender jeg den gjerne til deg.Jeg er
ekstremt takknemlig for arbeidet du og Rick Simpson gjør!Takk skal du ha." Casey

-- Hei Casey, takk for nyheten.Dette er ganske typisk, folk får ikke mye anfall  når de er på
oljen.Det  beste  ville  være  om  hun  tok  behandlingen  riktig  etter  instruksjonene  på  siden
vår.Selvfølgelig  vil  dokumentasjon være kjempebra,  samt Youtube-klipp eller  noe sånt.Beste
ønsker, Jindrich”

Q.Er det en alder der de kan starte dette?Sønnen min er 3 år og har dårlig eksem og det er
kaldt en god del av året her.» Roxanne

-- Roxanne, det er helt trygt å gi oljen til barn, selv til nyfødte, spesielt når den brukes lokalt i en
blanding med hampfrøolje eller  sheasmør.Det  er  en god strategi å blande hampfrøolje med
oljen (1 % av oljen holder, men 20-30 % ville være ideelt) og deretter legge noen dråper av den i
badekaret hver dag.Det vil etterlate en tynn film på hele kroppen og det er vanligvis alt som
trengs (eller i det minste for vedlikehold).Ta bilder og videoer, forbedringen bør begynne å finne
sted  veldig  raskt.Kløen  og  irritasjonen  vil  forsvinne  i  løpet  av  sekunder  eller  minutter,  og
eksemet skal rett og slett forsvinne innen en uke eller mer.Beste ønsker, JB

«RSO  har  vært  den  desidert  beste  terapien  for  min  autistiske  sønn  som  var  bundet  til
gruppehjem  fordi  jeg  ble  banket  opp  og  hjemmet  mitt  ødelagt.Jeg  har  prøvd  dietter,
chelatbehandling,  hyperbar  oksygen,  methyl  b  12  skudd  og  mange  farmasøytiske
drepemedisiner, og ingenting har fungert bedre enn cannabisolje.

Det er vanskelig å få et medisinsk kort for en mindreårig hvis du bare ringer og spør om de vil gi
et kort til en autistisk mindreårig.For foreldre som har det vanskelig, ring mens barnet ditt er
rasende, slik at de kan høre hvor alvorlig situasjonen er.Jeg ble avvist 3 ganger før jeg bestemte
meg for å ringe mens han slo hull i veggene og skrek...så sa de at de ville gi ham et kort.»
Robin

"Takk Rick Simpson olje ...Jeg kunne ikke takke deg nok!Du gir min syv år gamle lille jente som
lider av akutt lymfatisk leukemi styrke til å fortsette!Gjett hva annet?!Hun gikk i remisjon en uke
etter  å  ha  tatt  oljen  i  kapselform!!!(Hun  har  et  OMMP-kort  for  lovlig  bruk  av  cannabis  for
leukemien hennes anbefalt av legen hennes)

Takk for at du ga oss muligheten til  å ikke fylle vår lille jentes kropp full  av livsforandrende
narkotiske medisiner.Takk for at du ga henne maten...når vanlige barn får vondt i magen!Takk
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for  at  du smiler  og lar  henne ikke ha en eneste nedsmelting  på den lange måneden med
høydose steroidbehandling.

Den eneste ulempen ved å bruke Rick Simpson-olje for oss...er en ondsinnet biologisk far som
aldri har vært i hennes liv før, er ikke enig og ønsker å ta varetekt over henne.Men jeg tror på de
helbredende kreftene du besitter, og jeg vil stå høyt for oss og medisinsk marihuana og kjempe
for det faktum at dette er den aller viktigste delen av behandlingen for småjenter.» Erin

"På  mandag  fikk  Brave  Mykayla  laboratoriene  sjekket  for  å  se  om  de  var  høye  nok  til  å
gjenoppta cellegiftbehandlingen hennes (hun har vært på forsinkelse på grunn av lavt antall
nøytrofiler siden 4. juni) ...til min sorg var de fortsatt veldig lave.

Jeg  bekymrer  meg for  henne...kroppen  hennes...helsen  hennes...fremtiden  hennes...hennes
velvære.Jeg vil det aller beste for henne og å se kroppen hennes i så dårlig form knuser hjertet
mitt.Dere ser alle smil og en energisk, halvsunn, glad 8-åring (som er fantastisk, og jeg kunne
ikke vært mer fornøyd med det), men i virkeligheten hvis du så laboratoriene hennes...og hva
cellegift gjør med kroppen hennes du ville føle følelsen jeg føler.De små bittesmå bitene av mitt
knuste  hjerte  smuldrer  når  fargen  glipper  fra  ansiktet  mitt...det  dannes  en  klump  i  halsen
min...og øynene mine sveller av tårer.Hun er så vakker...hun er så glad og frisk...hun har IKKE
kreft...og hun har den beste naturlige medisinen som finnes for å bekjempe kreft...Jeg tåler ikke
dette og hva dette gjør med henne.Jeg vil at dette skal gjøres snart...men dagen før avreise til
Hawaii  fikk  vi  sluttdatoen  for  behandlingen  hennes  13.  november  2014.Jeg  var  veldig
takknemlig for at det slutter 8 måneder tidligere enn jeg trodde, men i virkeligheten...kunne du
tenke deg å ta cellegift daglig i over 1,5 år?!Og intensiv ukentlig cellegift i 10 måneder før det?!

Vedlikeholdskjemoterapi ble forklart for oss som en lettere periode med cellegift...og det har ikke
vært lett i det hele tatt.De sier at nøytrofiltallet deres kan holde seg lavt i lange perioder mens de
kjemper mot et virus...men jeg skal sende henne til offentlig skole uten å få virus?!Det vil være
umulig...de  fortalte  oss  at  hun  sannsynligvis  har  et  virus  *selv  om  hun  ikke  viste  noen
symptomer...hennes lillesøster var veldig syk* og her er  vi  20 dager senere fortsatt  med et
veldig lavt antall.

Venner be om at modige Mykayla skal finne styrken til å overvinne det som forårsaker denne
langvarige perioden med lavtall.Vær så snill å helbrede kroppen hennes og gi den energien til å
tåle cellegiften uten bivirkninger eller langsiktige bivirkninger.Vær så snill, gud beskytte henne
for meg...Jeg kunne aldri forestille meg en dag uten hennes vakre smil og varme trøstende
klem.Vi  skal  sjekke  laboratoriene  igjen  på  tirsdag  neste  uke...  og  jeg  vil  holde  dere  alle
oppdatert.peaceloveCURE." Modig mamma

-- Det er vanskelig å beskrive hva det å lese dette gjør med meg.Og det er vanskelig å forestille
seg hva all den giften gjør med Mykayla.Uten annen grunn enn grådighet og korrupsjon på de
høyeste nivåene i samfunnet vårt.

Mykayla trenger en medisin som vil styrke immunforsvaret hennes, ikke en gift som vil forårsake
uopprettelig langsiktig skade.Vet ikke legene hennes dette?Hvilken kvalifikasjon har de for å gi
gift uten grunn?Har de gangsterne som tjener på å gi gift til barn også lisens til å drepe?Hvem
ga dem det?

I går snakket vi om å få kvinner til handling.Her er din sak.Slik ser det ut i praksis når leger ikke
gjør jobben sin slik de burde.Og det er opp til dere kvinner å endre det.Du beskytter barna dine
hele livet, så gjør det som må gjøres.Ta handling nå, ikke vent, hver dag betyr noe.JB

"Du  vet...Her  om  dagen  brakte  vi  Mykayla  inn  til  legene  og  de  kjørte  de  vanlige
laboratoriene...Hemoglobinet hennes var på et svært kritisk lavt nivå på 5,2 (som teknisk sett er
knapt nok blod til at kroppen din skal fungere...legen fortalte oss at gjennomsnittsbarnet nesten
ikke reagerer på dette lave nivået) Mykayla hun spratt fra veggene, hyper, fikk problemer for å
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hoppe på sengen hennes, snakkesalig, smilende og glad!!!Legene lurer på hvorfor...vel doc hva
som er annerledesmellom Mykayla og dine andre barn...hun har cannabis!!!

Selvfølgelig  krediterer  legene  ALDRI  ting  som  dette  til  cannabis...men  de  burde.Leger  og
medisinske forskere og farmasøytiske medisiner får rasen vår til å lide unødvendig lidelse, og
det  er  ødeleggende.Selv  om  noen  ikke  kan  helbredes  av  en  eller  annen  grunn...deres
livskvalitet kan forbedres betraktelig med cannabis.Bestefaren din er et bevis på at kreften hans
var veldig avansert og spredte seg over hele kroppen...men se hva cannabis gjorde for ham!

Da Mykayla var baby døde bestemoren hennes av kreft...en veldig rask og aggressiv kreft.Hun
brukte ikke cannabis.De la henne inn på et hospits og pumpet henne full  av morfin...faktisk
fortalte oss at det var for å holde henne smertefri og for å fremskynde dødsprosessen.Dette er
grusomt...uvanlig ... og slem ...og det tilfeldigvis er STANDARD MEDISINSK BEHANDLING.Jeg
ville aldri hatt lyst til å sitte fast på et morfindrypp for å lide før jeg døde.Dette er grusomt...og
jeg ber hver dag for at denne korrupsjonen skal ta slutt.» Modige Mykayla

"De to siste innleggene mine har generert mange spørsmål og noen få krav om "bevis"...Jeg vil
gjerne  dele  med  deg  all  vitenskapen  mellom  cannabis  og  kreft  i  immunsystemet
(leukemi/lymfom).Denne  informasjonen  er  spesifikk  for  Jurkat  leukemicellelinjer...som  er  en
CD4+ t-celle akutt lymfatisk leukemi...NØYAKTIG samme avstamning som Mykaylas leukemi.

Modige Mykaylas spesifikke krefttype har en ekstrem mengde bevist vitenskap bak cannabis
som en effektiv behandling fordi forskere oppdaget at immunsystemceller har en SPESIFIK cb2-
reseptor på seg som forårsaker apoptose (celledød).

THC  induserer  apoptose  i  Jurkat  (t-celle  akutt  lymfatisk  leukemi)  celler  via  tre  forskjellige
mekanismer.(1)  THC  binder  seg  til  CB1  og  CB2,  og  fører  til  ceramidsyntese  av
serinpalmitoyltransferase.(2) Ceramid kommer inn i mitokondriene og resulterer i cytokrom c-
lekkasje  inn  i  cytosolen.(3)  Cytokrom  c  kombineres  med  Apaf-1,  kaspase  9,  og  danner
apoptosomet.(4) Apoptosomet konverterer procaspase 3 til aktiv caspase 3, noe som resulterer
i  apoptose.THC  aktiverer  også  den  ekstrinsiske  veien  (kaspasene  8  og  10),  og  hemmer
Raf/Mek/Erk-veien.Hemmingen av celleoverlevelsesveien fører  til  defosforylering  av  Bad,  og
translokasjon  av  dette  Bcl-2-proteinet  inn  i  mitokondriene,  og  deretter  til  apoptose.  Modige
Mykayla

--  Jo  mer  olje  hun  får  i  seg  jo  bedre,  spesielt  med tanke  på  de unødvendige  medisinske
behandlingene  hun  fortsatt  har  og  har  måttet  gjennom.Beste  ønsker  til  Hawaii,  modigste
Mykayla, det er flott å se at drømmen din har gått i oppfyllelse.Med litt hjelp fra oljen.JB

"Den røyk er IKKE sunt for barn eller mødre ... dumme mødre og hva forteller du barna dine?
Olje eller nada!Spesielt for barn!" Naia

--  Jeg  ville  ikke  vært  så  radikal,  røyking  eller  fordamping  har  også  gunstige  effekter,  for
eksempel mot kvalme hos gravide.Det vil ikke skade barnet.JB

«Røyk er ikke så bra ... spesielt hvis du har tendenser til allergier ... bare si det.Jeg takler ikke
røyk!Barn er heller ikke i stand til å vite når de skal slutte ... om det er sukker, koffein, mat
osv.Du  må  være  deres  guide.Jeg  tror  ikke  det  er  en  god  idé  for  tenåringer  å  gå  inn  for
cannabisrøyking.Bare sier det.Bare min mening ut fra det jeg har sett.Kan også distrahere fra
skolearbeid og viktige saker." Naia

-- Jeg pleide å bli distrahert fra skolearbeid og viktige saker også, og vi hadde ingen cannabis
tilgjengelig for oss i det hele tatt.Alt som skulle til for meg var å se en pen jente et sted rundt, og
det var det for skolearbeid og saker som var viktige for andre, men ikke for meg.

Hvis du kontrollerer hvor mye te barna dine drikker, fortsett selvfølgelig og kontroller hvor mye
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cannabisde skal ta eller innta.Lykke til med det.Det er en forgjeves innsats, men jeg er sikker på
at det vil holde mange mennesker opptatt de neste årene til de innser hvor trygt cannabis er og
at det er praktisk talt umulig å overdose det med dødelig utgang.

Så hvem bryr seg om hvor mye noen får i seg?Jeg gjør ikke.Jeg bryr meg ikke engang hvor
mange kopper te eller kaffe folk drikker om dagen, tenk deg det.Hvorfor skulle jeg?Det er ikke
min sak.Og det er ikke noens sak hvor mye av denne livreddende og forebyggende medisinen
noen får i seg.

Jo mer olje du har i deg og jo oftere jo bedre for helsen din.Det er den eneste regelen som
virkelig gjelder.Til  folk i  alle aldre,  inkludert  barn og gravide mødre.Hvis du ikke liker denne
ideen, kom over den, lær deg å leve med den, det er det beste du kan gjøre.Ingen regulering av
cannabis vil fungere, den kan rett og slett ikke reguleres uansett.Dessuten er det ingen reell
grunn til å regulere det.JB

"Jeg røykte hele svangerskapet frem til 4 uker etter fødsel.Legen min tok narkotikatesting hvert
eneste legebesøk også.Så hun var klar over at jeg røkte knopp.Da babyen ble født, ble han født
frisk, 10,6 pund og testet negativ for THC.Jeg ammer også, og jeg fortsetter fortsatt å bruke
knopp.Og gjett hva, han utmerker seg på hver mil.Det er helt motsatt av hjerneskade.Hjernen
trenger cannabinoidene for helsens grovmotoriske utvikling, så slutt å hat.» Nessa

"Sønnen  min  ble  født  8  lbs  1  oz.5  dager  OVER  forfallsdatoen.Det  er  de  to  øverste
"bekymringene" jeg noen gang har funnet med røykepott under graviditet, lav fødselsvekt og for
tidlig fødsel.Sønnen min er snart 9 måneder, gjorde nettopp en bayley-vurdering for å vurdere
hans  kognitive  utvikling  samt  motorisk  funksjon  og  språk.Han  scoret  høyt  gjennomsnitt  og
meget overlegen i alle kategorier.Så ta tullet ditt og blås det ut av rumpa.» Ashley

"Det er regjeringen som er de kriminelle her ...Jeg har multippel sklerose, og det har sønnen
min  også...han  må få  26  injeksjoner  i  hjernen  hver  uke  for  å  drepe  smertene  i  nervene  i
hjernen...

Jeg har 3 barnebarn og er ikke en 'DRUGGIE' OG ER IKKE MIN SØNN, SOM ble uteksaminert
på topp i klassen hans, og ble betalt for å være klasselærer på grunn av hans intelligens.Nyrene
hans stanset, tykktarmen fungerte ikke og smertene var så intense at han var ubevegelig.Han
brukte aldri narkotika eller drakk brennevin, bare av og til, i livet før han utviklet MS.

Fetteren hans la en gryte i brownies da han spiste ham på middag, ukjent for ham ... og gjett
hva?Nyrene hans begynte å  virke  igjen,  skjelvingene avtok og han kunne faktisk  sove om
natten når han tok tinkturen.Det roer skjelvingene og han kan sove om natten...Han må fortsatt
få 26 nåler i hjernen hver uke på grunn av smertene i nerven i hjernen...

Hvem er du til å dømme denne utrolige medisinen...?????og forresten, jeg hadde ett barn før
jeg tok hepatitt  B-vaksinen, og hun er MS-fri, men innen en uke etter vaksinen måtte jeg få
briller, og i løpet av 2 uker var jeg helt blind på venstre øye ...jeg var 17 år og holdt på å bli
blind.Redd?Ja...Hvis det ikke var for denne medisinen, ville jeg fortsatt sittet i rullestol...

Jeg  ville  aldri  ønske  noen  denne  sykdommen...men  du  bør  ta  dommen  din  et  annet
sted...hvorfor tror du at GUD satte denne medisinen på planeten?Eller tror du at Gud gjorde en
feil?

Jeg håper  barna dine aldri  må gå gjennom det  familien min har...å  se barnet  ditt  dø foran
øynene dine...få bildet, mister...Harper gjorde det straffbart å dyrke én plante i hagen din...Jeg
antar at familien hans aldri har gått gjennom MS eller kreft heller...eller RCMP heller.Det er på
tide at lovene endres til fordel for folket i stedet for legemiddelselskapene." Laurel

"Så  datteren  min  hadde  den  mest  dyptgripende  emosjonelle  helbredelsesopplevelsen  på
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cannabis  denne  uken.Å  si  at  hun  har  et  følelsesmessig  temperament  vil  være  en  grov
underdrivelse.Hun ble født med en fødselsdefekt som har ekstreme utfordringer med seg.Av
respekt for privatlivet hennes vil jeg ikke snakke om detaljene i det, men la oss si at det er
ekstremt.Og det  å  leve med henne er  en utfordring  som har  rystet  verden min  oftere  enn
ikke.En fysisk utfordring hun har er migrene.Alt hun egentlig kan gjøre når de kommer på er å
legge seg ned, putte i dynene og legge seg.Det er det eneste som virkelig hjelper.

Så for noen måneder siden fikk jeg henne til å prøve en wafer med cannabisolje, og innen 15
minutter er migrene hennes borte.Så denne uken skulle jeg legge meg tidlig en kveld, og hun
trodde hun kunne få migrene senere, siden hun kan kjenne dem komme...så jeg ga henne en
liten beholder med noen oblater i til å ha ved sengen hennes, så hvis hun kjente en komme på
når jeg sov, kunne hun ta en.Vel, hun tok fire den kvelden.De satt sammen, og hun tok dem alle
sammen.Og hun hadde en opplevelse.Og en halv.

Hun sov det meste av neste dag og natt og neste morgen.Jeg visste at hun hadde en slags
opplevelse...jeg kunne se tankene hennes flyte rundt og visste at hun gikk gjennom noe.Det jeg
ikke var forberedt på var de komplette 180 min datter har opplevd.Hun er glad, søt, hensynsfull
og  en  glede  å  være  rundt.Riktignok  har  jeg  gjort  noen  store  endringer  rundt  situasjonen
også.Men dette var dagen etter, så det er ingen tvil om hvor fantastisk skiftet fra cannabisen har
vært.Det er ingen måte jeg noen gang kunne fått henne til å ta så mange.Hun ville ha sviktet
det.Og jeg ville ikke engang ha tenkt på det for å være ærlig med deg.Jeg vil bare bøye meg i
takknemlighet.Når  jeg  forteller  deg  at  jeg  gikk  på  stramtråd  med  henne,  tuller  jeg  ikke  et
dugg.Skiftet og åpningen som skjedde for oss på grunn av en "ulykke" er ingen tilfeldighet.Jeg
har aldri gitt henne en flaske med noe å ta medisin fra.Det jeg gjorde den natten er et mirakel.»

«Jeg er så glad for å endelig kunne kunngjøre at den søte gutten min bruker cannabis for å
bekjempe bivirkningene av cellegift og stråling OG for å sikre at han ikke får nye svulster!Denne
medisinen har hjulpet ham enormt.Før han fikk denne medisinen kastet han opp konstant, han
ville ikke spise, han var veldig sløv og sur...nå spiser han, han holder maten nede, han går opp i
vekt og alle som har vært rundt ham vet hvor glad han er.»

-- Vel, uten giften i kroppen ville ungen ha det mye bedre.Det gir egentlig ingen mening å bruke
cellegift og stråling sammen med oljen, det er som å gi pasienten en motgift mens han pumper
gift inn i årene.Olje kun for best resultat.Leger bør vite dette, det er ikke så vanskelig å forstå at
det ikke er lurt å gi barn gift når det ikke er nødvendig.JB

Q.Jeg er en alenemor på 29 år.Sønnen min er nå 8 år og lever med moderat autisme.Jeg ville
ikke endret min mini meg for noe i denne verden, bortsett fra å gjøre livet hans litt enklere.Jeg
lurte på om du har fått noen andre foreldre til å spørre om oljen?Eller noen suksesshistorier
med autisme/Asperger?Hvis jeg bestemte meg for å gå denne veien, hvilken type dosering ville
jeg se på?Jeg setter pris på all info!Takk skal du ha.Fra en frustrert mamma og en liten gutt.

EN."Oljen  er  omtrent  det  eneste  som  kan  fungere,"  sa  Rick  da  jeg  leste  dette  for
ham.Doseringsinstruksjoner og annen informasjon om hvordan du produserer og bruker oljen er
på vår side og i bøkene som er tilgjengelige der.Jeg har hjulpet en del autistiske barn tidligere,
og denne medisinen gjør underverker for dem.Barn elsker å ta denne medisinen, de er ikke
fordomsfulle, de vet ikke at de «gjør noe galt», og foreldre har mye glede av det når de har litt
tid for seg selv.For best resultat, som alltid, ville jeg starte med en standard 60g behandling,
ingen piller, og deretter ville jeg holde barnet på en vedlikeholdsdose i en mengde han selv
velger  for  resten  av  sitt  lange og fredelige  liv.Og ungen  fra  videoen  bør  gjøre  akkurat  det
samme, hvis i det hele tattmulig.Beste ønsker, JB

"Mary Jane hjalp meg mye da jeg var gravid og påvirket aldri mine to babyer." Samantha

"Hei  Rick,  nylig  oppdaget  vi  at  jeg  hadde en klump med middels  til  høy risiko  på venstre
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bryst.Jeg er 34 år og datteren min er bare 1 1/2 år – jeg var livredd!Jeg led også av post-natal
depresjon etter fødselen av datteren min - så alt dette føltes som for mye.Men heldigvis bor jeg i
Sør-Afrika, hvor det, selv om det fortsatt er ulovlig, vokser cannabis (eller dagga, som vi kaller
det her) her i overflod og det er ganske enkelt å få tak i anstendig ugress til en rimelig penge.

Jeg satte umiddelbart i gang med å lage oljen - juryen er fortsatt ute angående klumpen i brystet
mitt, siden jeg først skal tilbake til neste kontroll om 2 måneder - men post-natal-depresjonen er
nesten borte etter en måneds behandling med olje.Jeg føler meg sterk, motivert og i stand til å
oppnå hverdagslige ting - som bare var en drøm for ikke så lenge siden!I Sør-Afrika får vi stort
sett bare Sativa-stammer eller blandede sativa-stammer.Jeg ville bare fortelle deg om historien
min, siden det er så mange mennesker der ute som lider unødvendig av depresjon, som tar
stygge legemidler som påvirker dem negativt, mens oljen faktisk ser ut til å fikse det som er
nødvendig å fikse uten problemer effekter!Jeg føler meg som mitt gamle jeg igjen, og det føles
FLOTT!Fortsett  med  det  gode  arbeidet,  og  jeg  vil  fortsette  å  spre  ordet  denne  siden!Mye
kjærlighet, Kelly"

-- Takk for denne flotte attesteringen,  Kelly.Jeg er sikker på at det kan hjelpe mange andre
mødre.Slik jeg ser på det, bør mødre få i seg bittesmå doser av oljen under svangerskapet og
fortsette å bruke den etter fødselen, hvis de virkelig ønsker å gi barnet sitt det beste.Det kan
virke kontroversielt, men hvilken annen medisin enn noe så naturlig som oljen vil du gi til en mor
og hennes barn?JB

«Jeg røykte og spiste gjennom hele svangerskapet, og sønnen min er en av de smarteste og
sunneste små guttene jeg noen gang har møtt.Jeg prøvde å ta morgenkvalme-piller og mot
hodepine,  men  ingenting  hjalp.Isjiasen  min  ble  konstant  klemt  og  kroppen  min  ville  verke
(sannsynligvis fordi han var 10 lb og 23 tommer lang da jeg fødte, så for alle skeptikere som sier
at det hemmer veksten, tok du veldig feil.) Jeg spiste godsaker eller hadde en liten puff jeg ville
få nesten umiddelbar lindring.Jeg må være enig i at det er den sikreste medisinen som finnes.»
Sarah

«Graviditet med min andre var tortur!Jeg hadde gått ned 20 kg på slutten av 1. trimester, kastet
opp hver dag, ingen matlyst i det hele tatt.Jeg mistet henne uten tvil.Jeg prøvde å røyke og fikk
skyldfølelse!Men det  reddet livet  hennes...Jeg spiste og hvilte bedre enn noen gang!Hun er
sunn glad og helt nydelig!Nå 9 år gammel, ingen helseproblemer i det hele tatt." Jennifer

«Moren kan ikke holde maten nede.Hvilken effekt har det på fosteret i utvikling?Det er svært
skadelig for fosteret.Så hvordan får man mor til  å klare å holde maten nede?Du bruker den
medisinen  som  er  minst  sannsynlig  å  forårsake  skade.Cannabis.Eventuelle  andre
kvalmemedisiner som leger kan bruke har bivirkninger.Den eneste bivirkningen av cannabis er
en følelse av velvære og søvn." Gersh

Q.Min kone har alvorlige smerter i  korsryggen på grunn av å være gravid i  7.  måned, hun
beskriver det som et nervøst rykk som er ekstremt smertefullt.Jeg prøvde å se meg rundt på
siden din og her.Vil RSO dramatisk hjelpe smerten?Har du en link til et tidligere emne om dette
emnet?Jeg er bekymret hvis de setter henne på kodein, vil det skade babyen

EN.Få  henne  til  å  innta  små  doser  av  oljen  og  påfør  oljen  lokalt  på  ryggen.Gi  henne  en
massasje med en blanding av oljen og hampfrøoljen.Ja, det er en god sjanse for at kodein kan
skade babyen.Oljen kan og vil ikke skade babyen på noen måte.JB

"Sønnen min ble diagnostisert i oktober med synovialt sarkom etter å ha fjernet en svulst før
han tok en biopsi.Fikk beskjed om at kreften fortsatt ville være der og kunne ha spredt seg til
hanslungene på grunn av den aggressive typen kreft det er.De siste testresultatene, de kan ikke
finne noen spor av det til deres forvirring.Cannabisolje var en av mange ting jeg begynte med
ham nesten umiddelbart etter diagnosen.» Amanda
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«Hva er den yngste personen du er klar over blir behandlet med RSO?Finnes det en pediatrisk
behandlingsprotokoll?Mens vi har vært mislykket så langt i å svaie bestemors mening og være i
stand til å kurere bestefar.Jeg har en 2 åring med ukjente mageproblemer (ja hun har vært i
"medisinsk" behandling i over et år og alle pillene, kremene, kremene og Big Pharma-drikkene
har vært mislykkede.De lener seg nå mot et proteinsyndrom.Tydeligvis kan ikke et barn på 25
pund takle den samme dosen som en mann på 175 pund, så anbefaler du det i det hele tatt for
pediatriske bruksområder?" Sara

-- Gravide mødre bør bruke oljen og deretter øke dosen når de føder.Etter fødselen bør mødre
spise små doser av oljen for å sikre at barnet utvikler seg på en optimal måte.

Så spør du meg, min yngste pasient var minus åtte måneder gammel og har det fortsatt bra,
han er den best  utviklede ungen i  barnehagen og begynte å snakke tidligere enn de fleste
andre.Moren hans brukte oljen før hun fødte ham, og ungen fikk også oljen etter vaksinasjon
med en heksavaksine for å sikre at de farlige kjemikaliene skylles ut av kroppen hans så raskt
som mulig.

Cannabisolje er en trygg medisin for mennesker i alle aldre.Hvis du har problemer med å forstå
dette, se hva oljen gjør mot eksem eller bleieutslett og kom så tilbake og fortell meg at du aldri
ville gitt cannabis til barnet ditt.Alt du vil høre fra meg er at en forelder som ikke vil gi cannabis
som medisin til barnet sitt enten er dårlig feilinformert, eller så er de psykopatiske sadister som
liker å se andre lide.

Vet du hvor effektiv oljen er mot tannpine?Ville du gitt  barnet oljen for å bekjempe smerten
forbundet med tannvekst?Jeg ville.Uten å nøle i det hele tatt.

Dosering for barn er i utgangspunktet den samme som for voksne, når du skal behandle noe
alvorlig.Begynn med en liten dose tre ganger daglig, venn pasienten til det, øk dosen hver fjerde
dag eller som det passer, og prøv alltid å få så mye medisin inn i pasienten så raskt som rimelig
mulig, samtidig som du sørger for at de blir værende. i deres komfortsone.JB

"Hvis du har et barn og nekter å få de "anbefalte" vaksinasjonene, vær forberedt på å få barnet
ditt tatt fra deg med makt av staten du bor i.Det skjer oftere, i et alarmerende tempo.Google det
og se på statens "krav".  Sosialarbeidere viser mer "Gud kompleks" hver dag og tror de vet
bedre enn noen foreldre hva som er best for hvert enkelt barn.Vær forsiktig selv når du snakker
med fastlegen din om emnet." Platypus

«Jeg kjenner to personer hvis barn aldri har fått noen vaksinasjoner.Begge er kiropraktorer.Ett
av barna går på en privatskole.Jeg tror at det ikke spiller noen rolle om du er hjemmeskole.Ikke
sikker." Lorinda

"Jeg ser små barn og babyer med kreft, før behandling ser de bra ut, etter operasjon og cellegift
ser de ut som de dør, og gjør det ofte.Det knuser hjertet mitt hvordan folk blir skapt til å lide og
dø tidlig, når denne oljen kurerer så mye.Jeg er en uke inne på oljen, og jeg føler meg bra, jeg
tror det krymper svulsten min på nyrene, jeg har ingen bevis ennå, men snart  vil  jeg det.»
Lannah

"En sykepleiervenn brukte den på bleieutslett på trinn 3, borte over natten!" Alice

-- For de som mener at barn ikke skal bruke cannabis.Hvilken annen medisin ville duliker å gi
dem om ikke denne eldste, sikreste naturmedisinen som har blitt brukt i tusenvis av år?Eller
skal dere se dere barna lide av alle disse eksemene og utslettene uten grunn?Det er ikke en fin
ting å gjøre, vil jeg si.Spesielt når det finnes en så enkel løsning på alle disse hudproblemene.

Er det ok å se barna skrike av smerte når du bare kan gi dem en dråpe olje og de ville være
smertefrie?Hm?JB
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"Kan administratoren gi råd om hva slags dose som skal gis til en 8-åring som har blitt sendt
hjem for å dø?" Ricardo

-- Start med en liten dose, se hvordan barnet reagerer og øk deretter dosen så raskt som barnet
kan ta det.Tre ganger om dagen.Vanligvis er de fulle av piller når de sendes hjem for å dø, så
du ønsker å avgifte dem først fordi du ikke vet hva interaksjonen vil gjøre, vanligvis er det ikke
veldig hyggelig  hva interaksjonen med de dødelige kjemikaliene gjør.Men det  er  fordi  oljen
prøver å rense bordet slik at det kan begynne å virke.

Eller,  hvis  du ikke har  noe å tape,  kan du også starte  med en stor  mengde olje  og sette
pasienten i en tilstand av kontrollert koma på den måten.Det er nok det jeg ville gjort, men det er
opp til foreldrene hvilken behandlingsretning de velger.

Alt jeg vet er at aggressive sykdommer bør behandles aggressivt.Og jeg vet også at generelt
sett, jo mer olje du klarer å få inn i pasienten og jo raskere du gjør det, jo større er sjansen for
suksess og overlevelse.Men jeg vet også at doseringsanvisningen er nevnt av en grunn.

Hvis det var ungen min, ville jeg fylt ham full av oljen, jeg vet at ungen ville svømme i den, og
jeg ville mest sannsynlig ikke latt noen lege komme i nærheten av ham eller henne.Men det er
meg og jeg vet hva jeg skal gjøre.Beste ønsker, JB

"OK, jeg snurrer ut for øyeblikket.Daves doktor satte ham på Lyrica for å behandle smertene
hans i helvetesild.De siste to dagene (og det har blitt verre) har Dave hallusinert.Som i, sa han
nettopp, "fyren med det røde håret burde ikke levere her." Da jeg sa, «Hva?», var Daves svar:
«Å, bry deg, jeg er sikker på at han ikke er her.» Jeg hadde nettopp en samtale med ham, og
han sa at han skjønte at det var noe galt på gang, fordi når han ser ut av øyekrokene, kan han
se en jungel utenfor vinduet vårt.WTF!!!Han har tatt Cannabis Oil en stund nå, og aldri hatt noe
lignende.Mindre enn en uke på Lyrica og han har mistet  nesten all  motorisk kontroll  og nå
hallusinerer  han.Jeg  satte  bare  litt  cannabisolje  på  helvetesild-lesjonene  (med  DMSO)  og
smertene sluttet.Jeg ringte doktoren og henter Dave inn DET FØRSTE PÅ MANDAG.BTW, jeg
sjekket nettopp Lyrica-siden, "unormal tenkning" og "hallusinasjoner" er en av bivirkningene."
Kim

“Spencer har hatt en fantastisk uke alle sammen!!Han møtte en fetter for første gang, og fikk
møte sin onkel og tante fra Georgia!!Han ble totalt forelsket i sin tante Sara, han valgte henne til
og med over meg eller pappa!!Det beste var å se ham HOLDE EN FARGE I HÅNDEN OG
FARGEN, mens han var i fanget til tanten!Han gjorde til og med en overføring, fra høyre hånd til
venstre hånd!!Han malte en trebil med total presisjon ved å bruke tærne!Skal prøve å laste opp
videoen hans snart!Han fortsetter å si nye ord, og være bare helt sjarmerende!Vi klarte å få ham
til  å  bære  vekt  på  bena  med  mye  støtte!Han  hadde  den  beste  tiden  å  bli  dratt  rundt  i
rullatoren...Jeg kan ikke beskrive det gledelige hjertesorgen jeg følte da jeg så babyen min gjøre
det.Den rene gleden i ansiktet hans mens han kunne leke med de store guttene...de syklet og
scooter alle sammen, og alt han kunne gjøre var å se lengselsfullt på...Jeg kunne se ønsket om
å være med i  ansiktet  hans og ikke forstå hvorfor  han ikke bare kunne løpe og leke med
dem...Og så begynte fetteren hans Jason, med et hjerte av gull, å trekke ham rett av gårde, og
sa til de andre guttene at de burde sykle fortere, ellers ville politiet hente dem, dra Spencer etter
dem i rullatoren og lage sirenelyder mens de andre syklet rundt og rundt.Hvis du bare kunne
sett ansiktet hans...endelig, endelig var han en av guttene!Det knuste hjertet mitt i milliarder av
biter,  og  dro  det  så  rett  sammen  igjen  med  bare  et  glimt  av  øynene  og  fnisingen  i
stemmen.Beste uken på lenge.Spencer må være en stor gutt, og jeg elsker det!Får meg til å
ønske å presse hardere, kjempe hardere, be lenger, for dette lille miraklet vi kaller Spencer.»

"Og svulstene hans krymper ved å bruke cannabisolje med høy THC!!Spencer har blitt ansett
som terminal av Loma Linda onkologi.Men en nylig MR viste reduksjon i tumorstørrelser!!Høy
THC-olje er hans eneste medisin!Høy CBD-tinktur er det som har vist  seg å være det som
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forbedrer armfunksjonen hans, og helbreder i hovedsak nervene som ble ødelagt under hjerne-
og ryggkirurgien hans.» Suzetta

«Jeg kan fortsatt ikke tro hva oljen gjorde med meg.Diabetes, nyreskader, leddgikt, isjias, revne
sener, fedme er borte og noe nevrogenese har definitivt skjedd.Pluss at jeg ville blitt fortalt at jeg
hadde ADHD hvis jeg var et barn nå.Jeg var en gal selvdestruktiv monster.Jeg brukte mer tid på
å vandalisere skolen enn å gå til klassen.Jeg satte foreldrene mine gjennom helvete.Helt til jeg
begynte å røyke gryte.Jeg gikk fra et snitt på 30 på skolen til over 80-tallet, til og med 90-tallet i
noen få fag.Og ikke mer vandalisering.Morsomt at de synes potten er dårlig for barn.Jeg må
være uenig." Peter

"Vi behandler vår 6-årige sønn med AA3 hjernesvulst og en sjelden genetisk lidelse.Legene kan
ikke tilby noe, og sa at han bare har måneder igjen å leve.Så langt ingen anfall og neste MR vil
fortelle oss mer.Siste sjekk, bortsett fra hjernesvulsten, er han i PERFEKT helse.Han har ikke
hatt cellegift, ingen stråling og ingen operasjon.KUN olje!!!” Penne

«OMG, jeg sitter her med lekk i øynene og prøver å absorbere nyhetene fra en telefonsamtale
jeg nettopp mottok.For litt over 2 uker siden snakket jeg med en far i øst hvis 5 år gamle datter
nettopp  hadde  fått  tilbakefall.****  ble  diagnostisert  med  Stage  4  High  Risk  Neuroblastom
(Children's Cancer) - dårlig prognose (MYCN Amplified).De ble fortalt at det ikke var noe håp og
i utgangspunktet å ta henne med hjem og nyte de siste dagene med henne, at hun hadde liten
tid.Pappa var forståelig nok ekstremt fortvilet da han ringte meg.Vi fikk ham pekt i riktig retning
og  de  begynte  ****  på  medisinen.De  har  nettopp  avsluttet  en  time  hos  onkologene  på
sykehuset.****s tumormarkør urinanalyse er HELT NORMAL!!!Hun har gått fra 80, så klatret til
90 uken etter og er nå nede på 8,7.(Mellom 2 og 9 er normalt).Det stemmer folkens, INGEN
TEGN  PÅ  KREFT.På  2  uker  har  dette  barnet  gått  fra  dødssyke/kritisk  syke  til  en  klar
helsetilstand.Onkologen sa at de aldri har sett noe lignende før." Corrie

"Min 11 år gamle sønn har hatt cellegift de siste 10 månedene (og han hadde også stråling i 6
uker i  løpet av den tiden) og vi har gitt  ham oljen de siste 4 månedene, og det har virkelig
hjulpet på så mange måter ." Angela

«Oljen har reddet livet mitt.Bokstavelig.Jeg har alvorlig hjertesvikt, osteoporose, slitasjegikt, løst
ledd-syndrom og regionalt  smertesyndrom.Jeg tar  ingen andre medisiner og helsen min blir
stadig bedre.Min 11 år gamle autistiske/epileptiske sønn har ikke hatt medisiner på måneder og
fungerer godt på grunn av Ricks utdannelse om olje.Takk for at du reddet livene våre." Maria

«Jeg har lagt merke til at det gjør et par ting, for den lille min når han treffer hodet på grunn av
steinkasting eller noe annet og får en klump, forsvinner oljen i løpet av en dag!Det ser også ut til
å fungere for å tette hull i huden etter akne eller byller eller til og med cyster.Noen ganger får jeg
byller i ansiktet og de renner av med litt ichthammolumsalve, men noen ganger er det igjen et
hull.Jeg begynte nylig å legge cannabisoljen i hullet, og ville du ikke vite at den tettet et stort hull
på omtrent en millimeter i diameter!Og nå er området flush med huden min!Det eneste det ikke
har gjort er å bleke området av huden min som er litt mørkere, men det er andre ting jeg kan
bruke til det.Jeg er bare glad for at det tetter huden!» Mahndisa

«Min beste venn ga den til sønnen sin, og han sluttet å få anfall.Jeg beklager min venn at jeg
tvilte på deg.Du visste hva som var det beste for barnet ditt, og du hadde rett.» Mary

«Vet du hva som kommer under huden min?Disse foreldrene har det greit med bivirkninger som
nyresvikt,  koma,  utviklingsforsinkelser  og muligens død.Men når  den mulige bivirkningen er
"høy" blir  alle rett ut.Så dårlig hjernevasket er de.Døden er på en eller annen måte en mer
akseptabel  bivirkning  enn  høy.Ofte  er  disse  også  utdannede,  intelligente  mennesker.Det  er
utrolig." Missy

"Igjen, barn trenger THC i medisinene sine også.Reguler cannabis nøyaktig på samme måte
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som  du  regulerer  mais  eller  te.Det  er  alt  som  trengs.Ingen  ekstra  skatter,  ingen  spesielle
lisenser, ingen ingenting.Det er den eneste rasjonelle veien å gå.30 % THC-kosmetikk fungerer
best,  bare  husk  at  når  du  begynner  å  tenke  på  hvordan  du  "regulerer  cannabis."  Det  er
bortkastet tid og krefter å prøve å "regulere det." Vi er overregulert nok allerede, vil jeg si.»JB

Stikkpiller
"Suppositorier  med  Rick  Simpson  Oil  (RSO)  er  en  velsignelse  for  alle  kvinner  med  PMS-
relaterte  problemer,  så  vel  som  for  alle  med  hemoroider,  Crohns,  tarm-  og  tarmproblemer
osv.De  er  også  gode  for  å  puste  og  for  lungesykdommer,  for  ikke  å  snakke  om
influensakontroll.De gir en veldig behagelig langvarig følelse i kroppen.Jeg har ikke sett noen
som ikke likte å ta dem etter at de har overvunnet de første nølingene.»JB

"Hei JB, jeg vet ikke at dette er nyttig for noen, så jeg vil la deg bedømme det.Jeg har nylig hatt
en  form for  tarmobstruksjonsproblem,  det  ble  aldri  fullstendig  diagnostisert.En  indre,  veldig
smertefull hevelse som nesten blokkerte tarmen.På det verste kunne jeg ikke sitte eller stå på
grunn av smertene og kunne bare ligge på siden for å lindre.Fastlegen utelukket tilsynelatende
kreft  fra  ekspressblodprøver,  men  hadde  ikke  noe  å  hjelpe  meg  med  annet  enn  en
konsulenttime om noen uker.Jeg prøvde dumt behandlinger med apotekbunker som etter en
kort lindrende gjorde ting verre.

En måned eller så før dette hadde jeg kjøpt en stikkpilleform på eBay, så bestemte meg for å
prøve den.Jeg blandet kokosolje (fast ved romtemperatur) med RSO og tilsatte noen dråper tea
tree olje.Den beroligende var umiddelbar og i løpet av 24 timer kunne jeg føle forbedringen, en
klar  helbredende følelse  og hevelsen var  redusert.I  løpet  av  7 dager  var  jeg  tilbake til  det
normale og følte meg fullstendig helbredet, sluttet å bruke stikkpillene.Dette var litt for tidlig og
etter ytterligere 7 dager kom hevelsen tilbake.Jeg gikk rett  tilbake til  å bruke stikkpillene og
fortsatte denne gangen i 14 dager (så lenge det var mulig) etter at hevelsen hadde gått.Jeg
krysser fingrene når jeg sier dette, men det ser ut til å ha fungert og oljen har reddet meg fra det
som var en skummel, smertefull opplevelse i ventetiden for å se en spesialist.Jeg føler meg nå
veldig sårbar når jeg ikke har en tube med olje i kjøleskapet.

For  å  lindre  smertene  mine  og  helbrede  meg  selv  raskt,  spare  den  verdifulle  tiden  til  en
spesialist, er jeg tilsynelatende en lovbrytende kriminell!For en merkelig verden!" M

Hvordan lage stikkpiller?
Smelt kakaosmør, tilsett olje, ca 1-2g olje per 100g smeltet kakaosmør til å begynne med.Øk
deretter  dosen hver  fjerde  dag  til  pasienten bruker  ca.  0,33  g  av  oljen  i  hvert  stikkpille.1g
(totalvekt) stikkpiller for barn, 2g for voksne, 3g (kuler) for vaginale problemer.0,01-0,02 g olje vil
fungere bra for nybegynnere.Hvis du starter noen med 0,05 g i en suppo, vil de sannsynligvis
ikke kjenne det mye heller, men det er bedre å starte med en liten dose (for de som aldri har
prøvd hamp tidligere osv.).Den virkelige RSO er veldig potent og du aldrivet nøyaktig hvordan
en pasient vil reagere (blodtrykk osv.), men stikkpiller vil være en god måte å venne folk til oljen
på.

Det interessante med stikkpiller er hvordan de ser ut til å åpne lungene og gjøre pusten mye
lettere i løpet av si 20 minutter - en drøm som gikk i oppfyllelse for mange med KOLS eller
astma osv.Pasienter har også brukt dem til å behandle psoriasis, høyt blodtrykk, Crohns, PMS-
kramper etc.

Du kan også tilsette andre naturlige oljer til stikkpillene, det kommer an på hva du vil ha dem til
og hva formålet er.Bare gå til noen naturmedisinsider og les hva forskjellige essensielle oljer
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gjør, og du kan eksperimentere så mye du finner nødvendig.

Stikkpiller er også en fin måte å behandle pasienter som ikke kan spise oljen eller av en eller
annen grunn ikke kan holde den i magen.Så vidt jeg er bekymret for, etter effektene å dømme,
er det å ta oljen i stikkpiller den beste og hyggeligste måten å bruke hamp på.Det høres og ser
morsomt ut til å begynne med, jeg innrømmer det, men de som har prøvd er enige.Kanskje det
åpner chakraene fra bunnen og opp, hvem vet, men det føles absolutt bra.

Kvinner  ville  elske  å  ta  stikkpillene  -  de  hjelper  også  med  alle  slags  bakterielle  og
virusinfeksjoner, "partnerutveksling av mikrobiologisk informasjon", allergier mot kondomer og
smøremidler  som  brukes  på  dem,  etc.Nevnte  jeg  hvor  effektivt  oljen  tar  seg  av  (nivåer)
hormonelle ubalanser?Beste ønsker, JB

"Suppositorier med RSO kan også brukes for alle slags vaginale problemer, inkludert men ikke
begrenset  til  soppinfeksjoner,  HPV,  kondylomer,  herpes  og  mange  andre  sykdommer  eller
infeksjoner man ikke nødvendigvis trenger å lide av.Spesielt når de kan tas vare på så lett hvis
oljen brukes.JB"

"RSO-hampoljestikkpiller  fungerer  utmerket  for  alle  typer  anale  eller  vaginale  problemer,
hemoroider,  Crohns,  tarm-  eller  tarmproblemer,  leukemi,  lungesykdommer  inkludert  astma,
hjernesvulster, blodtrykk, hormonbalansekontroll etc.JB"

"Kan du gi meg råd om hvorvidt hampolje er trygt å bruke under graviditet?Det er ikke mye
informasjon  jeg  kan  finne  der  ute.Venninnen  min  har  nettopp  blitt  fortalt  at  hun  har  en
navlestrengscyste som kan forårsake blodpropp som fører til at babyen hennes dør.Jeg har sett
effekten av hampolie og det gode det kan gjøre, jeg er bare usikker på om det er trygt under
graviditet.» Christine

-- Kjære Christine, selvfølgelig er det trygt å bruke det, hamp har blitt brukt under graviditet og
mot fødselssmerter også i århundrer.Jeg anbefaler at hun lager stikkpiller med 0,01-0,06g olje i
hver (begynn med 1-2g olje per 100g kakaosmør).Cysten vil vanligvis forsvinne i løpet av noen
uker.Tre ganger om dagen, og ingen bekymringer, vil ikke oljen skade babyen.Beste ønsker, JB

«Lider  du  med  migrene?Ta  et  riskorn  stor  mengde  cannabisolje,  akaRSO,  og  ta  noen
blunk.Ingenting bedre, la meg fortelle deg!" Sarah

-- Godt råd, Sarah.Det fungerer virkelig.Kan jeg foreslå å prøve det i  stikkpiller, ganske nær
umiddelbar lindring og fungerer også forebyggende hvis du tar det religiøst hver dag.Migrene
kan være så ødeleggende.(Jindrich  utdannet  meg på stikkpiller,  og  han hadde rett  på  alle
måter.)" Tracey

"Jeg  fikk  det  jeg  ville,  takk.Jeg  ville  at  du  skulle  innrømme  at  olje  er  medisinsk  uansett
styrke.Olje trenger ikke være 95-98% for å ha medisinsk verdi.Det er ikke bare "dritt" hvis ikke
den høyeste prosenten mulig.For meg virker det skadelig å ha så mange som henvender seg hit
for å få informasjon for å få feilinformasjon om at cannabis kan være dritt.Det er en hellig urt og
har definitivt verdi i enhver form.

Jeg vil tro at en smurt sprøyte (uten nål selvfølgelig) med litt oppvarmet olje kunne settes inn og
påføres rett inne i tarmen.Skyt den rett inn der.Ser ut til at fortynning er mer fornuftig for aktuelle
applikasjoner over store områder." Blake

--  Hvis  det  er  det  du  ville,  så  mangler  du  fortsatt  poenget,  Blake.45%  THC-olje  er  dritt
sammenlignet med den beste ekstremt potente og beroligende 95-98% THC RSO, og den vil
aldri ha samme eller sammenlignbare effekter.Var det det du ville høre?

Nå kan du gjerne smøre litt  olje på endetarmen hvis du ønsker å bevise poenget ditt  enda
bedre, på den måten vil du få mer praktisk erfaring med hvordan du bruker det riktig.Oljen vil
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raskt  vise deg hvorfor  den er  bedre å bruke i  stikkpilleform og det  er  bedre å lytte  til  enn
velmente råd.Oljen kan fungere som lim hvis du fortsatt ikke har fått hintet.Nyt eksperimentet,
lag en video om det slik at andre ikke trenger å gjenta denne nybegynnerfeilen.Beste ønsker, JB

"Leveren får mesteparten av blodtilførselen fra fordøyelsessystemet slik at den kan behandle
proteiner, andre næringsstoffer og giftige stoffer videre.Derfor gir inntak av Simpson Oil sikker
og rask levering til leveren, og deretter til blodtilførselen og resten av kroppen.I tillegg vil noe av
oljen komme direkte til tykktarmen for å supplere medisinen i blodet.Lykke til!" Steve

«Du, en cannabisoljestikkpille har ENDELIG lindret mine intense magesmerter!Jeg følte meg
ikke steinet i det hele tatt heller!(Jeg foretrekker å ha et valg med det) Jeg fikk endelig sove uten
smerter  og  våknet  og  følte  meg så  mye  bedre.En  venn  ga  meg en  artikkel  som forklarer
biotilgjengeligheten  til  cannabisolje  for  ulike  administrasjonsmetoder.Den  er  lang  og
vitenskapelig, men jeg har lest alt.

Når det tas oralt,  reduserer magesyrene absorpsjonshastigheten.Folk får den virkelig "høye"
eller "steinede" følelsen når de svelger oljen, og i sin tur tror de at oljen "virkelig fungerer".Men
med den orale ruten blir det faktisk ikke absorbert i høyere hastighet, det blir bare opplevd på en
psykoaktiv måte.

Jeg har tatt cannabisolje oralt i nesten 2 år, og jeg har hatt god helbredelse.Rumpe (ordspill),
etter å ha prøvd 2 dager med stikkpiller, er jeg overbevist!Jeg føler meg så mye bedre!Mindre
betennelse i leddene, ikke så stive, nervesmerter og muskelspasmer er så mye bedre og ingen
magesmerter!Endelig!Sykdom  og  kroniske  smerter  er  forferdelige.Jeg  føler  meg  enda  mer
positiv til denne oljen nå.Jeg trengte virkelig litt håp med det.Jeg begynte å tro at den hadde
gjort alt den kunne, nå føler jeg meg håpefull om det.»

"Biotilgjengeligheten til den rektale ruten var omtrent det dobbelte av den orale ruten på grunn
av høyere absorpsjon og lavere first-pass metabolisme." Mikke

--  Suppos  er  gode  for  så  mange  forhold.Jeg  gjorde  dem  populære  i  CR,  og  tusenvis  av
mennesker bruker dem med stor suksess.Så gratulerer, Mikke.;) JB

"Det virker som man kan ta mye større doser med stikkpiller og ikke ha en negativ psykoaktiv
respons.Er  det  en  metningshastighet  for  absorpsjon  via  rektal  rute?Mening,  kunne  jeg
fremskynde helbredelsen min ved å lage stikkpiller med større doser?» Mikke

-- Vær like forsiktig med doseringen som ved oral bruk.Opptil 5mg per suppo for uerfarne, rundt
10mg tolereres vanligvis veldig bra.Med høyere doser vet du aldri hvordan pasienten kommer til
å reagere, så det er best å øke dosen gradvis også.Men når du først har bygget opp toleransen
din, kan du fritt eksperimentere.Jeg personlig liker supposer med 0,3-0,5 g olje - men det ville
vært for mye for de fleste andre, så ikke prøv det med mindre du vet hva du gjør og ikke har noe
imot en todagers søvn eller noe sånt.;) JB

"Jeg forstår hvorfor hun føler seg litt redd på grunn av måten oljen kan få deg til å føle,spesielt
hvis du aldri har opplevd det før.Moren min var 62 år gammel da vi startet henne på oljen, hun
hadde aldri røykt marihuana før.Hun var veldig svak og svimmel og kunne ikke spise på en
stund MEN det er bivirkningene av oljen.Vi gjør nå stikkpiller og forskjellen er utrolig.Hun kan nå
ta hele grammet sitt delt i 3 kapsler om dagen.Hun føler fortsatt når det slår inn, men det er ikke
så tungt som da hun tok det oralt.Vi blander også i samme forhold hampfrøolje og så langt
fungerer det bra.Jeg håper jeg fikk litt mening.» Nikkita

"Hei JB, moren min har lungekreft (stadium 3) og jeg har presset oljen på henne, det er hennes
10. dag nå og vi er nesten på 1 gram om dagen.Du hadde rett, hun ble vant til det og Zombie-
effekter om dagen er bedre,  hun sover 10-12 timer om natten.Så bør jeg ta stikkpiller  med
mamma også?Takk skal du ha." Rio E
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--  Ja,  Rio,  hvorfor  ikke.Hun  vil  like  å  ta  dem,  de  gir  virkelig  en  veldig  behagelig  følelse  i
kroppen.Samme dosering som hun er vant til å ta oralt, bland det med kakaosmør.Hun kan ta
det  mellom dosene som et  tillegg,  hvis  hun kan,  eller  i  stedet  for  den orale dosen,  opp til
henne.Rektalt eller vaginalt har kvinner en liten fordel over menn i denne forbindelse.

Og  hvis  kvinner  visste  hvor  mye  stikkpiller  med  oljen  kan  hjelpe  med  premenstruelle  og
hormonelle problemer, ville de alle tatt dem, det er jeg ikke i tvil om.

Dessuten er stikkpiller med 0,005-0,01 g olje i dem en utmerket måte å starte en behandling på
for nybegynnere, pasienter blir vanligvis ikke høye av stikkpiller med små doser av oljen i dem,
og de ser ut til  å nyte opplevelsen mye.Men, som vi fant ut, er å ta stikkpillene ofte et mer
kontroversielt tema enn å bruke oljen generelt.

Realiteten er likevel at hemoroider vil fange deg før eller siden, og når de gjør det, vil du gjerne
ta en cannabisoljestikkpille eller to, det kan jeg garantere deg.Fordi lettelsen er umiddelbar og
tro meg at bare få mennesker er tøffe nok til å ikke ta stikkpillen i slike situasjoner.Så mye for
fordommer mot cannabis, hemoroider kan sortere dem veldig raskt.JB

"Du sa hormonelle problemer ...Jeg går på Estrogel fordi jeg ikke har noen hormonell årsak til
den store operasjonen min.Hjelper det for det?" Elizabeth

"Javisst gjør...Jeg er 55 og bruker den daglig.» Christy

Fôringsrør
«Jeg  behandler  min  mor.Hun  har  kreft  i  halsen  og  har  suksessivt  gitt  den  gjennom
ernæringssonden.Varm den litt og bland den med kokosolje!Har aldri tettet røret!» Steve

"Jeg gir det til sønnen min gjennom ernæringsrøret hans når han ikke vil svelge det - jeg heller
veldig varmt vann på oljen i en kopp, så forsvinner den, så tilsetter jeg litt kjøligere vann (ikke for
mye) så vannet ikke for varmt, hell det deretter i røret.Det har fungert ganske bra, selv om noen
ganger olje fletter røret litt, men det har aldri blitt blokkert.Hemmeligheten er å helle det ned
mens det fortsatt er veldig varmt.» Angela

"Vil  noen  ha  noen  ideer  om  hvordan  man  kan  gi  hamp-oljen  til  noen  gjennom  en
ernæringssonde?Jeg har blandet den med olivenolje for å gjøre den ikke like tykk, men jeg er
fortsatt redd for at den tetter til røret.Noen ideer?" Steven

-- Steven, det er alltid best å finne en måte å administrere ufortynnet olje på, det er den beste
veien å gå.Når du ikke finner en måte, kan du blande det med pasientens mat og få dem til å
spise det på den måten.Ja, det kan tette til røret, nemlig hvis oljen har en tykk konsistens.Noen
oljer er tykke, noen er mer rennende.Men når du varmer dem opp til kroppstemperatur, bør de
være rennende nok til å ikke tette røret.

En annen måte er å gi det til pasienter i stikkpiller med kakaosmør.Likevel er det å spise olje
den  foretrukne  måten  å  ta  denne  medisinen  på,  når  det  er  mulig.Det  er  mange  måter  å
administrere oljen på og det er ofte veldig individuelt, så prøv å finne en måte som vil passe
pasienten best.Beste ønsker, JB

"Jeg vet det høres forferdelig ut, men litt coca cola gjennom røret for å skylle det etter å ha
administrert  viskøse ting, eller bare for å rense tresko generelt fungerer bra.En gammel RN
standby." Ellen
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Kirurgi, kjemo eller olje?
"Du ville aldri tatt puppene mine når jeg kan få i meg RSO!!" Chloe

"Selve ideen om at brystkreft er en "prosentrisiko" er en fullstendig løgn.I virkeligheten har alle
kreftmikro-svulster i kroppen, inkludert meg selv.Kreft er ikke en sykdom du bare "får" som å bli
tilfeldig truffet av lynet.Det er noe du må "håndtere" eller "hindre" dag for dag, måltid for måltid,
gjennom et livsstilsvalg som involverer vitamin D-tilskudd, ernæring, supermat, grønnsaksjuice
og unngåelse av kreftfremkallende kjemikalier og stråling. Så når en lege sier  at du har en
"sjanse" for å få kreft, er det han antyder at du ikke har kontroll over kreft, og det er en direkte
løgn.Kreft kvakksalveri, med andre ord.»

-- Når du har en "sjanse" for å få kreft, bare gå på oljen.Det er et mye sunnere og tryggere
alternativ.JB

"Se på kreft eller annen alvorlig sykdom som om det var en brann.Jo større brann, jo mer kraft
trenger du for å slukke den.Så, vil du heller bruke hundre bøtter med vann (RSO) eller et glass
vann (andre typer olje) hvis huset ditt sto i brann?Eller vil du gjerne se profesjonelle brannmenn
komme og hjelpe deg med det?Det er det jeg foretrekker, men de nåværende brannmennene,
dvs. leger, har ikke engang lov til å bruke vann for å slukke alle disse brannene, og de vet ikke
engang hvordan de skal bruke det etter alle de tiårene med indoktrinering, hjernevasking og
ikke bruk av cannabis i medisin.

Gir det mening for deg at noen ville sendt dyktige brannmenn til en stor brann i byen og ikke lot
dem bruke vann, altså den mest grunnleggende og tradisjonelle formen for brannbekjempelse?
Ikke til meg.Men likevel er det akkurat det makthaverne gjorde med det medisinske systemet vi
har i dag.

Mye branner, ikke vann, dvs. mye ekstraarbeid for brannmenn/leger som ikke kan gjøre jobben
sin på best mulig måte.Det er ikke sånn det skal være, synes jeg.De burde vel ha det beste
utstyret  og de beste  verktøyene  til  jobben  sin?Det  er  det  jeg  ville  gjort  hvis  jeg  var  deres
leder/regjering.Er det noe galt i å se på det på denne måten?Jeg tror ikke det." JB

"For enhver kvinne som leser dette, håper jeg det hjelper deg å vite at du har alternativer," sa
Jolie  videre.
-- Hvis Jolie mener at en dobbel mastektomi er den beste måten å forebygge kreft på, så la meg
bare si at jeg er sterkt uenig i det.Og hvis jeg var i hennes sted, ville jeg spist oljen og gnidd den
på  mistenkelige  områder  hver  dag,  det  er  et  mye  tryggere  alternativ  enn  det  hun  gikk
gjennom.Og det morsomme er at hun skal spise oljen uansett, for det må hun.

For  eksempel,  hvor  mange  CT-skanninger  måtte  hun  ta  før  og  etter  operasjonen?Én  CT-
skanning tilsvarer  eller  kan tilsvare 200-500 lungerøntgenstråler,  og effektene av stråling er
kumulative.Så faktisk vil  "forebyggende kirurgi" mest sannsynlig gi henne kreft  i  stedet for å
forhindre det.Jaja.

Det er det du får når du har for mye å bruke og når du tar en gentest for å forutsi fremtiden
din.De svindlerne fortalte henne at hun ville få brystkreft, så hun "handlet" og nå vil hun leve
uten bryster, hun vil bli deprimert over det, hun vil tenke på det hele tiden, hun vil få mange
andre sykdommer som følge av dette, og det er mer enn sannsynlig at hun får detkreft et annet
sted uansett, og det vil hun mest sannsynlig gjøre etter det legene gjorde med henne og etter all
BS de fortalte henne.

Det er virkelig bedre å sitte hjemme og spise oljen og ikke bekymre deg for noen ting.Eller i det
minste tror jeg det.Hvis det kommer, vil det komme, hvorfor bekymre deg for noe som kan skje
om tjue år og få brystene kuttet ut uten annen grunn enn enkel korrupsjon og tyveri på høyeste
nivå.JB
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"Jeg tror du har rett på JB!I 2005 fikk jeg fjernet høyre bryst, hvis jeg hadde visst om RSO
hadde jeg aldri hatt den operasjonen.Som du vet har jeg nå lungekreft, og jeg tror at RSO er
den eneste veien å gå.» Bonnie

"Så sant JB, jeg hadde en forebyggende hysterektomi etter en stadium 1 brystkreft, som jeg
angrer på nå.Hvis jeg visste om RSO den gang, ville jeg ikke ha hatt  noen operasjon eller
stråling!Pluss at strålingen var protokoll!!!!!Jeg har så mye TRO på RSO at jeg har kansellert
neste mammografi.Jeg skal se konsulenten min en siste gang for å fortelle ham at jeg er ferdig
med kreftindustrien, siden jeg tror jeg kjenner kuren, kommer jeg til å skrive RICK SIMPSON
PHOENIX TEARS på sykehuslappene mine.:)  Jeg kan ikke takke deg nok for  din hjelp og
engasjement.Kreftdonasjonene mine går nå til føniks tårer.Jeg er velsignet!!!FRED, min venn.:)”
Tina

«Det er så dumt å risikere livet med mastektomi, slik at du MULIGVIS ikke må risikere livet med
kreft.Og så risikere å få kreft med alle disse skanningene!Hvor dum ville du følt deg hvis du fikk
kreft  i  lungene  etter  alt  dette  fra  skanningene?Eller  døde  under  en  komplikasjon  fra
operasjonen?En mastektomi etter å ha blitt diagnostisert med kreft, SAMMEN med hampolie og
jeg ville ikke dømme, men å gjøre det uten kreft er like stor risiko som å få kreft.Enkel logikk."
Carla

"Dessverre ser jeg kvinner gjøre dette hele tiden som et "forebyggende middel." Og de er redde
for dette fordi de føler at det er deres eneste alternativ.Vi vet bedre, men ved gud hvor mange
flere mennesker trenger for å lide av denne drittsyken??!!Våre regjeringer er ubrukelige.Hvis vi
hadde cannabis her å bruke fritt,  ville mange ikke vært  i  den posisjonen damen ovenfor er
i.Veldig veldig trist og gjør meg faktisk sint.» Georgia

«Så hun slaktet seg selv og kalte det et forebyggende tiltak?Det er galskap...Dessuten fungerer
ikke genetikk slik.Vi har alle alle genene for stort sett alt...Det er MILJØET vårt som utløser
aktivering av visse gener.Når de sier "det går i familien" er det virkelig et tegn på at vanene går i
arv fra en generasjon til den neste som forårsaker de samme genetiske triggerne.Det er ikke
bare et tilfelle av genetikk.Det er en helt uvitende ting å si...» Alistair

"Hva en lege kan overbevise noen om å gjøre ...Hør folkens, genetisk screening er mye mer
komplekst enn "Åh, du har det genet, så du har 87% sjanse for å få kreft." Her er et annet
faktum de fleste ikke er klar over: alle har kreftceller; opprettholde en vital kroppsbygning og
minimere miljøgifter er det beste alternativet for å holde seg frisk...Dette virker så overdrevet.Et
alvorlig misbruk av lege/pasient-forholdet.» Jack

"Jeg lurer på om Brad Pitt får kuttet ballene sine for å forhindre testikkelkreft nå." Mike

"JB, ville dele dette med deg og Rick.Oljepillen hun snakker om er RSO.Jeg tenkte at dette
kunne interessere deg.Jeg har bilder til deg også.Dette ble sendt av en ansatt og en naturlig
medisinsk bruker." Rick

«Ok,  dette er  første gang jeg forteller  dette til  verden,  så unnskyld meg hvis  jeg tusler  litt.
Jeg lider av et alvorlig tilfelle av endometriose.Det er en sykdom når vevet som normalt kler
innsiden av livmoren, kalt  endometrium, begynner å vokse utenfor livmoren.Vanligvis dekker
eggstokkene,  tarmen  og  andre  organer  og  vev  i  slimhinnen  i  bekkenet.Akkurat
somendometrium reagerer under menstruasjon, det samme gjør det forskjøvede endometrium
utenfor livmoren.Det tykner, brytes ned og blør med hver menstruasjonssyklus.Det fortrengte
vevet  har  ingen mulighet  til  å  forlate  kroppen,  og blir  fanget.Noe som igjen fører  til  at  det
omkringliggende vevet  blir  irritert  og betent,  og til  slutt  utvikler  seg til  arrvev og adhesjoner
(unormalt vev som binder organer sammen).

Dette  forårsaker  forferdelige  bivirkninger.Smerter  Kb en konstant  daglig  kvalme.Dysmenoré,
smertefulle  menstruasjoner,  som  vanligvis  kan  vare  en  hel  syklus.Overdreven  blødning,
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infertilitet, tretthet, kvalme, forstoppelse, etc.Nå er den moderne medisinske behandlingen for
endometrose  hovedsakelig  hormoner  og  tunge  smertestillende  medisiner.Avhengig  av
alvorlighetsgrad og behandlingsplaner, er den mest anbefalte og effektive behandlingen å ha en
hysterektomi.

Jeg er bare 21.Jeg håndterer konstant en kamp med daglig smerte og håp om en fremtidig
familie og god helse.Dette påvirker hverdagen på en så negativ måte at jeg nesten ikke kan
komme meg opp av sengen noen ganger.Jeg har prøvd hormoner, og tonnevis av medisiner
som gjør meg veldig syk.Så langt har ingenting fungert...inntil for en måned siden.Eieren og
skaperen eller MOTH (urtens medisin) introduserte meg for denne fantastiske medisinen kalt en
"oljepille."  Sammen  med  å  endre  kostholdet  mitt,  har  jeg  sett  store  forbedringer  den  siste
måneden.Jeg har fått  hele 8 timers søvn,  noe som er tabu for  meg!Jeg har sett  en enorm
betydelig  reduksjon  i  smerte,  lite  eller  ingen  faktisk.Kvalmen  min  er  helt  borte  nå,  og  i
motsetning til effekten av smertestillende medisiner jeg fikk fra legene mine, er jeg nå i stand til
å fordøye og spise uten problemer. Jeg kan ærlig si at jeg ikke har følt meg så bra siden jeg var
15 år gammel!»

«Jeg vil heller bare dø av naturlige årsaker enn at noen skjærer meg opp på et stålbord på et
sykehus.Kirurger har ikke alltid 100 % suksessrate, venninnen min Margie døde av å ha tatt en
hysterektomi, hun blødde ut på operasjonsbordet.» DeYoung

«Ta vare på søstrene mine gallesteiner.Så snart hun begynte å ta oljen, sluttet hun å få de
forferdelige anfallene.Har  aldri  hatt  en annen,  og har  avbrutt  operasjonen!!!!Helsen min har
også nådd 180. Kelly

«For 19 måneder siden etter å ha fjernet en kreftsvulst på tykktarmen min, ringte kreftklinikken
på  utskrivelsesdagen.Kjemoterapi  og  stråling  skal  starte  neste  uke  -  standardprotokoll  sa
de.Bullshit  sa jeg!!!Cannabisolje  vil  være min versjon av standardprotokollen.Ett  års  kontroll
forrige måned.BLOD ER RENT – CT-skanningsresultater diktert til meg av kirurgen min, Quote,
Gerry – tykktarmen din er plettfri.» Gerry

"Hei JB, jeg har et medisinsk nødspørsmål.Faren min har falt, slått hodet og har fått blodpropp i
den ytre membranen av hjernen, egentlig ikke i hjernen.Han er utskrevet fra sykehus og har
sluttet med smertestillende da de ikke virker for hodepinen.Legene håper at blodproppen vil
redusere i  størrelse etter  hvert,  ellers  vil  de prøve å operere...Han tar  Coversyl  2,5 mg for
blodtrykk, Flomackstra for prostataforstørrelse, og har også en tilstand med blodmangel som
forårsaker Gammophacy av en viss betydning.Han er 80 år og har aldri prøvd RSO.Jeg har
noen selv om den har stått i en beholder i kjøleskapet i et år...Har du erfaring med å redusere
denne  typen  blodpropp?Ville  det  være  noen  fordel  med  en  aktuell  påføring  på  hodet  i
smerteområdet, eller ville inntak være det beste?Jeg vil definitivt kjøpe e-boken din i dag, men
alle spesifikke PRIVATE råd vil  bli  satt  stor  pris på...Jeg vil  sannsynligvis blande RSO med
kokosolje, eller olivenolje han kanskje foretrekker siden han er italiensk, for inntak og/eller lokal
påføring.Jeg antar at det viktigste jeg vil vite er -- er det noen mulighet for uønsket effekt på
blodproppen ved inntak av RSO?Det er mye stoff om å redusere svulster overalt, men jeg finner
ikke en eneste ting på blodpropp i hjernens ytre membran???!!!Vennligst hjelp." Ross

-- Hei Ross, her er e-boken for deg.Oljen vil hjelpe mot blodproppen også, enkelt.Han skal ha
fått hasj i systemet rett etter fallet.Og nå jo før du kan få ham på detjo større er sjansen for
suksess.Jeg ville  kuttet  medisinene i  to når du starter  ham på oljen for  å unngå uønskede
bivirkninger  og  deretter,  som  du  sier,  internt  og  lokalt.Et  stikkpille  med  oljen  ville  fungere
utmerket - supposer er gode for lunge- og hjernesykdommer. JB

"Jeg blandet omtrent en halv unse med 60 ml olivenolje (vet ikke hvor god kvalitet det var jeg
lagde).Gikk dit, han så ut som døden varmet over (han ville bare la meg påføre den lokalt på
hodet hans).Jeg testet 0,5 ml i en pipette og jeg fungerer fortsatt, men jeg er lett.Jeg smurte
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minst det dobbelte på hodet hans.Etter en halvtime konkluderte han med at det hele hadde gått
inn og tørket hodet med et håndkle....Vi spiste røkelaks jeg hadde med, så gikk jeg ut etter brød
og melk og kom tilbake for å høre ham kvitre på telefonen med de andre barna sine, som
tydeligvis også var glade for å høre ham tilbake til sitt vanlige jeg.Yadayada, takk for arbeidet
deres folkens!...Ross

"Jeg er en 4x kreftoverlevende min siste diagnose var Aggressive Invasive Stage 4 brystkreft,
så jeg gjennomgikk en dobbel mastektomi i februar 2014. Jeg har gitt avkall på kjemoterapi og
stråling  denne gangen og brukte  THC og CBS Oils  for  å  kurere meg selv.  Jeg har  vært  i
remisjon nå i 2 år nå. Ja kjære det fungerer. Hvis du har noen spørsmål, send meg en PM. Jeg
tror jeg kan hjelpe deg. Jeg har vært gjennom stråle- og kjemoterapi 3 ganger før, og denne
gangen nektet jeg det og brukte alternative metoder. Denne gangen har jeg hatt  den beste
livskvaliteten. Ikke syk og kvalm hele tiden. Smertenivået mitt kontrolleres med THC og CBD
oljer og konsentrater. Ikke legemidler denne gangen. Ingen opioider. Takk Gud." Tina

«Jeg  møtte  en  gentleman  for  litt  siden,  han  fortalte  meg at  han  var  direktør  for  spesielle
prosjekter,  og jobbet  for  myndighetene på begynnelsen av syttitallet.Han fortalte meg at  de
studerte medisinsk hampolje den gang, og de droppet det.HVORFOR?Fordi det fungerte!!Ja,
han sa "maktene vet at det ikke er penger å leve, bare å dø." Som vi alle vet, i vårt land og i
USA har politikere investeringer i cellegiftlaboratorier og legemiddelselskaper.Vel, etter en lang
diskusjon fortalte han meg også at han og hele teamet hans har vært på medisinsk hampolie
siden den gang, og denne fine mannen ser ut som han er i begynnelsen av sekstiårene, vel,
han er faktisk i slutten av syttiårene og ser bra ut !!De andre medlemmene av teamet hans lever
fortsatt  alle  også,  nå er  det  noe å tenke på!!Og hei,  visste du også at  det  eldste levende
mennesket på planeten vår er 131 år gammel, har vært på medisinsk hampolie hele livet og
fortsatt jobber på gården sin hver dag... Vi blir forrådt av menneskene vi skal stole på! !" Brian

PMS, overgangsalder
"Dette er en ting som hamp og hampolje spesielt er det beste som finnes, uten unntak.Du vil rett
og slett ikke finne noe som kan eller vil hjelpe bedre enn hamp.Det vil bidra til å gjenopprette
hormonbalansen og ta kanten av aggresjon, humørsvingninger, etc.Det vil også bidra til å lindre
premenstruelle smerter og kramper, urolige følelser, angst, etc.

Hvis  jeg  så en  kvinne  begynne  å  oppføre  seg  rart  på  grunn  av  PMS-relaterte  hormonelle
ubalanser i kroppen hennes, ville jeg gitt henne hamp umiddelbart på alle tilgjengelige måter
eller former.Jeg ser ingen grunn til at noen skal lide unødvendig.For ikke å snakke om at når
man lider,  lider alle rundt dem følgelig,  noe alle som har vært nødt til  å forholde seg til  en
premenstruell kvinne kan bekrefte.Jeg ville ha henne til å spise oljen, bruke den i en stikkpille,
og jeg ville ikke forsømme lokal bruk på magen og ryggen.Hun vil like det fordi det vil ta bort
smerten og forbedre huden hennes på disse delene.Jeg ville også røyke litt olje med henne slik
at hun visste at hun "ikke er alene" og at noen bryr seg.Med hamp trenger ikke menstruasjon
være en frustrerende og ubehagelig opplevelse for alle involverte.JB"

"Cannabisolje er min overgangsaldermedisin og min forebyggende medisin for eggstokkreft som
tok min mor i 1985.Hvis jeg bare hadde visst om oljen, ville mamma ha sett megvokse opp og få
barn!Det kurerte mine overgangsaldersymptomer.Fungerte innen 48 timer!Jeg kan leve igjen!
Jeg deler denne informasjonen overalt hvor jeg kan.Kuren må være tilgjengelig for alle å bruke!
Takk Rick for at du spredte nyhetene og gjorde folk friske!» Shelagh

"Jeg har  gått  ned 50 kg på grunn av  at  det  trener  ut  hormonene mine -  jeg  kan føle  det
umiddelbart - ikke flere hetetokter som vanligvis varer hele dagen og natten.Da jeg ble syk som
37-åring,  ble  jeg  også  kastet  i  umiddelbar  overgangsalder  og  sykdommen roter  med hvert
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hormon.Jeg er en troende som har gått opp 100 kg siden jeg ble syk og med bare litt bruk har
mistet 50.» Joann

«Jeg har fulgt Ricks side en god stund, og på grunn av informasjonen jeg fikk der, er astmaen
min  og  VELDIG  ALVORLIG  nattesvette  og  hetetokter  på  grunn  av  svært  vanskelig
overgangsalder nå ikke-eksisterende.Fortsett det gode arbeidet." Lize

«Jeg har kreft og søvnapné.Ikke bare får jeg fantastisk søvn, jeg våkner ikke av hetetokter.Det
er en velsignelse." Stephanie

"Har noen andre rapportert at oljen er veldig bra for å lindre symptomer på overgangsalder?
Mine hetetokter og nattesvette forsvant nesten helt da jeg tok oljen.» Gjelle

Q.Jammen, JB...hun hadde det bra, INNTIL anti-østrogen-sprøytene.De gjør henne dødssyk.
EN.Overraskelse, overraskelse, Valerie."Hold deg unna leger" er spilleregelen for øyeblikket,
dessverre.Vi sier det ikke av glede, det er en realitet.Pasientene klarer seg vanligvis bra på
oljen  inntil  medisinske  eksperter  griper  inn  og spoler  det  til  med  noen  unødvendige  svært
alternative og eksperimentelle kjemiske medisiner.Så inntil leger lærer å bruke denne medisinen
riktig,  er  det  virkelig  tryggest  å  holde  seg  unna  dem  (hvis  omstendighetene  tillater  det,
selvfølgelig).Hun trenger ikke sprøytene, hun må få i seg så mye olje hun kan så raskt hun kan
for  å  oppheve  skaden  fra  tidligere  medisinske  behandlinger  og  for  å  få  tilstanden  under
kontroll.Hvis oljen ikke hjelper, er det høyst usannsynlig at noe annet ville gjort det.JB

Kroppsvektregulering
"Cannabisolje regulerer kroppsvekten og vil definitivt gi deg en sunn vekt!Det gjør også at du
ikke har så lyst på søppelmat.Det er virkelig en fantastisk medisin.Dette er den eneste EKTE
vekttapsmedisinen der ute." Rick

"Jeg går også ned i vekt --- jeg må gå og kjøpe et belte.:) Jeg tråkket på vekten og er nå 139# --
jeg har ikke sett denne vekten siden videregående.Jeg er overrasket og fortsetter å få folk til å
fortelle meg hvor merkbart vekttapet er, det føles bra.Jeg har også nesten ingen matlyst, og det
er litt rart når jeg føler trangen til å gi videre noen fete søtsaker som jeg vanligvis aldri ville gått
fra før.Rar.Jeg bekymret meg i et nano-sekund for at jeg tok for mye olje eller noe, men skjønte
raskt at det helbreder kroppen min... jeg mister det som ikke er ment å komme dit og jo mer jeg
endrer kostholdet mitt til økologisk, jo sunnere blir det.Ingen dietter, ingen overdreven trening,
bare ridning, hagearbeid og å være mamma.Jeg tror det er en naturlig bivirkning av RSO.:)”
Heather

"Jeg har vært på oljen i 2 måneder, og jeg merker vekttapet også ...helt uten reseptbelagte
legemidler...Har  sluttet  med blodtrykkspillene...tok akkurat  blodtrykket  mitt  (ingen piller  på 2
måneder  siden  jeg  tok  olje)...resultater  124/80  sittepuls  79...HERREGUD...dette  er  bare
kjempebra!!!Blodarbeid skal gjøres snart, og da vil jeg rapportere de PERFEKTTE tallene for
ALLE å se... Takk RS, min GRØNNE engel.» Suzanne

“Bra jobbet Suzanne!!Jeg har spist cannabis daglig i over et år nå, og det har aldri vært så
enkelt å opprettholde vekten på videregående skole i løpet av min militære karriere når jeg ble
brukt på reseptbelagte legemidler!Elsker hvor mye lettere det er med cannabis også!!!” Tammy

«Jeg merker at etter at jeg røyker litt olje, synker blodsukkeret mitt veldig raskt.Og jeg røyker
mer olje enn knopp, og jeg har gått ned litt i vekt og fordøyelsessystemet har virkelig roet seg.»
Michelle

«Jeg har vært på oljen en stund nå.Det fungerer virkelig for å holde blodsukkeret normalt, men
jeg har et problem.Min nye smertebehandlingslege tok urin og kom positivt ut.Jeg har fortalt
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henne at jeg bruker det slik at jeg ikke trenger å gå på insulin.Hun sa at hvis jeg fortsetter å
teste positivt, kommer hun til å kutte meg fra de andre smertestillende medisinene mine.Jeg har
gått ned 40 kg nå og blodsukkeret mitt er normalt nå, og jeg føler meg bra.Hvis de avbryter
medisinene  mine,  vil  jeg  gå  opp  i  vekt  fordi  ryggen  og  knærne er  i  utart  og  jeg  kan  ikke
trene.Jeg bor i Oregon nå, hvor det er lettere å få tak i olje på grunn av dispensarene.Jeg vet
ikke hva jeg skal si til legen min.Jeg har vært i front med dem.VA nekter medisinene mine og
ønsker ikke å forholde seg til oss som har virkelig degenererende smerte hele tiden.For et rot."
Michelle

"Kiropraktoren min hører meg om RSO nå.Nå som jeg hadde gått ned 65 lb på 5 måneder uten
trening,  slutt  å  skyte  meg opp med insulin,  nå  har  pillene mine  på 1/2  av  mengden.Snart
dropper de også.Hjertet hans åpnet seg da jeg fortalte ham om Rick og historien hans.Han
spurte etter de andre pasientene sine, den kjære mannen han er, jeg minnet ham på at jeg
hadde nevnt RSO for ham, for ham!lol Han likte det, så ty ty ty, fortsett med det, alle sammen!
Dave

«Jeg har spist cannabisolje med vekttap som mål, i  tillegg til  å følge med på kostholdet og
regelmessig trening.Så langt på 8 uker har jeg gått ned 8 kg.er det imponerende?Jeg er ikke
sikker  ennå,  men  jeg  skal  gi  deg  beskjed.Jeg  er  forpliktet  til  å  gjøre  det  hver  dag  i  6
måneder.Jeg har lagt merke til at jeg nesten aldri er sulten og jeg har ikke lyst (bortsett fra god
sjokolade) på søtsaker og når jeg spiser noe søtt kan jeg bare spise en liten mengde.Takk for at
du postet dette.Jeg vil gjerne se om andre har nytte av oljen på denne måten?» Robin

"Hilsen JB.Håper denne meldingen finner at du har det bra.Jeg tenkte bare at jeg skulle dele
min  erfaring  med  cannabisolje  som  et  daglig  supplement.Før  jeg  fant  ut  fordelene  med
cannabisolje og hva den kan gjøre for menneskekroppen gjennom Rick Simpson og deg selv,
hadde  jeg  opplevd  noen  kommende  medisinske  problemer  for  å  gå  sammen  med  de  jeg
allerede har.

Jeg lider av kroniske smerter fra alvorlig OA fra en hogsteulykke som ødela mitt høyre kne.På
grunn av denne skaden kunne jeg ikke lenger jobbe fulltid.Jeg lider også av OA i høyre skulder,
arm og hånd fra en brachialis plexus til høyre skulder som forårsaket lammelser i høyre arm i et
år.Jeg opplevde prikking i fingertuppene samt betennelse og hevelse i begge underbena.Legen
min hadde advart meg 6 måneder før prikkingen i fingrene mine at hvis jeg ikke endret livsstil,
var jeg på vei til å bli diabetiker.

På den tiden veide jeg 260 kg.Jeg mistet også luktesansen og smakssansen.Dette var alle tegn
på å bli diabetiker.Legen sa etter å ha testet blodsukkeret at av 1-10 var jeg på god vei @
6,5.Jeg begynte  å ta oljen  for  ca 6 måneder  siden.En riskjerne om morgenen og igjen før
sengetid.Jeg veier nå 203 lbs, ingen prikking i fingertuppene, luktesansen er tilbake og jeg kan
smake på ting igjen.Hevelsen og betennelsen i underbena og føttene er borte, samt smertene
fra OA.Tusen takk for at du sprer sannheten om denne helbredende planten med resten av
menneskeheten.Du og Rick er en sann gudsgave til de av oss som trenger det.

Åh!Datteren min lager det som er kjent i vår husholdning som oljekuler (dose rullet inn i et lite
stykke brød) vi gikk tom for oljekuler.Jeg var for lat til å lage min egen og sluttet dumt nok å ta
dosen min i omtrent en uke.Jeg gikk opp til 217 kg igjen.Da jeg fortsatte å ta oljen, gikk vekten
min ned til 203lbs og fortsetter å synke.Høyden min er 5'8" så jeg vil snart vite om det bringer
meg tilbake til min før ekteskapelige vekt på 175lbs.Jeg er så begeistret.Lært en lekse.Slutt aldri
å ta oljen.Livet er godt!Mange takk." Ron

«Min sønn bruker Simpson-olje til Crohns, men jeg hører at det kan hjelpe å gå ned i vekt.I så
fall  hvordan?"  Krystal
-- Ja, det kan det, spis oljen og du vil gå ned i vekt hvis du er overvektig og gå opp i vekt når du
er  undervektig.Ikke  spør  meg  hvorfor,  ikke  spør  meg  hvordan  det  er  mulig,  jeg  vet  ikke
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svaret.Det skjer rett og slett.Jeg gikk ned 50 kilo selv på oljen og tro meg, jeg prøvde så godt
jeg kunne å motbevise Rick.Men jeg mislyktes og oljen fikk musklene mine til å vokse igjen
også.Det var rart og vanskelig å tro, innrømmer jeg.Men jeg har ikke noe imot at jeg gikk ned all
den vekten uten en dråpe svette og uten trening.Faktisk var det ganske hyggelig, og jeg hadde
ikke noe imot den gode søvnen som kom som den eneste bemerkelsesverdige bivirkningen av
å bruke oljen.JB

"Hei Rick, jeg ville virkelig takke deg for at du reddet livet mitt.Jeg er 17 fra Delhi, India.Jeg var
virkelig overvektig.Og siden i mai i fjor, da jeg begynte å konsumere RSO, har jeg gått ned 40
kg (88 pund) på 10 måneder.Broren min gikk også ned 23 kg og moren min har gått ned 15 kg
siden da, og det er fordi jeg spiser mye mer olje enn dem siden jeg ikke blir høy av det i det hele
tatt, selv om jeg spiser et gram.

Så jo mer og raskere du spiser oljen, jo raskere og bedre blir resultatene.Jeg vil virkelig at alle
skal vite at det kan kurere en av de største sykdommene i hele verden, fedme.

Takk til JB for å gi oss informasjonen hver gang det var nødvendig.Dere er begge heltene mine,
og jeg kan ikke takke dere nok.» Shobhit og Shashank

Angst, paranoia

"Et eksempel på hvordan ærlige, men feilaktige råd kan gjøre vondt: Noen klaget over det høye
og ble bedt om å ta CITICOLINE. Det er greit bortsett fra at CITICOLINE er en blodfortynnende
person og personen som ble gitt rådet var en som ikke tålte blodfortynnende. Personen som ga
rådet mente det godt, men klarte ikke å avsløre denne viktige informasjonen. Jeg vet det er
mange velmenende mennesker  som ønsker  å  hjelpe,  men VÆR FORSIKTIG med å  gi  ut
informasjon som kan påvirke både liv og død. Forresten, den enkle måten å redusere den høye
er å putte noen pepperkorn i munnen... trygt, billig og effektivt.» Gary

"Flott å vite om citikolin siden jeg også tar warfarin. Akkurat som gurkemeie, som også tynner ut
blodet ditt.» Randy

"Citocholine får/hjelper de metastatiske cellene til å utvikle sin egen blodforsyning. Ikke så bra
for kreft.» Jim

«I går fikk jeg en kvinne i gang med medisinen.Dette er hennes rapport fra første dag.Rett og
slett fantastisk!Her er min dag én-rapport:

Våknet med eksem på leppa i går morges og la litt olje på den.Stikken stoppet etter omtrent 10
minutter.Sårheten var borte på 30 minutter.Hevelsen gikk ned i løpet av noen timer.Blemmer på
leppen min er omtrent halvparten borte i dag - det tar vanligvis 2 uker før de gror opp.Puster inn
dampene fra oljen på leppen min.Har lagt merke til at verken som har vært i høyre bihule i flere
uker har stoppet.Og nesen min sluttet å renne.Har bare nyset en gang siden i går.La merke til at
trettheten  min  ikke  var  så  dyp  som  vanlig.La  merke  til  at  jeg  følte  meg  avslappet  og  at
angstkanten var borte.

Merket reduserte kroppssmerter på kvelden - normalt har jeg så vondt i kroppen om kvelden at
jeg  ikke  klarer  å  sitte  stille  (ankelnerve-  og  muskelsmerter,
kne/skulder/albue/håndledd/tommelsmerter  ble betydelig redusert).Dessuten får jeg en veldig
lett glød for hver dose.Jeg har ingen problemer med å jobbe eller fokusere og vil ikke nøle med
å  kjøre.Jeg  er  veldig  klar  i  hodet  selv  om  jeg  glemte  å  ta  Citicoline  i  morges.Jeg  legger
tilsvarende omtrent et halvt korn olje på en Craisen og tar det på den måten.»

"Jeg  begynte  med  cannabisolje  i  desember  2012  som  en  generell  tonic.Jeg  led  av  type
2diabetes på den tiden.Blodsukkeret mitt var på 300-tallet hvor 100 er normalt.Jeg ble satt på
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Metformin  som gjorde  meg syk  hver  gang  jeg  tok  det.Jeg  ba  om å  bli  byttet  til  et  annet
diabetesmedisin og ble tatt  av Metformin og satt  på Januvia.Blodsukkeret mitt  på medisiner
alene gikk rimelig ned.Tallene mine var på 100-tallet mesteparten av dagen.Da jeg la til oljen i
kuren min, kom tallene tilbake til litt over det normale.Da ble det oppdaget at Januvia forårsaket
kreft i bukspyttkjertelen.Jeg ønsket å slutte med denne medisinen og ba legen min gå tilbake på
Metformin.Han var enig.Selvfølgelig på Metformin, jeg var syk hver gang jeg tok det.

Å venne seg til  oljen var litt  av en prøvelse for meg.Jeg hatet det høye som marihuana ga
meg.Jeg hadde ikke brukt marihuana på over 35 år før jeg brukte olje.Jeg startet oljen med en
dråpe på størrelse med et knappenålshode, og til og med det var for mye.Jeg begynte å ta
Citicoline for å lindre det høye fra oljen etter forslag fra Corrie Yelland.Det fungerte bra, og jeg
var  på  den  veien  i  over  et  år.I  mai  2013  ble  jeg  hastet  inn  i  en  akuttoperasjon  for
galleblæren.Jeg var på sykehuset i  5 dager uten olje.Det ble oppdaget på den tiden at min
magnesium var lav.De startet meg på supplerende magnesium på sykehuset.Da jeg kom hjem
begynte jeg på oljen igjen.Til min overraskelse etter å ha vært på magnesiumtilskudd i en uke,
opplevde jeg en veldig behagelig høy av oljen.Dette har fortsatt å være min erfaring.Jeg klarte å
slutte å bruke Citicoline for å lindre det høye.Jeg var i stand til å øke dosen olje til 1 korn om
dagen.Jeg begynte å ha mye lavt blodsukker.Jeg fjernet Metformin fra min daglige diett.

Siden jeg økte dosen min med olje til 1 riskorn om dagen, er sukkerene mine helt normale.A1c-
en min har kommet ned til 6,1 fra 7,2 for et år og 1/2 siden.Min MDer overrasket og det samme
er farmasøyten min.Jeg kan ikke dele årsaken til suksessen min med dem da jeg bor i en stat
hvor olje er ulovlig.En interessant sidenotat til denne historien er at da jeg skyndte meg inn i
operasjonen, ba jeg om å få snakke med anestesilegen privat.Jeg var redd oljen ville hindre
meg i å ha en sikker prosedyre.Anestesilegen var totalt ubekymret over at jeg var på oljen og sa
at det ville gjøre operasjonen min lettere fordi blodårene mine ville utvides og pusten ville bli
lettere mens jeg var under.Gjennom alt dette har Aamann vært ved min side.Han har ikke alltid
svarene jeg trenger,  men han har bedt  meg om å spørre og stole på kroppen min og min
intuisjon.Det er ikke lett for meg, men vi har endelig kommet til et sted med stor suksess der
diabetes type 2 behandles med bare olje.Det er nå mai 2014.Med vennlig hilsen Alice”

"Fan, jeg bader til og med i cannabisolje tilsatt andre oljer.Hvem hadde trodd et bad for å hjelpe
mot smerter og angst.Lol." Tonya

"Jeg har tatt det i 13 dager nå, og depresjonen min har forsvunnet, ikke lenger nervesmerter,
jeg har utviklet  en normal sovesyklus og har ingen følelser av sinne,  depresjon, angst  eller
følelsen av effekten av PTSD fra Irak.Hensikten er på grunn av hullene i  lungene mine fra
fosfordamp fra eksplosjon i Irak og innånding av giftige partikler og også kreft fra utarmet uran
jeg ble utsatt for.Tre år etter Irak begynte jeg å utvikle basalcellekarsinom.» Jeremia

"Takk skal du ha!Jeg har laget flere partier med olje med venner og håndsprøyter ut til andre
venner.Jeg kjenner forskjellen utrolig!Min PTSD er redusert,  smertene er mindre og leddene
mine føles som om de har fått en sprut av WD-40.Når angsten slår hardt, røyker jeg litt av oljen
og den er borte.Ellers har jeg tatt tre ganger daglig i ca tre uker.Jeg har gått mer på disse tre
ukene enn de siste tre årene!Min kjærlighet og beundring til alle dere på Phoenix Tears!Til deg
Mr. Simpson, takknemlighet for resten av livet mitt.Jeg vet at jeg nå kan nyte det i stedet for å
ligge i en sykehusseng.» Fred

"Smertene reduseres og leddene mine føles som om de har fått  en sprut  av WD-40?Virgin
kokosnøttolje er tryggere» Hunter

«Jeg  bruker  organisk  virgin  kokosolje  til  å  kutte  RSO  med.Det  gir  en  bedre
absorpsjonshastighet i tillegg til at oljen ikke fester seg til alt, inkludert tenner.Jeg bruker den
også til å trekke giftstoffer ved å sveipe en spiseskje rundt munnen min i 20 minutter og spytte i
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søpla.» Fred

"Jeg var på et tidspunkt i livet mitt hvor helsen min var forferdelig og jeg hadde mye smerte.Jeg
var suicidal fordi livet var så deprimerende.Så snublet jeg over "Løp fra kuren." Helt siden livet
mitt har blitt mye bedre etter å ha brukt informasjonen jeg har lært.Helsen min er god nå, og jeg
er mye mer optimistisk fordi jeg vet at cannabis vil beskytte kroppen min mot skade.Jeg har ikke
hatt noen selvmordstanker siden, og livet blir bedre og bedre etter hvert som jeg lærer mer om
de forskjellige medisinske egenskapene til cannabisolje.» Peter

"Uvirkelig hvordan angsten min er kontrollert ...Jeg var kronisk ... Føl deg normal, hvis normal er
lykkelig og mye mer levende ... Takk, Rick." Kompis

Depresjon

"Jeg  har  posttraumatisk  stresslidelse  og  cannabis  hjelper  meg  å  slappe  av,  spise,  sove,
fokusere,  konsentrere  meg.Jeg  er  IKKE  klinisk  deprimert  lenger...etc...Jeg  pleide  å  ta
antidepressiva,  humørstabilisatorer,  humørforsterkere,  sovemedisiner...som  jeg  ikke  slår
dem...Jeg  liker  bare  ikke  bivirkningene...og  jeg  trenger  dem  ikke  lenger  på  grunn  av
cannabis...Jeg ber virkelig om at folk vil utdanne seg om den GUD gitte PLANTEN, cannabis...
av de mange bruksområdene og medisinske miraklene den har...sier bare...” Ale

"Dette er virkelig en fantastisk medisin.Jeg putter dosen min i en kapsel for å svelge.Hjelper
med mine smerter og PTSD-symptomer.Jeg kjenner ganske mange pasienter som har nytte av
dette også, for anfall, Crohns, abstinenssymptomer osv.Noen apoteker har det.» Håp

"Jeg kan ikke snakke for andre, men for meg er det å håndtere symptomene på bipolar lidelse,
tardiv dyskinesi, tardiv dystoni, alvorlig depresjon, kronisk smerte, PTSD, sorg og angst.Jeg har
vært  gift  (farmasøytisk)  fri  siden  september  og  helbreder  og  føler  meg  bra.Dette  er
mirakelkuren.Hunden min er nesten kreftfri fra oljen og topikaler også.Denne planten ble skapt
av Gud for å redde miljøet, liv og økonomien.Samfunnet må informeres.» Kathy

«Jeg vil bare si takk, Rick. Jeg led alle 50 årene med depresjon, jeg har vært på oljen i 8 dager
nå og føler at jeg har blitt født på nytt. Tusen takk!" Saksøke

Multippel sklerose (MS)
"Bare en rask oppdatering, Jindrich ...Kona [59] bruker én dose oljeriskornstørrelse per dag for
å hjelpe søvnen og den generelle helsen, og har gått ned i vekt til den stabiliserte seg på 30 lbs
lavere.Hun har en fantastisk opplevelse med å bruke oljen, det samme har jeg.Tapene av både
matematiske ferdigheter og teorikontemplasjon med MS har snudd i mange tilfeller, og jeg gjør
igjen stor matematikk i hodet mitt som da jeg var yngre.Vi har både strebet etter og oppnådd
store mål i livet dette første bruksåret.Takk til Rick og til deg, min venn.Oh, og Betty, Golden
Retrieveren gjør det  fortsatt  bedre enn noen gang,  sunn,  og veterinærene er fortsatt  i  total
fornektelse.» merke

"En god venn av meg, en senior med MS, bruker marihuana for å lindre MS.Hun sverger til
det.» Ron

"En eldre venn av meg på jobb fortalte meg om at kona hans hadde MS og hvor ille det var.Han
kunne knapt ta på henne og hun hadde alltid vondt.Jeg fortalte ham om oljen fordi ingenting
annet fungerte som de hadde prøvd.De prøvde det og det fungerer!Hun føler seg mye bedre og
det kan hunføler faktisk føttene hennes (hun kunne ikke før) hun kan nå se om gulvet er varmt
eller ikke, og de er superglade.Hei vil fortsette å kjøpe olje ulovlig til det er legalisert fordi det
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fungerer.Ingenting annet kurerer MS, de hadde nesten gitt opp...Cannabisolje har gitt dem et
nytt perspektiv på livet og mye håp for fremtiden deres sammen.Jeg vil fortsette å spre ordet om
dette medisinske vidunderet!Takk Rick, jeg ville ikke gitt noen denne informasjonen hvis ikke for
Phoenix Tears.» (fra Ontario)

"God morgen Rick, jeg har fulgt deg på Facebook.Jeg har funnet ut så mye fra deg, og jeg
setter  pris  på  ditt  harde arbeid  og hengivenhet.Grunnen til  at  jeg  tenkte  på  marihuana for
medisinsk bruk var kun for min tilstand, multippel sklerose.Men med forskningen jeg har funnet
for fordelene for andre sykdommer, inkludert MS og kreft, har jeg bestemt meg for at hvis jeg
ikke gjør min del i å informere andre, så gjør jeg ikke min del helt.Jeg håper å være en nyttig
talsmann for å overtale befolkningen i Arkansas til å stemme ja til medisinsk marihuana neste
valg i 2014.Vi kom så nærme i år.Takk igjen.Med vennlig hilsen Nancy”

"Vi har sett vår versjon av Simpson-olje og aktuelle hellige oljer helbrede alt omtrent fra MS-
pasienten, psoriasis i huden, kreftpasienter, og til og med hjelpe en slagpasient med å begynne
å snakke flere ord og setninger som hun ikke hadde siden slag!Takk for alt du har gjort!" -- Takk,
Michael, men jeg liker aldri å se noen lage "sin versjon" av RSO.Vennligst følg instruksjonene
så mye som mulig.Som alltid kan noens liv stå på spill, og du vil alltid gi pasienter den mest
potente formen for denne medisinen, når det er mulig.JB

"Det er alle slags bevis og bevis der ute, undersøk det.Jeg kjenner en kar med MS, han har hatt
det i årevis.Han behandler det med olje, han kan gå og fungere så godt som jeg kan.Så kjenner
jeg en annen med MS, han gjør alt som doktorer og moderne medisin ber ham om å gjøre.Og
han sitter i rullestol og kroppen hans er i ferd med å stenge seg.» Jeff

"Jeg har også MS og sluttet å ta mine 13 skript.108 piller i uken og 3 injiserbare...Og jeg bruker
bare Cannabis nå.» John

«For fem uker siden fikk jeg en telefon fra en kvinne østover som har MSHun har sittet i rullestol
i 15 år.Hun har prøvd alt hun kan tenke på, inkludert den kontroversielle CCSVI-terapien uten å
se  noen  forbedring.Vi  fikk  henne  pekt  i  riktig  retning  og  hun  begynte  å  ta  oljen.Den  siste
telefonsamtalen hennes til meg gikk slik: «Hei Corrie.Jeg vil bare fortelle deg at rullestolen min
er i garasjen.» (Så jeg tror den er ødelagt, for det har bare gått 5 uker).«Jeg er oppe og går!Jeg
er trollbundet.Jeg har kvittet meg med Depends og jeg har akkurat kommet hjem fra en dag
med shopping.Corrie, jeg har ikke vært i stand til å handle på 3 år.» Da begynte hun å gråte og
sa: "Corrie, du har gitt livet mitt tilbake til meg." Corrie

Piller, sigaretter og avgiftning
"Bruk  Rick  Simpson  Oil  hvis  du  vil  slutte  å  røyke.Bare  sov  deg  gjennom  uttaket.Samme
protokoll og samme dosering som for enhver annen sykdom, bare følg instruksjonene på siden
vår.RSO som er riktig produsert og brukt fungerer også for alle andre typer substanstilsetninger,
for eksempel på heroin, kokain, alkohol, morfin, sterkt vanedannende og potente legemidler,
etc.JB"

"Jeg vil personlig takke deg og alle dyrkere, distributører og politiske embetsinnehavere for å ha
gitt  denne mirakeloljen  til  publikum.Jeg skal  gjøre  det  kort,  jeg  lider  av  fryktelige  spasmer,
kvalme og har vært en opiatmisbruker i veldig lang tid på grunn av disse og andre nydelige
symptomer.Jeg  bestemte  meg,  etter  en  brutal  kamp  med  helsen  min,  for  å  kjempe
tilbake.Pillene  hjalp  ikke  på  smertene  i  det  hele  tatt,  de  skulle  holde  meg  fra
abstinenser.Røykemedisin  var  OK,  men ingenting  kommer  i  nærheten av det  oljen  gjør  for
meg.Det er veldig vanskelig for meg å skrive dette uten å fylle opp med en slik takknemlighetat
jeg ikke kan se gjennom tårene.
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Jeg kjempet tilbake med å bli helt avgiftet av oljen!Jeg har måttet gjøre dette flere ganger før og
hver  gang  blir  det  verre,  men  denne  gangen  hadde  jeg  nesten  ikke  problemer  i  det  hele
tatt.Ingen kroppskramper, ingen kløende hud, ingen svette...ikke noe av det vanlige marerittet
med å bli kvitt opiater.Jeg synes oljen er et mirakel!Det har reddet livet mitt!

Siden  jeg  sluttet  med  opiater,  har  jeg  også  endret  kostholdet  mitt  til  stort  sett  helt
glutenfritt.Hvete er et problem, men noen andre korn er det ikke.Men en stor del av kostholdet
mitt  er oljepastiller.Med dem kan jeg takle, jeg kan fungere, tenke, gjøre alle tingene jeg vil
gjøre, med mye mer energi og årvåkenhet enn jeg ville ha hatt. Jeg røykte medisinen i stedet.

Jeg sa at jeg skulle holde det kort, sannheten er at jeg vurderer å skrive en bok til ros for denne
mirakeloljen og alt den har gjort for meg.Og derfor er det med dyp takknemlighet og kjærlighet
jeg takker Rick Simpson.Mahalo, Lois"

"Når jeg ser at jeg er allergisk mot opiater... (minst giftig???) tar jeg cannabisen, takk." Lyng

"Hvis du er på opiater spesielt, må du innse at det vil være "synergi", som i utgangspunktet
betyr 1+1=3, ved at oljen tatt med en opiat vil ha en større effekt på deg enn om du bare tok en
eller den andre, de forsterker hverandres effekter, så du trenger ikke så mye smertestillende
som du vanligvis ville.Snakk med legen din om å redusere mengden medisiner du tar, du kan
ikke bare gå cold turkey med de fleste piller uten å skade deg selv. Jim

«Min mann og jeg begynte på oljen i  begynnelsen av året.Han har lungeemboli  og har fått
diagnosen diabetes type 2.Vi spiser bare en pindråpe to ganger daglig, bare fordi det er alt vi
har for øyeblikket.Instruksjonene var forresten enkle å følge og fungerte utmerket.Hvis jeg kan
gjøre det, kan hvem som helst.Nafta kan kjøpes hos Home Hdw her i Canada og er merket som
luktfri malingtynner.Be om MSDS på den.

Jeg er fortsatt ikke sikker på om det hjelper mannen min eller ikke, kanskje fortsatt helbreder
effekten av de to CT-skanningene?Hos meg har det  gjort  en bemerkelsesverdig forskjell  på
veldig kort tid.Min laktoseintoleranse ble kurert (hvis jeg går av oljen vil den komme tilbake),
men den er definitivt borte akkurat nå.Det har også vært en markant endring i min allergi mot
lukt.Jeg  har  hatt  en  kronisk  bihulebetennelse  så  lenge  jeg  kan  huske,  antibiotika  gjorde
ingenting og jeg ga dem for mange år siden.Jeg er glad for å si at bihulene mine har ryddet opp
og jeg kan puste!Jeg er fortsatt påvirket av lukt, men ikke engang i nærheten av hva den var.

Takk Rick og JB for at du har gitt denne informasjonen ut til offentligheten, og takk til alle som
fortsetter å skrive og dele historiene sine.Jeg skulle ønske jeg kunne rope det fra hustakene,
men jeg ville nok blitt arrestert ;-)) Det er et sånt stigma rundt cannabis og folk (her rundt) vil
bare ikke høre på.Synd, jeg kjenner så mange at det kan hjelpe." Clemmie

"Lisa, jeg bør også fortelle deg at i mange av vitnesbyrdene og dokumentarfilmene jeg har sett,
begynte noen av disse menneskene å ta oljen for en bestemt sykdom, og endte opp med å få
fordeler og rydde opp i  andre sykdommer som de ikke engang var.  oppmerksom på før du
bruker oljen.

La oss for eksempel si at du tar oljen for diabetes, og deretter oppdager etter å ha brukt oljen at
kolesterolnivået  ble  normalisert,  hudutslett  eller  eksem  forsvinner,  og  hemoroidene  dine
plutselig forsvinner sammen med en merkelig klump du hadde eller bihulebetennelse forsvinner
plutselig.Jeg ser mye av det i min forskning.

Mange rapporterer også at de ofte går ned i vekt hvis de er overvektige, eller går tilbake til
normalvekt, ofte uten å prøve å ta en diett.Og hvis du juicer rå cannabis, er resultatene i vekt og
helse enda mer uttalte.

Jeg vet  at  Rick  Simpson også fremmer et  plantebasert  kosthold.Jeg ser  at  i  mange andre
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studier, bortsett fra bruk av medisinsk cannabis, har det å bytte til et plantebasert kosthold så
mange helsemessige fordeler, at ganske ofte har disse menneskene blitt engasjerte for livet og
ros og fremmet at overgang til plantebasert kosthold har reddet bokstavelig talt livet deres.»
Donna

«Hei Jindrich, beklager bryet, men Brad korrigerte meg i dag på én ting, som du kanskje vil ha
rett på.Diabetes blodsukkermålinger tok 7-10 dager å normalisere, ikke bare neste dag ...fortsatt
er det bemerkelsesverdig.Dette gir meg også muligheten til å videresende resten av e-posten
hans, som jeg tror du også vil legge ut på PT:

"Jeg har hatt 5 hudkreftformer på venstre arm, jeg vet at disse ble dannet som et resultat av å
støtte armen min i vinduskanten mens jeg dykket gjennom årene.Jeg har holdt dem dekket i
oljen 24/7, og alle bortsett fra den store er helt borte.Den store er knapt synlig, men jeg føler
fortsatt et litt hevet område, så jeg beholder oljen på den daglig.Jeg tror det vil være borte i
slutten av uken, siden det er så nært.Husk at jeg har hatt disse frosset av flere ganger tidligere,
og de kom alltid tilbake, denne gangen er jeg sikker på at de ikke vil gjøre det, i så fall vet jeg
nøyaktig hva jeg skal gjøre.Best til deg og Rick, Dale.»

-- Takk, Dale, det er hyggelig å vite at dere vet nøyaktig hva de skal gjøre.JB

"Jeg tok oljen for å slutte med smertestillende medisiner og sigaretter ...Og jeg er vellykket!Det
har gått over en måned uten noen av dem!» Randy

-- Gratulerer, Randy.Med bruken av oljen var det vel ikke så vanskelig til slutt?JB

«Noen mennesker er bare uvitende og redde.På grunn av Rick Simpson har jeg selv vært i
stand til å gå ned på smertestillende medisiner betraktelig, jeg mener jeg tok 60mg OxyContin 3
om morgenen og 3 ved sengetid og hadde tatt dem i over 8 år...Det sugde!

Nå siden jeg startet oljen tar jeg bare 1 om morgenen og 1 om kvelden!Snakk om et mirakel, det
er i alle fall slik jeg ser det!Legene sa til meg at jeg aldri ville kunne gå ned eller slutte å ta
dem.Boy gjorde "Rick Simpson" og jeg beviser at legene mine tar feil,

Jeg gjør det, og jeg føler meg bedre enn jeg gjorde med de forbannede giftpillene!Selv om jeg
tok en så høy dose av OxyContin, opplevde jeg fortsatt smerte, dag ut og dag inn, jeg sov ikke
og spiste ikke...I  dag er jeg smertefri,  sover normalt  og spiser mer!Og jeg stopper ikke min
søken etter å slippe disse pillene, jeg håper jeg vil være helt fri når jeg har vært på oljen i en
måned!Ønsk meg lykke til!" Nancy

«Hjelpe  folk  å  bli  kvitt  opiater,  av  alle  slag  og  raskt...med  RSO...pluss  sovemedisiner  og
andre.Uten uttak, ingen kramper.Utmerket.En fyr sa at det er som å sove og stå opp rent, ingen
trang til noe.De føles bra, som å takle en grizzlybjørn hver morgen jeg har hørt.De føler seg
unge  og  friske  igjen.Vi  trenger  et  "RSO  Detox  Center"  for  å  håndtere  alle  disse  Detox-
problemene.Fred alle sammen." Ron

"Hei  Jindrich,  oljen  reddet  definitivt  naboens  sprukket  testikkel.Han  hadde  blodig  urin  i
halvannen uke og uutholdelige smerter.Legen sa at han ikke kunne skrive ut  noe som ville
hjelpe mot den typen smerte og ga ham tre dager før de fjernet testikkelen hvis den ikke sluttet
å blø.RSO jobbet i løpet av timer for smertene og i løpet av 3-4 dager sluttet han å urinere blod
helt.Det har gått to uker nå og han har det bra.Jeg jobber fortsatt med at han skal lage en attest,
men han er litt redd for å gjøre det (ordene hans ... "De kommer og tar meg bort hvis jeg lager
en video") og han vet ikke mye om det sanne kraften til RSO, så han er litt skeptisk til at oljen
reddet manndommen hans, lol.Fra det jeg var vitne til gjorde oljen definitivt susen, men den er
ikke 100% dokumentert, alt jeg vet er at han var i ferd med å få den fjernet da jeg så ham først,
og  i  løpet  av  dager  var  han  bedre  etter  å  ha  spist  oljen,  brukt  den  lokalt,  og  som
ensuppositoriumnatthette, lol, men han vil ikke innrømme det.Jeg sier fortsatt til ham hver dag:
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"Dude, jeg reddet galene dine!" lol Uansett, jeg ville bare fortelle deg hvordan det gikk, og hvis
jeg kan få ham til å gi en attest, skal jeg gi deg beskjed.» Steve

"Vi  var  i  stand  til  å  avvenne  Cashy  av  metadon,  fentanyl,  Clonapin,  Versed,  Ativan  og
Oxycodone på mindre enn to uker med oljen!Uten tegn/symptomer på abstinenser.Det fungerer
fantastisk!" Kalli

"I  august  2012 begynte sønnen min "Pnut"  å oppleve anfall,  katapleksi,  overdreven sikling,
aspirering av væsker hver dag og en generell tretthet.Hans mentale evner avtok raskt rett foran
øynene våre.Bare året før hadde han spilt fotball, fotball og var speidergutt.Alt i alt var han en
normal liten gutt frem til august 2012.

Gå videre til mars 2013 og han ble endelig diagnostisert med Niemann Pick type C.NPC er en
terminal sykdom som i det mest grunnleggende er et lysosomalt lagringsproblem.Jeg ser på det
som  en  pågående  hjerneskade.Legene  ga  oss  alle  anfallsmedisiner  du  kan  tenke  deg,
clonazepam, tegretol, Dilantin, lamictal, keppra, Diastat gel for nødklynger osv. og INGENTING
fungerte.(Alt det så ut til å gjøre var å gjøre ting verre ved å gi oss et falskt håp.Hver gang det
ikke fungerte, økte legen dosen.Jeg klandrer dem ikke fordi det er alt de vet.) Han ville ligget på
sofaen, kanskje du ville fått et smil ut av ham, kanskje ikke.Han lå bare der og siklet.Han kunne
ikke bevege seg.Han hadde gått fra en veldig aktiv liten fyr til en zombie.Vi måtte skaffe ham
rullestol, epilepsitjenestehund, og han ble lagt på hospice.

I januar 2014 gikk en ekte fremmed som har blitt en ekte venn "Onkel S" inn og tilbød oss hjelp i
form av Rick Simpson Oil.Vi snakket på telefon i halvannen time, og han var så lidenskapelig
opptatt av plantemedisin og han trodde virkelig på hva Ricks olje har gjort gjennom sine egne
gjerninger for å hjelpe andre, at han følte seg tvunget til å hjelpe oss.Gjennom vennligheten er
hans hjerte fant han en måte for oss å få medisinen vi sårt trengte.

31. januar fikk sønnen vår ikke mindre enn 15 anfall mens han var våken, alle disse til og med
på Clonazepam og Diastat.Han hadde hatt noen dager bedre enn andre, noen dager var fylt
med anfall og frykt.Med mindre du er en forelder/kjære som har gått gjennom dette, vil du ikke
forstå det mørke stedet du føler du er i.

Han fikk sin første dose av Ricks olje 1. februar.Den dagen hadde han bare 3 anfall.Han satte
seg opp i sengen for første gang på måneder og sa en hel setning.Et lykketreff tenkte jeg for
meg selv.Men jeg var overlykkelig uansett.På dag 4 kalte han kona mi "mamma" for første gang
på måneder.Snakk om glede og tårer den dagen.Allerede dagen etter, dag 5, hadde han ingen
anfall  i  det  hele tatt.Fra dette  innlegget  har  vi  gått  58  dager  med kun 2 anfall,  og  de kan
tilskrives eksterne faktorer.

I  dag  snakker  sønnen  vår  mer,  han  er  aktiv,  han  kan  nevne  noen  av  presidentene  etter
ansiktene deres,  han kan sykle  på sin  egen spesialsykkel  alene.Det  som har  skjedd foran
øynene våre er intet mindre enn et mirakel.Jeg er ikke den mest religiøse mannen, men jeg tror
på Gud.Jeg tror virkelig at han sendte den "onkel S" til oss.Jeg tror at han viste Rick hvordan du
gjør dette, og han har veiledet deg JB i å få ordet ut.

For alt dette, for å hjelpe til med å bringe sønnen vår tilbake til meg, til oss.For å ha hentet min
kone tilbake fra den dypeste depresjonen, og for å hjelpe familien min.Rick Simpson, JB og
"Onkel S", jeg står alltid i gjelden din.Takk skal du ha!!!" Kevin

Avhengighet
"Jeg har nylig observert en dødssyk morfinavhengig kreftpasient som gikk AV morfin "COLD
TURKEY".Etter morfin ble hun sulten; var ikke lenger forstoppet; sov veldig godt og smertene
hennes  ble  kontrollert  langt  bedre.Hun  ble  også  sammenhengende  nok  en
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gang.FANTASTISK.Hvis  jeg  ikke  hadde  sett  denne  180  graders  endringen  selv,  hadde  jeg
ALDRI trodd det.Jeg har aldri før vært pro-marihuana, men denne personlige observasjonen
gjorde meg til en troende.» Janice

"En ting jeg har lagt merke til nå som jeg har tatt RSO i 3 måneder, er at det nesten ble kvitt
suget etter alkohol.Jeg pleide å ta en drink eller 2 hver kveld, men nå vil jeg sjelden ha en drink,
og når jeg gjør det, drikker jeg ikke så mye, jeg la også merke til at buksene mine har vært mye
løsere.Jeg har gått ned 10 kg.Det eneste jeg gjør mindre av er å drikke alkohol.

Jeg spiser fortsatt det samme og napper fortsatt i blandede nøtter, kjeks osv. om natten når jeg
har munchies og jeg kan til og med spise mer enn før Oljen.Ja Oljen kan gjøre deg sulten.

Så enten mangelen på alkohol eller oljen har fått meg til å gå ned 10 kg på 3 måneder.Og jeg
var egentlig ikke overvektig, 5'10" og omtrent 198lbs.Da jeg var yngre, veide jeg alltid 186 kg og
var i form.Nå er jeg nede på 187lb sist jeg sjekket.Uansett, oljen eller mangelen på alkohol førte
til at jeg gikk ned i vekt.Bare en glad bivirkning." Scott

"Opiater gjør meg forstoppet, kvalm, det er vanskelig å få riktig dose for effektiv lindring.De gjør
meg "woozy", gjør det utrygt å kjøre og videre og videre.Marihuana gjør ikke det.Nok sagt." Fred

"15 års opiatavhengighet kurert av oljen.Jeg ville ikke ha prøvd det hvis det ikke var for Rick.Så
jeg må si at jeg virkelig skylder ham livet mitt, så jeg er nå en av hans største støttespillere.Jeg
hadde alltid røykt, men det hjalp aldri på smertene jeg fikk av å ta p-piller.Jeg ville bare dø så
mange  ganger  fordi  jeg  ikke  lenger  hadde  ansvaret  for  livet  mitt.Jeg  kan  si  på  grunn  av
RSO.Jeg er IKKE på morfin, oxy, perc, vic eller suboxone...det fikk meg av alt!!!!!Og jeg er 40 og
føler meg 20 igjen.Leddgikten min jeg pleide å føle hver morgen er nå BORTE.Jeg har tatt oljen
internt 10 ganger og livet mitt har begynt igjen.Det finnes ikke ord for å uttrykke hvor takknemlig
jeg er.Hvis du går på piller, begynn med å ta oljen om natten med mindre du har en uke til å
sove, så ville jeg gått den veien.» Rebecca

"Cannabis fikk meg ut av Benzo's etter over 30 år med avhengighet for mer enn 15 år siden,
uten det, hvis jeg fortsatte som jeg var, hadde jeg vært død nå ..." Phil

«Jeg kjenner  noen som bruker  cannabis for  å hjelpe dem med å få dem ut  av suboxone.
Cannabis hjelper henne mye.Det hjelper på smertene sier hun.Men jeg tror den delen av delen
av pillene som er avhengighetsskapende for mange er den "øvre" delen ... der cannabis ikke er
mye av en "overdel" ... men etter min mening hvis du holder deg til det tidligere og du bygger en
toleranse vil følelsen av overdreven tretthet forsvinne.TOLERANSE er nøkkelen.» Erin

"Jeg slutter med all smertestillende medisin og er nå i stand til å fungere - jeg skulle ønske flere
kunne stole på naturens kraft!" Saksøke

"Jeg har en ryggmargsnerve som ble brukket i 2000, og i årevis aksepterte jeg ideen om at jeg
til slutt ville bli forkrøplet av den og ble sittende fast på Oxycontin i nesten et tiår, helt til jeg
bestemte meg for å prøve cannabis.Nå, når de sammenligner MR-undersøkelsene mine, lurer
legene på hvordan myelinet på nerven har begynt å leges og fjerne arrvev.I løpet av de siste to
årene har kroppsholdningen min begynt å bli bedre, og bevegelsesområdet mitt, i tillegg til å
redusere anfallene.» Ann

Q.Hva med metadon?Hjelper RSO å bli kvitt metadon?Det er absolutt det vanskeligste stoffet
noensinne å bli av.Jeg har prøvd flere ganger med flere forskjellige ting!Uttakene varer så lenge
at det er for forferdelig å håndtere så lenge!Selv Bradford Rehab i Alabama sa at det er det
vanskeligste å detoxe fra!Aaron

--  Aaron,  metadonavhengighet  er  en bit  av kaken for  oljen,  spesielt  når den produseres og
brukes i henhold til våre instruksjoner.Se for deg våre pasienter med stadium 4 kreft – de er
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vanligvis på en cocktail av det verste du kan forestille deg, og likevel kan de vanligvis slutte å ta
hva som helstde tok om en uke eller  to.Så igjen,  sammenlignet  med disse godsakene,  er
metadon et stykke kake for oljen.Jeg har fortalt avhengighetseksperter om det i årevis, de vil
ikke tro det og dukket aldri opp slik at jeg bare kunne vise dem det.JB

«Jeg brukte cannabis for min brors heroinavhengighet.Han ble drept på jobben, men vi så gode
resultater med cannabis frem til hans død.» Laura

--  RSO  som  brukes  på  riktig  måte  kan  brukes  til  å  slå  alle  stoffavhengigheter  kjent  for
mennesker.Det  tar  vanligvis  en  uke  eller  to  før  pasienten  slutter  å  ta  vanedannende
medisiner/piller, og vanligvis er det ingen signifikante abstinenssymptomer.Noe som er hyggelig,
nemlig for pasientene og de som passer på dem.JB

"Slik jeg ser på det burde alle piloter spise oljen når de har landet for dagen.På den måten vil de
få en god hvile og god søvn og de vil kunne jobbe godt igjen dagen etter.Dessuten, hvordan
skal de ellers forhindre seg fra strålingssykdom og alle dusinvis av helseproblemer piloter har?

Jeg er enig med THC-testing, det er en god måte å finne ut om personen er ansvarlig eller
uansvarlig  overfor  helsen  sin.Helse  først.For  meg spiller  de  som ikke  har  THC i  systemet
ganske enkelt spill med livene sine.Eller de lider av miljøforurensning, Fukushima og chemtrails
fornektelsessyndrom.Det som er bra å vite er at oljen også kan hjelpe med det.JB"

«Jeg er en heroinmisbruker i bedring.Jeg ser mennesker den ene dagen og døde den neste,
hver eneste uke på rådgivningssenteret mitt, ikke fra cannabis eller BHO eller marihuana, men
fra xanax og benzodiazipener som valium og andre reseptbelagte legemidler.Det  meste ble
kjøpt  ulovlig!Cannabis  i  hele  historien  har  aldri  skadet  eller  drept  noen.Når  politiske partier
fremfører  gateway-teorien og schizofreni-teorien.Det  du ikke forstår  er  at  de lyver  åpenlyst!
Cannabisrøykere som har schizofreni hadde schizofreni før de plukket opp en joint.Og mest
sannsynlig  brukte  den til  å  behandle  et  udiagnostisert  problem.Og gateway er  tull.DET ER
INGENTING I MARIJUANA, SOM GJER DEG TIL HVORDAN HARDERE DROKA!Den virkelige
"gatewayen" er ulovlige forhandlere som tilbyr et annet stoff ved å hevde: "Hvis du liker weed,
vil du elske dette" fordi de vet at weed ikke kommer til å få noen til å bruke hundrevis av dollar
hver eneste dag eller time.Men heroin eller kokain vil få deg til å banke på døren hans 7 ganger
om dagen.Det er på tide at vi vokser opp.Åpne øynene våre og innse at regjeringen trenger oss
mye mer enn vi trenger dem og deres løgner.» Che

"Jeg lærte for over 30 år siden at hvis jeg gikk ut og drakk og var redd for å få sengen til å
snurre (husk de) av for mye drikking, ville jeg ta en gryte rett før jeg skulle sove, og jeg tror
virkelig det hjalp meg fra å bli syk og eller gjøre bakrusen min ikke så ille som den ville ha vært
hvis jeg ikke hadde fått det slaget.» Scott

"THC passerer blod-hjerne-barrieren og korrigerer amygdala av avhengigheten av alkohol og
andre rusmidler  ...Dette resulterer  vanligvis  i  at  personen blir  svekket  av alkoholmisbruk og
opiater for å gjenvinne sin egen kognitive evne og stoppe sine misbruk på egenhånd.» Robert

"Jeg la merke til dette.Jeg drikker ikke i det hele tatt lenger.Eller har noe ønske om det." Brittney

"Veldig sant.Jeg opplevde dette.Jeg har ikke noe ønske om å drikke den giftige giften som har
ødelagt leveren min.Hele kulturen blir mer og mer bisarr jo lenger jeg holder meg unna den.Folk
som står rundt og strømmer giftig piss i halsen deres.Det er merkelig for meg.:) Men det er en
velsignelse å bruke urtene.Føles fantastisk, INGEN HANGOVERS!!!” Camuche

"Hvordan  vet  du  hvem eller  hvilke  dyr  som har  et  endocannabinoid  system?Og hva  betyr
endocannabinoid?" Trisha

«Alle dyr har et endocannabinoid system, med unntak av insekter.Cannabinoidreseptorer er i
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vår hud, hjerne, immunsystem, tarm, lever, ryggrad, ribbeina, hvite blodlegemer og benmarg
(stamceller)  etc.Uten  det  600  millioner  pluss  år  gamle  endocannabinoid-systemet  ville
"stamceller  virket  som  en  bil  uten  sjåfør."  Dr.  Guy,  administrerende  styreleder  i  GW
Pharmaceuticals,  London,  Storbritannia.Det  regulerer  hver  funksjon  i  kroppen  vår.Omega-
fettsyrer  (3,  6,  9)  lager  endocannabinoider  som  er  grunnen  til  at  de  er  viktige  for
oss.Cannabisolje  (RSO)  overlader  i  utgangspunktet  endocannabinoidsystemet,  og  det  er
grunnen til at det kan kurere eller behandle omtrent alle helseproblemer.» Rick

Livskvalitet
"Når du lærer at cannabisolje har hundrevis av medisinske egenskaper, vil  du bli  forelsket i
blomsten.Faktisk har jeg aldri møtt noen som trodde cannabisolje var så kraftig og ikke hadde
blitt forelsket ennå.» Peter

«Før oljen klarte jeg nesten ikke å komme meg ned de tre fremre trinnene, nå kan jeg kjøre 4-
timers sykkelturer.Det kommer bare til å bli bedre.» Peter

"Takk for denne informasjonen!Jeg behandlet mine egne panikkanfall fra PTSD med RSO og
fant de samme resultatene.Lyme's sykdom er også en annen som etterligner malaria på mange
måter som mange mennesker ikke er klar over at de har om noen gang bitt av en infisert flått.La
oss få disse innleggene sett av MILLIONER!!!La oss bruke denne Facebook til god bruk for en
gangs skyld!!!!” Linnea

«Broren min hadde en tann som var vond og vond.Så jeg sa gni litt olje på den og han sa det to
uker senere og det gjør fortsatt ikke vondt og ser ikke ut til å være infisert nå.Gå figur, RSO til
unnsetning igjen!!!!!” Steve

"Hei, vet ikke om du noen gang har hørt dette, men jeg oppdaget at oljen OGSÅ HELT opp eller
rettere sagt begynte å gro opp et stort hulrom jeg har på de to fortennene mine. Jeg fikk litt olje
på der ved et uhell og hulromshullet var FULLt av olje og jeg la merke til at hulrommet hadde
krympet noen dager senere og nå var halvparten så stort!Hadde noen noen gang sagt dette
før?RSO tannkrem høres ut som en VELDIG god idé!Hulrom er vanskelig å kurere, og jeg er
sikker på at alle heller vil helbrede dem og deretter få trukket tennene!Glad ulykke med oljen er
jeg glad for å si." Kim

«Hva GJØR IKKE Cannabis Oil?Dette er gode nyheter å høre om tennene.Shona Banda hadde
nekrose i munnen fra en infisert abscess der en død tann ble trukket.Hun hadde ikke penger til
å gå til lege eller tannlege for å avhjelpe nekrosen.I STEDET satte hun alltid RSO på den, og
hun  trengte  aldri  å  gå  til  tannlegen,  trengte  aldri  antibiotika  eller  betennelsesdempende
medisiner og trengte ikke å bruke noen spesielle produkter for å holde den ren.Det var alt takket
være Rick Simpson Oil at nekrosen stoppet og hun har nå rosa tannkjøtt igjen!

Jeg  har  også  lagt  merke  til  at  jeg  ikke  har  hatt  HULLER  siden  jeg  begynte  med
cannabisolje.Munnen min pleide å være så sur og fylt med hull at jeg syntes det var rart om jeg
ikke hadde forråtnelse/hull.Sean snakket om dette her om dagen også.

Jeg ELSKER å høre attester om oljen!HVA KAN DET IKKE FIKSE?Takk Jindřich Bayer for at du
delte denne personens vitnesbyrd om tannen deres, jeg liker det når folk deler sine erfaringer
med å behandle vanlige plager eller opprettholde homeostase.» LinZy

"Jeg ble kvitt pre-kreftpolypper ved å ta en dose hver dag." Donna

«Hvilken rolle kan cannabis spille i livssyklusen til en kvinne?Når mamma er glad, er alle glade,”
det er alt jeg vet.Og oljen kan gjøre en kvinne glad uansett hvilket stadium av syklusen hun er
i.JB"
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«Hvilke tilfeller var ikke oljen i stand til å hjelpe med?Er det et mønster i dem, eller er det mer
testingkreves for å forstå årsakene?» Danny

-- Oljen har problemer med å fikse det legene skrudde til først, det er det eneste mønsteret jeg
kan komme på.JB

«Kjæresten  min  er  svært  allergisk  mot  myggstikk,  og  i  går  kveld  hadde  hun  en  på
tinningen...den var enorm, uansett foreslo jeg å få et plaster og legge RSO som vi hadde laget
av cannabisblader på bittet.I morges da vi våknet var bumpen helt forsvunnet.»

--  Takk,  Jimmy.Jeg  er  sikker  på  at  denne  informasjonen  vil  hjelpe  mange
mennesker.Myggsesongen er her.Og oljen fungerer som en avvisende også, prøv den.Det er
alltid  bedre  å  forhindre  at  problemer  oppstår  selv  om  det  er  så  enkelt  å  fikse  dem  med
oljen.Oljen kan brukes lokalt på alt som klør, brenner eller gjør vondt.Jo før du påfører oljen, jo
raskere kan problemene forsvinne.Husk det.JB

«RSO har  fullstendig  stoppet  mine  grand  mal-anfall.Jeg  kommer  aldri  til  å  bruke  et  annet
menneskeskapt stoff jeg skulle ønske jeg hadde visst om før mannen min gikk bort.Han døde
av Hodgkins lymfom.Kanskje han fortsatt ville vært her.På den tiden ble vi fortalt at den hadde
en kureringsrate på 70 %.Han var borte på mindre enn to år.» Kelly

"En farmasøyt fortalte meg at dette var en haug med tull!!Jeg mistet faren min til kreft i mai, han
hadde to av de beste legene på Cleveland Clinic og Geauga Hospital!!Faren min var bare 62,
han var fortsatt en baby i boken min!!Bevis for meg at jeg har min fetter som far med kreft
nå.Fant nettopp ut etter å ha mistet faren min og disse svigerfamiliene mine.» Tammy

"Selvfølgelig vil en farmasøyt fortelle deg at det er tull fordi han er uten jobb hvis verden fant ut
at cannabisolje kurerte kreft." Moni

"Overrasket over din besluttsomhet JB.Hvis noen skulle "kreve" meg bevis, ville jeg fortalt dem
hvor de skulle gå, men det ville ikke vært Youtube!Men samtidig, hvis noen ikke har forsket på
dette selv og er hektet på mainstream media, vil de ikke vite fakta og kanskje vurdere dette
tullet, antar jeg.Soldat på JB og Rick!PSFortell farmasøyten din at hans "industri" er en haug
med tull!!" Gord

"Jeg  har  brukt  den  mot  smerter,  søvn,  kroniske  fordøyelsesproblemer,  kvalme,
angst/depresjon.Jeg  har  blitt  kvitt  smertestillende  midler,  muskelavslappende  midler,
kvalmestillende midler, sovemedisiner og beroligende midler.MMJ har reddet livet mitt.Jeg fikk
livet mitt tilbake på grunn av MMJ, til legens skrekk.» Nåde

"Når jeg tok oljen konsekvent,  hadde kjæresten min ingen migrene på 4 måneder,  de kom
tilbake da vi  ble  dårlige  og han kunne ikke ta så  mye olje  daglig,  men han gikk  fra  2-4  i
måneden til NULL alle b/c av RSO, på den tiden sluttet han også med Norco, Baclofen, prozac
for kronisk tretthet, han sluttet til og med skjoldbruskkjertelmedisinen selv om nivåene ikke har
korrigert seg ennå etter noen måneder, han gir ikke opp og siden han føler seg bra nok er jeg
det ikke oppmuntrer til levotyroksin, jeg er veldig nysgjerrig på om skjoldbruskkjertelen hans til
slutt  vil  normalisere seg med konsekvent  RSO-bruk,  vi  trenger  bare en konsistent  kilde for
materiale!Personlig  er  jeg  fri  for  smertestillende  og  muskelavslappende midler  ved å  bruke
RSO.» Whitney

"Jeg hater å høres hard ut,  hvis  de var  de to beste legene i  Cleveland,  hva gikk galt  da?
Tradisjonell  kreftbehandling  virker  IKKE!Chemo,  virker  IKKE,  stråling,  virker  IKKE...og
farmasøyten din, vel hva annet ville han si?Spør ham igjen når han lovlig utleverer RSO.Måtte
din far hvile i fred, kondolerer til deg og din familie.Ikke vent på et nytt dødsfall for å gjøre noen
kritiske undersøkelser...velsignelser." Laurie
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"Jeg ville ikke røyke det, men fy hvis jeg kunne bli kvitt den forferdelige migrenen som jeg har
hatt siden 1990, ville jeg prøve olje eller noe annet." Rebekka

-- Jo før du kommer på oljen, jo raskere blir du kvitt migrene, Rebekah.Det er så enkelt.JB

"Vel, jeg ga litt olje til en 63 år gammel mann med prostataproblemer.Oljen har hjulpet ham i
løpet av noen dager, han kunne gå og tisse uten problemer ...før oljen var det nødvendig å
legge et kateter hver dag, smertefull og forferdelig prosedyre.Fred." Jürgen

«Jeg er en skeptiker av natur,  men jeg er helt  SOLGT etter å ha sett  hva det har gjort  for
Jennifers  liv  på så kort  tid.Hun er  30 år.gammel,  men oppførte  seg som en deprimert  70-
åring.Legens eneste råd var operasjon som hun gjerne ville gjort for enhver form for lindring,
men har ingen helseforsikring.Hun hadde akseptert at hun bare måtte leve på denne måten.

Som hennes mor, knuste hjertet mitt av å se henne lide.Barna hennes led også fordi moren
deres ikke hadde toleranse,  enn si  energi  til  å  holde tritt  med dem.Min andre datter  er  en
autorisert massasjeterapeut og jobbet iherdig for å lindre noe av smerten hennes.Massasjene
hjalp, men bare i veldig kort tid.

Denne oljen har vært en gave!!Jenny smiler nå (det har vi ikke sett på veldig lenge)..Jeg spør
henne hvordan hun har det og hun sier: "Mamma, jeg kan ikke huske at jeg hadde det så bra."

Jeg planlegger å skaffe mer materiale så ofte jeg kan og lagre så mye denne oljen jeg kan (de
sier at den vil vare evig).Mannen min og jeg skal begynne å bruke den på kveldene etter at
dagens gjøremål er gjort slik at vi muligens kan forebygge mange plager på vår alder.JEG ER
SOLGT...TAKK RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

«En  nydiagnostisert  prostatapasient,  rundt  60,  en  jegertype.Jeg  ga  ham  et  gram  olje,  jeg
innrømmer det åpent.Han ringte i dag og sa at han vil ha mer olje.At han har det bra, ikke har
problemer med å ta oljen i det hele tatt, at han har det bedre osv.Han sa også at han følte
"håndgripelige resultater" fra dag 1.Jeg brøt ut av latter og glede da han sa det.Og jeg vil gjerne
gi ham noen flere - jeg liker slike historier mye.JB"

"Jeg har lært at prostataproblemene mine ganske enkelt forsvant etter 2 ukers oljeforbruk ...Jeg
lager  min  egen olje.Nå  er  jeg  sikker  på at  THC-nivået  må opp...Jeg har  flere  stammer.De
fungerer alle og jeg kombinerer dem.Urologen min var i sjokk og ærefrykt-humør da jeg så på
røntgen- og ultralydtestresultatene...Jeg oppfordrer alle til å kjøpe et voksetelt, lage din egen
plante, den vil ha en del av din personlighet i seg...Du vil få en sjanse til å møte deg selv etter
hvert...Og helbrede feilfritt.Og ikke fra shake og slikt.Bare BUDS.Sørg for at de høstes riktig og
til rett tid...Denne oljen er rett og slett en himmelsk kur.Faktisk...Jeg vet det nå." Gagi

«Jeg har lidd av migrene siden jeg var 16 år.Jeg er nå 56 år gammel.Den eneste behandlingen
som fungerer for meg og min klasemigrene er medisinen.Jeg tar 1/4 riskornstørrelse per natt før
jeg legger meg.Medisinen eliminerer bokstavelig talt all klynge og ikke-klynge migrene.Når jeg
går tom kommer migrene tilbake.Jeg har prøvd alle migrenemedisiner der ute, og ingen av dem
virker så godt som medisinen.Jeg trenger ikke å lide med kodeinhjerne eller noen bivirkninger
overhodet.Dette har vært en god sende for meg.»

"Fra  starten  av  migrene,  kurert  30-45  minutter  etter  at  jeg  tok  litt  olje.Ingen  smerte.Ingen
kvalme/oppkast.Ingen lys-/lydfølsomhet.Borte!RSO er veien å gå.En kjærlighet." Allen

"Det hjelper min lupus, fibromylagi, migrene, angst.Jeg kunne ikke leve uten den.Jeg følte meg
verre på alle pillene.Denne medisinen redder meg daglig.» Jessyca

"Det fjerner også lupus i huden min!Legene mine fortalte meg det aldri, de tilbød bare resept på
steroider.Men det roet støtene og de forsvant uten noen skadeeffekter." Holly
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"Jeg bruker  oljen  i  en  kokosoljebase på bunnen av  hodeskallen,  tinningene og pannen for
migrene ...fungerer i løpet av sekunder." Shirley

«Jeg  har  faktisk  schizofreni,  og  jeg  bruker  medisinsk  cannabis  for  bivirkninger  relatert  til
tilstanden min, som angst og søvnløshet.Medisinen virker, helt siden jeg begynte å medisinere
oftere  har  jeg  fått  sove,  noe jeg  ikke klarte  før.Mange av symptomene mine vises  når  jeg
mangler søvn.Aldri har jeg opplevd stemmer mens jeg brukte cannabis, jeg føler at det faktisk
beskytter meg mot dem...» Jose

-- Jeg er enig, Jose, søvnmangel er årsaken til mange psykiske tilstander.Helt logisk, når man
ikke  har  fått  nok  søvn,  føler  man  seg  ikke  så  bra  som  han/hun  ville  gjort  etter  ti  timers
forfriskende søvn etter å ha spist oljen.JB

«Jeg behandler  Lyme med cannabisolje.Hovedsakelig  Bartonella  akkurat  nå.Jeg kunne ikke
sove uten den, kunne ikke spise uten den, og svette konstant uten den.Jeg er sikker på mange
andre ubehagelige ting, men jeg vil ikke gå av det for å finne ut!Og for å legge til, jeg herxet den
første uken eller så, men så gikk det jevnt derfra!!! Maggie

“RSO OG ALLERGI MOT HONNING.Jeg dro for å se en venn av meg.Hun er forkjølet i halsen
og kom akkurat tilbake fra legen med en haug med antibiotika.Så jeg ga henne en dråpe olje i
går, hun gned litt på halsen og halsen og la seg.Hun snakker vanligvis mye, noen ganger lurer
jeg på om hun puster i det hele tatt når hun begynner å snakke, denne gangen var hun den
roligste jeg noen gang har sett henne.

Om morgenen laget jeg litt te til henne og ba henne ta den hvite koppen fordi jeg puttet honning
i den andre.Hun er allergisk mot honning, en dråpe av det kan forårsake en massiv allergisk
reaksjon som vil kreve øyeblikkelig legehjelp.En halvtime senere sjekket jeg hvordan hun hadde
det på rommet sitt og så riktignok den hvite koppen på kjøkkenvasken og den andre med tre
skjeer honning i ved sengen hennes.Heldigvis kjente hun ikke noe galt med kroppen, ingen riper
i halsen (som vanligvis er tegn på utbruddet av den allergiske reaksjonen).Så jeg ga henne en
ny stor dråpe olje.Hun er fortsatt i sengen, ser på film, gliser fornøyd og sier at dette er den
beste «syke tiden» i livet hennes.

For meg er det bare en bekreftelse på hvor effektiv riktig produsert RSO er på allergier av alle
slag.Og jeg er også glad for at jeg kan sitte her og poste dette i stedet for å sitte et sted på et
sykehus og lure på om hun kommer til å overleve koppen te med honning eller ikke.JB"

"Sorterte ut abscessen min på tannen min på 2 dager, borte!!" Susanna

«Jeg blir  sint  bare av å lese disse sannhetene fordi jeg vet at de er sannheter.Jeg lider av
bipolar kombinert med angst og alvorlig kvalme, og selv om jeg har et medisinsk kort gjennom
staten.Jeg  kan  ikke  røyke  fordi  de  fleste  jobber  med  narkotikatester  og  gjør  tilfeldig  i
dag.Cannabis slapper av tankene mine og lar meg føle at jeg faktisk kan puste igjen.

Jeg forakter myndighetene absolutt for alt de har eller prøver å ta fra oss og uten å medisinere
meg selv ordentlig på grunn av dette sinnet og angsten.Jeg frykter for min mentale tilstand.Jeg
er i en fullstendig binding og bare jeg vil lide av dette, ikke regjeringen.»

-- Jeg forstår denne følelsen veldig godt, Amanda.Hamp bør reguleres omtrent like mye som
te.JB

«Det fikk meg til å føle meg bedre og sove bedre enn jeg noen gang har hatt i livet mitt.Jeg har
en sjelden form for epilepsi, fibromyalgi, degenerativ platesykdom fase 2 i korsryggen og en
haug med fordøyelsesproblemer.Når jeg har råd til å være på det permanent, håper jeg å slippe
alle medisinene mine som bare reduserer de nåværende symptomene mine.» Engel

"Faren min døde, da han kunne ha blitt kurert, hjertet mitt har vært knust i nesten 2 år, skulle
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ønske jeg hadde visst om dette." Ann

"Samme, men var min mor.Vet hvordan du har det." Robert

"Fra en person som ble reddet av denne oljen mens jeg gikk gjennom kreft, må folk våkne opp!!
Jeg gikk på 52 piller om dagen!Gjør behandlinger som nesten drepte meg!En venn av meg fikk
litt olje og brakte den til meg!Jeg var 100% imot det!!Jeg trodde det ikke var mulig og jeg vil bli
kastet i fengsel!!Han forlot den med instruksjoner til Google Rick Simpson.

Det gikk et par dager, jeg hadde totalt vondt, og jeg prøvde å ikke tenke på bivirkningene disse
behandlingene forårsaket jeg fikk på lap top!!Det neste jeg vet var 11 timer senere!!!Wow!!Jeg
stoppet  behandlingen  sakte  tok  mindre  og  mindre  medisiner  for  å  få  nesten  alle  disse
medisinene og jeg startet oljen!!Jammen, jeg hadde ikke følt meg så bra på et år!Jeg ringte
vennen min og han slet, men klarte å skaffe meg mer olje!Jeg er et levende bevis på at dette
fungerer!!Ville fortsatt vært på det hvis jeg kunne vært det, men det er en økonomisk ting!Oh, og
jeg har fortsatt kreft, men ikke så ille og har ikke gjort noen skanninger ingenting bare live!Jeg
har BRCA-genet, så jeg vil alltid ha kreft, men på grunn av denne oljen er jeg i live!Takk skal du
ha." Celiia

«Ray Peats  avhandling  som han helt  kom frem til  etter  mange års forskning er  at  sukker,
stivelse,  saltinntak bør  være relativt  høyt  for  magesyreformål,  protein bør  være høyt  men i
forholdet noe sånt som 4:1 ift. karbohydrater, umettet fett er ikke nødvendig og skader dessuten
mitokondriene,  koffein stopper den cellulære stresssyklusen av kannibaliserer proteiner eller
fett, og bruken av aromatase for å gjøre det umettede fettet om til østrogen.Progesteron er det
viktigste  beskyttende  hormonet  for  riktig  cellulær  metabolisme  og  vitamin  E  kan  forhindre
oksidasjon av umettet fett som allerede finnes i kroppen.Ray Peat og Rick Simpsons arbeid
sammen ville absolutt ødelegge den største ponzi-planen for elendighet som er utviklet i kjent
historie.» Andrew

"Hjelper  IBS og fungerer  som et  naturlig  krampestillende middel  for  tykktarmssmertene  jeg
har.Bedre enn pillene legen ønsket å gi meg, står det på reseptetiketten at dette stoffet, med
bruk, over tid, kan forhindre den naturlige fordøyelsen og jeg kan være avhengig av det for
fordøyelsen?Avhengig av det?Men legen har bestemt at fordelene oppveier risikoen?hm!?Nei
takk!" Marie

"Her er bruken og suksessen jeg personlig har hatt ved å bruke bare 1,5 risstørrelser per dag -
ingenting i nærheten av et gram som er nødvendig for kreftkur.

1 - senket blodtrykket fra 189/99 til 145/84, noe som er kjempebra.

2 - kurert infeksjon i en 3. grads forbrenning brukt lokalt på kun 2 bruk!

3 - tok 3 dager å få en hoven lymfeknute til å gå tilbake til det normale etter at den var hoven i
over en måned

4 - hjelper enormt på hunden min som er 14 og har nesekreft, jeg sprayer en mikrotåke av rso
og olivenolje inn i nesen hennes - hjelper henne også med energi, loppekontroll og leddgikt

5 - Jeg har ikke begynt å gå ned for mye, men kanskje 4-5 kg over en måned uten endringer,
men jeg håper det vil ta seg opp

6 - ikke lenger bruk av søvnhjelp, fall dypt inn i dvalen med letthet

7 - hjalp til med å kurere en nerve i klem med hvile, men berørte smerten der ingen annen
medisin  kunne.
Elsker denne oljen...virkelig en livredder." Overlevelse

"Rick Simpson har forandret livet mitt for alltid.Alt jeg trodde jeg visste om cannabis var løgn.Jeg
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har vært på RSO siden oktober 2012, og jeg har ikke følt meg bedre i livet mitt.Forbrenningen
min harnormalisert.Jeg har  spylt  høyt  blodtrykk piller.Magen min fungerer  normalt  for  første
gang siden videregående.Alt takket være Rick Simpson.Jeg har gått ned 30 kg uten å prøve og
kunne ikke ta den på meg igjen hvis jeg prøvde.Jeg spiser 1-2 gram per dag oralt.Jeg kjøper
olje og deler den ut gratis til syke mennesker på Rick Simpson-måten og vil fortsette å gjøre det
til ære for min avdøde far Solomon Marsden.RSO er ekte medisin, og enhver doktor som ikke
anerkjenner det bør gå tilbake til skolen.» Wilhelm

"Fjernet meg fra alle medisiner for bipolar angst og søvnproblemer!!! Dosen er viktig og det tar
litt tid å prøve å få den riktige!!" Kara

"Jeg ble tvunget  til  å ta legemidler  som forårsaker Parkinsons - men min virkelige gudgitte
medisin har hjulpet meg med å overvinne de drepende effektene av diabetes.RSO er garantert
en kur.Takk Rick!" David

"Jeg har Parkinsons ... og har gått gjennom stadium 4 kolorektal kreft.HERDET DET med Rick
Simpson-oljen.Totalkostnad  under  2000,00.En  typisk  kreftpasient  vil  gi  det  medisinske
etablissementet nærmere 200 000,00.Det er en grunn til at de ikke vil at dette skal komme ut,
og det er grunnen til at sykehuset eies og drives av farmasøytiske selskaper.CANNABISOLJE
FUNGERER!!!Legene mine nektet en gang å snakke om det fordi de er redde for farmasøytiske
selskaper! Lee

"Ja.Det hjelper mot Parkinsons.Det er en video av en mann som bruker den, og du kan se
endringen til det bedre.Min olde tante har Parkinsons og hun ble nettopp diagnostisert med en
hjernesvulst.Hun flytter fra Ohio til Pennsylvania for å bo hos besteforeldrene mine, og vi får
henne i gang med oljen ASAP.» Darlene

Søvn, søvnløshet
"Å ja, søvnløshet. Hadde det ille, jeg sover som en stein nå.» Laura

"Jeg får den mest fantastiske søvnen.Jeg har brukt RSO i omtrent to uker nå, og tellingene
mine er bra, jeg føler meg frisk og søvnen er fantastisk.Kjæledyrsskanning om 3 uker for å
sjekke størrelsen på de mange svulstene...Jeg har selvtillit.» Laura

"Aaryn: Jeg tror jeg spiste en litt for stor bit...men det er ikke en dårlig ting!Det er kanskje bare
på tide å legge seg.

-- Hvordan var søvnen, Aaryn?JB

Aaryn:  Flott!Jeg  hviler  fortsatt!Jeg  finner  ut  at  det  hjelper  på  depresjonen  og  angsten  min
allerede.Oljen får meg til å le, lol.

Jeg hadde en annen pasient  her som jeg viste hvordan man lager  oljen,  og han har også
angst.Han lo også.Det var flott.

Jeg  spiser  en  mengde ris  4  ganger  daglig  de  siste  2  dagene,  og  jeg  har  måttet  inhalere
medisinen sjeldnere, og jeg har minimalt med smerter.»

-- Det er slik behandling av alvorlig sykdom skal se ut, ikke sant?Pasienten sover, våkner uthvilt,
ler  mye  av  seg  selv  og  dumheten  i  hele  situasjonen,  opplever  ikke  stress,  angst  eller
bivirkninger av kjemiske medisiner osv.Jeg personlig ville absolutt likt dette veldig godt.JB

"Jeg bruker hampolie under flere tilstander, og jeg har aldri sovet så godt eller  følt  meg så
bra....Takk Rick Simpson & JB for at du fikk beskjeden om at denne planten gjør underverker for
alt du kan tenke deg!!Bare GJØR det folkens og se selv!!Det er den eneste måten du vilbli en
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sann troende, stol på meg!!"Val

--  Takk,  Val.Det  er sant  at ingenting slår  personlig erfaring med hva oljen kan gjøre.Når du
prøver det, for eksempel på et brannsår eller et myggstikk og kløen og smerten forsvinner i
løpet  av  sekunder,  kan  alle  fortelle  deg  hva  de  vil,  men  oljen  vil  fortsatt  være  den  beste
medisinen som finnes.Og du vil gjerne ha en bøtte med det hjemme, i tilfelle noe skulle skje.

Du trenger ikke å stole på et ord vi sier, bare lag oljen, finn noen med brannskader, hudkreft,
diabetisk sår, og påfør den lokalt og se hva som skjer.Husk så at det samme vil skje inne i
kroppen din når du får i deg oljen, og det er omtrent alt du trenger å vite, egentlig.JB

For de som tror at det ikke er forsket på medisinsk cannabis.Det er mer enn nok informasjon der
ute til å gjøre cannabis lovlig i dag, det er rett og slett en løgn at det ikke har noen medisinsk
verdi og at dets virkninger ikke er vitenskapelig bevist.Cannabis brukes ikke i medisin fordi det
er ineffektivt, hovedproblemet er at det er så effektivt (og billig).JB

«Jeg er i en debatt for øyeblikket om cannabis kan eller kan forårsake psykose/schizofreni.Fordi
de, siterer, "kjenner for mange voksne som har røykt mye pot og nå har forskjellige psykiske
problemer." Hva ville du sagt til en som sa det til deg?Debatten ble utløst av at jeg klikket på
like-knappen  på  et  tegneseriebilde  av  foreldre  som  fortalte  barnet  sitt  om  fordelene  med
cannabis!!»

-- Kathy, jeg ville bedt dem lese Ricks bok.Oljen kurerer psykose/schizofreni når den spises, og
når den kurerer, forårsaker den ganske logisk ikke det.Alt man trenger å gjøre er å finne den
eller de riktige stammene og olje eller oljer eller deres kombinasjoner for denne tilstanden.Det er
alt som skal til, egentlig.JB

«Jo  mer  beroligende,  jo  bedre.Jeg  bruker  den  om  kvelden  før  jeg  legger  meg,  og  den
fungerer.Nå sover jeg 8 timer rett ut.Hvile har vært det aller beste for meg.Styrken på 80 % og
oppover tar litt tid før du blir vant til den, men du kommer dit.Start med 0,01 ml som anvist og
jobb deg opp derfra.Jeg prøvde en 0,025 for å starte...neste gang tok jeg bare 0,01 ml.0,025 ml
la meg på sofaen i 10 timer.Vær forsiktig, men husk å ta det.Som jeg sa Natten er den rette
tiden for meg.Kan fungere på dagtid og HVILE om natten." John

«Jeg har MS og lider konstant av smerte, overalt, inkludert ekstremt dårlig hodepine.Jeg får
skjelvingene bena gir ut så videre og så videre.Jeg kan fortsatt ikke finne noe som kan hjelpe
mot smertene.Jeg vil  ikke la dem sette meg på noe sterkt fordi  jeg ikke vil  bli  avhengig av
narkotika.Så jeg lider!!Kanskje jeg skal prøve dette, jeg glemte hvordan søvn er, konstant oppe."
Donna

-- Donna, prøv oljen, den lar deg garantert sove.JB

«Jeg  bruker  hampolie  for  flere  tilstander,  og  jeg  har  aldri  sovet  så  godt  eller  følt  meg  så
bra....takk Rick Simpson & JB for at du fikk beskjeden om at denne planten gjør underverker for
alt du kan tenke deg!!Bare GJØR det folkens og se selv!!Det er den eneste måten du kan bli en
sann troende på, stol på meg!!» Val

«Jeg gir oljen til forloveden min, og han har ikke tatt mye, og det gjør ham så sliten.Han sover
mesteparten av dagen.Jeg skal ta ham av det for en dag eller to bare for å se hvilke endringer
det gjør...så kanskje gi ham litt som 1/2 riskorn (det var i hvert fall det vi har lest), kanskje vi brøt
det opp for raskt for ham.» Glioblastom Fighter

--  Jason,  søvnfølelsen  er  ok,  og  du  vil  at  pasienten  skal  sove  så  mye  som  mulig.Den
beroligende effekten vil avta i løpet av noen uker, men det er ikke noe uønsket, tvert imot.Beste
ønsker, JB

Spørsmål: Å lage noen i dag til en mann som de hvite frakkene har sagt har to uker igjen å leve,
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og det er ikke noe mer de kan gjøre for ham.Jeg håper å ha gode nyheter for alle snart.Prøver
også å få ham til å slutte å røyke og endre kostholdet med mer for å gi immunsystemet en
kampsjanse.Takk Rick og JB for deres kunnskap og for å gi oss en ekte kur.

A: Dave, la ham røyke, det spiller ingen rolle om han spiser oljen.Dessuten skal han sove mye,
så han kommer ikke til å røyke så mye uansett.Når det gjelder å endre kostholdet nå, vel, han
burde endre det rimelig, men ikke drastisk, la ham spise det han føler for.Ikke nødvendigvis en
pølse, men noe rimelig.Øk kroppens pH, la ham spise frø fra to epler hver dag.Det viktigste er å
få i seg så mye olje som mulig så raskt som mulig.Det er fortsatt en sjanse.Kombiner å spise
olje, stikkpiller, fordamping og lokal bruk for best resultat.Selv om han ikke klarer det, vil han
leve en maksimal livskvalitet til slutten, og det er også veldig viktig.Jeg er sikker på at det vil ta
mer enn to uker, men vi får se.Legene har ikke alltid rett med sine spådommer når oljen spiller
inn.Beste ønsker, JB

«Jeg sover veldig godt og lenger enn vanlig.Når jeg først er oppe føler jeg meg veldig uthvilt,
ikke sur som når jeg røyker.» Terry

«Jeg sover godt og drømmer, men jeg våkner groggy.Det tar timer å komme på og så varer det
lenge, lenge.Jeg bruker den hver kveld.Det tar bort leddgiktsmertene mine og lar meg sove."
Katherine

«Jeg har kreft og søvnapné.Ikke bare får jeg fantastisk søvn, jeg våkner ikke av hetetokter.Det
er en velsignelse." Stephanie

"Det føles som å være lykkelig død!" Mal

«Mitt  sinn uten det  er  som en trafikkork i  New York.Med det  -  det  letter  den inn i  en Zen-
hagetilstand mens den fortsatt fungerer på et normalt nivå." Andris

«Jeg har hatt en søvnforstyrrelse i 20 år, RSO-olje har hjulpet meg med å sove for første gang,
og jeg er smertefri når jeg våkner!Jippi!" Bonnie

"Jeg har en diskusprolaps som presser på isjiasnerven min og får sterke smerter til å skyte fra
korsryggen nedover venstre ben til tærne.Jeg tok 3 ibuprofen hver fjerde time bare så jeg kunne
komme meg ut av sengen og kunne gå.Jeg begynte å ta oljen for nesten to uker siden for
smertene og betennelsen.Jeg trenger nå ikke ibuprofen, jeg sover bedre enn jeg noen gang har
gjort, kollegene mine har kommentert mitt bedre humør og generelle lykke.JEG FØLER MEG
BRA!" Jennifer

"Har gitt min 14 år gamle Pit oljen i 4 uker nå for kreft.Noen ganger blir hun litt "twitchy" og full
når jeg gir henne for mye, men når hektiskheten gir seg, sover hun som en valp.Hun nektet å ta
veterinærmedisiner,  så vi  fikk litt  olje  i  stedet.Fortsatt  tidlig,  men jeg registrerer fremgangen
hennes.Det tok omtrent en uke før hun ble vant til oljen og utviklet appetitt igjen.Jeg er sjalu,
siden vi på dette stadiet bare har råd til oljen for hennes Elsker alles vakre historier!»

"Jeg har sosial fobi (bedre betegnet som sosial angstlidelse), depresjon og søvnløshet.Har aldri
tatt oljen, for jeg finner den ikke her hvor jeg bor, kan heller ikke dyrke og utvinne den selv...men
jeg røykte omtrent ti ganger, det jeg følte var at etter den første gangen kunne jeg nå sove når
jeg følte meg trøtt, jeg hadde "hele livet-ingen-depressiv-måneden", aldri følt meg så glad (ingen
depresjon) og med all den vitaliteten til og med å ta de mest potente medisinene (som fører
meg til  andre helseproblemer)  for  det,  reduserte også min sosiale angst  (fobi)  mye,  og jeg
trengte ikke å være "høy" for å føle at hvis Jeg hadde røykt 1 eller til og med 2 dager før og
måtte gå ut  og snakke med andre  mennesker,  bo på et  offentlig  sted (hva denne lidelsen
umuliggjør), NÅ KUNNE JEG GJØRE DET, følte meg i live igjen som en "normal person", ingen
medisin  gjorde  det.Problemet  er,  på  grunn  av  lover,  urtens  forrang,  pluss  sosial
forhåndsforståelse og uvitenhet om planten, jegkan ikke engang røyke det lenger, vil ikke bli
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"høy",  vil  bare  leve  igjen  uten  de  livsbegrensende  problemene.Det  er  mange  anonyme
mennesker som lever som meg med en slags fobi og andre lidelser, og jeg tror oljen kan være
løsningen.» Pablo

"Du kan spørre Rick og eller JB, vi har funnet ut at å bruke et produkt som er 20-30% sativa er
en av de beste kombinasjonene for angstrelaterte problemer." Brewster

-- Vi liker å jobbe med indica-dominerende sativa-krysser med 20 % THC eller mer, akkurat av
disse grunnene.Effekten av de beste oljene er ekstremt potente og beroligende, men likevel
euforiske og enda bedre afrodisiakum.Når du gir en pasient en medisin med slike effekter, kan
du være nesten sikker på at de vil like å ta den.Hvem ville ikke det?Du sover godt, du våkner
godt uthvilt, euforisk og full av lyst til å gjøre noen glade.Hvem vil ikke like det?JB

«Gratulerer, det er så gode nyheter!Det er veldig effektivt til mange ting...Onkelen min hadde en
svulst i lungen på størrelse med en grapefrukt.De ga ham 6 måneder å leve...Han gned det
hovedsakelig  på  brystet  og  ryggen  fordi  når  han  spiste  det,  fikk  det  ham  til  å  sove  for
mye...lol.Denne behandlingen krympet den til størrelsen på en valnøtt ... var nesten borte ...og
det hadde gått et og et halvt år...legen ble overrasket, men bestilte likevel cellegift...Samme natt
fikk onkelen min et hjerteinfarkt ... han endte opp med å få flere hjerteinfarkt og døde av dem,
ikke kreften ... kjemoterapi er altfor hardt ...Hold deg til de naturlige medisinene, så går det bra!»
Doug

«INDICA er beroligende på en god måte!Hvis du drikker mye rent fluorfritt vann (jeg legger til
skvis sitron) på grunn av uttørking av øyne og svelg under søvn.Det tok meg to måneder med
maks dosering før jeg endelig fikk det riktig, så jeg sover hele natten og våkner uthvilt!Ikke mer
sykdom!Jeg er en glad troende som lager min egen!» Linnea

«Sedativ som i å legge rumpa til  å sove beroligende.Ingen smerter,  ingen smerter,  bare en
hyggelig tur til helsen." John

«Jeg setter pris på å lære om RSO hver dag og hva den har gjort for mennesker/dyr.Hvis denne
oljen gjør det de sier, må den ropes fra det høyeste fjellet - ikke stilles ned.Jeg har ikke hatt
personlig erfaring med det, men ville sikkert gjort det hvis jeg eller noen jeg brydde meg om fant
ut  at  vi  trengte  det.
I mellomtiden leser jeg så mange innlegg jeg kan.Jeg har ennå ikke lest et innlegg som sier:
"Takk Rick Simpson - jeg ble helt steinet, det var kult, dude." Debbie

-- Takk for støtten, Debbie, jeg er sikker på at du snart vil skrive et innlegg som vil si akkurat
det.Følelsen i kroppen når man inntar riktig dose av riktig RSO for dem kan bare beskrives som
"veldig  kul."  Eller  ekstremt  kult.Eller  kanskje  utrolig  kult.Det  er  en  av  de  mest  behagelige
følelsene man kan oppleve, det er veldig naturlig, beroligende og beroligende.

Som vi  sier,  har  de  beste  oljene  en veldig  beroligende,  men likevel  euforisk  effekt  når  de
inntas.Så du sover godt og så våkner du og fniser som et barn.Og når du sover godt og våkner
og fniser, er det mer sannsynlig at du føler deg vel og uthvilt enn når du ikke sover godt og ikke
våkner  og fniser.Og når  du føler  deg vel  og uthvilt,  vil  kroppen din  logisk  helbrede og yte
bedre.Ingen rakettvitenskap, som alltid med cannabismedisin.JB

"Sover??Har vært en uke på oljen og sov det meste.Jeg har lest at Rick sier at det er slik
kroppen helbreder, så er dette normalt?Beviser det at oljen jeg bruker er bra?» Sharon

"Ingen problemer i det hele tatt... :) Jeg får faktisk en ganske god søvn av det.Jeg la den i et tynt
toalettpapir og rullet den i en ball og satte den som en pille, eller rullet den i brød.Så sa noen at
tp var farlig, så jeg ville vite hva alle andre gjorde.;) Takk folkens.@jb jeg er opp til gram ingen
problemer i det hele tatt, bortsett fra gooooood søvn og litt treg mo når jeg våkner." Christina

- 155 -



«Som  militærveteran  med  PTSD,  søvnforstyrrelser,  smerter  i  korsryggen  (på  grunn  av  en
fallskjermulykke), angst og nyresykdom, er RSO en av de eneste metodene/formene jeg kan ta
cannabis.Endelig sover jeg om natten, har gått ned 20+ kilo på grunn av kvalitetssøvn, og fra i
går har mine halvårlige nyreprøver blitt bedre.Laboratoriene mine har blitt så mye bedre, jeg må
nå redusere medisindosen fordi blodtrykket er for lavt.Alle positive tegn på hvor godt det å ta
RSO om natten forbedrer livskvaliteten min.» Corwin

«Broren  min  lider  av  alvorlige  sinneproblemer  og  har  blitt  diagnostisert  med  borderline
personlighetsforstyrrelse.Han kan knipse for en krone, blir sagt gjennom en daglig diett med
cannabisblomster så vel som ekstrakter, ved å gjøre det er han i stand til å balansere humøret
og leve et normalt lykkelig liv og fri fra alt annet enn en og annen episode, ingen perfekt, men
jeg kan personlig si at uten cannabis ville broren min trolig vært et helt annet sted.

...Jeg tror at personer som lider av paranoia på grunn av cannabisforbruk, lider av det på grunn
av  deres  manglende  evne  til  å  takle  dens  naturlige  tankeåpningsevner  og  en  følelse  av
bevissthet om underbevisstheten din.Jeg føler at mye av paranoiaen knyttet til cannabisbruk er
strengt  tatt  placebo  og  stammer  fra  den  tidlige  cannabisforbudstiden  Reefer  Madness-
propaganda.» Corey

"Blandet...Det hjelper noen, men andre så det ut til å gjøre det verre.Det hjelper garantert på
angsten min!Jeg hadde en veldig stressende jobb som førte til rykninger i musklene mine...Det
hele gikk bort  etter å ha tatt  olje.Det  avslappet meg nok til  å innse at jeg ikke trengte den
drittjobben lenger, og jeg sluttet.» Lyng

"Jeg er bi-polar, og når jeg tar litt RSO-olje, vel for å si det enkelt føles det som om jeg ikke
lenger er bi-polar, det er en god følelse." Josef

«Jeg er en veteran med PTSD og angst.Jeg trenger ikke lenger å ta xanax for å kontrollere
angrep.Jeg tar fortsatt en ssri som demper den, men hvis jeg kjenner at det kommer noe på litt
olje, dra av et rør eller vape og jeg er bra.» JR

"Ja,  det  gjør  mye  som  en  stemningsstabilisator  for  PTSD  og  lett  manisk  oppførsel  og
panikklidelse hvis det tas riktig." Jennifer

«Ja, veldig veldig.Med både Fabrys sykdom og nevrofibromatose er det mye nerveskader som
også forårsaker angst.Jeg har et helt annet syn på livet.Marihuana har snudd livet mitt og har
vist meg hvor vakkert det er å være i live.» James

«Jeg har aldri vært bedre mentalt i mitt liv.Jeg har brukt RSO i to år nå, og jeg er av med alle
medisinene mine og trenger bare olje innimellom.Jeg tar noen prikker og føler at jeg ikke er
bipolar i det hele tatt ... og jeg har slitt med det så lenge...Jeg tror det har reddet livet mitt og har
hjulpet med mange andre plager også...Jeg føler meg velsignet som har kunnskapen og evnen
til å vokse og lage min egen EKTE medisin.

Jeg begynte for to år siden i juni og jeg tok bare 65 mg om dagen.Jeg brukte en Blue Cheese-
stamme som er indica-dominert og høy i CBD og lavere i THC.Jeg prøvde også en sativa-beis
som var for sterk og gjorde meg litt for engstelig, så jeg gikk tilbake til indica-flekken og den har
gjort underverker...Jeg tok det hver dag i 30 dager og nå må jeg bare ta det når jeg begynner å
føle meg litt  utenfor...Det  har også fungert  bra for  min manns diabetes og farens anfall  og
kreften til vennen min er i remisjon ... Det har virkelig gjort store ting i livet mitt.Lykke til, og jeg
håper du finner en stamme som fungerer bra for deg.» Sara

"Absolutt.Det er det eneste som har hjulpet meg med angst og PTSD.Jeg avventet meg fra 4
reseptbelagte  antidepressiva  (etter  ti  år  med  eksperimentering  med  alle  tilgjengelige
antidepressiva og ikke klart  å finne en uten svekkende bivirkninger) og selvmedisinerte ikke
lenger  med  alkohol.Jeg  har  slitt  med  angst  i  årevis  og  PTSD  etter  en  alvorlig  bilulykke  i
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2007.Jeg har aldri kjørt på 4 år.Nå tilbake til jobben og kjører for Homecare Agencyigjen og
skylder livet mitt til denne planten.» Donna

"Det  hjelper  enormt  med  depresjon  som  følger  med  kronisk  sykdom.Jeg  klarte  ikke  å
konsentrere meg for å bli på videregående, men ved å bruke cannabis klarte jeg å "oppgradere"
på college fra Gr.9-12 på 6 måneder.Har ingen anelse om hvorfor jeg ikke har PTSD fra årevis
med voldelig fysisk mishandling, bortsett fra at jeg har brukt cannabis regelmessig, så kanskje
det har noe med det å gjøre.Teller disse tingene?" Laurie

"Ja.Jeg har lidd av ADHD, PTSD, depresjon.Jeg bruker ingen medisiner nå på grunn av oljen.»
Jerissa

«Angst,  panikkanfall  og depresjon.Blomster mer enn olje.Røyking av Indica-blomster har en
tendens til å gjøre angsten verre hvis jeg er midt i et godt angrep.Imidlertid har oljeinfunderte
medibler aldri gjort det.Uansett hvilken stamme oljen var avledet fra." Sarah

«Min far er veterinær og lider av PTSD.Olje og knopp hjelper ham massevis!» Jenny

«Det hjelper på min datters angstanfall.Reduserer frekvens og intensitet." Suzanne

«Jeg har bipolar lidelse, PTSD (kamp i 1991 Kuwait) og lider av angst og søvnløshet.Cannabis
har hjulpet med alle disse symptomene, og selv om leger forteller meg at det gjør symptomene
verre (bull-hockey) vet jeg at det har hjulpet meg med å opprettholde kontrollen over meg selv
og forhindret mye skade på andre i svært vanskelige tider .Jeg sverger til det." Adrian

"Hjelper definitivt med å stabilisere bipolar, medisinene du får fra legen vil enten drepe deg eller
skade sexlivet ditt." Andrew

"Jeg bruker indica for smerte og sativa for mine PTSD- og angstproblemer.Jeg opplever at en
blanding av de to stammene balanserer problemene mine og bremser hyperaktiviteten min til et
nivå som hindrer meg i å være en fare for meg selv.» Stuart

"På dette tidspunktet jobber vi sakte med å redusere psykofarmaka hans for bipolar.Legene
hans er døde mot det.Jeg ser at de foreskrevne medikamentene gjør "gløt" av sinnet hans.Vi
har allerede hatt utrolig suksess med RSO så vi ser nå på dette.

Mannen min  er  bipolar  med sterk  vekt  på  mani.I  mange år  tok  han selvmedisinering med
alkohol,  men da han ble edru for  4 år  siden,  har han kjempet mot manien siden.Bare den
urovekkende variasjonen av rusmidler holder manien i sjakk.Men det får ham også til å se ut til
å  ha  Alzheimers.Selvmedisinering  med alkoholen  hjalp  i  mange  år,  men alkoholisme er  et
problem som også måtte håndteres.Nå er vi bare lei av medisinene.Så nok en gang skal jeg ta
saken i egne hender.

På medisinene er livskvaliteten hans ganske dårlig.Bare det å redusere en av hans mange piller
per dag gjør en forskjell (har nettopp begynt å redusere, så det må gå gradvis i frykt for manisk
angrep).Han har vært på RSO i ca. 2,5 måneder for andre problemer med de mest utrolige
resultater.Så nå føler jeg meg trygg på å redusere medisinene hans sakte.Dette har bidratt til å
gjøre det mulig å nå angripe dette andre helseproblemet!» Deborah

"Jeg brukte den i 12 måneder etter å ha vært avhengig av kjemiske stoffer.Ikke bare hjalp det
meg med å sove, og det hjalp med "lærebok" abstinenssymptomer jeg opplevde som PTSD,
depresjon, angst og en rekke andre psykiske problemer.Det burde være unødvendig å si at jeg
har prøvd å dele det  faktum at  THC og medibler  stort  sett  holdt  fornuften og mental  helse
sammen mens jeg var i behandling.» Chantelle

"Alkoholisme  /  rusproblemer  må  betraktes  som  "kvalifiserte  forhold"  i  stater  med  slike
medisinske lover.Medisinsk marihuana har reddet livet til mange alkoholikere.» Jim
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"Et riskorn verdt en dag i omtrent fem måneder kurerte absolutt angsten og depresjonen min ...
Det har gått nesten 2 år siden jeg tok oljen og symptomene kom ikke tilbake." Daniel

"Jeg sluttet med anti-depressiva anti-angstmedisiner og opiater innen en uke etter at jeg tok
oljen.Jeg var i alvorlig fare for å miste kulene mine tror jeg.Takk gud for føniks tårer.» Edie

"Hjelper depresjonen min, og som alvorlig funksjonshemmet lider jeg av ganske mye depresjon
på grunn av mangel på aktivitet og smerte." Rick

«Jeg hadde en dårlig periode etter at sønnen min ble født, etter avskjedsdepresjon og jeg mistet
begge foreldrene mine.Cannabis var en Gud sende!!" Loren

"Det  har  hjulpet  stresset  og  angsten  min  uten  ende  de  siste  årene,  faktisk  forsvinner  det
bokstavelig talt for en god periode.Ingen medisiner har fungert på samme måte...” Stuart

«Det hjelper mot søvntap på grunn av angst og panikkanfall om natten hvis det tas 1 time før du
legger deg.Det er en lettelse, alle som har gått gjennom mangel på søvn i flere måneder vet
hvor drenerende det er.Det holder deg også i et godt rolig humør en god del av dagen.» Kat

"Hjelpe  meg  med  migrene,  tvangslidelser,  angst,  usikkerhet,  mindreverdighetskompleks,
oppsummere alt, og det kurerte et deprimert vesen på 3 uker." Riddhi

"Kroniske stressproblemer som skaper høye bp.Stressnivået mitt blir umiddelbart roe ned via
cannabis.Vaping hjelper gjennom de dårlige øyeblikkene.Jeg beveger meg mot kun spiselige
varer, og ulempen med den metoden er å måtte vente på at systemet mitt skal absorbere.Jeg
har fått nok trening til at jeg tålmodig kan vente en halvtime, og hvis det er et spesielt stresset
øyeblikk, går jeg tilbake til fordamperen min.» Andie

"Jeg har brukket rygg og nerveskader, og cannabis er den eneste medisinen som hjelper meg å
sove og takle dagen min!" Leslie

"Det hjelper meg å besvime om natten slik at jeg kan våkne veldig tidlig på jobb." Matt

Sjeldne eller ikke-så-vanlige sykdommer og sykdommer
"Rick Simpson-oljen gjør deg spent på å våkne og se hva annet som har helbredet.Jeg er litt
besatt av det.» Natalia

Q.Hei Rick/JB, har du noen gang hørt om en sjelden sykdom Porfyri?I så fall har du behandlet
noen med RSO og hva var resultatene?

EN.Nei, jeg har ikke.Men ut fra det jeg har lest om det, ser jeg ingen grunn til at oljen ikke skal
hjelpe til med å kurere den eller få den under kontroll.Det vil definitivt hjelpe med symptomer på
denne sjeldne og absolutt svært ubehagelige tilstanden.

Jeg ville fulgt protokollen på siden vår, jeg ville spist oljen og brukt den i stikkpiller (på den
måten vil den gå rett i blodet).Jeg ville brukt oljen lokalt i en tinktur eller salve for hudsykdommer
(det vil ta bort all kløe og annet ubehag).

Jeg ville spist minst 60 g over to eller tre måneder, jeg ville ikke brukt noen kjemikalier, jeg ville
rett og slett  fulgt Rick Simpsons instruksjoner.Hvis 60g ikke vil  kurere det eller få det under
kontroll, ville jeg spist ytterligere 120g.Og hvis det ikke ville gi tilfredsstillende resultater, så ville
jeg rett og slett begynt å dunke oljen i meg, en to tre gram om dagen eller enda mer hvis jeg
kunne ta det, og jeg ville rett og slett spist så mye jeg kunne ha så raskt som mulig .Hvorfor?For
når oljen ikke hjelper  deg,  er  det  ganske usannsynlig  at  du finner noe annet  som vil.Også
aggressive sykdommer bør behandles aggressivt.Beste ønsker, JB

"Dette kan være grovt, men jeg må bare si det likevel, og jeg er ikke mye for skjønn.Så jeg har
ikke  alt  jeg  trenger  for  oljen  ennå,  men  småsteg  vil  komme  dit.Men  jeg  har  hatt  denne
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hemoroiden som alltid kommer tilbake.Jeg har hatt tre barn i alderen 5,3,1 og min første baby
ingen hemoroider min andre baby bare en hemorroide min tredje vel det var en hemorroide og
den går  bort  og kommer tilbake går  bort  og kommer tilbake.Jeg har  kjøpt  alt  under  solen,
ingenting fungerte.Så jeg sa hva i helvete.Jeg tok ca 1/8 ts kief 1/4 ts kokosolje en klype tørket
lavendel og en klype tørket kamille og to blader mynte.Jeg jordet alt sammen.Jeg påførte den
en gang i går i løpet av sekunder, jeg hadde ikke lenger smerter i morges, det føltes som en
ballong som ble tømt for luft.Jeg brukte den igjen, jeg er sikker på at den neste dagen eller to vil
være helt borte.Poenget mitt er uansett at jeg sparte penger ved å behandle det hjemme med
det jeg hadde raskere og sunnere enn myndighetenes versjon og beviset på at cannabis har
vanvittige helbredende krefter, og tenk at hvis jeg brukte olje, ville den vært borte allerede.En
annen min tre år gamle falt ut av lastebilen. Jeg hadde ingen salve ingen peroksid ingenting på
meg mens vi var på reise.Så jeg pisket ut blandingen min og slo noen på kneet hennes og om
morgenen så det ut som om skorpen var fra en måned siden.Si farvel Neosporin syk spare
pennies!Fredskjærlighet og cannabis." Moni

"Kjære Mr.Rick Simpson, la meg først si at familien min synes du er fantastisk, og vi skulle
ønske vi var nærmere deg så vi kunne hjelpe deg med ditt fantastiske arbeid.Jeg har brukt
medisinsk cannabis i  14 år  for  kroniske smerter  på grunn av polyteistisk ovariesyndrom og
leddgikt.På grunn av de 10 årene med apotekgift, var jeg mer syk, hadde gått opp 90 kg og var
fryktelig avhengig av Dr. foreskrevet Fentynol.Jeg begynte på oljen for 7 uker siden, og alt jeg
kan si er at mirakler skjer!På seks uker er blodsukkeret mitt nå kontrollert til det punktet at ingen
piller er nødvendig, jeg har gått ned 28 kg uten anstrengelse.Jeg begynte å få panikk over at jeg
ble sykere, selv om jeg følte meg bedre enn noen gang!Etter mange tester som gjorde at legene
klør seg i hodet og sa at dette er et mirakel!Det er nå ikke bare ingen nye myomer, svulster eller
masser,  men  de  tidligere  tilstedeværende  myomene  etc.  er  BORTE!Ingen  tegn  på  at
sykdommen noen gang har vært tilstede!Jeg har fortsatt tester for å se om det også er borte fra
nyrene også, men jeg vet innerst inne at de også vil være borte.Takk Rick Simpson, du gjør
Herrens arbeid, Gud velsigne deg som han har meg, ved å finne siden din.» Annie

“Så  gode  nyheter  JB  &  RICK!!!Jeg  var  hos  legen  i  dag  for  å  få  testresultater!
Skjoldbruskkjertelen min som var underaktiv og medisinert i 22 år er nå overaktiv!Jeg har kun
inntatt RSO på heltid selv i en måned, jeg gnir også en tinktur rett inn i halsen og damper RSO
også!Jeg er så ekstatisk glad for dette!Han er en veldig kul lege som har vært der og støttet
meg gjennom alt dette og vet godt, JEG BRUKER FAKTISK RSO OIL!Som den legen han er, vil
han fortsatt gjøre en ultralyd på skjoldbruskkjertelen min for å se etter knuter!Hva synes du om
ultralyden?Jeg kommer alltid til  å ta denne oljen med stolthet resten av dagene, dette føles
riktig,  det  er  hele  poenget!Reseptbelagte  legemidler  er  ONDE!Jeg  har  også  mange  andre
helseproblemer som jeg for tiden behandler med denne fantastiske oljen!

Chiari misdannelse type 1 av hjernestammen også jeg har alvorlig karpaltunnel og mye mer!Jeg
er 45 år ung i dag, føler meg ikke slått opp og såret som jeg pleide å føle!Nevnte jeg at jeg også
ble  hjerneoperert  for  7  måneder  siden  og  jeg  har  ikke  brukt  noen  narkotiske  midler  siden
operasjonen min på grunn av leversvikt fra medisinene!Jeg er virkelig et bevis på at denne oljen
er fra GUD!Dette er alt vi bør innta som medisin!Takk JB og Rick for alt dere gjør fra bunnen av
mitt hjerte!Ikke flere skjoldbruskkjertelmedisiner, YAY!!!!!!!!" Margene

-- Gratulerer, Margene.Når det gjelder ultralyden, tror jeg du vet svaret.Jo færre skanninger jo
bedre, det er alt jeg kan si.Jeg personlig ville ikke gått i nærheten av noen som ikke ville fortalt
meg om oljen på 22 år, men hvis du tror de menneskene fortsatt har noe å fortelle deg, snakk
gjerne med dem, nemlig hvis du virkelig er interessert i hva de har å si om medisin.Men det er
omtrent alt jeg ville latt dem gjøre, bare snakke, på den måten kan de ikke skade deg så mye
som  de  ville,  hvis  de  lyktes  med  å  overbevise  deg  om  å  innta  noen  piller  etter  eget
valg.Besteønsker og hold deg unna de som brukte 22 år på å gi deg feil råd.Vær glad for at du
overlevde deres "behandlinger", andre var ikke så heldige.JB
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"Jeg har også hypothyroid (Graves Disease).Vi oppdaget det for 17 år siden da jeg var gravid
og fødte datteren min i 15 uker på grunn av det (jeg gikk på totalt 14 legemidler, inkludert 3
narkotiske smertestillende medisiner for alvorlig avansert degenerativ skivesykdom i korsryggen
og skoliose i øvre ryggrad/hypertyreoidea (Graves Disease) / Diabetes (Type II) / Blue Sclera /
Psoriasis & Eksem / Hypertensjon / Nyreproblemer / Restless Leg Syndrome (jeg fikk fint dette
som en bivirkning av en annen medisin) / Høye kolesterolnivåer / overvekt (har mistet overvekt)
100  lbs  siden  jeg  sluttet  med cocktailen  av  medisiner  ~  i  fjor  sommer)  **Jeg  GJER IKKE
DIETT** og har alltid spist sunt, inkludert ikke rødt kjøtt ~ økologiske grønnsaker osv...daglig
juice osv...16 år med nonstop pille-poppende legemidler som nå utgjør NULL piller daglig!!!!

Jeg bruker omtrent en fjerdedel til litt under et halvt gram om dagen av min egen hjemmelagde
Rick  Simpson  Oil  i  henhold  til  Ricks  spesifikke  instruksjoner  ~  **JEG  MÅ KOMMENTERE
DET...GJØR  IKKE,  JEG  GJENTER  IKKE  GJØR  BILLIG  PÅ  KVALITETEN  PÅ
UTGANGSMATERIALENE DINE > OLJE DIN DU INNTAR MÅ VÆRE TRANSPARANT OG
GUL I FARGEN >> ELLER ER DEN IKKE AV MEDISINSK SPISELIG KVALITET**” Michele

"Kan cannabisolje brukes til å behandle rabies?" Aami

-- Aami, ja, men det vil sannsynligvis kreve å legge pasienten i koma en stund, med svært høye
doser av oljen, spesielt i avanserte tilfeller.JB

«I går ga jeg litt olje til en venn av meg som fikk vannkopper av å gå til sykehuset.Jeg foreslo
denne personen å varme opp litt  olivenolje,  blande den inn i RSO og deretter inn i kremen
denne personen har brukt.Denne personen sendte meg nettopp en melding for å si: «Peter, jeg
kan ikke fortelle deg hvor takknemlig jeg er for den fantastiske oljen!HELT SHIT.Ingen ord av en
løgn: den ondeste "pocka" jeg har, den "ground zero" som først dukket opp som har vært den
største og ekleste hele tiden jeg har vært syk - bare tørket opp og sårskorpen ble REN innen ca.
to timer etter påføring av oljen.Jeg er en konvertitt!Hellige Helvete!Jeg brukte det over hele
hodebunnen og de verste flekkene på kroppen - håret mitt ser litt fett ut, men jeg føler meg så
mye bedre allerede.Det er virkelig fantastisk.WOW!Det skal ikke mye til for å overbevise noen
om sannheten.» Peter

--  Takk,  Peter,  godt  gjort.Hampfrøolje  og  RSO  fungerer  også  utmerket.Mye  olivenolje  på
markedet er ikke produsert av oliven, det er ikke nok oliven i verden for all "olivenoljen" som
produseres og selges over hele verden, så sjansene dine for å bli lurt er lavere når du kjøper
hampfrøolje .I tillegg trenger den inn i huden og går omtrent en tomme og en halv dyp inn i
vevet, noe som også er flott for helbredelse.Og den er ikke så fet som olivenolje.JB

«Hvis dysleksi ikke er på listen, bør det kanskje være det.Jeg har lagt merke til en evne til å
stave 100 ganger bedre enn jeg noen gang gjorde før jeg kurerte meg selv for andre ting.Den
forferdelige bivirkningen av å kurere meg selv for diabetes type 2: ikke mer leddgikt,  isjias,
fedme eller dysleksi.Hahaha!!" Peter

«Det er ikke en kreftkur eller noe, men jeg ville fortelle Rick at jeg har haltet på høyre hæl i
nesten et år nå.Ikke sikker på hva som er galt med det, og vet at legen vil gi meg medisiner jeg
ikke føler meg komfortabel med å ta, så jeg taklet bare smerte.Vi ble nylig introdusert for RSO
gjennom en venn, Charles, og vi har begynt å lage det.De siste to dagene har jeg fått i meg
oljen et par ganger om dagen, og i morges våknet jeg og haltet ikke.Mannen min merket det
med en gang.Han la merke til at oljen må virke magisk!Takk Rick Simpson![:)] Jeg føler meg
topp!" H

-- Kjære H, takk for de gode nyhetene, vi liker alltid å høre om dem.Jeg vil blande oljen med
hampfrøolje  eller  olivenolje  og  lage  en  tinktur  og  bruke  oljen  lokalt  også.Å  spise  oljen  er
selvfølgelig nøkkelen til den virkelige helbredelsen, og alle instruksjoner om hvordan du bruker
oljen er på siden vår.Beste ønsker, JB
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«For seks dager siden hjalp jeg to menn med leverkreft og diabetes.En venn, cellegiften, fikk
munnen, brent, leppene brent.Veide 225 pounds nå 139, klarte ikke spise, sove, veldig trøtt.Vel,
han har spurt meg mye om RSO.Jeg utdanner ham alltid.Jeg har vært på ham i 6 måneder
nå.Men etter at hans to søskenbarn døde for 6 måneder siden, både Kreft, 1 leverhjerne.Og
kreft i skjoldbruskkjertelen.Jeg snakker med begge familiene, de ønsket å prøve RSO, men de
var  redde  for  at  regjeringen  ville  ta  hjemmene deres  eller  kaste  ham i  fengsel.Begge gikk
bort.HVIL I FREDBrødre.

Men disse mennene har vært på RSO i 6 dager nå, jeg dro for å sjekke ham, som jeg lovet
ham.Han ble  overrasket  over  at  han  kan  spise  igjen,  og  han  sa  at  han  ikke  kan  slutte  å
spise.Det  er  en god ting.For  da han startet  oljen  var  han bein.Så syk  ut.Men bare etter  6
dager...den såre munnen var borte.Han sa: "Du hadde rett, jeg føler meg så mye bedre." Han
har  fått  energi  igjen,  mye  av  det.Han  så  så  bra  ut,  og  mye  farger.RSO.Takk  igjen  Rick
Simpson.Noen flere fornøyde kreftpasienter.Å leve og føle seg fantastisk.Fred, kjærlighet og
cannabiskurer» Ron

«Omsorgspersonen min har en pasient som er diagnostisert med lupus og kvikksølvforgiftning i
hele kroppen hennes.Etter omtrent et år så langt med å bruke den hjemmelagde oljen hennes,
har kvikksølvforgiftningen helt  forsvunnet  og Lupus er nesten borte.Hårsekkene har blitt  tatt
hver 2. uke for å se nøyaktig hva og hvor mye gift som er i kroppen hennes for oppdateringer av
suksessen hennes.Det er virkelig utrolig hva som kan kureres naturlig.Koster litt, men fortsatt
sunnere og verdt et liv!" Jesse

"Jeg ble diagnostisert med primær myeloid fibrose, fikk medisiner som hjalp, men jeg ble ikke
fornøyd på grunn av økende smerter og ingen appetitt og fallende blodtelling, økt miltstørrelse,
søvnløshet.Etter  å  ha  tatt  denne  medisinen  i  ett  år  og  ikke  følt  noen  reell  fundamental
forandring, bestemte jeg meg for å prøve RSO, bare 1 måned på oljen, smertene mine er ikke-
eksisterende, appetitten har kommet tilbake, blodtellingen er på vei opp, sover som en stein."
Aguae

"Jeg bruker den til å behandle min medisinske anomali ... Flere sykehus i mitt område sier at det
ikke burde være mulig ... men RSO er fantastisk ... Jeg avviser en VP-shunt i kroppen min, jeg
har en bindevevssykdom og flere andre sjeldne problemer ... 4 hjerneoperasjoner på 36 dager
og jeg nektet å fylle narkotiske stoffer ... ... utelukkende medisinsk marihuana, RSO og pust ...
Jeg har aldri helbredet så raskt i mitt liv ... Selv om laboratoriene mine viser at kroppen min er
så ødelagt er smerten min faktisk ikke så ille..." Katie

"Cannabisoljen kurerer min PCOS (polycystisk ovariesyndrom).De fleste av symptomene mine
er kontrollert.Jeg er av alle de 7 medisinene jeg gikk på for det.Den perifere nevropatien jeg
hadde er borte og følelsen er tilbake i føttene mine.Mitt metabolske syndrom er kontrollert.Jeg
er opp til 130lbs vekttap.

De mange symptomene på PCOS og metabolsk syndrom er borte: Hormonene er balansert
(testosteron  for  høyt  ved  180,  nå  nede  i  40).Min  insulinresistens  (blodsukker)  er  under
kontroll.Leptinresistens  (hormon  som  forteller  når  du  er  mett)  er  kontrollert.Får  månedlig
menstruasjon  etter  15  år  med  amenorhea  (manglende  menstruasjon)  og  anovulasjon
(manglende eggløsning).Smerter i diabetisk nerve er borte.

Appetitten min er kontrollert.Oljen har bidratt til å komme over sukkeravhengigheten.Gikk ned
120 lbs på ett år (10 lbs/mnd) - symptomer på PCOS inkluderer fedme, overkroppsfedme og
problemer med å gå ned i vekt.Cystene under armene og i håndleddet er borte.Leddgikt gjør
sjelden vondt, og hvis det gjør det betyr det at det er på tide med mer olje.

Hidradenitis  Suppurativa  (deformerte  follikler,  cystisk  akne,  hudormer)
kontrolleres/reduseres.Acanthosis  nigricans (mørke flekker på huden,  ru hud,  hudmerker)  er
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borte.Visceralt  fett  tapt  umiddelbart  (farlig  fett  rundt  organhjertet  og  leveren).Mindre  kviser,
cyster og inngrodde hår.Bedre hudfarge (mindre porer, mørke ringer rundt øynene er borte.)
Hirsutisme (uønsket hår på kvinner i ansikt, nakke, bryst, rygg og mage.)redusert, men ikke
borte.Bedre  sove dypere  og gjennom natten.Ingen  mer  smerte  fra  Heels  Spurs  og Plantar
Fasciitis lenger.Ikke mer hodepine Lindret intrakraniell hypertensjon, muskel- og nervesmerter,
trykket  i  skuldre,  nakke og bakhodet  ble  dramatisk  redusert.Vertigo-lignende symptomer på
konstant  svimmelhet  og  svimmelhet  er  borte.Humørsvingninger  er  kontrollert.Ikke  flere
hemoroider.

Kronisk sår hals (tilbakevendende sår hals fra sure oppstøt) er leget og borte.(sur refluks forblir
imidlertid, da mat påvirker den daglig).Sesongmessige allergier har forsvunnet (rennende/ tett
nese, overflødig slim om morgenen og kløende øyne).Matallergiene ble mindre (spiste ved et
uhell  reker,  reaksjonen  var  tregere  enn  vanlig,  men  måtte  fortsatt  ta  benadryl).Lindring  av
ryggsmerter.Avtrekksfingeren  er  borte.Irritabel  tarm  syndrom  IBS-symptomer  er  under
kontroll.Blodtrykket senket.Arret fra da jeg ble operert i karpaltunnel grodde helt.

Jeg  har  helbredet  et  par  brannskader  med  en  kombinasjon  av  cannabisolje  og
kokosolje.Kjæresten min brente hånden sin stygt og det var ingen tegn til det en dag etter bruk
av oljen.Kolesterolet mitt  er fortsatt  høyt.Jeg gikk gjennom en periode med detoxing/herxing
hvor jeg måtte trekke meg fra oljen ellers ville jeg herxe verre.Jeg jobber meg opp igjen til
samme dose.Svake lever går i familien min og PCOS er relatert til candida albicans og mange
mennesker  må  håndtere  en  herxheimer-reaksjon  hvis  gjæren  blir  overbehandlet  gjennom
leveren.Jeg byttet også til økologisk mat, og sluttet å spise raffinert sukker, så det kunne også
være en del av detoxen.Oljen ser ikke ut til å påvirke kolesterolet mitt, men jo mer jeg forsker, jo
mer ser jeg at kolesterolet ikke er så ille som folk tror, og så lenge det er betennelse vil det være
kolesterol.Det er kroppens forsvarsmekanisme mot det.Så jeg er ikke bekymret." via Aamann

«Min sønn har  en  sjelden  nyresykdom kalt  FSGS,  og  han  har  brukt  medisinen de siste  2
årene.Blodprøven  hans  viste  alltid  lavt  albumin  (protein  blir  sølt  inn  i  urinen  som  senker
albuminnivået  i  blodet).Siden  han  begynte  med  medisinen  (1/4  riskornstørrelse  i  PM)  har
blodprøven hans forbedret seg så mye at nefrologen hans er overrasket.De siste resultatene
som kom tilbake viste albuminnivåer hos en "normal" person.Nefrologen sa "Jeg vet ikke hva du
gjør, men fortsett med det." Med denne typen nyresykdom kan en pasient vanligvis forvente
transplantasjon innen 8 år etter diagnose.Sønnen min ble diagnostisert i en alder av 2 og er nå
nesten 25.Han har fortsatt begge nyrene sine og begge fungerer som en "frisk" person som ikke
har nyresykdom.Nefrologen klør seg i hodet.Vi ser også en naturlege og har gjort det de siste
17 årene.Han har også vært en enorm hjelp, men jeg VET at medisinen er det som har korrigert
albuminproduksjonen.Det er mange sykdommer der ute som kan kureres med dette, og jeg tror
og vet virkelig at denne medisinen har hjulpet både meg og sønnen min.Takk skal du ha!!"

«Sønnen vår har Niemann Pick type C og vi har brukt Ricks oljemetode siden 1. februar.Vi har
gått fra 15+ snitt anfall om dagen mens han er våken og utallige mens han sov til kun 2 grand
mal de siste 56 dagene.Vi begynner nå å oppleve små fokale anfall.Vil du foreslå å lage en ny
olje og bytte opp stammer?» Kevin

-- Ja, Kevin.

"Å holde seg til en annen høy THC-stamme, eller er det ok å blande en høy CBD-stamme som
Harlequin med en annen høy THC-stamme som Candy Kush?"

--  Jeg vil  lage to separate oljer,  jeg vil  ikke fortynne min RSO med CBD.Jo mer potent  og
beroligende, jo bedre vil det fungere som medisin.JB

"Siden  du  har  gjort  dette  en  stund,  vil  du  foreslå  å  holde  deg  til  de  høyere  THC-oljene  i
motsetning til de høyere CBD-oljene?Jeg vil ikke gå ruten til Charlotte's Web fordi vi har sett
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gode resultater i den høyere THC-stammen vi har brukt.Men jeg er nysgjerrig på Harlequin.Eller
ersom er for lik CW?"

-- Igjen, Kevin, jeg ville lage RSO fra den mest potente og beroligende indica-dominerende
stammen jeg kunne få.Da ville jeg kanskje laget en høy CBD-olje separat og så ville jeg latt
pasienten velge hva som fungerer  best  for  dem.I  et  ideelt  tilfelle  vil  pasienter  kunne velge
mellom hundrevis av typer oljer.Akkurat som i en vinbutikk - alle liker det de liker, og det er
ingen måte å si hvilken vin de vil like best.

Gjenopprette synet
«Jeg lagde nettopp et parti «hampolje» for et par netter siden og et parti smør.Jeg har gitt en
pasient med hjernesvulst oljen, før hun tok oljen var hun nesten blind, etter en måned med
oljen, har synet hennes blitt nesten fullstendig gjenopprettet.Du vil ikke få de samme resultatene
fra smør.Du får medisinske resultater fra smør, men oljen er en mye mer konsentrert form for
medisiner, og den fungerer for nesten alt, ting er bare fantastisk." Dion

«Tatt  muntlig er å gjenopprette min mors syn.Hun er juridisk blind på venstre øye.En skade
gjorde  henne  uten  linse  og  flere  operasjoner  ga  henne  glaukom.Hun  har  vært  på  RSO  i
halvannet år nå – bruker den daglig.Hun la aldri merke til hvor mye synet kom tilbake før hun
tok på seg litt øyesminke.Hun har vært blind på det øyet i 40 år, så hun har trent opp hvordan
hun skal sminke øynene med lukkede øyne.Det var den eneste måten hun kunne bruke det på
det gode øyet sitt, var å lukke det gode øyet og etterlate henne helt blind.Vel, sist gang hun
lukket det gode øyet, begynte hun å faktisk se og fokusere ut av det blinde øyet.Hun bruker
bare sminke ved anledninger, så hun er ikke helt sikker på hvor lenge det tok før synet begynte
å komme tilbake, men etter å ha vært på oljen i over et år kan hun nå se bilder, farger og til og
med lese visse ting fra hennes dårlige øye!Jeg holdt opp en pose Lays Chips, og fra den andre
siden av bordet kunne hun lese lays.Hun tror at hvis hun hadde en ny linse, ville synet hennes
bli fullstendig gjenopprettet.For å få en ny linse må hun settes på en organdonorliste- jeg er ikke
sikker på at forsikringen hennes vil dekke noe sånt så foreløpig- Denne oljen har gitt henne et
mirakel- et mirakel av syn der det en gang bare var mørke !Så jeg vil  si at INGEN DÅPER
TRENGER – Bare en jevn tilførsel!Nå, sett i gang med å plante kuren din!Å ja - hun har INGEN
BEVIS for GLAUKOM HELLER!" Lindsay

«Jeg bruker cannasmør for glaukomen min, og den begynner å virke innen 10 minutter.Den
følelsesløse eggefølelsen i øyet forsvinner og fjerner det tåkete dobbeltsynet mitt.Jeg har aldri
hatt smerter i kroppen så jeg vet ikke om det virker mot smerter, men jeg er sikker på at det ville
gjort det.Jeg er 47 og har ikke vondt, kanskje det er fordi jeg bruker cannasmør allerede.Jeg
trenger  ikke  lenger  Wellbutrin  eller  Adderall,  cannabis  har  kurert  depresjonen  min  og
ADD/ADHD.Det  hjelper  også på angsten min,  legen ville  sette meg på Klonopin.Hahahaha
wow." Rebecca

"I dag dro faren min som lider av makuladegenerasjon og har vært nesten helt blind på begge
øynene til legen igjen etter å ha tatt Phoenix-tårene mine de siste 6 månedene.I dag ble legene
overrasket  fordi  synet  hans  som  ikke  har  gjort  annet  enn  å  bli  verre  har  begynt  å  bli
bedre.Nerveendene har begynt  å koble seg sammen igjen og han testet i  dag med 20/20 i
HØYRE ØYE.KANNABISBURER.Jeg hadde gitt ham Phoenix Tears som jeg lærte å lage av
Rick Simpson.Dette er en veldig bra dag.Det beviser kraften til cannabis." Gregg

"OK, så jeg tror de fleste av våre lesere ble vant til det faktum at hampolje kurerer kreft, spesielt
når den produseres og brukes riktig og når pasienten følger Rick Simpsons instruksjoner.Så har
du sett meg gå på om diabetes, leddgikt, Crohns, MS og alle mulige andre sykdommer.Noen
har kommet over det allerede og vet at oljen sannsynligvis virkelig er en kur alt eller i det minste
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ser ut på den måten, noen har ikke.Så kom vi på å behandle brannskader og fjerne gamle arr –
enkelt  å bevise, mange har gjort  det.Da sa vi  at  oljen får hår igjen på skallete flekker -  og
detgjør.Så nevnte vi erektil dysfunksjon og mange mente det var over toppen.Men vent til du
leser denne attesten:

«Jeg har 2 foreldre som trenger deres vitnesbyrd på tapet!Moren min får siden sin tilbake i det
blinde øyet sitt, (etter å ha vært på oljen) kan hun faktisk se farger og former nå selv med det
gode øyet lukket og faren min har kurert diabetesen sin.» Lindsay

--  Takk,  Lindsay  Bunn  Rogers,  denne  gjorde  dagen  vår.Alt  jeg  kan  si  er  at  synet  hennes
sannsynligvis  kommer  til  å  bli  enda  bedre,  og  jeg  vil  også  anbefale  at  hun  bruker  oljen  i
stikkpiller også.Stikkpiller for øyesykdommer?Selvfølgelig.JB"

"Jeg har tatt RSO i over et år for kreft ... ikke bare krymper det svulstene mine, men synet mitt
har forbedret seg fra -650 til -400.Øyelegen min kunne ikke tro hvor mye synet mitt har blitt
bedre.Jeg har måttet bytte ut brillene mine to ganger nå.» Debby

Dyr - attester
«Hurderet oksemastiffen vår.Han fikk 4 måneder å leve for nesten 11 måneder siden etter å ha
blitt  diagnostisert  med  hemangiosarkom!Så  glad  vi  fant  Rick  Simpson  og  cannabisolje!»
Amanda

«Jeg hadde ingen anelse om medisinsk cannabis.Vår 14 år gamle hund er super lydig og du
kan legge en biff på gulvet, forlate rommet, og hun vil ikke røre den med mindre du sier ok.Vel,
det var litt tilsatt smør som myknet ved siden av bålet i noen minutter, og Dusty Dog må ha visst
at  det  var  godt,  for  hun  spiste  mye!Det  var  omtrent  30  sterke  menneskelige  doser  i  en
sitting.Jeg følte meg ganske dårlig, spesielt da bena hennes ga etter og hun gled inn i semi
koma.Jeg ble hos henne og sprøyter sukkervann inn i munnen hennes de neste to dagene, så
våknet hun, kastet opp grønt spy, gjorde en stor grønn dritt, hadde en shake og har vært som
en ny hund siden.Hun var som en valp.Til å begynne med la jeg dette til å være glad for å være
i live, men det var mer enn det.Det var som om noen hadde gjort en fabrikktilbakestilling på
henne.Det var dette som fikk oss til å se nærmere på medisinske egenskaper og oppdaget Rick
Simpson-historien.» Adam

"Noen T-celle CLCT-1-kreft hos barns lymfom er BORTE!

Vi skal bare til veterinæren for tester hver tredje uke for CBCs for å måle kalsiumnivåer og FNA
for  å  overvåke  rød-hvitt  blodtelling  for  kreft-t-celler.Hun  trenger  ikke  lenger  reseptbelagte
medisiner, men vi vil beholde henne på Rick Simpson-oljen som kurerte kreften hver dag resten
av livet.Vi er en takknemlig familie." Noen barn

"Hunden min har osteosarkom (beinkreft).Jeg fikk amputert beinet hans for en uke siden, og
han skal begynne på cellegift om en uke.Med kreften hans sprer den seg vanligvis til lungene,
95% av hundene dør av lungekreft innen et år.Hvis det var hunden din, ville du startet oljen nå
og fortsatt  tatt  cellegiften,  eller  ingen cellegift  og ren olje?For mennesker starter du med et
riskorn, med en hund på 70 kg, vil du begynne med en tredjedel av det to ganger daglig?Takk
for at du leste dette, og jeg venter spent på svaret ditt.» Eda

«Eda,  oljen  reddet  vår  dyrebare  hund  Sophie.Hun  holdt  på  å  dø.Gi  hunden  din  oljen
ASAP ...Chemo vil drepe henne.Bønner med deg...» Brewster

"Jeg  behandlet  hundens  svulst  på  øret  hans  med  RSO...Det  var  STORT  og  nå  er  det
BORTE!!!!” Andrea

«Hunden min hadde en svulst som veterinæren ikke ønsket å operere!!Det har stadig åpnet seg
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og blitt  infisert.Jeg brukte RSO-oljen min blandet  med kokosolje,  og påførte lokalt  daglig  til
svulsten hadde forsvunnet.Ingen vekst inni eller ut av gutten min!!" Boris

"Vi  har tre pelsbarn i  alderen 10,  9 og 8 år,  som jeg medisinerer daglig med RSO som et
forebyggende tiltak.Jeg har også behandlet deres forskjellige sår og aktuelle urenheter med stor
suksess.Takk Rick!" Virginia

«Jeg har akkurat fått noen virkelig gode nyheter om hunden til  vennene mine som jeg bare
måtte dele!For noen måneder siden hadde pitbullen hennes Maximus en svulst inne i det ene
bakbena hans som vokste ut av kontroll.Veterinæren fortalte vennen min at hun måtte betale
over 3 tusen for å få amputert beinet hans, ellers ville det spre seg og han ville dø innen et
år.Dette var for ca 4 måneder siden.Da jeg så statusen hennes om den planlagte operasjonen
hans, sendte jeg en melding til henne og foreslo å mate ham med cannabisolje i stedet.Hun
regnet  med  at  hun  ville  prøve  den  naturlige  behandlingen  før  hun  gjorde  noe  drastisk  og
irreversibelt  som  amputasjon.Heldigvis  for  henne  (og  Maximus)  hadde  hun  allerede  et
Cannabis-kort  siden  hun  bor  i  California.Så  hun  dro  til  en  Cannabis-dispensary  og  hentet
noe.Hun matet  ham 1 dråpe olje  på størrelse med en ert,  to ganger daglig  med måltidene
hans.Med en gang sa hun at hun la merke til at han hadde mindre smerter og følte seg mye mer
komfortabel.I tillegg gikk matvanene hans rett tilbake til det normale.Etter noen uker kunne han
til  og  med  løpe  uten  å  halte,  så  hun  avbrøt  operasjonen  og  fortsatte  med  den  naturlige
behandlingen.Hun kom akkurat hjem fra en veterinærkontroll i dag, og fant ut at svulsten hans
er HELT BORT.Ingen spor etter svulsten er etterlatt.Veterinæren ble virkelig sjokkert  da hun
fortalte ham hvordan hun helbredet ham.

FYI: Dette er den tredje hunden jeg vet om som har blitt reddet av cannabisolje.Jeg kjenner
også mange mennesker som også har blitt reddet.Hvis du FORTSATT tror at Cannabis ikke
kurerer kreft, så har du ikke vært oppmerksom.Jeg har kjent sannheten i årevis nå, og jeg har
aldri funnet noen, hverken dyr eller mennesker, som cannabisolje ikke har klart å redde.» Lara

«Jeg har en nabo som med hell fjernet svulster i hunden sin innen en måned ved å gi henne
medisinen.Fortsett og ja,  veldig små doser som Rick har uttalt  at  stoffskiftet deres er veldig
høyt, så de blir bedre mye raskere enn oss.» Covey

"Ja, det vil hjelpe hunden din.Hunden min hadde anfall, men ikke ett etter at jeg startet ham på
oljen!» Shelagh

"Vi  bruker  den  til  å  behandle  våre  elskede  basset-hunder  glaukom.Hun  er  12  og
øyetrykkavlesningen hennes var mellom 60 og 70, og de sa at de kanskje måtte fjerne øyet hvis
det  blir  80,  så  vi  begynte  å  bruke  oljen  i  løpet  av  de  siste  månedene  og  hennes  siste
øyetrykktest målte BARE 8! !!Det er under et normalt øyetrykknivå, og øyelegen er enig i at det
er  godt  dokumentert  ved behandling  av glaukom.Vi  gir  henne bare  en veldig  liten  mengde
pinnehoder daglig, og alt større blir hun virkelig steinet, men har bare en god søvn, og du kan
se  øyeforbedringen  når  hun  våkner.Oljen  har  også  hjulpet  meg  til  å  gå  av  Warfarin
blodfortynnende medisiner som jeg hatet så mye, og også ta den daglig og aldri følt meg bedre
og kombinere med GMO-fri diett der det er mulig og generell god mat og litt trening, og jeg er
virkelig en ny person.Kraft til denne FANTASTISKE oljen og takk til Rick og alle som promoterer
denne fantastiske helbredende planten.» Dekanus

"GUD VELSIGNE JB og  Rick  Simpson  for  deres  lojalitet  til  menneskene  som trenger  deg
mest.Jeg kommer til å lage min egen når jeg kan for å hjelpe menneskene jeg kjenner som
trenger det desperat.Datteren min laget litt av trim for en svulst på hunden hennes.Fire dagers
bruk sa hun at det så ut som om det var i ferd med å falle av.Jeg venter fortsatt på endelige
resultater.GUD foran en KJEMiker!» Greg

"Fantastisk historie!Jeg lager og tar RSO for helsevedlikehold siden familien min har hatt mye
kreft.Jeg  begynte  å  gi  det  til  hundene  mine,  i  tillegg  til  at  de  begge  har  små  svulster  og
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Shetland-gjeterhunden min har Discoid Lupus, en form for hundelupus.Det er utrolig!På et par
uker har en av hundens svulster krympet med 70 %, og den andre hunden med lupus har det
fantastisk!For første gang på flere år helbreder den røde, hovne og smertefulle nesen hennes!
Jeg har prøvd resepter,  steroider,  kosthold og ingenting har hjulpet.RSO helbreder hundens
lupus, jeg vet at det kan hjelpe mennesker også!♥♥♥ "Ashley

"Velsign alle  som helbreder  dyr!!Jeg kurerte BEGGE hundene mine for  kreft.Livmorkreft  på
en.Hudkreft  på  den  andre.BEGGE er  fullstendig  kurert.Og  jeg  helbreder  massive  3.  grads
forbrenninger på venstre arm med RSO også.VELsign opp RS & JB!!!!!!" Goblin

«Jeg tok med hunden min til veterinæren fordi han haltet.Legen tok røntgenbilder og viste dem
til meg (jeg så massen i skulderen hans) og fortalte meg at han hadde ca. to uker.De satte ham
på mange smertestillende medisiner, og det gjorde ham så syk og jeg tror han så og hørte ting.

Uansett  lager  en  venn  av  meg  godteri  med  THC-olje,  så  jeg  sluttet  med  smertestillende
medisiner og ga ham en 1/4 av sugekoppen hver 4. time, og han gjorde det bra, han begynte til
og med å spise igjen.Lang historie kort, tok ham tilbake 2 uker senere og de tok røntgenbilder
igjen og det var borte, legen sa at han aldri har sett noe lignende før...jeg legger ut bilde...OLJE
FUNGERER VIRKELIG...INGEN BULLSH___» Tammy

«Uten deg og din kunnskap ville jeg ikke ha vært i stand til å hjelpe venner og andre mennesker
i desperat nød.Det er en så god følelse inni deg når du ser hvordan du hjalp dem.Fortsett å spre
informasjonen, det skal jeg.Det hjelper til og med med hundens leddgikt.Stoppet ham å halte på
2 dager." Krystal

«Jeg fjernet en kreftsvulst i ansiktet til hunden min Ellie.Hun er tilfeldigvis min beste venn.Tre
ord for å beskrive Rick ... uselvisk progressiv leder."

"Som Rick vet, har vi brukt RSO på våre hunder og hester sammen med oss selv.Det virker for
oss at  dyr  er  mye mer  respondenter  enn mennesker.Vi  tilskriver  dette ikke bare med hvor
mange reseptorer de har, de er virkelig en uskyldig pasient." Brewster

"Jeg startet hunden min på omtrent halvparten av et riskorn per dag om natten til hun ble vant til
det.Vær oppmerksom på at det vil gjøre hunden søvnig og det kan gjøre dem sløve, men som
JB sa de reagerer raskt på det.Jeg behandlet henne for en svulst direkte på selve svulsten i
tillegg til å gi henne den oralt 2 ganger daglig, og det virket på mindre enn en måned, svulsten
var borte.Lykke til!" Føniks

"Den beste måten er å tørke det  på tungen deres - noen hunder elsker smaken -  det  kan
berolige dem og kanskje til og med forårsake urininkontinens, så ikke bekymre deg for at de har
det bra.For hundene er et rått kjøtt- og beinkosthold også ideelt og vil hjelpe mot kreften.Finn en
homeopatisk veterinær også." Whitney

"Begge hundene mine får olje daglig (vedlikehold).Hvis det var farlig for hunder, ville sikkert en
hund som spiste ca. 1,5 gram olje uten tidligere erfaring hatt noen alvorlige bivirkninger annet
enn å sove og tisse på sengen.Av de 5 hundene som jeg har behandlet med oljen, har hver og
en av dem hatt  mer  energi  og reagert  positivt  på behandlingen.De varierte  i  alderen fra  4
måneder til 10 år, og behandlet alt fra kutt til kreft.Det er den eneste medisinen hundene mine
får, jeg bruker en holistisk veterinær og hun står bak meg og behandler dem med den.

Jeg har startet hver hund (20 lbs til 80 lbs) med omtrent 1/4 riskorn per dose.Akkurat som folk
har de alle forskjellige toleranser, men jeg har ikke sett noe behov for å starte med en lavere
dose enn det.Det verste som vil skje er at de vil bli høye, hvis de ser ut til å være ukomfortable,
bare legg deg ned med dem, de vil slappe av fordi du er avslappet og de vil gå i dvale.Så når de
våkner vil de være fulle av energi, dette har vært i samsvar med hver hund.Dosene kan økes
ganske raskt, hver par dager.

- 166 -



Hvis hundene ikke likte det de opplevde av dette, så ville de ikke tatt godbitene eller maten som
jeg  la  den  på.Det  ser  ut  til  at  de  ikke  har  noen  problemer  med  å  spise  rundt
druekjerneekstraktet, og la det ligge i bollene, men matbiten med oljen på blir aldri etterlatt.» Jay

"For et par år siden begynte jeg å se flere og flere referanser til "Rick Simpson Oil", og som
mangeårig  cannabisbruker  var  jeg  mer  enn interessert.I  løpet  av  denne tiden mistet  vi  vår
Golden Retriever til en blodfødt kreft kalt Hemangiosarcoma som Goldens er kjent for å få.Den
drepte henne 3 uker etter diagnosen vår veterinær.En ekkel rask kreft i beste fall.

I  løpet av denne tiden begynte min kone og jeg å lage og bruke RSO, som et middel til  å
kontrollere både multippel sklerose og skaden på ryggmargsnerven hennes.En av våre venners
Golden Retrieverble plutselig ganske syk, og fikk diagnosen Hemangiosarkom, og fikk maks 2
uker å leve av veterinæren.Jeg rådførte meg med eierne, og vi begynte å dosere hunden, Betty,
med RSO omtrent én dose av "riskorn"-størrelse per dag med mat.

I løpet av 3 til 5 dager var hun ikke bare OPP, men faktisk løp og lekte igjen.Hun jager mesteren
sin terrengsykkel over de lokale grusstiene hele dagen, og fremstår sunnere enn hun noen gang
har vært.På hennes gjenbesøk til veterinæren var han først forvirret på grunn av sin forrige
diagnose  og  hadde  forventet  at  hun  skulle  dø  raskt,  som  alle  de  andre  dyrene  han  har
diagnostisert riktig.Deretter gjorde han en umiddelbar omvending og erklærte at han åpenbart
hadde feildiagnostisert tilstanden hennes, men da han ble fortalt om behandlingen hennes med
RSO, bajset han ideen, og sa at det ikke var noen medisinske bevis for dens effektivitet.Hans
nektelse av å tro på et faktisk "Miracle of Medicine" er bevis på hans medlemskap i Society of
Hardheaded Non-Believers [Doctors].

RSO har hatt en dramatisk effekt på min MSsom bevist av pågående tester jeg gjør for å holde
oversikt over sykdommens fremgang [dataspill, samme spill, samme versjon, annet år, faktisk
gjør det raskere og mer nøyaktig].Jeg har gått ned i vekt, og er sunnere enn noen gang, etter å
ha sluttet med alle farmasøytiske medisiner som medisinske folk har brukt meg på i 15 år.Og,
kanskje ikke et direkte resultat AV, men ikke desto mindre fikk jeg styrke ved bruken AV RSO,
ETTER 50 ÅR med røyketobakk klarte jeg  endelig,  for  60 dager  siden,  å slukke min siste
sigarett, og kaste ut alle askebegre.Jeg er VELDIG STOLT av det faktum, og takknemlig for
styrken RSO har gitt meg til å bekjempe mine daglige demoner.Verden stinker imidlertid mer
nå!!!!!Dessuten kan de rundt 250 dollar i måneden som brukes på tobakk, nå brukes til matvarer
av høyere kvalitet og en bedre livskvalitet.Takk Rick og JB.Du har forandret min families liv til
det bedre!!!!!Elsket boken din!!!” merke

"Katten min fikk 1/4 -1/3 riskorn i størrelsen 2-3 ganger om dagen for å behandle den kroniske
inflammatoriske urinveisinfeksjonen hans når flere runder med væske, antibiotika og medisiner
ikke kunne, også satte ham på en rå diett og han ikke har hatt det gjentar seg.Selvfølgelig vil du
bruke en høyere dose for kreft.Generelt prøver jeg å finne dosen som ikke ser ut til å drastisk
påvirke  dem for  mye -  det  vil  aldri  skade dem,  men en eier  vil  legge merke til  søvnighet,
inkontinens, muligens litt beruselse.Selvfølgelig i kreft bryr du deg ikke - bare jobb dem opp så
raskt du kan til høyere doser gradvis.

Dette er for "vedlikehold" - for eksempel hunden min som fikk fjernet et øye fra glaukom (og har
det UTROLIG) har en risiko for at det andre øyet hennes får glaukom, så jeg doserer henne
minst  to  ganger  om  dagen  med  litt  olje  og  har  funnet  en  god  dose  som  ikke  forårsaker
inkontinens osv. men hun får fortsatt olje.Jeg fikk henne til å ta mer før øyet enuc for smerte.Jeg
føler  virkelig  at  oljen  hjalp  henne  mer  enn  konvensjonelle  smertestillende  medisiner  etter
operasjonen  også  -  den  første  dagen  eller  2  hadde  hun  1-2  doser  av  veterinær  mottatt
smertestillende medisiner, så gikk jeg til bare RSO, dagen etter operasjonen hennes ville spille
ball igjen og var & er en glad jente.Chloe vil faktisk slikke RSO av fingeren min - i motsetning til
katten min som hater den.LOL (…)

Jeg opplever ikke at  RSO forårsaker angst  hos dyr -  lysfølsomhet kan merkes ved høyere
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doser.

Jeg brukte til og med RSO på ilderen min - han var veldig gammel og våknet en dag veldig
svak, kanskje han fikk hjerneslag.Jeg ga ham ørsmå doser RSO gjennom dagen for bare å få
ham til å sove - den kvelden så det ut til at han våknet - ristet på hodet og oppførte seg som
hundene mine gjør når de spiser cannabis, jeg lot ham bare sove og tenkte på hva kroppen
hans skulle gjøre gjør i det minste at han ikke har smerter eller lider - jeg hadde en halv anelse
om at han ville våkne ok - dessverre gikk han bort, men livskvaliteten hans til den siste dagen
var bra, så jeg føler at RSO ga ham den beste siste dagen mulig.Jeg vet at han ikke hadde
vondt, og han sov veldig fredelig, og jeg vet at det ikke var for mye RSO siden han hadde fått
dose om morgenen og tidlig på ettermiddagen, da ingenting og jeg sjekket ham veldig sent den
kvelden han bare sov - han kunne våkne, men han ville bare sove.» Whitney

-- Best livskvalitet til slutten, det er også det som betyr mye når oljen er involvert.Takk, JB

«Jeg er sikker på at du har svart på dette spørsmålet før.Hva er den anbefalte dosen for en
engelsk  Mastiff-hund  som  veier  rundt  135  pounds?Han  har  en  veldig  stor  vekst  i
lyskeområdet.Det ser ut som en tredje ballsekk for å være ærlig.Han er rundt 12 år gammel og
jeg vil gjerne se om RSO-behandling vil håndtere denne veksten.Takk!"

-- Janette, det er stort sett alltid det samme, du starter med små doser (et halvt riskorn eller
mindre, 1-2-5 mg) tre ganger daglig, ser hvordan pasienten reagerer og så øker du dosen hver
fjerde dager eller hver gang du gir hunden/pasienten oljen.Så holder du dem på et gram om
dagen til de er 100% kurert og så sørger du for at de fortsetter å spise vedlikeholdsdoser.JB

"I  går  ble  Chloe,  min  8  år  gamle  steriliserte  kvinnelige  Heeler  foxterrier  diagnostisert  med
glaukom  i  det  ene  øyet.Trykket  var  veldig  høyt  i  det  ene  øyet  hennes,  og  hun  kan  være
permanent blind på det.Vi tok akuttbehandling med IV-væsker og mannitol, og hun er på et par
medisiner.Presset falt litt, men ikke mye, og hun nyter ikke tilpasningen til livet halvblind akkurat
nå.Jeg ønsker å behandle henne med RSO siden det har vært utrolig for min bf og min egen
smerte, og jeg tror virkelig på oljen og historiene folk forteller her er utrolige.Jeg vil ikke at Chloe
skal ende opp med å få glaukom i det andre øyet, og jeg vil helbrede alt jeg kan i det berørte
øyet.Jeg forstår at mange kjæledyr har blitt hjulpet av oljen, og jeg ville vært så glad hvis Chloe
kunne gjenopprette synet eller til og med litt syn i det berørte øyet...Takk for all hjelp eller råd!"
Whitney

-- Whitney, bare få henne på oljen.Noen oljer er bedre for glaukom enn andre.Den enkleste
måten å finne ut om hvor effektivt det kan være, er å ta en dose og se øynene hennes om
morgenen.Hvis de er rene, se etter en annen stamme eller kombinasjon av stammer.Hvis du
har mye å rengjøre på dem, er det mest sannsynlig en god påkjenning for å senke intraokulært
trykk.Beste ønsker, JB

"Takk JB!I går trodde jeg at vi gjorde noen utrolige fremskritt, øyet var klart (jeg trakk goop ut av
dem hele dagen) og pupillen var ikke helt utvidet og selv om den ikke stemte med det andre
øyets  pupill,  trodde  jeg  den  reagerte  på  lys,  men  i  morges  ser  det  helt  overskyet  ut
igjen.Kanskje i det skarpe lyset som i går vil det se bedre ut...Hvor mye og hvor ofte anbefaler
du at jeg doserer henne?Så langt har jeg tatt en veldig liten dose på ertestørrelsen, hun er bare
30 # og det ser ut til å påvirke henne, denne hunden har alltid elsket å spise stilker og blader
eller mort, få røyk osv. så jeg kan se når hun er påvirket av oljen også, og det ser ut til å påvirke
henne litt på samme måte som hvis hun spiste stilker, det bekymrer meg ikke, jeg føler på en
måte at det betyr at det "fungerer". Whitney

-- Whitney, jeg ville gitt henne det med noe godt to eller tre ganger om dagen.Jo mer du får i
henne  og  jo  raskere,  jo  bedre.Selv  om  hun  må  sove  en  dag  eller  to,  hvem  bryr  seg.Litt
hampindusert koma kan ikke skade.JB

"Høres bra ut for meg!Det skal jeg gjøre i dag.Hun var ganske slem i går også.Takk for et så
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raskt svar JB!" Whitney

«Mine venners 1/2 ulv 1/2 husky pleide å elske å spise hasj, og når han hadde en potteplante i
stuen sin, voktet hunden den.De måtte bestikke ham med godbiter for å få ham vekk fra det.Jeg
har en følelse av at mye flere ville dyr spiste cannabis enn vi tror.» Peter

“Min boston terrier/mops stjeler min hvis jeg ikke gjemmer den!!LOL ... ser ut som et boblehode
når hun slipper unna med det. Sarah

«Gropen min elsker også ugresset!Jeg trimmer, hun er der og ber om bladene...” Melodi

"Huskyen min stjeler olje-cupcakesene mine hver sjanse hun får...Jeg er ganske sikker på at
hun vet hvilken effektdet har på henne også...Kanskje det er fordi jeg ga henne alle aksjene
mine å tygge på da hun var valp.» Brian

"Dyr vet hva de trenger og vil bruke det de trenger - smart!" Sheri

"Begynn i små doser, for mye, og de får løkke og løs muskelkontroll." Zac

"Hunden min spiste en del av en plante i går fordi han visste at det ville hjelpe magen hans etter
at han hadde fått i seg rester av kyllingmiddagsfett og spiste en haug av det, hun gikk mye og
kastet  senere  opp  og  hvilte  seg  komfortabelt.Gjett  hva  som  var  i  oppkastet  hennes  --
potteblader.Smart hund." Donna

"Tror det var tilbake på 70-tallet FDA rapporterte første gang cannabis drepte kreftceller ...alt jeg
vet er at kattens magekreft ser ut til å være borte, hun spiser nå godt, legger på seg og løper
rundt som en ny kattunge...» Tony

"Jeg har gitt min 19 år gamle katt malt dekarboksylisert cannabis siden desember 2011.Hun var
veldig sløv, rennende bæsj, tegn på senilitet hos katter...en bekjent som jobbet hos en veterinær
foreslo at jeg skulle gi henne 1/4 aspirin, 1/4 t metamucil ...gjorde det i noen dager og bestemte
meg  for  å  prøve  cannabis...Jeg  drysser  en  liten  mengde  i  våtmaten  hennes  annenhver
dag...hun er fortsatt med oss!!!" Lori

"Ja, jeg kurerte katten min for kreft i juni, da veterinæren sa at han skulle legges ned.Bare matet
ham med oljen, og innen 10 dager var den dødelige svulsten borte!Veterinæren sa at det var et
mirakel!" Charlie

"Jeg hadde en klient som behandlet kattens svulst, og det samme skjedde - den spratt rett ut og
etterlot ingenting annet enn skinnende ny hud." Sita

«Du mater oljen til en katt, på samme måte som et menneske ville ...>SPIS DET!Jeg kurerte
min 14 år gamle katt for en svulst i munnen ved å mate ham med cannabisolje i halvannen
uke...så POF!...>BORTE!Veterinæren min sa: "Mirakler skjer."

-- Han hadde rett, Charlie, mirakler skjer uventet ofte i nærvær av oljen.Takk og beste ønsker til
deg og katten din.JB

"Laboratoriet mitt på 12 år hadde det samme problemet med klumper som vokser og leddgikt.
Hun har tatt Simpson-oljen i 6+ måneder og hun har gått ned nesten 20 kg (hun var overvektig)
og føler seg så mye bedre og kommer seg rundt så mye lettere.Svulstene hennes er også
borte!Jeg er ikke sikker på hvor  mye hun tar  nå,  men det  er  på størrelse med mer enn 3
riskorn.» Andrea

"JB, vi har laget henne flere partier ettersom vi lager henne en ny batch hver 2. måned, siden
hun  tar  1cc/dag.Vi  har  brukt  2  forskjellige  stammer.Hun  bruker  for  øyeblikket  den  samme
batchen som kurerte kattens kreft.» Charlie

«Rick,  jeg  må  takke  deg.Min  elskede  katt  på  14  år  ble  diagnostisert  1.  juni  med
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plateepitelkarsinom.Jeg  kurerte  ham  med  RSO  på  EN  UKE!Veterinæren  sier  det  er  et
mirakel.Jeg tok han med tilbake til ham den 8. juni og han spurte meg om det var samme katt,
for svulsten i munnen hans var nesten borte og han forventet fullt ut at jeg var tilbake for at han
skulle legge ham ned.Nå er han nesten helt restituert.Jeg elsker ham høyt og måtte takke deg
for at du delte hvordan du lager medisinen riktig GRATIS!»

"Katten min ble diagnostisert med en 'hurtigvoksende, aggressiv, ubehandlet, uoperabel' form
for kreft i juni i fjor, et plateepitelkarsinom i skilleveggen hans, som er like stygt som det høres
ut.Han fikk maks 1-3 måneder, og veterinæren min foreslo forsiktig at jeg la ham gå nå.Jeg gråt,
tenkte på det og bestemte meg for at jeg bare ikke kunne se ham dø.Jeg gikk på nettet og
oppdaget at det finnes mange kurer mot kreft.Begynte å gi han en del kosttilskudd osv.Han
hadde det bra, men kreften vokste fortsatt og påvirket pusten hans.Svulsten begynte endelig å
vokse til den andre siden av nesen, og i desember begynte han å gå nedover.Jeg tenkte, ok,
det er på tide nå.

Så oppdaget jeg cannabis og hvordan det kan drepe kreft.Lang historie kort, Ted har tatt RSO
siden desember nå.Det var litt av en situasjon i starten å få en riktig bitteliten dose, for han er en
katt.Og mye mindre enn et menneske.Han sover MYE bedre, pusten er bedre når han sover,
matlysten har kommet tilbake, men ikke til hva den pleide å være.Dette er en pågående reise,
og jeg vet ikke hvordan det kommer til å ende.

Svulsten ser imidlertid ut til å flate ut, selv om den er veldig sakte.Jeg tror at hvis dette ikke
hadde  vært  en  så  ekkel  kreft,  ville  han  sannsynligvis  blitt  helbredet  for  måneder
siden.Veterinæren min er glad og imponert over hvordan han har det.Så jeg bare tar det dag for
dag og er glad for at de fleste av de dagene ser ut til å være gode dager.Hans maksimale
utløpsdato var i september i fjor, så han har det bra.» Anne-Marie

"Jippi!!!!Jeg  har  også en cannabispus.Cannabisolje  av  høy  kvalitet  reddet  meg for  å  måtte
betale ut $4800 til veterinærene for å slaktere...jeg mener eh...gjøre kirurgi på kattens øre for å
fjerne en svulst.Hurra for Cannabis Kitties n Cannines!» LinZy

"RSO-aktig substans reddet livet til en hund på 40 kg - en etylekstrahert olje ellers identisk med
RSO  som  ble  brukt  for  å  redde  hunden  min  som  hadde  drukket  "naboens
frostvæske".Veterinæren sa over telefonen at hun var ferdig, for sent, og sannsynligvis ikke ville
overleve  den  40-minutters  kjøreturen  for  å  bli  avlivet,  og  jeg  ble  rådet  til  å  gjøre  henne
komfortabel.

Min lojale følgesvenn skummet om munnen, hadde hyppige anfall, var kraftig overopphetet og
halsen så hoven at hun knapt kunne puste, og falt inn og ut av bevisstheten. Definitivt døende,
ingen tvil.I et forsøk på å lette hennes passasje fra denne verden varmet jeg et halvt gram olje til
en ts smør og stappet det bokstavelig talt ned i halsen hennes med fingeren min, og dyttet en
åpning i den hovne halsen hennes.I løpet av ti minutter var hun ikke lenger i munnen, feberen
hadde brutt, hun pustet normalt, alle kramper og anfall hadde stoppet.

Hun drakk ivrig vann, la seg deretter til å sove i 12 timer og våknet i tilsynelatende perfekt stand,
mens hun løp og lekte i løpet av minutter etter å ha våknet.Jeg fortalte det til veterinæren min
og ba henne publisere hendelsen i en casestudie, og hun nektet, og hevdet at cannabis er giftig
for hunder!» Alan

«Jeg har en hund som det samme skjedde med.Hun hadde en svulst  på størrelse med en
softball på brystet med all hud på brystet betent.3 veterinærer ga henne 6 uker hvis jeg lot her
leve i smerte.Den ene hadde dritten dratt opp i nålen klar til å drepe henne.Jeg tok henne med
hjem og 3 dager etter behandlingsstart spratt det.To dager senere var hun tilbake til seg selv og
lykkelig.» Rik

"Vi bruker den på vår 14 år gamle chihuahua som har anfall.For noen måneder siden trodde vi
at hun ikke kom til å vare lenge, så jeg tenkte hvorfor ikke prøve litt olje?I løpet av en dag var

- 170 -



hun som en helt ny hund!Hun spiste bedre og følte seg frisk og ville leke!Disse tingene fungerer
virkelig for mange ting!» Mindy

«Vi  tok  imot  en  valp  som hadde  blitt  tråkket  av  et  veldig  stort  menneske.Hun er  en  leke-
chihuahua, hun hadde en fire ganger fire tommers welt som dekket hele den nederste halvdelen
hennes.Hun ble veldig dårlig og begynte å bli kald, så jeg bestemte meg for at det ikke kunne
skade henne for mye å prøve tårene.

Da jeg først doserte henne, klarte hun knapt å bevege hodet.Jeg er imidlertid veldig glad for å
fortelle deg at etter en uke med tårer tre ganger om dagen, er hun en glad, sunn og yippy liten
rumpe.Takk Rick og JB for å avsløre oss for sannheten.Min kone og jeg tror at tårene reddet
henne.

La oss ikke glemme at jeg doseret en leke chihuahua som veide mindre enn et pund med et
gram RSO, 3 ganger om dagen.Det er 3 gram om dagen til en valp som veide mindre enn ett
pund, og som var ved dødens dør på grunn av å bli tråkket på av en gutt som veier over 300
lbs.Hvis cannabis virkelig var giftig, ville ikke kaimana fortsatt vært med oss, løpt nøtt og hoppet
etter hasrøyk.» Joshua

"Jeg bruker det på hundene mine.Men ganske mye mindre enn vi ville brukt på oss selv.Jeg har
en 12 åringsom ble overkjørt og måtte fjerne hoften, ikke erstattes...fjernet!4 uker i...Ingen arr
etter operasjonen, går, fortsatt haltende, men kommer seg fint rundt, og jeg brukte oljen i stedet
for smertestillende...fungerte bra! Dolly

"Ga den til vår da 13-åring for å hjelpe henne med leddgikt i bakre ben og hofter ...overraskelse,
vi fikk også ikke bare en spenstig hund, men også 4 valper.Hun skulle aldri ha kunnet fortsatt ha
en liter, og alle er friske og har det bra!Elsker RSO!" Julie

«Hunden min hadde et hudproblem (utslett som fikk ham til å rive ut pelsen) og en gjentatt
ørebetennelse.Jeg hadde ikke RSO, men ga ham en tinktur som vennen min lagde.Pelsen hans
har vokst ut igjen og ørebetennelsen har forsvunnet.Hvis tinkturen fungerte så bra, tror jeg at
jeg med RSO kunne kurere ham fullstendig.Så jeg vil si at ja, RSO ville fungere like godt på
kreft hos en hund som på mennesker.Velsigne deg Rick og deg også, JB."

--  Takk,  Bette.Din  tankegang  er  logisk  og  korrekt.Dyr  har  et  raskere  stoffskifte,  og  derfor
helbreder oljen dem mye raskere enn den helbreder mennesker.Det er en glede å kurere dyr
med oljen, de elsker å ta den.JB

«Jeg  elsker  mobberne  mine  også.Smokey  er  fortsatt  med  oss  for  dere  som  lurer.Trinn  4
massecelle kan ikke stoppe en mobber.Spesielt når han er på oljen.For livet nå.Mye respekt."
Bocaj

"Jeg bruker det på hundene mine.Bare litt mindre enn vi ville gjort.Jeg har en 12 åring som ble
overkjørt og måtte fjerne hoften.Ikke erstattet...fjernet!4 uker i...Ingen arr etter operasjonen, går,
fortsatt haltende, men kommer seg fint rundt og jeg brukte oljen i stedet for smertestillende...Det
fungerte kjempebra!(...) Jeg har en 9 år gammel Rotty som har hjerteorm, forferdelige allergier,
veldig lite energi og mister håret på halen.Starter ham på det i dag...Reddet nettopp en 10 år
gammel Chihuahua som har 3 svulster, og jeg vet at dette vil fikse henne rett opp!!!" Dolly

«Hunden vår kom inn med en stor rift på nesen.Vi bor på en gård så ikke sikker på hvordan det
skjedde.Renset utviklet og fylt kuttet med RSO.Hun gikk for å sove.Såret grodde fullstendig.Og
ja, drakk mye vann.Nok en til Rick!!" Bie

«RSO OIL Hundekjeks og med aktuell salve på kreftsårene på benet var ½ størrelse på en
dollarseddel.Hun begynte å gråte og reiste seg og skjelvingen hennes var ille.Jeg visste at RSO
ville fungere...Allerede neste dag reiste hun seg uten gråt og risting, og hun løp rundt på gården
noen dager senere med sin lille kompis Nugget, rat terrier.Det var 6 måneder siden.Hun er som
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en 6 år gammel hund nå, ikke 12 år.Det er en av så mange historier jeg har vært vitne til de
siste 2 årene.

Historien min er mye lengre...RSO reddet livet mitt.Ikke flere opiater.Og veldig lite smerter de
fleste ganger.Takk Rick Simpson...Fred være med dere." Ron

«Har behandlet en annen venn av meg, han er en Jack Russell terrier med en stor svulst på
baksiden. 'Dr Jay sa at han har sett dette tusen ganger og at det ikke er bra for hannhunden når
det  først  er  lagt  merke til  det..Vel,  jeg  begynte  å  gi  ham dråper  RSO,  og jeg  la  RSO på
svulsten.Jeg trodde han ville være borte om noen dager.Som jeg har sett den samme svulsten
før på en venns hund.Han gikk bort noen dager senere.

Vel, Nugget har det bra, svulsten er flat mot huden og ingen farge på den.Det så virkelig ekkelt
ut,  svart,  lilla  rødt  og blødende.I  løpet  av ett  døgn var sprekken på svulsten halvparten av
størrelsen to dager senere helt  borte og stoppet  blødning ble såret over.Det var for to uker
siden.Han er på 1/2 ga dag og tar det bra.Sov mye de første dagene, nå kommer han bort,
slikker den opp, og han har det bra.Ingen vaklende ben, Nugget gjør det bra.Jeg tror jeg fanget
kreften i tide.Svulsten krymper raskt og han er en ny hund.Veldig leken igjen.Takk igjen Rick S.”
Ron

"Jeg tror mainstream-folk har blitt  hjernevasket og farmasøytiske selskapene har blitt  detfolk
flest spiser ut av hendene, grådige mennesker.De vil mest sannsynlig aldri bruke cannabis på
sykehuset eller gjennom noen vestlig medisinlege.Hvis det ikke kan patenteres, vil det ikke tjene
penger for farmasøytiske selskaper.Heldigvis bor jeg i California hvor det har blitt akseptert og
omfavnet.

Jeg laget min første batch med RSO forrige måned.Jeg har gitt det til begge hundene mine, da
de  begge  har  små  svulster,  i  tillegg  til  at  Shetland-sheepdogen  min  har  en  form  for
hundelupus.Ikke bare har en av svulstene krympet med 50 % i løpet av et par uker, men begge
ser ut til å ha mer energi på dagtid og de sover veldig godt om natten.Og det ser til og med ut til
at den hjelper Shetland Sheepdog med lupus.Jeg gir dem et lite riskorn størrelse RSO ved å
bruke en godbit.Jeg legger  også RSO direkte på nesen hennes ettersom lupus spiser  den
bort.Om en uke ser nesen hennes best ut på minst 4 år!

Jeg har nylig laget en ansiktskrem med litt  RSO også, jeg husker at Rick snakket om det i
boken sin.Jeg elsker det!Huden min ser ut til å være jevnere og glattere hver dag.Jeg tar det
selv oralt som forebyggende.

Jeg har nylig fått en godartet kjempecelletumor i seneskjeden fjernet fra hamstringen.Den var
på størrelse med en appelsin, og den var pakket rundt isjiasen min.Legen min sa at det er en
veldig sjelden svulst og ikke sikker på hvorfor den dukket opp.Jeg tok oljen i omtrent tre uker
frem til operasjonen.Jeg gleder meg til å få den endelige patologirapporten tilbake med måling
av svulsten.Jeg tror virkelig det ble krympende fra RSO!

Takk Rick for at du viet livet ditt til denne saken, jeg vet at vi sammen kan gjøre en forskjell.Folk
som "kurerer" seg selv, må samle alle medisinske journaler og spre ordet.Jeg tror at hvis det er
nok bevis med god dokumentasjon på at vi kan ha en sjanse til en dag å kunne bevise og
overbevise mainstream om fordelene med RSO for å drepe kreft.

Nok en gang takk Rick.Det er mennesker som deg som gir meg tro på menneskeheten.Hold din
tro og besluttsomhet i gang, og vit at lidenskapen din har helbredet mange og gjort troende ut
av mange mennesker.Du er vakker." Ashley

«Enda en historie å legge til i boken!Vallaken min skled og falt (jeg kan bare anta, jeg så ikke
hva som skjedde) og rev opp begge hasene hans.En hase på en hest er ikke den enkleste
tingen å pakke inn og holde ren, faktisk er det nytteløst!Du kan kjøpe de dyreste wraps og de
glir  fortsatt  og fester  seg til  såret.Etter  ca 4 dager med innpakning av hasene hans ga jeg
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opp.Det hjalp ikke da jeg måtte skrelle bandasjene av sårene hans mens jeg ble bløtlagt med
en vannslange for å myke det opp.Han var ikke fornøyd, ikke jeg heller, stakkaren!!Jeg vendte
meg til det eneste jeg vet for å helbrede det meste...RSO!Vi har en krukke med "rester" RSO
som vi bruker lokalt eller i  pipen for å hjelpe oss med å sove.Jeg tok tak i glasset og satte
kursen mot hasene!!Jeg sladret hasesårene hans med oljen.Pakket dem inn og håpet på det
beste.Morgenen kom, wraps var på stallgulvet (ingen overraskelse) og min første tanke var, vel,
det var bortkastet RSO!Men ved ytterligere inspeksjon var RSO fortsatt limt til hasesårene og
hadde  herdet  til  et  tjæreaktig  stoff,  noe som skapte  en barriere  for  fluer  og for  å  forsegle
sårene.Jeg forlot det.Prøvde ikke å pakke om eller noe.Neste dag...samme.

Det var minst 4 dager før jeg måtte gjøre om noe på hasene hans fordi oljen hadde gjort et så
flott plaster!

I dag er det omtrent uke 3 etter skaden hans, jeg spylte hasene hans og det tok meg en god 1/2
time å få den gamle RSOen av hasene, og eksponerte den nylig helbredede/debriderte huden
under.Jeg brukte RSO på nytt, så får vi se hva vi får med ytterligere 4 dager.Jeg vil sørge for å
få lastet opp bilder og dele.

Takk Rick -- Trodde du at når du laget din første RSO-batch at den ville flyte over til og med i
hesteverdenen?Du er fantastisk!!" Lyng

-- Takk, Heather.Oljen gjør underverker for hester, akkurat som den gjør underverker for alle
andre dyr.Hver hesteeier bør ha en bøtte med oljen tilgjengelig for hestene sine.Du vet hvordan
det er med dem – du vet aldri hvordan de kommer til å overraske deg.JB

"Hunden min hadde beinkreft.Jeg nektet alle behandlingene veterinæren ba meg gjøre, til og
med  fjernet  skulderen  og  benet  hans.Jeg  ble  fortalt  at  han  hadde  2  uker  og  fikk  mye
smertestillende.De gjorde ham så syk og han så dritt.

Ringte  en venn og fikk laget  suger  av oljen.Jeg ga det  til  ham for  smerte og det  fungerte
utmerket.Han kunne ikke gå før.

Vel, en måned senere kunne ikke legen tro at han fortsatt var her og tok flere røntgenbilder og
KREFTEN VAR BORT...Hvis du vil, skal jeg ta før og etter røntgenbilder og legge dem ut for
deg.Det er ekte HAMP DREPER KREFT...” Tammy

"JB, i fjor ble jeg fortalt at hesten min hadde 3 måneder igjen å leve, cannabis har holdt henne i
live, men jeg har bare matet bladene hennes siden jeg er kylling for å lage RSO.Jeg skulle gjøre
det, da fikk Jeannie Herer, som har vært kompisen min siden 8. klasse, meg til å love å IKKE
gjøre det før noen var her med meg, siden jeg er en eremitt og liker det sånn.Uansett, bare
bladene  har  fått  alle  unntatt  én  svulst  til  å  forsvinne,  og  du  ville  aldri  vite  at  hun  har
melanom.Hun skulle dø i juli 2011.Hun er frisk og glad, men blir sint hvis jeg ikke har en gryte å
mate henne hver morgen.Takk den gode herre jeg kjenner noen omsorgspersoner i mitt område
som donerer produkter for henne!Jeg skal skryte litt og si at Jack Herer takket meg i sin siste
reviderte bok for å være en frihetskjemper, jeg har kjeftet om det gode med cannabis i over 40
år nå!Vi vinner kampen, jeg tror det kan være i sikte!Håper håp!" JoAnn

-- Fin en, JoAnn.Ikke gjør henne sint og lag RSO for henne, det er ikke så vanskelig eller farlig
som det virker, og du kan prøve å gjøre det med si en unse eller to og bygge opp selvtilliten din
på den måten.Beste ønsker, JB

“Samme utfall for katten min!!!Men jeg fikk fortsatt fjernet svulsten kirurgisk.Det var for 3-4 år
siden.Ingen gjenoppkomst av noen svulster!Hun har sine 16thbursdag neste måned!Jeg visste
at det var mer å "luke" enn å feste! Ryan

"Hurdet en kreft i mitt 16 år gamle katteøye." Dan

Q.Kjære venner, håper dette finner dere godt.Jeg gir min 8 år gamle hund på 40 lb. RSO for
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svulstene som vokser på høyre side av kroppen.I dag er hans første behandlingsdag og han er
slått ut og sover.Jeg ga ham omtrent mengden av et riskorn.Er dette for mye?Hvor lenge og
hvor ofte vil du anbefale at jeg gir ham oljen?Jeg er selv på oljen.Etter hvert som tiden går blir
jeg mer og mer vant til det "høye". Jeg må opereres neste måned, og jeg planlegger å bruke
RSO for smertene og restitusjonen.Hvis jeg kan jobbe med det, vil jeg være på det resten av
livet.Velsignelser og mange takk

EN.Katherine, jeg vil utsette operasjonen hvis det er mulig til du spiser si 180g av oljen på ett
gram om dagen (eller mer) i tre doser.Gi hunden halvparten av det hvis du tror han ikke er
komfortabel med det han fikk nå.Å sove er en del av helbredelsesprosessen, det er ikke noe å
bekymre seg for, og det er et tegn på at oljen virker beroligende, og det er det du ønsker.Jo mer
potent og beroligende, jo bedre.Beste ønsker, JB

"Hei Jindrich!Jeg snakket med deg 9. juli om min sønns kjæledyrrotte (1,5 år) som hadde en
utstående svulst som vokste bak høyre fremre ben (omtrent 1 tomme i diameter).Jeg begynte å
gi henne RSO 3 ganger om dagen og 1 uke senere var svulsten knapt synlig.2 uker senere var
den borte!Jeg har fortsatt å gi henne en dose 3 ganger om dagen og søsteren hennes får også
en vedlikeholdsdose.De er begge veldig glade og på vegne av dem og min familie vil jeg gi en
stor takk til Rick og deg selv for å gi den viktigste informasjonen som finnes!Cannabis kurerer
kreft!»

"Sender deg oppdateringen om at hunden min blir diagnostisert med beinkreft.1. juni har det
gått syv måneder, siste røntgen viser ingen spredning til lungene.De fant en intakt brudd nær
svulststedet i benet, de vet ikke hva de skal gjøre med det.Normalt er disse hundene som har
en pause, du må legge dem fra deg.De har konkludert med at de månedlige infusjonene av
stoffet som heter Zometa holder det intakt, så de vil fortsette henne i forsøket mens hun vil
motta månedlige infusjoner av Zometa.Men ingen kreft sprer seg og de kan ikke fange opp
svulsten som var der for 7 måneder siden.Tenkte bare du ville vite det.Denne aggressive kreften
tar  normalt  hundens liv  innen 4-6  måneder  etter  diagnose.Her  er  hun,  7  måneder,  INGEN
kreftspredning.Et intakt brudd, men fortsatt å gå som ingenting er galt." Linda

"Etter 9 uker har hudkreftene på hunden min forsvunnet HELT!!Vedlikeholdsdose nå for resten
av  livet.Som  jeg  føler  nå  ikke  bare  vil  være  mer  behagelig  for  ham,  men  også  et  lengre
liv.VELSIGNELSER RS & JB!!>;-)” Grønn

"Hunden min gjorde det bra i begynnelsen på en pinnehodestørrelse til å starte, og økte deretter
til  hun  tok  1-2  risstørrelser.Hun  er  80lb  pit.Dessverre  er  oljen  jeg  kan  få  ikke  en  høy  nok
prosentandel  (82%),  så  selv  om  den  forbedret  appetitten  hennes,  hjalp  hennes  leddgikt,
forbedret  pelsen  og  huden  hennes,  hjalp  det  ikke  den  snørrete  nesen  hennes,  som
sannsynligvis er nesekreft.Hvis noen her er i WA og har en 90+% olje, vil jeg gjerne donere for
det.» Overlevelse

-- Prøv å påføre oljen lokalt på nesen hennes også, og prøv kanskje å få litt opp nesen med en
Q-tip eller noe lignende, hvis hun ikke biter deg for det.Du kan også prøve å sette oljen i en ovn
innstilt på 130°C i ca en time og prøve å gjøre den mer konsentrert/potent på den måten.Eller
ha tålmodighet og gi oljen mer tid.» JB

«Hunden min hadde 3 uker igjen å leve.Massecelletumorer over hele hans renrasede pitbull-
kropp...Etter 3 uker krymper svulstene på ISO/RSO.Jeg sverger.Han har tisset seg noen ganger
og opptrådt  full,  men jeg visste at  det  var  til  det  bedre.Han er  fortsatt  på den.Selv  når  de
forsvinner, vil jeg fortsatt gjøre ham til medisin.Elsker deg, JB og Rick.» Bocaj

"Har gitt min 14 år gamle Pit oljen i 4 uker nå for kreft.Noen ganger blir hun litt "twitchy" og full
når jeg gir henne for mye, men når effektene gir seg, sover hun som en valp.Hun nektet å ta
veterinærmedisiner,  så vi  fikk litt  olje  i  stedet.Fortsatt  tidlig,  men jeg registrerer fremgangen
hennes.Det tok omtrent en uke før hun ble vant til oljen og utviklet appetitt igjen.Jeg er sjalu,
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siden vi på dette stadiet bare har råd til oljen til henne.Elsker alles vakre historier!» Janine

«Hadde hunden din bivirkninger?Vil ha hunden min på den også.Han er en beagle." Marie

"Ingen bivirkninger.Hun gjorde, som hunder gjør når de tygger gress eller noe annet for å hjelpe
til  med oppkast,  for  å rense seg.Ingen (inkludert  kjæledyr)  selvmedisinerer  på noe som gir
negative bivirkninger.Vi er rett og slett ikke bygd for å fungere på den måten.» Tielman

"Reddet livet til hunden min fra en autoimmun sykdom som steroider sluttet å virke på.Ingen
bivirkninger!" John

"Jeg har sett effekten av en hund som tar RSO ...De første dagene var Ruby (en 12 år gammel
hund) fortsatt syk og ristet litt, bekymringsfulle symptomer hvis du er skeptisk til emnet, men jeg
kan forsikre deg om at 1 måned etter behandling og hunden spretter rundt full av liv løper opp
trapper hopper opp på senga og stoler fulle av energi hele tiden veldig lekne igjen.Øyne pleide å
være rennende og hadde et grått dekke nå er de helt tilbake til det normale.Ruby hadde en
ganske stor vekst på innsiden av beinet som hadde vært der i årevis og nå etter å ha spist olje
falt det nesten av!!!Takket være Rick Simpson xxx velsigne denne oljen, den fungerer virkelig,
hvorfor er det INGEN attester som sier at den ikke gjør det...?" Brett

«I dag er dag 3 for en behandling på hunden min med RSO (Rick Simpson Oil)  som er et
cannabiskonsentrat for medisinsk behandling av mange alvorlige plager.Hun er 13 år og rundt
7måneder siden fikk hun noe som forårsaket hennes ekstrem snørrhet, kraftig slim og noen
dager var hun sløv.Så det opp på nettet, sa "kennelhoste eller hundeforkjølelse" så jeg tok litt
antibiotika her og startet henne på et kurs.Det hjalp ikke i det hele tatt, så vi tok henne med til
veterinæren.

Selvfølgelig  ville  de  gjøre  blodprøver,  røntgen  og  slimscreening.Omtrent  500  i
veterinærregninger, jeg takket nei, så vi startet henne på et bredt antibiotikum som heller ikke
rørte det på en måned.Tok henne inn igjen og fikk ytterligere to sterkere antibiotika, gikk en
måned på dem religiøst.Ikke rørt den heller!

Så  da  prøvde  veterinæren  en  soppdrepende  medisin...RØRTE  FORTSATT  IKKE
SYKDOMMEN HENNES!!Det er vanskelig å avgjøre hva som er rettferdig i å bruke på en 13 år
gammel hund...Så jeg sluttet med all  medisin for omtrent  en måned siden for å la kroppen
hennes komme seg tilbake og startet henne på RSO for bare 3 dager siden, totalt 6 doser og
hun er en helt ny hund!

Ingen  snørr,  ingen  hosting,  hun  har  godbitene,  og  generelt  har  vi  sett  en  BEMERKENDE
forbedring.Utrolig egentlig.Fra min personlige erfaring kan jeg bekrefte at dette er en fantastisk
surrealistisk medisin.Takk fra bunnen av mitt hjerte!» Overlevelse

«Bokseren min oppsøker meg for å fange røyken.Hun har blitt tatt når hun står over røkelsen
vår og prøver å fange buzz også...hun lærer at ikke all røyk er vennlig.Håper hunden din får
oppleve oljen snart!!" august

"Jeg har en 13 år gammel golden Newfie (50% golden retriever 50% new foundland) og hun
pleide å gråte så fælt  fordi  hoftene hennes såret  henne så mye fordi  hun åpenbart  hadde
leddgikt (gammel hund + tregulv) og mine far og bror nektet å ta henne med til veterinærene, så
jeg ville i stedet kjøpe hunden min en pose på 40$, og når hun begynte å føle seg sår, røykte
jeg  henne  litt  og  hun  oppførte  seg  som  en  valp.Ingen  sutring,  sutring,  hun  hadde  ingen
problemer med å gå rundt eller gjøre ting, og hun sov rolig.

Hun hadde også en svulst i løpet av denne tiden.Til slutt overbeviste jeg faren min om å ta
henne med til veterinærene (jeg sa at hvis hun må avlives så gjør vi det, men jeg vil ha en
veterinærens mening før  vi  avtaler  time)  vi  kommer dit  og  hun undersøker  hunden min.På
slutten av avtalen sa hun at hun var den sunneste hunden hun noen gang hadde sett på sin
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alder!

Hun har MINDRE leddgikt og sa at hun ikke ante hvordan det ikke var mye mye verre og at
svulsten  hennes  var  på  størrelse  med  en  baseball?Ja,  det  var  nå  på  størrelse  med  en
tyggegummi!Hun sa at leddgiktmedisinen hun ble satt på skulle hjelpe med å holde innholdet
hennes, det var $150 for en 30 dagers resept, og det gjorde SHIT.Jeg sluttet til og med å røyke
henne  for  å  se  om  medisinen  var  verdt  det.Nei.Hun  kjempet  for  å  ta  dem,  gjorde  henne
forstoppet, og hun hadde vondt hele tiden!

Med gresset kom hun rett til meg og satt der og visste hva hun fikk og elsket det!Hjalp svulsten
hennes med å forsvinne, har sørget for at leddgikten hennes knapt er noe til det punktet at jeg
nesten aldri trenger å røyke henne opp fordi det ikke plager henne i nærheten av halvparten av
mengden den pleide å gjøre før jeg røykte henne opp.Marihuana er en mirakelplante og har
gjort hundene mine lengre og sunnere!Jeg ville gjort hva som helst for jenta mi!Hun er min
stolthet og glede!» Bethany

"Hunden min er en 13 år gammel belgisk gjeter.For noen år siden dukket det opp en liten klump
på siden hans.Det begynte plutselig  å vokse i  en alarmerende hastighet  for  noen måneder
siden.Dessverre  ble  han  diagnostisert  med  kreft...og  ikke  bare  den  ene  klumpen.Ved
undersøkelse hadde han mange.Han hadde andre problemer også...Hovedsakelig leddgikt og
hoftedysfasi.Kirurgi var ikke et alternativ da det var tvilsomt at han ville overleve bedøvelsen.Jeg
orket ikke å se ham lide...han kunne knapt gå og hadde sluttet å spise.Jeg bestemte meg for å
prøve å gi ham cannabisolje som et siste forsøk på å hjelpe ham.Partneren min Pat og jeg ga
ham en  liten  mengde (omtrent  på  størrelse  med et  riskorn)  på en  kjeks.Det  påvirket  ham
virkelig...han var ustø på beina og sov i timevis.

Vi justerte doseringen i løpet av de neste dagene og la merke til at appetitten hans ble bedre
med  en  gang.Han  begynte  også  å  bevege  seg  mye  lettere  og  holdningen  hans  var  mye
lysere.Etter som dagene gikk økte vi sakte dosen hans.Det har gått 3 uker og jeg kjenner han
nesten ikke igjen som den samme hunden.Han er glad!Vifter med halen, leker, spiser, og best
av alt er svulsten halvparten av størrelsen den var før vi begynte på oljen!!!!Jeg vil fortsette
behandlingen hans (vi er så heldige å kunne levere vår egen olje) og holde deg informert.Jeg
forventer å se disse svulstene forsvinne helt!!!!!!!!" Josie

«Jeg  har  startet  min  lille  pomeranian  på  oljen  fordi  han  har  kollapset  luftrør  og  medfødt
hjertesvikt.Han har ikke vært på de vanlige medisinene siden sommeren, og han har ikke hostet
nesten i det hele tatt for første gang siden sommeren (han hostet konstant og gadd selv på
legemidlene som legen hadde gitt).Han har mer energi og har det bedre enn han gjorde da han
gikk på medisiner.» Karen

"Hunden min har også klumper og jeg har gitt ham olje, men jeg synes litt for mye han var veldig
skjelven søvnig skråstrek så ut som om han var full han er en Rottweiler på 135 lbs, så jeg må
justere mengden jeg gir ham .Men jeg tror det vil hjelpe ham.» Peter

Q.Hei, lurer bare på om aktuell RSO passer for en frosk som nettopp har fått et av bakbena
brukket og nå nylig amputert?Kanskje en liten klatt på det blottede beinet ville hjelpe denne lille
fyren?Eller kanskje for sterk for en så liten skapning?Takk og Gud velsigne for at du fikk ut
budskapet!

EN.Selv om jeg må innrømme at jeg aldri har behandlet en frosk med oljen, er måten jeg ser på
det på, jo mer olje og jo raskere, jo bedre.Jeg ville også puttet litt i maten hennes.Det verste
scenarioet er at den stakkars frosken blir steinet.Stor greie.Beste ønsker, JB

"Jeg hadde en venn hvis hund hadde glaukom og gjorde "et eksperiment" han ga hunden hans
cannabis i en uke og fikk sjekket øyetrykket hennes ... veterinæren sa at han aldri hadde sett
trykket  synke  så  raskt  ...  så  gjorde  han  det  Jeg  ga  henne  ikke  på  en  uke  og  tok  henne
inn...veterinæren spurte hva han holdt på med fordi trykket var så høyt at det faktisk skadet
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synet  hennes...da  han  svarte  veterinæren  angående  "eksperimentet"  hans,  oppmuntret
veterinæren ham til å fortsette med cannabisbehandlingene!!!!!" Garrett

«Jeg har gitt cannabis til min gamle hund mange ganger.Det hjalp enormt med smerte og lettet
hennes siste dager.Den dagen jeg fikk henne lagt ned, ga jeg biffen hennes og la henne ut for å
slikke sol med et par hundegodbiter med hasj.Hun nøt sin siste tid med meg og var i fred når
den tid kom.» Samantha

"Dyrene  mine  og  jeg  har  kjempet  mot  noen  ukjente  insekter,  forferdelige  sår,  cannabis  til
unnsetning.Selv  om  kjæledyrene  mine  er  steinet  som  en  steinstatue,  blir  de  bedre  som
jeg.Uansett hva dette er er fryktelig, veterinærene eller legene har ikke klart å finne ut av det.» --
Det er bedre å bli steinet som en steinstatue enn kald og død.Det er alt jeg vet, JoAnn.lol, JB

"Jeg har egentlig aldri gitt oljer mye oppmerksomhet.Så prøvde jeg en tinktur ... hellige jævla
moly ...Jeg gir den til hunden min hun er som 12 og det hjelper henne virkelig hun spiser hun
leker og hun er som sitt gamle jeg.Prøvde glukosamin, men det rører ikke engang smertene
hennes...Jeg har aldri  tenkt på å gi  den til  hunden min før jeg så at andre her hadde gjort
det...men ja, olje er kjempebra...takk alle sammen hvis hunden min kunne takke dere, er jeg
sikker på at hun ville...fred.. .” Kary

"Jeg kurerte ilderen vår for insulinom skapt kreft i bukspyttkjertelen.Få på det peeps, din "furry
familie" trenger deg.Her er Flower under behandlingen hennes, hun er litt skjelven her og klar
for en avslappende søvn..!” Hempy

"En av mine to hunder har ikke lenger epilepsi på grunn av cannabisolje." Charles

«Jeg har en rottweiler og ble fortalt i julen at han hadde kreft i magen og at det ikke var noede
kunne gjøre og han har maks 2 måneder igjen å leve.Så jeg prøvde ham på olje som jeg laget
selv.Fikk han skannet for 2 uker siden.Kreften er helt borte." Ian

"Jeg  gir  den  til  mitt  13  år  gamle  laboratorium.Så  jager  han  en  ball  som  om  han  var  2.»
Stephanie

"Hurdet pitbullens melanom." Brandon

"Hente nettopp rottweileren min fra veterinæren etter hennes andre operasjon for å "få resten av
kreften vi ikke kunne få første gang." Jeg har gitt  henne RSO i en måned, i  tillegg til  å gni
cannabisbalsam på snittstedet.Gjett  hva?Kirurgen så "INGEN SYNLIG KREFT".Må vente på
laboratorieresultater for å være sikker, men jeg vil si at jeg har mitt eget mirakel på 100 pund.»
Joni

«Katten  til  fetteren  min  hadde  katteformen  Parkinsons.Weed  var  omtrent  det  eneste  som
beroliget ham og stoppet spasmene hans og definitivt forlenget og forbedret livet hans.Langt fra
å være årsaken til hans død eller være giftig for ham!Forresten, kusinen min brukte det på den
tiden for å holde epilepsien i sjakk!Effektiv medisin for både mennesker og dyr!» Enñio

"Begynn med en veldig liten mengde på ost eller kjøtt, hva enn de vil spise det på!Rotten min
veier 100 lbs og et halvt riskorn er nok!Et stort riskorn lar ham sitte å sikle i 4-6 timer.» Greg

"Hunden min spiste romkaker for en måned uten noen skadelige effekter, annet enn en veldig
lang søvn." Ned

"Så sant.En av våre elskede firbeinte familiemedlemmer hadde en hudsvulst i godt fem år rett
under albuen.Som vokste seg større for hvert år.Da hun ble 11 år. gammel begynte hun å vise
tegn på hoftediplacia.I  stedet  for  å pumpe henne full  av smertestillende medisiner som kan
ødelegge leveren og nyrene hennes.Vi begynte å drysse re-vape knopper i maten hennes eller
som en godbit.Hun elsket smaken av lett ristede blomster.Så begynte hun å bli mer aktiv.Etter et
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par år med religiøs behandling av henne med re-vaped cannabis begynte svulsten på albuen å
avta til  bare en løs hud.Hun ble 14 år gammel.Hun unnlot  aldri  å  se på oss med kjærlige
øyne.Helt  til hun ikke lenger kunne være en hund som kunne løpe og hoppe.Så vi tok den
vanskeligste  avgjørelsen  om  å  få  slutt  på  lidelsen  hennes  gjennom  en  snill  og  kjærlig
familieveterinær som vi har jobbet med i over et tiår.Noen dager før jul kom veterinæren og
kona hjem til  oss  på vei  hjem for  å hjelpe oss med overgangen hennes.*tårer*  Alt  i  alt  er
cannabis  en kur  mot  mange lidelser.Hun ble  gammel  til  sin  modne alder  på grunn av  vår
kjærlighet og vår kjærlighet til et sant sakrament... CANNNABIS.

"Ja, jeg vet det, hunden min døde i slutten av april, og det siste vi gjorde sammen, jeg røykte litt
hasj med ham, og han var endelig tom for smerte.Han sovnet rolig.» Morganna

"Godt å vite.Tror du det ville fungere for menneskelige kjæledyr også, på ryggraden?» Brenda

"Har du et menneskelig kjæledyr?" Colin

"Hvor kan jeg få tak i et av disse menneskelige kjæledyrene?De høres spennende ut.Jeg vil
trene min til å gjøre hagearbeidet.Er de smarte nok til å gjøre det, tror du?» Sasha

"Ja, det fungerer på menneskelige kjæledyr også.Takk for dette - det fikk meg til å le." JB

«Jeg brukte potteknopper (små mengder) på kaninen min med en utvekst over det ene øyet
hennes.Veksten gikk bort og hun beholdt synet.Bare en måneds behandling og hun var helt klar.
(Veterlege overvåket).Nå har jeg en flott danske som har hjerneproblemer og anfall.Jeg røyker
for lupusen min (ingen dr-manus, bare marihuana og Dr. vet) og den store dansken sover på
sofaen ved siden av meg.Med anfallsmedisinene hennes og at  hun var i  hjemmet mitt  (jeg
adopterte henne for 6 uker siden) ved siden av meg når jeg gjør det, har hun ikke hatt et anfall
på 5 1/2 uke og hun legger på seg, går bedre og bare mer rolig .Jeg tilsatte også kokosnøttolje,
2 ss daglig, til rutinen hennes, og hun viser eksepsjonell fremgang i mobilitet og sykdom." Disig

«Min 9 år gamle bokser hadde en svulst på ryggen omtrent på størrelse med en «skytter»-
kule ... ikke fullt så stor som en pingpongball.Jeg startet henne på oral RSO 3xdag.Hun tolererte
doseringen godt,  og svulsten jobbet  seg til  slutt  ut  av huden og etterlot  i  utgangspunktet et
hull.En fortsatt diett med RSO og antibiotika til den lukket seg helt.Hun er så god som ny uten
noen svulst og ingen bivirkninger.Min Doberman tolererer imidlertid ikke RSO særlig godt og må
ta betydelig mindre doser.Men også han har fått helbredelse fra det.» Karen

«Jeg pleide å medisinere den gamle hunden min ved å blåse røyk i øret hans.Han elsket det og
oppførte seg som en valp i stedet for den 21 år gamle hunden (menneskeår) med dårlige hofter
og leddgikt.» Gina

"Hempolje reddet schæferhunden min da hun ble diagnostisert med miltkreft, hun er nå 9 år
gammel og i remisjon og har det bra." Paul

"Min 6 år gamle mann utviklet alvorlig leddgikt.Det tok 3 uker å få ham i gang igjen.Jeg gir mine
3 hunder en forebyggende dose to ganger i uken...Jeg har aldri noen veterinærregninger...Jeg
ser dem på topp hver dag...Cannabisolje er en nødvendig del av kostholdet vårt så vidt jeg er
bekymret for...Jeg er i ærefrykt for den planten...hele tiden...” Sparky

Konklusjon 

«Jindrich Bayer: DU KAN IKKE DRIVE EN ØKONOMI RATIONALT UTEN HAMP.

Rick Simpson: Det stemmer!

JB:Det lar seg rett og slett ikke gjøre.
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Et enkelt eksempel... Hvis vi holder oss til medisin.Tsjekkia bruker omtrent en milliard dollar kun
på diabetikere.Det er 800 000 av dem!

[Nå henvender JB seg til JAKA – musiker, cannabisaktivist, DIABETISK – som sitter overlatt til
Rick og ham...]

Du vet selv hva oljen gjør for diabetes.HVIS DU KUNNE SPISE 4 GRAM OM DAGEN, VILLE
DU IKKE TRENGE INSULINET I SLETTET.

Og vi bruker en milliard dollar hvert år...og pengene forlater Tsjekkia og går et sted...Og kommer
aldri tilbake!

[Hirer i vantro...]

Og det er bare diabetes!Tilsett deretter drivstoff, som Rick sa... Ok [Jeg gir deg...kanskje...], ikke
alle  biler,  ikke  alt...  Men  hvis  50  %...  Hvis  [bare]  alle  traktorer  kjørte  på  det
[HAMPDRIVSTOFF]... Hvorfor ikke???

Så går prisen på mat ned, logisk nok...For når du ikke trenger å betale € 1, 2, 3 euro for en liter
bensin  for  å  gi  drivstoff  til  en  lastebil/traktor...  Da  kan,  logisk  nok,  maten  være  billigere.
Og folk har ikke penger...

Staten bør sørge for at folk spiser og overlever.Ikke at de dør ut...

RS:Og ikke bare det, men bøndene har rett til å dyrke denne avlingen for å opprettholde deres
eksistens.Gjennom historien har det vært et kjent faktum at denne planten ble brukt som et
fantastisk fôr til husdyr, etter at de har tatt hampfrøoljen ut av frøene, mates disse frøkakene til
dyrene.Det er noe av det beste dyrefôret på planeten!Så dette ville ikke bare gi dem medisin for
å behandle husdyrene deres, men det ville også gi dem en matkilde for husdyrene deres.

Og det er som Jindrich sa...For ethvert land, å prøve å drive en økonomi uten bruk av hamp...
Eller for enhver bonde å faktisk prøve å utøve det yrket, og ikke få lov til å dyrke hamp,ville bare
vært en øvelse i nytteløshet'!Bøndene trenger retten til å dyrke denne planten.Og alle skal ha
samme rett til å stille sine egne krav.Vi trenger alle å ha den friheten...

JB:Vil du heller spise kjøtt fra dyr som har fått usunn mat og injisert med antibiotika, eller vil du
heller spise kjøtt fra dyr som har fått hamp og ikke trenger antibiotika i det hele tatt?

Vil du heller spise kylling som er matet med hampfrø og som er sunn – som ikke lider av alle de
dårlige forholdene – eller vil du heller spise industriproduktet?Ville du heller spise karpe eller
[dvs.] fisk – som vil være rik på Omega-3, 6, 9 fordi den vil livnære seg av hampfrø – eller vil du
heller spise fisk som mater oppmalte blader eller døde dyr?Så enkelt er det... ØKONOMI... Du
betaler for mye og pengene forlater landet.Du vil ha pengene her.OG HVA ER BEST - NÅR DU
IKKE  MÅ  BRUKE  PENGENE...[da]  MÅ  DU  IKKE  TJENE  PENGENE…”
(fraCannabismanifestdokumentar,tilgjengelig på Youtube)

"La  meg  oppsummere  det  meste  av  det  som  skjer  rundt  Rick  Simpson  Oil.Instruksjonene
forteller folk til A, B, C og D.Folk leser dem og spør – hvis jeg ikke gjør A, vil B, C og D fortsatt
fungere?Hvis jeg ikke gjør B, vil A, C og D fortsatt fungere?Hvis jeg ikke gjør C, vil A, B og D
fungere?Hva hvis jeg ikke gjør D, vil A, B og C fortsatt fungere?Og hva hvis jeg gjør A, B, C og
D annerledes, vil det fortsatt produsere den ekte varen?

Det  generelle  svaret  er:  nei,  det  vil  det  ikke.Hvis  du  ønsker  å  produsere  RSO,  følg
instruksjonenei  Cure for  Cancer:  Rick  Simpson-protokollene-bok til  punkt  og  prikke.Hvis  du
ønsker å produsere noe annet, følg andre instruksjoner.Men vennligst ikke gjør oss ansvarlige
når du produserer en annen type olje og behandlingen mislykkes og ender med unødvendig
død til en pasient.
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Hvis du gjør A, B, C og D, vil oljen fungere best mulig, det er derfor instruksjonene er der.Hvis
du ikke gjør det, kan det hende det ikke fungerer.Det er så enkelt som det, er det ikke?Hva
ønsker du personlig å motta hvis du trengte medisinen?Noe som har vist seg å fungere så bra,
eller noe annet som har ukjente medisinske kvaliteter, bare slik at den som har laget oljen kan
bevise eller motbevise hypotesen eller 'metoden'?» JB
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